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PRVÁ  KNIHA  od  majstra  
Rogera

ÚVOD

Táto  kniha  nám  dáva  tipy,  ako  viesť  šťastný  život.  Jednoduchosť  slov,  ktorými  sa  
Majster  Roger  vyjadruje,  umožňuje  každému,  aby  im  porozumel,  a  tak  otvára  
srdcia  každého  z  nás.

Majster  Roger  vytvoril  WEB  stránku  v  novembri  2009  a  jeho  teória  bola  veľkým  
úspechom  akceptovaná  celým  svetom.  Za  tri  a  pol  roka  existencie  má  už  viac  ako  
22  000  000  návštev:

Majster  Roger  nás  učí,  ako  by  sme  sa  mali  správať,  aby  sme  sa  v  živote  správali  
dobre  a  boli  dobrými  ľuďmi,  ako  to  od  nás  Boh  vyžaduje  vo  svojich  10  prikázaniach.  
Len  tak  môžeme  byť  šťastní.

www.yogaespaña.es  www.yogaspain.es  www.yogaroger.com  Učenie  
majstra  Rogera  je  univerzálne.  Zahŕňa  všetky  náboženstvá  a  všetky  živé  bytosti  
majú  svoje  miesto,  či  už  sú  to  ľudia,  zvieratá  alebo  príroda.  Všetci  sme  jedno  a  ak  
sa  vieme  navzájom  milovať,  rešpektovať  a  starať  sa  o  seba,  dokážeme  premeniť  
tento  svet  na  raj.
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UČENIE  BYŤ  ŠŤASTNÝ

PRVÁ  ČASŤ

1.-  ŽIVOT  JE  SEN

Život  je  sen,  život  je  sen.  Podľa  Budhovho  „Diamantového“  písma  sú  všetky  obrazy  fatamorgány,  sú  to  falošné  
obrazy.Všetky  obrazy  života  sú  ako  blesk  v  búrke,  ktorý  sa  v  okamihu  objaví  a  zmizne.  Buddha  tiež  povedal,  že  
obrazy,  život  je  ako  ranná  rosa,  keď  vyjde  slnko,  rosa  zmizne.

éraa

Život  je  ako  blesk,  toto  sa  stane  v  okamihu,  je  to  ako  rosa.  Všetko,  čo  vidí,  dotýka  sa  a  žije,  čo  
žijete  s  otvorenými  očami,  je  podľa  Budhu  sen,  ktorý  nie  je  skutočný.  Budha  a  Ježiš  Kristus  boli  
ľudia,  ktorí  sa  zobudili  vo  svojich  snoch.  Uvedomili  si,  že  život  je  len  sen,  že  nič  nie  je  skutočné,  
len  sen,  nič  iné  ako  sen.  Všetko,  čo  vidíme  alebo  cítime,  všetko,  čo  sa  rodí,  umiera  a  mizne:  veci,  
ľudia,  moc,  peniaze,  majetok.  Predtým  ste  boli  niekým  iným  a  v  budúcnosti  to  môže  byť  vaše  
dieťa  alebo  niekoho  iného.  Všetko  prichádza  a  odchádza,  nič  nie  je  trvalé.  To  znamená,  že  ak  
chcete,  aby  váš  život,  vaša  budúcnosť  a  po  smrti  boli  pozitívne,  musíte  robiť  pozitívne  veci  a  váš  
život  bude  pozitívny:  zvyšok  svojho  života  si  budete  užívať  pozitívne  a  po  smrti  si  budete  užívať  
pozitívny  život.  Pozitívne  veci  spočívajú  v  pomoci  druhým.  Buddha  a  Ježiš  Kristus  zasvätili  celý  
svoj  život  iným.  Trpeli  a  zomierali  pre  iných,  nikdy  nie  pre  svoj  vlastný  záujem,  pretože  si  
uvedomili,  že  život  je  ako  film.  Filmy,  ktoré  vidíme,  nie  sú  skutočné,  existuje  scenár,  režisér  a  
niektorí  herci,  vieme,  že  to,  čo  vidíme,  je  fantázia,  že  nič  nie  je  skutočné.  To,  čo  sa  odráža  na  
obrazovke,  je  obraz,  nič  nie  je  skutočné,  je  to  len  rotujúci  pohyb  25  snímok  za  sekundu,  zdá  sa,  
že  sa  pohybuje,  ale  v  skutočnosti  je  to  len  25  snímok  za  sekundu.  Život  je  rovnaký,  myslíte  si,  že  
sa  otáča,  hýbe,  ale  nie  je.  Je  to  ako  keď  snívame.  Niekedy  máme  nočné  mory  a  počas  snívania  sa  
nám  zdá,  že  to  nie  je  sen,  myslíme  si,  že  je  skutočný,  preto  sa  bojíme,  trápime  sa,  telo  sa  nám  
potí  a  máme  na  sebe  panický  výraz.  tvár.  Zrazu,  keď  otvoríme  oči,  po  tom,  čo  sme  sa  báli,  cítime  
úľavu,  keď  vieme,  že  je  to  skutočné.

čo
Ľudia  robia  chyby,  nevedia,  že  sú  dve  nočné  mory,  nočná  mora  je,  keď  spíme,  s  našimi  očami

čnočná  mora,éra
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Chcú  mať  všetky  svoje  rozmary,  so  svojimi  zlými  myšlienkami.

,

Myslia  si:  ak  to  využijem,  aký  zisk  získam?  Ale  mýlia  sa,  všetko,  čo  robíme,  je  známe,  je  to  otázka  
času.  Zlodeji  robia  zlé  veci,  skôr  či  neskôr  ich  chytia  a  pôjdu  do  väzenia,  je  to  otázka  času.  Všetko,  
čo  robíme,  je  vidieť,  je  to  otázka  času.  Ubezpečujem  vás,  že  keď  robíte  negatívne  veci,  končia  
negatívne.  Mnoho  ľudí  pri  moci  a  občanov  sa  úplne  mýli,  keď  sú  za  potraty  a  podporujú  zabíjanie.  
Doteraz  bolo  na  svete  zabitých  9  200  000  nevinných  detí.  Ľudia  zabili  svoje  vlastné  deti,  9  200  
000  bábätiek.  Tie  duše  sa  stratia  a  prenasledujú  svojich  vrahov,  čakajúc  na  najlepší  okamih  na  
pomstu.

Vidíme  umierať  priateľov  a  blízkych,  ale  jedného  dňa  príde  rad  na  nás,  keď  zomrieme,  kedykoľvek  
a  bez  varovania.

zatvorené  a  druhé,  keď  otvoríte  oči  a  žijete  nočnú  moru  v  rámci  inej  nočnej  mory,  takže  ste  z  
nočnej  mory  neodišli.  Je  to  rovnaké  ako  hypnóza.  Príkaz  od  učiteľa,  keď  ste  hypnotizovaný,  ako  
napríklad  „Keď  poviem  1,  2,  3,  zobudíš  sa  a  keď  poviem  „1,  povieš“  Hau,  hau,  keď  poviem  „2“,“  
povedz  "miao,  miao"  A  keď  poviem  "1,2,3",  zobudíš  sa  s  otvorenými  očami,  no  stále  si  
zhypnotizovaný.

Pamätajte,  že  každý  má  právo  sa  pomstiť.

Buddha  hovorí,  že  čokoľvek  vidí  alebo  sa  dotkne,  akýkoľvek  obraz  je  fatamorgána,  nič  nie  je  
skutočné.  Ježiš  Kristus  a  Budha  sa  v  tomto  sne  navzájom  zasvätili.  Keďže  sme  vo  sne,  snažte  sa  
byť  pozitívnejší,  toto  by  ste  mali  robiť,  robiť  pozitívne  veci.

Takže,  keď  učiteľ  povie  „1“,  vy  poviete  „“  hau,  hau“,  keď  povie  „2“  a  vy  poviete  „miao,  miao“  s  
otvorenými  očami,  znamená  to,  že  veríme,  že  sa  nám  nesníva,  ale  sa  mýlime,  stále  snívame.  
Život,  odkedy  sme  sa  narodili  až  doteraz,  je  plný  dobrých  aj  zlých  obrazov  s  našimi  blízkymi,  
priateľmi,  ľuďmi,  ktorí  sa  rodia,  umierajú,  nehodami,  chorobami  a  všetkým,  umierajú  a  opúšťajú  
nás.

Predstavte  si,  že  ak  niekto  zabije  vaše  dieťa  alebo  zabije  vás,  nebudete  sa  chcieť  pomstiť?  Som  si  
istý,  že  áno,  určite  čaká  na  najlepšiu  chvíľu  na  pomstu.  Za  ich  vrahmi  stojí  všetkých  9  200  000  
duší.  Každý,  kto  podporuje  alebo  uľahčuje  zabíjanie  nevinných  detí,  každý,  kto  je  za,  lekári,  mocní  
ľudia,  je  jedno  kto,  za  to  zaplatí,  že  je  za  zabíjanie.  Všetky  tie  stratené  duše  pôjdu  po  svojich  
vrahoch.  Väčšina  z  nich,  keď  dosiahnu  starobu,  žiadna  nekončí  dobre.

Väčšina  ľudí  si  myslí,  že  život  nie  je  sen,  myslia  si,  že  je  skutočný,  preto  robia  čokoľvek,  čokoľvek,  
zneužívajú  druhých,  využívajú  iných,  robia  čokoľvek,  čokoľvek,  pre  svoj  vlastný  prospech,  pre  
vaše  rozmary.

"

Aj  vaše  deti  či  vnúčatá  nakoniec  platia  to,  čo  váš  otec  alebo  starý  otec.  Tento  negatívny  čin  bude  
v  rámci  tohto  sna  draho  zaplatený.  V  tomto  sne  nič  nie  je  realitou,  preto  vám  odporúčam,  aby  
ste  sa  z  tohto  sna  pokúsili  prebudiť,  skúsili  využiť  túto  cestu  na  Zem  a  tak  bude  tento  sen  
príjemnejší  pre  vás,  vašu  rodinu  a  všetkých  okolo  vás.
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SPÄŤ  INDEX

Snažte  sa  neublížiť,  pretože  budeme  cítiť  bolesť.

To,  čo  robíme  v  tomto  sne,  ako  negatívny  akt,  snažiac  sa  využiť  iných  alebo  využiť  vašu  mocenskú  
pozíciu,  povzbudzuje  ostatných,  aby  zabíjali,  zabíjali,  zabíjali,  zabíjali,  zabíjali  a  zabíjali,  nakoniec  
budete  prvý. ,  pretože  vo  svojom  vnútri  máme  vec  nazývanú  „vedomie“.  Keď  príde  náš  čas,  sme  
sami  a  trestáme  sa.  Nemôžeme  uniknúť  trestu  bohov  ani  vlastnému  trestu,  svojmu  svedomiu,  
vytvárame  si  vlastné  peklo,  nie  bohov.  Trestaneme  sami  seba  a  nemôžeme  pred  sebou  utiecť,  
pretože  máme  čisté  svedomie.  Každá  chyba  je  registrovaná  ako  v  akejsi  čiernej  skrinke  lietadla.  
Keď  dôjde  k  havárii  lietadla,  čierna  skrinka  zostane  nedotknutá.  Môžete  oklamať  ostatných,  ale  
nie  seba.  Vaše  svedomie  zaznamenáva  každé  slovo,  každú  sekundu  a  každý  negatívny  čin,  no  
zaznamenáva  aj  dobré  skutky,  ktoré  odmeníte  vy  aj  ostatní.

Pamätajte,  že  je  to  len  sen,  život  je  len  sen,  nič  iné  ako  sen.  To,  čo  je  vidieť,  nie  je  skutočné,  to  je  
to,  čo  sa  hovorí  v  Písmach  Budhu  „Diamant“.  Budha  vždy  hovorí  pravdu.

Prosím  počúvaj  ma.

Želám  si,  aby  ste  to  pochopili.  Snažte  sa  byť  v  pokoji  so  sebou,  so  svojou  rodinou  a  ostatnými.  
Vždy  buďte  za  život,  každý  má  rovnaké  právo  žiť  ako  vy  alebo  ja.  Aj  zvieratá  majú  toto  právo,  
rastliny,  stromy  a  príroda  majú  rovnaké  právo  na  život.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne

Ak  kontaminujeme  vodu,  kontaminujeme  sa,  ak  kontaminujeme  vzduch,  kontaminujeme  sa,  
pretože  tú  vodu  budeme  dýchať  a  piť.  Toto  všetko  ovplyvní  nás  samých.
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Ak  chcete  uvoľniť  akýkoľvek  negatívny  čin,  všetko,  čo  môžete  urobiť,  je  ospravedlniť  sa  z  celého  
srdca  osobe,  ktorej  ste  ublížili.  Vypláca  škodu,  ktorú  ste  spôsobili,  aby  ste  mohli  uvoľniť  svoje  
obvinenie.

Nikdy  nezabudni  na  bremeno  minulosti,  na  tie  chvíle  úzkosti  a  utrpenia  a  na  všetky  negatívne  
situácie  z  minulosti,  ktoré  sa  hromadia  v  našich  myšlienkach.  Ak  ti  niekto  povie  slovo,  ktoré  sa  ti  
nepáči,  daj  si  ho  do  ruksaku,  ak  ťa  bolí,  daj  si  ho  aj  do  ruksaku.

Musíte  ísť  osobne  prosiť  o  odpustenie,  musíte  to  urobiť  srdcom,  inak  sa  nebudete  môcť  oslobodiť.  
Ak  vám  ľudia  ubližujú,  aj  keď  vás  nepožiadajú  o  odpustenie,  musíte  tých  ľudí  ľutovať.

Koľkokrát  vám  ľudia  ubližujú,  klamú  vás  a  nútia  vás  trpieť! ...  toto  všetko  si  vložíte  do  batohu.  Aj  keď  
máš  úplnú  pravdu,  všetky  tieto  negatívne  veci  a  nesplnené  túžby,  dávaš  do  seba  a  čím  viac  vecí  do  
seba  dávaš,  tým  viac  váži  tvoje  bremeno  a  tvoj  kríž  je  väčší  a  väčší.  Vaše  myslenie  je  stále  hustejšie  a  
ťažšie  a  nemôžete  dobre  chodiť.

Pozrite  sa  na  ulicu,  je  veľa  ľudí,  ktorí  neunesú  svoj  kríž  a  nakoniec  sa  rozprávajú  sami  so  sebou,  
odpovedajú  si,  všade  vidia  duchov,  väčšina  z  nich  skončí  na  psychiatrii.  Väčšina  z  nich  predtým,  ako  
skončia  v  nemocnici,  zájde  k  psychiatrovi,  aby  im  porozprával  svoje  príbehy,  lekár  im  predpíše  
tabletky  na  kontrolu  úzkosti  a  stanú  sa  ako  zombie.  Nevie  ovládať  svoje  telo  a  na  upokojenie  
potrebuje  prášky  na  spanie.  Nechce  opustiť  to  ja,  ego.  Vždy  si  myslíš:  Myslím,  robím,  chcem,  ja,  ja,  
ja...  Toto  ja,  ktoré  tak  milujeme,  čoskoro  zomrie,  vyprší  a  potom  už  nezostane  nič,  toto  ja  nikam  
nejde.  A  keďže  toto  ja  opustiť  nechcete,  batoh  váži  viac  a  je  náročnejšie  sa  posúvať  vpred.

Náklad  je  krížom  každého  jedného,  je  to,  čo  nosíme  v  batohu.  Čím  väčší  náklad  v  batohu  nosíme  
(trápenie,  túžby,  rozmary...),  život  bude  pre  nás  oveľa  ťažší.

Preto  musíte  opustiť  toto  ja,  ktoré  nás  tak  zraňuje,  musíte  uvoľniť  svoje  myšlienky,  svoje  túžby,  
pomstu,  negatívne  myslenie,  skrátka:  uvoľniť  svoje  bremeno.  Je  to  pre  vaše  dobro,  ak  svoju  záťaž  
neuvoľníte,  bude  vážiť  stále  viac  a  viac.  Testujete.  Vezmite  batoh  a  začnite  ho  napĺňať:  dajte  kilo,  
potom  2  kilá....  50  kíl,  stále  pridávajte  až  100,  200,  500  kíl...  akú  váhu  udržíte?  niekto  udrzi  do  50  kil  a  
spadne,  iny  do  100...  ale  nakoniec  padnu  vsetci.  Ako  dlho  vydržíš  žiť?  Je  dôležité  uvoľniť  všetok  náboj.  
The  Charge  je  niečo  negatívne,  je  to  negatívne  myslenie,  všetko,  čo  ovplyvňuje  váš  obeh,  emócie....

Každý  má  svoje  bremeno,  najmä  bremeno  minulosti.

2.  NÁKLAD,  KTORÝ  NESIEME
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Nikto  neunikne  odsúdeniu.  Problémom  je  spravodlivosť  posmrtného  života.  To  je  
najvážnejšia  vec.  Tu  je  len  väzenie  so  všetkým  komfortom;  posteľ,  jedlo,  telocvičňa,  
bazén...  všetko  pohodlie...  Ale  spravodlivosť  posmrtného  života  ťa  odsúdi  na  100  rokov  
väzenia,  potom  ťa  rozkúskuje  a  tvoja  duša  sa  znova  a  znova  zdvihne,  aby  išla  do  väzenia  
a  rozštvrtila  ťa.  Túto  bolesť  budete  trpieť  1  000  000  rokov.  Nie  ako  tu  na  tejto  zemi,  kde  
byť  vo  väzení  je  ako  ísť  na  dovolenku.  Keď  zomriete,  vaša  nočná  mora  začína.  To  s  veľkým  
okom.  Neberte  všetko  tak  na  ľahkú  váhu.  Verte  či  nie,  zákon  bohov  existuje.

Všetko,  čo  robíš  zle,  nemysli  si,  že  to  nikto  nevie:  vie  to  nebo,  vie  to  tvoje  svedomie,  vedia  
to  iní...  a  skôr  či  neskôr  dostaneš  svoj  trest.  Nikomu  neubližuj.  Vo  chvíli,  keď  podvádzaš,  
kradneš...  ľudia  to  nevedia,  ale  v  budúcnosti  to  ľudia  budú  vedieť.  Vždy,  keď  niečo  robíte,  
myslite  na  to,  že  to,  čo  robíte,  sleduje  milión  ľudí.  Neklamte  sa,  skôr  či  neskôr  sa  to  dozvie  
a  za  svoj  zločin  zaplatíte.  Ak  by  to  tak  nebolo,  väznice  by  boli  prázdne.

Keď  páchate  nepretržitý  zločin,  nakoniec  vás  objavia.

Všetci  teroristi,  ktorí  neveria  v  zákony,  sú  vo  väzení,  verte  tomu  alebo  nie,  všetci  skončia  
vo  väzení.  Niektorí  prezidenti,  ktorí  zabili  toľko  ľudí,  ako  napríklad  prezident  Sýrie,  ktorý  
ničí  svoj  ľud,  budú  medzinárodne  odsúdení.  Negatívne  činy  sú  platené,  nikto  neutečie.  
Musíte  sa  obetovať  pre  druhých,  nečakať,  že  sa  ostatní  obetujú  pre  vás.  Rovnako  ako  
prezident  Sýrie,  ak  obyvatelia  mesta  nerobia,  čo  chce,  zabije  ich.  Ak  ľudia  povstanú  na  
protest,  pretože  to  nerobia  správne,  prezident  by  mal  odstúpiť  a  nezačať  bez  rozdielu  
zabíjať,  aby  si  udržal  moc.  Ide  to  niekam?  Ak  robíte  všetko  pre  ľudí  a  obetujete  sa  pre  
nich,  všetci  vás  milujú.  Ak  to  robíte  zle,  nikto  vás  nemiluje  a  ak  vás  niekto  miluje,  keď  to  
robíte  zle,  je  to  preto,  že  zarábajú,  dostane  kúsok  koláča.  Sú  príjemcami  vašich  
negatívnych  činov,  všetci  sú  bandou  démonov.

Aby  ste  odstránili  svoje  bremeno,  musíte  pochopiť,  že  Ja,  Ty  a  On  sme  jedno.  Ak  začnete  
robiť  rozdiely,  začnú  konflikty,  pretože  každý  ide  za  svojimi  záujmami.  Ak  by  sme  si  
mysleli,  že  sme  všetci  jedno,  vždy  by  ste  odpustili  ostatným,  pretože  vždy  odpustíte  sebe,  
ak  urobíte  niečo  zlé.  Takže  musíte  odpustiť  druhým,  keď  robia  zle.  To  pre  tvoje  dobro.  Ak  
druhému  neodpustíš,  ponesieš  to  bremeno,  tú  úzkosť,  ten  tlak,  smútok  či  túžbu  po  
pomste  a  nebude  sa  ti  dobre  žiť,  tvoje  zdravie  bude  mať  veľa  problémov,  preto  musíš  
túto  záťaž  uvoľniť,  snaž  sa  nechať  všetko.  Ak  nemôžete  niesť  svoj  kríž,  ako  budete  niesť  
kríž  iných?  Sú  ľudia,  ktorí  sa  snažia  niesť  kríž  iných,  musíte  vedieť  žiť  a  prijať,  že  nemôžete  
niesť  kríž  iných.  Každý  si  musí  niesť  svoj  kríž.  Prijmite  život  tak,  ako  prichádza:  dobrý  
alebo  zlý.  Ak  to  neprijmete,  nahromadíte  váhu  v  batohu.  Čím  viac  si  toho  necháte,  tým  
horšie  na  tom  budete.  Nevadí,  neber  veci  tak  vážne,  pre  svoje  dobro.  Máš  problémy  ako  
každý  iný

Nikto  pred  ich  negatívnymi  činmi  neutečie,  každý  skôr  či  neskôr  zaplatí.  Je  to  otázka  času.  
Ak  neuvoľníte  svoje  zaťaženie  a  neodpustíte,  prídete  o  všetko.

Každý  človek  má  svoju  chvíľu  a  nikto  neunikne  jeho  trestu.
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Na  to  musíte  vyložiť  batoh.  Zastavte  negatívne  myslenie.  Pretože  čím  viac  šetríte,  tým  viac  
problémov  máte  a  tým  ťažšie  je  dostať  sa  z  tejto  negativity.  Ak  budete  myslieť  na  všetko  
negatívne,  všetko  negatívne  k  vám  príde.  Pretože  svojou  myšlienkou  nazývate  všetko  negatívne.  
a  budeš  mať  smolu.  Vy  sami  ste  sa  dostali  do  negatívneho  stavu  a  neviete  sa  z  toho  dostať,  
pretože  si  to  neuvedomujete  a  potom  príde  zlé  zdravie  a  nočné  mory.

Toto  telo  nie  som  ja.  Len  to  používame.  Duša  to  využíva.  Jedného  dňa  sa  telo  pokazí  a  kde  som  
to  ja?  Toľko  boja,  toľko  peňazí...  tvoje  majetky,  tvoja  úžasná  rodina...  budeš  si  to  brať  so  sebou  
do  hrobu?  určite  nie.  Ak  si  nič  nevezmeme,  čo  na  tom  záleží?  ak  sa  veci  pokazia,  čo  môžete  
urobiť?  toto  je  náš  smútok.  Každý  musí  prežiť  nádherné  chvíle  aj  ťažké  chvíle.  Život  má  veľa  
obrátok.  Ak  teraz  musíte  prežiť  noc,  pokojne  znášajte  tmu.  Ak  prijmete  temnotu  a  počkáte,  kým  
pominie,  nebudete  mať  žiadne  problémy,  ak  ju  neprijmete,  budete  mať  čoraz  väčšiu  záťaž,  viac  
trápenia,  viac  negatívneho  smútku...  a  odrazí  sa  to  na  vašom  zdraví.  Všetko  ťa  zaváži  a  je  zlé.  
Zložte  túto  váhu  pre  svoje  dobro.  Ak  nevytiahnete  všetko,  bude  to  pre  vás  problém  a  žiadny  
prínos.

svete,  ale  myslite  si,  že  ste  sa  sami  dostali  do  týchto  problémov.

Preto  trpezlivo  čaká,  kým  dorazí  slnečné  svetlo.  Keď  máte  negatívne  myslenie,  nemôžete  robiť  
pozitívne  rozhodnutia,  pretože  vaša  myseľ  myslí  negatívne.  Preto  je  dôležité,  aby  ste  v  
negatívnych  situáciách  mysleli  pozitívne,  takže  budúcnosť  nájdete  pozitívne.  Postavte  sa  pred  
zrkadlo,  ak  je  vaša  tvár  negatívna,  zrkadlo  vám  pošle  negatívny  obraz.  Ak  dáte  svoju  tvár  
pozitívne,  zaručujem  vám,  že  zrkadlo  vám  poskytne  pozitívny  obraz.

Ak  budete  na  problém  len  myslieť,  nevyriešite  ho.

Ľudia,  ktorí  sa  vám  snažia  odovzdať  svoj  kríž  a  vy  ho  prijmete,  robíte  zle.  Už  teraz  máte  veľa  
problémov  niesť  problémy  iných  ľudí.  Ak  vám  niekto  povie  svoje  problémy,  nemali  by  ste  sa  
obávať,  musíte  sa  postarať  o  vyriešenie  svojich  problémov,  pretože  ak  to  neurobíte,  budete  mať  
ďalšie  problémy:  vaše  aj  problémy  iných  a  vaše  bremeno  bude  čoraz  ťažšie.  Ak  môžete  pomôcť,  
urobte  to,  ale  nepreberajte  starosť  toho  druhého.  Ak  pomáhate  iným,  musíte  mať  limit,  pretože  
ak  sa  ho  pokúsite  posunúť,  budete  mať  veľa  problémov.  Pomôžte  vždy,  keď  môžete  až  do  limitu  
a  bez  toho,  aby  ste  zaťažovali  starosti  iných.  Takže  sa  vám  bude  dobre  žiť.  Pomáhaš  ako  môžeš,  
bodka.  Nič  viac  a  zabudnete  na  problém  toho  druhého.  Musíte  sa  len  obávať  svojich  problémov,  
zdvihnúť  hlavu  a  ja  sa  im  postavím.  Telo  bude  žiť  krátko,  dôležité  je  žiť  pokojne,  pokojne  a  šťastne.

Takže  aj  keď  máte  negatívne  situácie,  vždy  dajte  pozitívnu  tvár,  pozitívne  činy,  pozitívne  slová  a  
určite  zmeníte  negatívne  na  pozitívne.  Nikomu  nezáviďte,  pretože  má  šťastie,  tento  človek  už  
mal  určite  smolu  a  aj  vy  budete  mať  šťastie.  Život  funguje  takto,  sú  chvíle  šťastia  a  chvíle  
nešťastia.  Ak  máte  práve  teraz  smolu,  nehovorte  mi,  že  ste  vždy  mali  smolu,  určite  ste  mali  aj  vy  
svoje  fázy  šťastia.

Teraz  je  tma,  ale  potom  príde  slnko.
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Život  je  taký.  Dobrý  a  zlý.  Ak  to  prijmete  srdcom,  určite  sa  vám  bude  žiť  veľmi  dobre.

Že  to  musia  vedieť.

Prijmite,  čo  máte  srdcom,  pretože  na  všetkom  nezáleží.  Ak  prijmete  to,  čo  k  vám  prichádza,  určite  
sa  z  negatívnych  situácií  rýchlo  dostanete.  Smola  ide  rýchlo.  Snažte  sa  pomáhať  ľuďom,  robiť  
pozitívne  činy  pre  druhých,  aby  vaša  smola  rýchlejšie  odišla  a  vy  nájdete  šťastie.  Veľa  ľudí  
potrebuje  vašu  pomoc,  radu,  dobrovoľníctvo,  pomoc  ľuďom  a  tak  sa  môžete  dostať  z  akejkoľvek  
negatívnej  situácie.  Dobré  prináša  dobré,  zlé  prináša  zlé.  Ostatní  ste  vy  a  vy  ste  tí  druhí.

Zhoďte  náklad,  viac  nezaťažujte  batoh,  nevadí.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

SPÄŤ  INDEX
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3.-  ZÁKON  KARMY

A  to  je  všetko,  nič  viac.

Ak  má  milionár  milión  poschodí,  nemôže  byť  súčasne  na  milióne  poschodí,  môže  byť  súčasne  len  
na  jednom  poschodí.  Aj  keď  máte  veľa  peňazí,  váš  žalúdok  to  má  rovnako

Ľudia  sa  pýtajú,  či  existuje  reinkarnácia.  Samozrejme,  a  ak  neveríte,  poraďte  sa  na  internete,  
môžete  si  urobiť  hypnózu  a  sami  uvidíte  svoj  minulý  život.  Váš  súčasný  život  súvisí  s  vaším  
minulým  životom.  Pretože  ak  neexistuje  minulý  život,  všetci  by  boli  rovnakí;  kazdy  by  bol  bohaty,  
mal  dlhy  zivot,  zdravie...  tak  preco  sa  vela  ludi  narodi  v  chudobnej  rodine  a  umiera  od  hladu?
preco  niektori  ludia  ziju  tak  dobre  a  ini  tak  zle?  Prečo  sú  ľudia,  ktorí  od  narodenia  trpia  chorobami?  
Prečo  sú  niektorí  ľudia  takí  krásni  a  niektorí  takí  škaredí?

Pretože?  Všetky  tieto  rozdiely  súvisia  s  jeho  minulým  životom,  priamo  súvisia  so  zákonom  karmy.  
Je  to  zákon  príčiny  a  následku.  Ako  v  tomto  živote,  ak  v  mladosti  nepracujete  a  nešetríte  peniaze,  
keď  jedného  dňa  pôjdete  do  dôchodku,  nebudete  mať  peniaze  na  míňanie.  Ak  nešetríte,  nie  sú  
peniaze.

Každý  vie,  čo  je  zákon  karmy.  Čo  ste  urobili  zle,  skôr  či  neskôr  musíte  zaplatiť.  Nikto  neunikne  ich  
trestu.

Ak  ste  urobili  dobro  a  pomohli  ľuďom,  skôr  či  neskôr  dostanete  svoju  odmenu.  Toto  je  zákon  
karmy.  Mnoho  ľudí  neverí  v  zákon  karmy.  Prvá  chyba  je,  že  ľudia  si  myslia,  že  toto  telo,  naše  telo,  
som  ja.  Telo  nie  som  ja,  je  moje,  ale  nie  som  to  ja.  Tieto  šaty  sú  moje,  ale  nie  ja,  tento  spotrebič  
je  môj,  ale  nie  ja,  tento  koberec  je  môj,  ale  nie  som  to  ja.  Moje  auto  je  moje  auto,  dom  je  môj  
dom...  ale  nie  som  to  ja.  Toto  všetko  vlastním,  ale  všetky  tieto  veci  nie  som  ja,  sú  moje,  ale  nie  
som  ja.  Myslel  si  si,  že  toto  telo  som  ja,  je  moje,  ale  ja  nie  som.  Toto  telo  používa  duša  na  
reinkarnáciu,  toto  telo  sa  má  použiť  a  zahodiť.  Rovnako  ako  cigaretu,  keď  ju  vyfajčíte,  zahodíte  ju  
a  je  to.  Telo,  keď  sa  pokazí,  zomrie  a  už  nie  je  na  nič  dobré,  vyhodí  sa  ako  cigareta.

Ľudia  sa  mýlia  a  myslia  si,  že  toto  telo  som  ja.  Nie,  to  nie  si  ty.
Duša  si  ty.  Duša  je  ako  prúd  svetla  a  telo  je  ako  žiarovka.  Keď  prúd  dosiahne  žiarovku,  rozsvieti  
sa,  telo  je  ako  žiarovka  a  Duša  ako  prúd.  Telo,  keď  má  dušu,  sa  hýbe.  Keď  toto  telo  nemá  dušu,  
stane  sa  s  ním  to  isté  ako  so  žiarovkou,  ktorá  nemá  energiu:  zhasne  a  zomrie.  Mŕtvola  je  telo  bez  
života  ako  zhasnutá  žiarovka.  Nemýľte  sa,  že  toto  telo  nie  som  ja.  Toto  telo  je  vaše,  ale  nie  ste  to  
vy.  Keď  robíte  niečo  zlé,  je  to  z  čistého  sebectva,  je  to  pre  to  telo,  je  to  preto,  aby  ste  dopriali  
tomuto  telu,  ktoré  nie  ste  vy.

Machine Translated by Google



Keď  zomrieš,  tvoja  rodina,  bohatstvo,  auto,  dom...  všetko,  čo  máš,  nevezmeš  si  to  so  sebou  do  
hrobu,  nič  si  nemôžeš  zobrať,  všetko  musíš  nechať.  Nikto  si  nič  neberie  do  hrobu.  Preto  netreba  
byť  taký  sebecký  a  hromadiť  toľko  vecí.  Jediná  vec,  ktorú  si  vezmete  so  sebou,  keď  zomriete,  je  
to,  čo  ste  urobili,  vaše  pozitívne  a  negatívne  činy.  To  je  to,  čo  si  vezmete  so  sebou  a  bude  to  mať  
následky  vo  vašom  ďalšom  živote.

Pozitívne  alebo  negatívne  činy  je  jediná  vec,  ktorú  si  odnesiete.  To  je  to,  čo  si  beriete  z  tohto  
života.  Pozerajte  televíziu...  aké  zlé  je!  Aké  sebecké  na  svete!  Najhorší  sú  politici,  lebo  keď  človek  
niekoho  kradne,  dlhuje  len  tomu.  Ale  politici,  ktorí  kradnú  v  celom  meste,  dlhujú  celému  mestu,  
každému  jednému  z  tých  ľudí  a  v  ďalšom  živote  budú  musieť  platiť  každému  jednému  z  
obyvateľov,  každému  jednému  z  ľudí  v  spoločnosti.

veľkosťou  ako  chudák,  do  žalúdka  sa  zmestia  len  dve-tri  kilá  jedla,  na  viac  sa  už  nevojde.  
Nemôžete  zjesť  tony  jedla,  žalúdok  neznesie  1  000  kg  jedla.  Jediné,  čo  musíte  urobiť,  je  pochopiť,  
že  toto  telo  nie  som  ja.  Sme  sebeckí,  keď  dávame  telu  rozmary.  Ak  pochopíte,  že  toto  telo  nie  
som  ja,  potom  prestanete  byť  sebecký.  Ľudia  sú  sebeckí,  pretože  si  myslia,  že  toto  telo  som  ja.

Skôr  či  neskôr  budeme  všetci  platiť  následky  svojich  činov.  Ak  im  nezaplatíme  v  tomto  živote,  v  
ďalších  životoch  budete  musieť  zaplatiť  za  všetko,  čo  ste  urobili  zle.  Nikto  neutečie.

Ty  si  duša.  Telo  je  ako  žiarovka  a  duša  ako  prúd,  keď  sa  žiarovka  pokazí,  vymeníš  ju  a  dáš  inú,  
rovnako  ako  telo.  Nikto  nechce  uznať,  že  toto  telo  je  vaše,  ale  nie  ste  to  vy.  Ak  pochopíte  tento  
prvý  krok,  zmení  váš  život  k  lepšiemu.  Pokúste  sa  to  pochopiť.  Prečo  robíš  veci  zle?  takže?.  Využi  
telo  na  robenie  dobra,  pretože  nevieš,  kedy  zomrieš.

Každý  deň  zomrie  veľa  ľudí,  vaše  telo  nebude  žiť  večne,  je  len  veľmi  málo  ľudí  starších  ako  100  
rokov,  cintorín  je  plný  ľudí  všetkých  vekových  kategórií.  Nevieš,  aký  bude  tvoj  posledný  deň.  Ak  
to  pochopíte,  prestanete  byť  sebecký.

Akýkoľvek  čin,  ktorý  vykonáte  v  rozpore  so  zákonom,  skôr  či  neskôr  zaň  budete  musieť  zaplatiť.  
Tomu  sa  hovorí  zákon  karmy.  Musíte  si  to  uvedomiť.  Musíte  pochopiť.  Z  celého  srdca  musíš  veriť.  
Ak  človek  neverí  v  zákon  karmy,  je  schopný  páchať  zverstvá  ako  teroristi,  ktorí  nastražujú  bomby  
a  zabíjajú  toľko  nevinných  ľudí.  Politik,  ktorý  kradne  ľuďom  milióny  alebo  plytvá  ich  peniazmi,  
neverí  v  Boha,  ani  vo  vlastné  svedomie,  tým  menej  v  zákon  karmy,  preto  robí  negatívne  činy,  
pretože  verí,  že  z  toho  nie  sú  žiadne  následky,  lebo  je  sebec  a  mysli  len  na  tvoje  dobro.  To  bude  
draho  platiť.

Ženy,  ktoré  potratia,  majú  neskôr  zdravotné  následky,  nemôžu  mať  čisté  svedomie,  že  zabili  
svoje  dieťa.  Ak  nemôžete  podporovať  to  dieťa,  ktoré  ste  vytvorili,  požiadajte  o  pomoc,  aby  sa  
vaše  dieťa  narodilo  a  potom  ho  dajte  na  adopciu,  ale  nezabíjajte  svoje  dieťa.  Všetko  má  veľmi  
negatívne  dôsledky  do  budúcnosti.  Toto  nie  je  detská  hra.  Ak  dôjde  k  nechcenému  tehotenstvu,  
vinníci  sú  dvaja:  muž  a  žena.  obaja  sú  vinní  a
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Pozor,  neposerte  sa,  lebo  potom  pôjdete  do  pekla.  Len  ta  varujem,  davaj  si  pozor  co  robis  lebo  
vsetko  ma  svoje  nasledky.  To  nehovorím,  to  je  zákon  karmy.  Väzenie  je  tu  ako  dovolenka  so  všetkým  
komfortom.  Väzenie  v  pekle  nie  je  ako  tu.  V  pekle  budete  veľa  trpieť  milión  rokov,  aby  ste  zaplatili  za  
svoje  negatívne  činy.  Reinkarnácia  existuje,  nie  preto,  že  to  hovorím.  Ak  mi  neveríte,  môžete  ísť  na  
hypnózu  a  okamžite  si  overiť,  že  existuje.  Ak  svojimi  rozmarmi  spôsobíte,  že  ostatní  budú  trpieť,  
draho  zaplatíte.  Preto  pozorne  sledujte.  Dôkaz.

Akýkoľvek  veľký  alebo  malý  organizmus  na  tom  nezáleží.  Všetci  sme  rovnakí.  Nikoho  neutláčaj.  
Existuje  zákon  príčiny  a  následku,  zákon  karmy.  Všetko,  čo  urobíte  neskôr,  draho  zaplatíte.  Zaplatíte  
veľmi  draho.  Nesnažte  sa  ublížiť  ľuďom  alebo  ísť  proti  zákonu.  Skôr  či  neskôr  za  všetko  zaplatíte.  
Niektorí  predtým  a  niektorí  potom.

To  telo  vydrží  niekoľko  rokov  a  keď  zomriete,  vaša  nočná  mora  sa  začne,  prinajmenšom  budete  
trpieť  milión  rokov.  Oko!  neubližujte  ľuďom,  nepodvádzajte  ľudí,  nedrťte  ľudí,  neokrádávajte  ľudí,  
nikoho  nezabíjajte.  Všetci  sme  rovnakí.

Pred  vykonaním  akéhokoľvek  sebeckého  činu  si  dobre  premyslite.  Nemôžete  použiť  svoju  silu  alebo  
silu  na  rozdrvenie  najslabších.  Svoje  šťastie  nemôžete  postaviť  nad  obete  a  bolesť  iných.  Ak  to  urobíš,  
potrestá  ťa  tvoje  svedomie,  tvoji  priatelia  ťa,  tvoja  vláda  ťa  potrestá,  spoločnosť  ťa  potrestá,  celý  svet  
ťa  potrestá  a  hlavne:  nikto  neutečie.  akýkoľvek

zodpovedný.  Ak  máte  tak  radi  sex,  muž  si  môže  nasadiť  kondóm,  aby  ženu  neotehotnel  a  žena  má  
veľa  možností,  ako  neotehotnieť,  existuje  veľa  antikoncepčných  metód,  ako  neotehotnieť.  Ak  chceš,  
môžeš  mať  sex  aj  miliónkrát  denne,  užívaj  si  od  sexu  to,  čo  chceš,  pokiaľ  to  neovplyvní  ostatných.  Ak  
si  z  rozmaru  užiť  sex  bez  preventívnych  opatrení  a  bez  použitia  antikoncepčných  metód,  musíte  
zabiť  svoje  vlastné  dieťa,  pretože  to  nechcete,  draho  zaplatíte.

Aj  zvieratká  sú  ako  my,  všetci  sa  musíme  rešpektovať,  lebo  všetci  sme  rovnakí.

caro.
Čo  môže  ospravedlniť  vraždu?  vražda  vlastného  syna?  Keby  vám  to  isté  urobili  váš  otec  a  matka,  
dnes  by  ste  tu  neboli,  pretože  pred  narodením  by  vás  kus  po  kuse  rozrezali  a  vyhodili.  Dnes  by  ste  
tu  neboli.  Keď  zomriete,  pôjdete  do  pekla  najmenej  na  1  milión  rokov.  Uvrhnú  vás  do  kaluže  krvi,  
kým  nezhnijete  a  nezomriete  a  potom  znova  a  znova  ožijú...  až  na  milión  rokov!  Každý  deň  vás  
vyvedú  z  väzenia  a  prinútia  vás  objať  stĺp  žeravého  kovu,  aby  ste  zhoreli  zaživa.  Potom  vás  položia  
na  obrovské  rozžeravené  železo,  aby  ste  upálili.  Kto  ťa  trestá?  Trestáš  sám  seba,  trestá  ťa  tvoje  
svedomie,  trestá  ťa  tvoje  negatívne  činy.  Nikto  z  pekla  neutečie,  všetci  ľudia,  ktorí  ubližujú,  idú  do  
pekla,  nikto  nie  je  prepustený  z  pekla.  To  hovorí  zákon  bohov.

Sme  inteligentnejšie  zvieratá,  ale  sme  zvieratá.
Všetci  sme  si  rovní  a  nie  je  medzi  sebou  rozdiel.
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Tvoja  duša  si  ty.

Ak  neexistujú  žiadne  tajomstvá  a  všetci  ťa  sledujú,  prečo  ubližuješ?

Najprv  musíte  dať,  aby  ste  neskôr  dostali.  Myslite  na  to,  že  toto  telo  nie  ste  vy,  ale  používa  ho  vaša  
duša.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.
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negatívna  príčina  vyvolá  negatívny  účinok.  To  treba  mať  stále  na  pamäti.  Ak  nechcete  znášať  zlé  
následky  svojich  negatívnych  činov,  robte  veci  dobre  a  rešpektujte  zákony.  Všetci  vás  sledujú,  
nemyslite  si,  že  vás  nikto  nevidí,  keď  robíte  veci  zle.  Všetko  je  známe.  Čokoľvek  mimo  zákona:  nerobte  
to.

Nesnažte  sa  ísť  nad  zákon.  O  tom  musíte  byť  presvedčení.  Rovnako  ako  keď  robíte  dobro  druhým  a  
dávate  z  celého  srdca,  ostatní  vás  budú  milovať  a  váš  život  bude  úžasný.
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4.-  TRI  SRDCE:  ČISTÉ  SRDCE,  SRDCE  LÁSKY  A  
SRDCE  ROVNOSTI.

Ak  chcete  mať  dobrú  náladu  a  dobré  zdravie,  je  veľmi  dôležité  prestať  myslieť  na  
pomstu.  Aby  ste  mali  čisté  a  pokojné  Srdce,  musíte  odstrániť  všetky  druhy  
negatívnych  myšlienok  a  žiť  život  s  pozitívnymi  myšlienkami  a  činmi,  aby  ste  mohli  
prekonať  všetky  prekážky,  ktoré  vám  prídu  do  cesty  vo  všetkých  oblastiach  vášho  
života:  rodina,  práca,  priatelia...  pretože  pozitívne  priťahuje  pozitívne.  Presne  ako  
pred  zrkadlom.  Obraz,  ktorý  zrkadlo  dáva,  je  ten,  ktorý  máte.  Ak  chcete,  aby  bol  
celý  váš  život  pozitívny,  skúste  sa  zbaviť  všetkých  negatívnych  myšlienok.  Zmeňte  
negatívne  na  pozitívne.  Ak  k  vám  prídu  negatívne  veci,  zmeňte  ich  na  pozitívne.  
Ak  chcete  zmeniť  veci  na  pozitívne,  musíte  myslieť  pozitívne.  Ak  budete  myslieť  
viac  negatívne,  dostanete  ešte  viac  negatívneho.  Ak  vždy  myslíte  negatívne,  ako  
to  s  vami  dopadne?  Myšlienka  je  veľmi  silná.

Prvé  srdce  (čisté  a  pokojné  srdce)

Prvé  srdce:  čisté  a  pokojné  srdce.  Toto  srdce  je  pre  vás  dobré,  aby  ste  mohli  žiť  
šťastne  v  tomto  živote.

Druhé  srdce:  srdce  rovnosti.  Pred  Bohom  sme  si  všetci  rovní.  Nemáme  medzi  
sebou  rozdiely.

Aby  ste  mali  čisté,  uvoľnené,  pokojné  a  nehybné  srdce,  prvým  krokom,  ktorý  
musíte  urobiť,  je  odstrániť  zo  svojej  mysle  všetky  druhy  negatívnych  myšlienok.  
Keď  odstránite  negatívnu  myšlienku,  zostane  len  pozitívna  myšlienka,  takže  vaše  
srdce  je  čisté.  Negatívne  srdce  je  pre  vás  zlé:  ak  vás  niekto  drví  a  klame  a  robí  vám  
všelijaké  škody,  nemali  by  ste  sa  pomstiť,  pretože  inak  budete  mať  problémy.  Keď  
cítite  túžbu  po  pomste,  hneváte  sa  a  utrápite  sa  a  je  to  zlé  pre  vaše  zdravie.  
Myšlienka  na  pomstu  negatívne  ovplyvňuje  vaše  telo,  spôsobuje  stres  a  nervy  a  
môžete  mať  zdravotné  problémy.  Preto  sa  tomu  musíte  vyhýbať.

Druhé  (srdce  rovnosti)  je  dobré  pre  vás,  tretie  (srdce  dobra)  je  pre  iných;  je  
pomáhať  a  slúžiť  ľuďom.

Dobrý  deň,  tri  srdcia  sú:  čisté  srdce,  láskavé  srdce  a  rovnaké  srdce.
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Všetci  sme  deti  Božie.  Nielen  medzi  ľuďmi.  Nikto  nie  je  nadradený  nikomu.  Všetci  máme  rovnakú  
úroveň,  bez  ohľadu  na  krajinu,

Keby  si  všetci  mysleli,  že  sme  si  všetci  rovní,  že  sme  všetci  Božími  deťmi,  na  svete  by  nebolo  zlo,  
neboli  by  vojny,  neboli  by  vraždy  a  táto  zem  by  bola  rajom.  Ak  má  jedna  krajina  problémy,  druhá  
jej  musí  pomôcť  a  naopak.  Keby  sme  si  pomáhali,  žilo  by  sa  nám  veľmi  dobre,  ako  jedna  veľká  
rodina.  Rodina  ti  vždy  pomôže:  keď  si  malý,  tvoj  otec  a  mama  ti  pomáhajú,  dajú  ti  všetko,  čo  
potrebuješ  k  životu  a  postarajú  sa  o  teba.  Keď  rodičia  vyrastú,  deti  sa  o  nich  musia  starať  a  
pomáhať  im.  Presne  ako  medzi  bratmi,  ktorí  si  navzájom  pomáhajú,  keď  to  potrebujú.  Každý  má  
svoje  chvíle  šťastia  a  smolu.  Rovnako  ako  krajiny,  keď  majú  prírodné  katastrofy,  ako  sú  suchá,  
záplavy,  tornáda...  Keď  sa  to  stane,  iné  krajiny  pomáhajú  prekonať  túto  smolu.  Dnes  sa  to  môže  
dotknúť  jednej  krajiny  a  zajtra  inej.  Všetci  si  musíme  pomáhať.  Takže  tento  svet  bude  rajom.

Pred  Bohom  sme  si  všetci  rovní.  Preto  sa  musíme  všetci  navzájom  rešpektovať.  Keď  sa  žena  chce  
odlúčiť  od  muža  a  muž  ju  zabije,  je  to  preto,  že  verí,  že  má  viac  práv  a  verí,  že  je  nadradený.  
Neexistuje  nikto  nadradený.  Nikto  nie  je  nadradený  nikomu  pred  zákonom  bohov  a  ľudí.

rasa,  zvyky....  my  všetci  sme  deti  Božie.  Ježiš  sa  narodil  v  Betleheme,  Budha  sa  narodil  v  Indii,  no  
napriek  tomu,  že  sa  narodil  v  rôznych  krajinách  a  rôznych  rasách,  obaja  majú  rovnaké  srdce.  
Muži  a  ženy  sú  si  rovní;  či  sú  bohatí  alebo  chudobní,  od  šľachty  alebo  občanov,  pre  jedného  
alebo  druhého  neexistujú  špeciálne  podmienky.  Všetci  sme  rovnakí.  Aj  pred  zákonom  sme  si  
rovní.  V  posmrtnom  živote  sme  si  rovní  so  zvieratami.  Rozdiel  medzi  zvieratami  a  nami  je  v  tom,  
že  sme  inteligentnejší,  no  ich  životy  majú  rovnakú  hodnotu  ako  náš.  Aj  zvieratá  sú  deti  Božie:  
hmyz,  ryby,  vtáky,  červy,  všetko  živé  sú  deti  Božie.  Dobre  si  zapamätaj.  Voda,  rastliny,  hory,  zem,  
vesmír...  sú  deti  Božie.  To  je  rovnosť.  Aj  bunky  nášho  organizmu  majú  svoje  myšlienky.

Vojny  sú  zbytočné,  prinášajú  len  utrpenie  medzi  bratmi.  Všetci  sme  bratia,  pretože  náš  otec  je  
Boh.  Či  sa  nám  to  páči  alebo  nie,  všetci  sme  deti  Božie.  Ani  muž  nie  je  nadradený  žene,  ani  žena  
nie  je  nadradená  mužovi.  Deti  sú  rovnaké  ako  dospelí.  Plody  pred  narodením  sú  nám  tiež  rovné,  
nie  preto,  že  sú  menšie  a  chránené  v  matkinom  brušku,  prestávajú  byť  ľuďmi.  Sú  rovnaké  ako  
my,  ale  sú  menšie.  Nemáte  právo  nikoho  zabiť,  bez  ohľadu  na  to,  aký  je  malý  a  bezbranný.  úplne  
sa  mýliš.  Ak  svoje  dieťa  nemilujete,  nechajte  ho  narodiť  a  keď  sa  narodí,  dajte  ho  na  adopciu.  Je  
veľa  ľudí,  ktorí  chcú  mať  deti  a  nemôžu.  Existuje  veľa  dobrých  rodín,  ktoré  chcú  deti,  ale  pre  
fyzické  problémy  nemôžu  mať  deti.  Nesmieš  zabiť  svojho  vlastného  syna.  The
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1  pomoc  s  peniazmi  ľuďom  v  núdzi.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

2  radí  ľuďom  dobrými  slovami  konať  dobro  a  nie  zlo.
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matka/otec  si  myslia,  že  sú  nadriadení  dieťaťu,  preto  ho  zabíjajú.  Pred  alebo  po  
narodení  sú  deti  bábätkami.

3  staňte  sa  dobrovoľníkom  vo  svojom  voľnom  čase,  pomôžte  tým,  ktorí  to  potrebujú:  
starším,  chorým,  skúste  to!  takže  tvoj  život  bude  úžasný.  Vaše  skutky  sa  vám  vrátia  aj  s  
úrokmi.  Ak  budete  pomáhať  peniazmi,  čoskoro  dostanete  viac  peňazí,  ak  budete  každý  
deň  pomáhať  slovami,  budete  múdrejší,  ak  sa  stanete  dobrovoľníkom,  budete  mať  
dobré  zdravie  a  dlhý  život.

Všetci  sme  deti  Božie.  To  je  to,  čo  musíte  pochopiť.  Plod  pred  narodením  má  rovnaký  
stav  ako  po  narodení,  hoci  mu  to  zákon  ľudí  nedáva,  pred  Bohom  sú  nám  rovní.  Všetky  
bytosti,  ktoré  majú  srdce,  veľké  alebo  malé,  my  všetci  sme  deti  Božie.  Ak  by  ste  počuli  
výkriky  plodu,  ktorý  kúsok  po  kúsku  vyrezávajú  z  matkinho  lona,  zlomilo  by  vám  to  
srdce.  Ak  chcete  cítiť  tú  bolesť,  skúste  si  strihať  ruky  a  nohy  nožnicami.  Dôkaz!  Uvidíš  
akú  bolesť  budeš  cítiť.  No  plod  cíti  rovnakú  bolesť.  Túto  bolesť  cíti  aj  váš  syn,  keď  ho  
zabíjate.

Tretie  srdce:  Srdce  láskavosti.  Srdce  láskavosti  je  srdcom  voči  druhým.  Musíte  pomôcť  
tým,  ktorí  to  najviac  potrebujú.  Ak  môžete  pomôcť  1  €,  pomôžte  1  €,  ak  môžete  dať  10  
€,  dajte  im,  pomôžte  10  €.  Pomôžte,  ako  sa  len  dá.  S  peniazmi,  ktoré  vám  ostali,  musíte  
pomôcť.  Ak  pomôžete,  vaša  energia  bude  pozitívna  a  váš  život  bude  pozitívny.  Vy  sami  
sa  budete  cítiť  spokojní  a  šťastní.

Toto  sú  tri  srdcia.  Ak  budete  konať  všetkými  tromi  srdcami,  váš  život  bude  vždy  
pozitívny,  budete  žiť  šťastne,  budete  mať  dlhý  život  bez  chorôb  a  keď  jedného  dňa  
zomriete,  garantujem  vám,  že  budete  v  raji  s  Bohom.  Ak  budete  robiť,  ako  Boh  
prikazuje,  logicky  budete  žiť  v  raji  s  Bohom.  Na  tejto  zemi  budete  žiť  ako  v  raji  a  keď  
zomriete,  vaša  duša  bude  v  raji.  Budete  mať  všetko.  Chcem,  aby  si  prijal  moju  radu.  
Myslite  pozitívne,  hovorte  pozitívne  a  konajte  pozitívne  a  váš  život  tu  a  po  smrti  bude  
pozitívny.

Prajem  každému,  aby  konal  s  týmito  tromi  srdcami.
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5.-  JEDEN  BOH  ZA  VŠETKÝCH

Ľudia,  ktorí  zabíjajú  alebo  ubližujú  iným  a  stále  žijú,  je  to  preto,  že  v  minulom  
živote  nazbierali  zásluhy  a  ešte  ich  neutratili

Ježiš  Kristus,  Budha,  Mohamed  sú  všetci  Božími  deťmi,  sú  deťmi  toho  istého  Boha,  
je  to  ako  s  otcom,  ktorý  má  tri  deti.  Sú  z  jednej  rodiny.  Preto  musíte  pochopiť,  že  
všetky  náboženstvá  sú  súčasťou  tej  istej  rodiny.  Je  to  ten  istý  otec.  Musíme  si  
pomáhať,  ľudia  z  jedného  náboženstva  do  druhého,  z  jednej  rasy  do  druhej.

Všetko  učenie  v  troch  náboženstvách  je  prakticky  rovnaké,  cieľom  je  stať  sa  
dobrými  ľuďmi.  Nemali  by  sme  sa  navzájom  zabíjať,  pretože  sme  bratia,  deti  toho  
istého  Boha.  Pre  všetkých  rovnako.  Alah  mocný,  Ježiš  Kristus  alebo  Budha  je  tá  
istá  osoba,  len  sa  narodili  v  rôznych  krajinách,  v  rôznych  kultúrach,  ale  všetci  sú  
rovnakí.  Každá  rasa,  každý  človek  narodený  na  iných  miestach  a  v  rôznych  
kultúrach,  máme  rovnakú  dušu.  Ak  to  dokážete  pochopiť,  v  tomto  svete  môžete  
konečne  žiť  v  mieri.  Nebudú  žiadne  vojny  ani  zločiny,  pretože  všetci  ľudia  sú  
Božími  deťmi.  Rozdiel  je  len  v  tom,  že  niektorí  sa  narodili  ako  princovia  a  iní  
žobráci,  pretože  niektorí  v  minulom  živote  robili  ľuďom  dobre  a  iní  nič  alebo  len  
žili  sebecky.  Takže  ak  ste  v  minulom  živote  boli  sebeckí  a  ubližovali  ľuďom,  logicky  
v  tomto  živote  budete  chudobní,  nebudete  mať  nič.  Ak  ste  v  minulých  životoch  
robili  dobro  pre  ľudí  v  tomto  živote,  môžete  si  to  užiť.  Ale  ak  si  len  užívate,  míňate  
zásluhy  minulého  života  a  ak  nerobíte  dobre  pre  ľudí,  čoskoro  miniete  svoj  kredit  
a  začnete  odznova.

Bohatý  človek  nie  je  bohatý  preto,  že  má  osem  rúk  a  dve  hlavy,  alebo  preto,  že  je  
inteligentnejší.  Všetko  pochádza  z  minulého  života.  Keď  máte  vo  svojich  rukách  
moc  a  bohatstvo,  musíte  pomáhať  ľuďom.  Nikdy  neprikazujte  zabíjať  alebo  viesť  
vojny,  skracuje  to  vaše  šťastie  a  zdravie.

Napríklad:  benzín,  toto  palivo  sa  používa  pre  akýkoľvek  typ  auta,  všetky  značky  
používajú  rovnaký  benzín  vyrobený  z  ropy.  Ten  benzín  je  ako  duša,  naša  energia.  
Tá  energia  z  duše  vstupuje  do  nášho  tela,  nezáleží  na  tom,  či  ste  krásny  alebo  
škaredý,  chudobný  alebo  bohatý,  je  to  rovnaké,  nie  je  rozdiel.  Boh  je  mocný,  
láskavý  a  inteligentný  a  posiela  svoje  deti  v  závislosti  od  kultúry  a  zvykov  každej  
krajiny.  Ľudia  teda  lepšie  prijímajú  jeho  učenie.  Aby  táto  zem  bola  rajom.  Toto  je  
Boží  cieľ.  Boh  nerobí  rozdiel  medzi  rasami  a  náboženstvami.

Tri  náboženstvá  sú  jedno.  moslim,  katolík  a  budhista.  Tri  sú  jedno,  sú  rovnaké.  
Všetci  sme  deti  Božie.  Katolík  sa  modlí  k  Otcovi,  ktorý  je  na  nebesiach,  moslim:  k  
Alahovi  a  budhizmus  k  Budhovi.
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Nemôžete  financovať  potraty,  aby  úbohá  matka,  ktorá  netuší  o  následkoch,  zabila  svoje  dieťa,  
pretože  je  to  ako  keby  ste  zabíjali  svoje  vlastné  dieťa.  Pretože  všetci  sme  jedno.  Všetko  negatívne  
produkuje  negatívne,  stáva  sa  pre  vás  démonom.  Nie  je  to  detská  hra.  Dúfam,  že  rozumiete  
tomu,  čo  hovorím.  Ak  spôsobíte  negatívne,  trestáte  sa,  pretože  negatívne  sa  vám  vrátia.  Ľudský  
zákon  ťa  netrestá,  ale  tvoje  svedomie  áno.  Peklo  existuje,  či  už  veríš  v  Boha  alebo  nie,  
spravodlivosť  ťa  odsúdi  rovnako.

Mnoho  ľudí  nerozumie:  Alah,  Boh  Otec  a  Budha  je  tá  istá  osoba.  Jediná  vec,  ktorá  závisí  od  
kultúry,  krajiny  alebo  rasy,  mení  spôsob,  ako  osloviť  viac  ľudí,  osloviť  celý  svet,  mení  sa  v  závislosti  
od  kultúry.  Všetko  je  to  rovnaké,  iný  pohľad

Čím  viac  budeme  znečisťovať,  tým  horšie  to  bude  pre  našu  planétu  a  my  žijeme  na  tejto  planéte,  
niet  inej,  z  ktorej  by  sa  dalo  žiť.  Musíme  sa  o  to  dobre  starať.

Nezáleží  na  tom,  či  veríte  alebo  nie,  ak  urobíte  zle,  pôjdete  do  väzenia.  Nikto  neutečie  a  
predovšetkým  sa  trestáte.  Takže  keď  máte  moc  alebo  bohatstvo,  využite  to  a  pomôžte  druhým.  
Takže  v  budúcom  živote  budeš  žiť  ako  kráľ.  Dobre  si  pamätajte:  ak  robíte  dobre  iným,  robíte  to  
aj  sebe.  Oplatí  sa  to  urobiť  pre  iných.  Ako  pornoherci/ras.  Najhorší  zločin  je  porno.

Nesmieme  rozlišovať:  tri  náboženstvá  je  jeden,  ten  istý  Boh.

všetok  svoj  kredit,  ale  kedykoľvek  vám  môže  zostať  nič.  Je  to  ako  keby  otec  nechal  veľa  peňazí  v  
dedičstve  svojmu  synovi  a

Čím  viac  porna  zhoršíte,  tým  horšie  skončíte.  Budete  mať  osudnú  starobu.  Nikto  nekončí  dobre.  
Vaše  deti,  vaše  vnúčatá  skončia  fatálne.

syn  neprestáva  míňať  na  hlúposti  a  hneď  míňa  svoje  dedičstvo.

Za  jednu  noc  sa  dá  všetko  stratiť.  Napríklad  v  kasíne  môžete  v  krátkom  čase  prehrať  1  000  000  
dolárov.  Rovnako  ako  vládcovia,  keď  hovoria  „potrat,  potrat,  potrat...“  pozor,  míňajú  všetky  
zásluhy  svojich  minulých  životov.  Zdravie,  bohatstvo,  peniaze,  vaše  šťastie,  váš  život  sa  rýchlo  
zmení  na  negatívny.  Pozor!  Neplytvajte!  Využite  príležitosť  pomôcť  ľuďom.  Nemali  by  ste  si  nechať  
od  ostatných  ani  cent,  pretože  draho  zaplatíte.  Boh  ťa  každú  chvíľu  potrestá,  nezneužívaj  iných  
ani  nevyužívaj  dane  na  to,  aby  si  sa  obohatil  alebo  v  prospech  svojej  rodiny  alebo  priateľov.  Skôr  
či  neskôr  za  to  draho  zaplatíte.  Samozrejme.  Nikto  neutečie.

Dobre  si  zapamätajte:  nechoďte  proti  Božiemu  zákonu,  to  nie  je  detská  hra...  Boh  je  mocný,  každú  
chvíľu  môže  prísť  zemetrasenie,  tajfún,  povodeň...akékoľvek  nešťastie  a  nám  nezostane  nič.  Do  
30  rokov  bude  svetová  populácia  o  70  %  menšia,  pretože  dôjde  k  mnohým  zemetraseniam  a  
prírodným  katastrofám.

Nestaráme  sa  o  prírodu  a  životné  prostredie,  v  ozónovej  vrstve  je  stále  väčšia  a  väčšia  diera,  
každým  dňom  viac  znečisťujeme  zem  a  čo  sa  deje?  Doplácame  na  následky,  počasie  sa  zblázni,  
to  sú  následky.
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Pamätajte,  že  všetci  sme  jedno.

To,  čo  sa  snažím  dostať  do  všetkých  kútov  sveta,  je  dosiahnuť,  aby  vyučovanie  pochopilo  a  naučilo  sa  byť  
dobrými  ľuďmi.  Všetci  sme  č.  To  musíš  pochopiť.  Všetci  si  musíme  pomáhať,  pretože  sme  jedna  veľká  rodina.  
Nie  som  ja,  ty,  on,  nie.  Všetci  si  musíme  pomáhať.  Aby  sa  všetkým  dobre  žilo,  bohaté  krajiny  musia  pomáhať  
chudobným.

Nesmiete  druhého  rozdrviť,  ani  oklamať,  ani  využívať  ľudí,  pretože  tým  druhým  ste  vy.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.
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ale  to  je  všetko  jedno.  Iný  spôsob  učenia,  ale  cieľ  je  rovnaký:  stať  sa  nesmrteľným.

Každý  má  rád  svoju  krajinu  pôvodu,  nikto  nechce  utiecť  a  ešte  menej  s  loďou  prechádzajúcou  cez  more  s  
mnohými  nebezpečenstvami  nikto.  Ak  by  bohaté  krajiny  pomáhali  chudobným,  boli  s  nimi  solidárne,  nikto  
by  neodišiel  z  ich  krajiny  hľadať  lepší  život.  Keby  sme  naozaj  všetci  cítili  jedno,  bohaté  krajiny  by  pomáhali  
chudobným  a  každá  by  žila  vo  svojej  krajine  šťastne  a  v  mieri.  Čo  sa  stane,  je,  že  bohaté  krajiny  sú  sebecké  
a  starajú  sa  len  o  svojich  ľudí.  Ak  by  medzi  mnou,  tebou  a  ním  nebol  rozdiel,  keby  sme  všetci  cítili  jedno,  
tento  svet  by  bol  veľmi  šťastný,  bol  by  to  raj  pre  všetkých.
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6.-  DESAŤ  PRIKÁZANÍ  ZÁKONA  BOŽIEHO  BUDHU

Prvé  prikázanie  Budhovho  zákona:  Budeš  ctiť  svojho  otca  a  svoju  matku.  K  svojmu  otcovi  a  matke  
sa  musíte  správať  dobre,  so  srdcom.

Druhé  prikázanie  Budhovho  zákona:  Nepokradneš.  Kradnúť  peniaze,  ktoré  nie  sú  vaše,  alebo  
robiť  čokoľvek,  aby  ste  získali  peniaze,  ktoré  nie  sú  vaše,  je  krádež.  Rovnako  ako  politici,  ktorí  
vládnu  a  kradnú  ľuďom  peniaze  cez  provízie.  Ich  svedomie  vie,  že  kradnú.  Účtovaním  provízií  je  
akákoľvek  práca  drahšia  a  kto  platí,  nie  sú  politici,  ale  občania,  ktorí  platia  z  peňazí  z  daní.  O  pár  
rokov  si  ukradnuté  peniaze  budete  užívať.  Keď  zomriete,  utrpenie  pekla  na  vás  čaká  miliardy  
rokov.  Neoplatí  sa  kradnúť  ani  prijímať  úplatky  či  provízie.  Skôr  či  neskôr  draho  zaplatíte.

Pretože  tvoj  otec  a  matka  ti  dali  život,  živili  ťa,  starali  sa  o  teba,  obliekali  ťa,  celým  srdcom  ti  dali  
vzdelanie.  Toto  je  prvé  prikázanie:  cti  svojho  otca  a  matku.

Vaše  meno  bude  poškvrnené  a  pred  rodinou  a  spoločnosťou  budete  vyzerať  zle.  Ak  ma  počúvajú  
tí,  čo  kradnú,  rýchlo  vráťte  ukradnuté  peniaze  a  urobte  dobré  skutky,  aby  ste  priestupok  očistili.

Keď  ste  starší,  nemali  by  ste  ísť  na  potrat,  aj  keď  vám  to  zákon  umožňuje.  Ak  by  váš  otec  a  matka  
potratili,  nenarodili  by  ste  sa.

Dobrý  deň,  10  prikázaní  Budhovho  zákona.  Sú  podobné  10  prikázaniam  Božieho  zákona.  Veľmi  
podobné.

Tvoj  otec  a  matka  ti  dali  život,  dali  ti  všetko.  Ak  potratíte,  budete  mať  negatívne  dôsledky  pre  
vašu  budúcnosť.  Dávajte  pozor!  Radím  vám,  aby  ste  si  vážili  život.  Nezabíjaj  žiadnu  živú  bytosť,  
ani  chrobáka,  ani  červa,  tým  menej  dieťa  pred  narodením,  krv  tvojej  krvi,  to  musíš  pochopiť.  Ani  
by  ste  nemali  zabíjať  prírodu;  rúbať  stromy,  znečisťovať  ovzdušie,  vodu...  to  všetko  zabíja  prírodu.  
Musíte  ľuďom  pomáhať,  svojimi  činmi  a  slovami  ich  prinútiť  pochopiť,  že  by  ste  nemali  zabíjať  
žiadne  zviera.

Keď  zabijeme  zviera  a  zjeme  ho,  nevieme,  aký  vírus  môže  mať  a  čo  nás  môže  kontaminovať.  
Podobne  ako  opice,  konzumáciou  opičieho  mäsa  sa  mnoho  ľudí  nakazilo  vírusom  AIDS,  milióny  
ľudí  na  svete  na  tento  vírus  zomreli.  Zabíjaním  a  jedením  kráv  sa  veľa  ľudí  nakazilo  aj  vírusom  
šialených  kráv  a  zomrelo.  Stalo  sa  to  aj  jedením  vtáčieho  mäsa,  veľa  ľudí  sa  nakazilo  vírusom  
vtáčej  chrípky.  Ak  budete  jesť  zvieratá,  môžete  sa  nakaziť  ich  vírusmi.

Pre  budhizmus  je  10  prikázaní:
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Piate  prikázanie  Budhovho  zákona:  Nevyvolávajte  boje.

Túžba  po  sexe:  Po  láske  alebo  po  čomkoľvek,  v  tomto  svete  je  veľa  úmrtí  z  tohto  dôvodu.  Hľadanie  
akejkoľvek  výhovorky  na  sex  je  zločin.  To  nefunguje.  Za  žiadnych  okolností  nemôžete  mať  sex  
mimo  manželstva.  Žiadna  výhovorka  nefunguje.  To  musíš  pochopiť.  Túžba  po  peniazoch:  Za  
peniaze  si  skorumpovaní  politici  účtujú  provízie,  aby  zbohatli,  oklamali  ľudí,  kradli,  zabíjali  ľudí,  
predávali  drogy,  ubližovali  ľuďom,  čo  má  svoje  následky,  skôr  či  neskôr  zaplatia.

Podnecovanie  hádok  medzi  ľuďmi  alebo  kritizovanie  niekoho,  aby  ste  si  očistili  svedomie  a  
znechutili  toho  druhého,  je  zločin,  ktorý  sa  trestá  milióny  rokov.

Tretie  prikázanie  Budhovho  zákona:  Sex.  Toto  je  najväčší  zločin  na  svete.  Existujú  dva  typy  sexu  s  
myšlienkou  a  so  skutkami.  Koľko  ľudí  zomrelo  kvôli  sexu?  Ženy,  ktoré  predávajú  svoje  telo  za  
peniaze,  aby  uspokojili  rozmary  mužov.  Sex  v  páre,  v  manželstve  je  správny.  Mimo  manželstva  je  
to  zlý  sex,  je  to  zločin  a  draho  zaplatíte.  Sex  mimo  manželstva  nie  je  povolený  za  žiadnych  
okolností,  za  žiadnych  výhovoriek,  dokonca  ani  z  lásky.  Ak  žena  natáča  porno  filmy  alebo  ukazuje  
svoje  intímne  telo,  aby  provokovala  mužov  a  podnecovala  ich  k  sexu,  zaplatia  peklu  miliardy  
rokov.  Robte  pozitívne  veci  pre  ľudí.

Šieste  prikázanie  Budhovho  zákona:  Slovo.  Nehovorte  zlé  slová  iným.  Rešpektujte  toho  druhého.  
Slovami  môžete  zabíjať  ľudí  a  môžete  ich  znechutiť  a  rozčúliť.  Dávajte  si  pozor  na  slová  a  nikomu  
nimi  neubližujte.

Štvrté  prikázanie  Budhovho  zákona:  Nebudeš  klamať.  Keď  klameš,  nemôžeš  klamať  sám  seba.  
Môžete  oklamať  ľudí,  ale  nemôžete  klamať  sami  seba.  Vieš,  keď  klameš.  Nesnažte  sa  manipulovať  
ľudí  svojimi  klamstvami.  Klamstvo,  keď  zomriete,  sa  trestá  natiahnutím  jazyka  a  rozrezaním  na  
kúsky.  Opatrne.  Nestojí  za  to  trpieť  milióny  rokov  hovoriť  klamstvá,  ktoré  nikam  nevedú.  Ak  
klamete  ľuďom,  nikto  vám  nebude  veriť.  Tvoj  život  bude  v  neporiadku.

Ležiaci  človek  nie  je  človek,  je  horší  ako  zvieratá.  Nikdy  neklamte,  aj  keď  pravda  nie  je  vo  váš  
prospech,  vždy  hovorte  pravdu.  Keďže  ľudia,  ktorí  chodia  na  súd,  klamú,  aby  vyhrali  súdne  
procesy,  táto  entita  ide  do  pekla.  Môžete  oklamať  sudcu,  ale  nie  svoje  svedomie.  Keď  zomriete,  
všetko  je  zaznamenané  a  známe.  V  posmrtnom  živote  je  všetko  známe.

Siedme  prikázanie  Budhovho  zákona:  Nenabádajte  ľudí  k  sexuálnym  vzťahom.  Neprovokujte  
nikoho  k  sexuálnym  aktom.  To  treba  vedieť.  Veľmi  dôležité.  Nemali  by  ste  odporúčať  porno  filmy,  
nočné  kluby...  aby  ľudia  išli  mať  sex  alebo  spáchali  cudzoložstvo.  Toto  je  trestný  čin.  Oko!

Ôsme  prikázanie  Budhovho  zákona:  Zanechajte  túžby.  Päť  túžob,  ktoré  sumarizujú  ostatné,  sú:  
túžby  po  sláve,  sexe,  peniazoch,  jedle  a  spánku.  Túžba  po  sláve:  Mnoho  ľudí  pre  slávu  obetuje  
čokoľvek.  S  týmto  buďte  veľmi  opatrní.
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Deviate  prikázanie  a  Budhov  zákon:  Nepomsti  sa.  Nemali  by  ste  sa  mstiť  iným,  aj  keď  vám  ľudia  
ubližujú,  drvia  vás,  nemali  by  ste  sa  mstiť.  Ak  neopustíte  myšlienku  nenávisti  a  pomsty,  prvý,  kto  
bude  trpieť,  ste  vy.  Ak  to  bremeno  budete  niesť  každý  deň,  negatívne  to  ovplyvní  váš  život.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Toto  je  10  prikázaní  Budhovho  zákona.  Ak  dokážete  splniť  tieto  prikázania,  keď  zomriete,  narodíte  
sa  v  raji,  aby  ste  si  užili  najmenej  9  000  000  000  rokov.  Ak  ich  nesplníte,  nebudete  môcť  vstúpiť  do  
raja  a  čaká  vás  utrpenie  pekla.  Preto  sa  nad  tým  zamyslite.  pár  rokov  budeme  žiť.

SPÄŤ  INDEX

Aj  keď  máte  vo  svete  úplnú  pravdu,  zabudnite  na  túto  myšlienku.

Snažte  sa  robiť  veci  dobre.

Užiť  si  pár  rokov  nestojí  za  to.  Je  lepšie  zarábať  menej  a  žiť  lepšie.  Účty  nevychádzajú.  Zarábajte  
peniaze  legálne.

Jediným  riešením  je  preto  odpustiť,  pretože  skôr  či  neskôr  toho  druhého  čaká  trest,  aký  si  zaslúži.  
Zákon  bohov  sa  postará  o  to,  aby  bol  potrestaný.  Nemusíte  sa  báť.  Pomsta  je  pre  vás  zlá.  Musíte  to  
pochopiť  a  musíte  sa  chrániť  a  nenosiť  v  sebe  ten  pocit  pomsty,  pretože  vám  to  len  ublíži.  Zabudni  
na  to.  Nedávajte  do  seba  viac  odpadu,  aj  keď  máte  na  svete  úplnú  pravdu.  Nebojte  sa,  každý  
dostane  svoj  trest.

Túžba  po  jedle:  Jesť  musíme,  ale  jedlo  nesmieme  zneužívať,  najmä  mäso.  Všetky  druhy  nesú  svoje  
vírusy..  spôsobili  veľa  úmrtí.  Nestojí  to  za  to.  Hydinové  mäso,  hovädzie,  opičie...  Celý  problém  je  v  
tom,  že  zabíjame  chudobných,  aby  sme  ich  povzbudili  k  jedlu.  Som  vegetariánka  už  40  rokov  a  
nikdy  som  nemala  žiadne  zdravotné  problémy.  Zuby,  ktoré  máme,  sú  ako  kravy  a  kone,  sme  
vegetariáni,  nie  sme  pripravení  na  mäso  ako  tigre  alebo  levy.  Naše  črevá  sú  veľmi  dlhé  a  vypudenie  
mäsa  nám  trvá  dva  týždne  a  preto  v  nás  hnije,  na  rozdiel  od  mačiek,  ktoré  mäso,  ktoré  zjedia,  rýchlo  
odstraňujú.  Túžba  spať:  Mnoho  ľudí  rád  spí.  Ale  veľa  spánku  môže  spôsobiť  zdravotné  problémy.

Telo  sa  potrebuje  hýbať,  ak  sa  nehýbeme,  telo  sa  rozpadne.  Preto  musíte  spať  len  dosť,  nie  príliš  
veľa  a  nie  príliš  málo.  Len  dosť.  Keď  zomriete,  budete  môcť  spať  milióny  rokov  a  nikto  vás  nebude  
obťažovať,  takže  sa  nebojte.

Desiate  prikázanie  Budhovho  zákona:  Robte  dobro  a  nie  zlo.
Osoba,  ktorá  vie,  že  to,  čo  robí,  je  nesprávne,  a  pokračuje  v  páchaní  tohto  zločinu.  Vie,  že  to  bolí  a  
ide  to  ďalej  a  ďalej.  Vždy  skončíte  vo  väzení.  Vie,  čo  je  dobré  a  čo  zlé,  ale  stále  robí  zlo.  Nepočúva  
rady  nikoho.  Tento  človek  má  v  hlave  veľa  negatív.
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7.  10  PRIKÁZANÍ  BOŽIEHO  ZÁKONA.

10  prikázaní  Božieho  zákona.  Prečo  nás  Boh  varuje  pred  týmito  prikázaniami?  Tieto  prikázania  sú  
záväzné  pre  každého.  Každý  človek,  všetky  Božie  deti  musia  dodržiavať  týchto  10  prikázaní  
Božieho  zákona.  Keď  niekto  splní  týchto  10  prikázaní,  je  skutočným  Božím  dieťaťom  a  keď  zomrie,  
bude  žiť  v  Božom  kráľovstve.  Môžete  vstúpiť  do  ríše  bohov.  Musíte  splniť  100%  týchto  prikázaní.  
Je  to  ako  vstupný  pas  a  akonáhle  vstúpite  do  ríše  bohov,  je  to  navždy.  Na  tejto  zemi  nám  len  20  %  
vecí  ide  dobre,  80  %  nejde  dobre  alebo  sa  pokazí.  Na  tejto  zemi  žijeme  s  úzkosťou,  problémami,  
strachom,  so  smrťou...  a  všetkými  možnými  negatívnymi  vecami.  V  Božom  kráľovstve  je  život  
nekonečný,  dobre  pamätajte,  keď  vstúpite,  máte  život  večný.  Keď  čistá  a  čistá  duša  dorazí  do  
kráľovstva  bohov  po  splnení  10  prikázaní,  nemôžete  vstúpiť,  kým  nesplníte  týchto  10  požiadaviek.  
Boh  nám  jasne  hovorí,  že  keď  vstúpite,  máte  kategóriu  Svätý.  Svätec  nikdy  neumiera,  jeho  život  
je  nekonečný  a  nielen  toto,  všetko,  na  čo  v  tej  chvíli  myslíte,  je  pred  vami.  To  znamená,  že  ak  
chcete  bývať  v  paláci  zo  zlata,  diamantov  a  drahých  kameňov,  ak  chcete  jesť  akékoľvek  jedlo,  
ktoré  si  dokážete  predstaviť,  vyjde  všetko,  na  čo  myslíte.  Môžete  navždy  žiť  s  ľuďmi,  ktorých  máte  
najradšej,  so  svojimi  deťmi,  priateľmi,  s  kým  chcete.  Nie  ako  tu  na  tejto  zemi,  že  každý  ide  za  
svojimi  záujmami.  Napríklad  v  Španielsku  sa  65%  párov  rozvádza,  nikto  nemá  čisté  srdce,  preto  
majú  problémy.  Keď  sa  vydáte,  prisaháte  pred  Bohom,  že  toho  človeka  budete  milovať  po  zvyšok  
svojho  života,  v  dobrom  aj  v  zlom,  a  potom  sa  táto  myšlienka  zmení.  To  nie  je  ako  kráľovstvo  
Božie,  tam  je  všetko  pozitívne  a  môžete  cestovať  medzi  hviezdami  na  akékoľvek  miesto  vo  
vesmíre.  Naša  slnečná  sústava  nie  je  jediná,  existujú  milióny  a  milióny  slnečných  sústav.  Môžete  
cestovať  a  žiť,  kde  chcete  a  s  kým  chcete.  Máte  kategóriu  Svätý.

Desať  prikázaní  je  jediná  vec,  ktorá  sa  od  vás  vyžaduje,  aby  ste  vstúpili  do  kráľovstva  bohov.  Ak  
pred  smrťou  splníš  všetko,  čo  bohovia  požadujú,  potom  budeš  čistá  duša  ako  Ježiš.  Ak  to  dokážete  
splniť,  budete  ako  Ježiš  Kristus.

ČO  TO  ZNAMENÁ?  Miluj  Boha  nadovšetko  na  tejto  zemi.  Pretože?  pretože  všetko,  čo  vidíte  a  čoho  
sa  dotýkate,  nie  je  skutočné,  je  to  čistá  fantázia.  Všetko,  čo  vlastníte,  majetok,  peniaze,  tituly,  
čokoľvek,  čo  máte,  kedykoľvek  keď  zomriete,  všetky  veci  zmiznú  a  vy  už  nemáte  nič.  Keď  zomrieš,  
nič  si  so  sebou  nevezmeš.  Všetko,  čo  máte,  zmizne.  Nezostane  vám  nič,  nič  z  vás  nie  je.  To,  čo  
máte  na  tejto  zemi,  je  na  použitie  na  tejto  zemi,  keď  zomriete,  nič  si  so  sebou  nevezmete.  rovnako  
ako  kedy

Teraz  budem  hovoriť  o  týchto  10  prikázaniach:  PRVÉ:  BUDEŠ  

MILOVAŤ  BOHA  NAD  VŠETKO.
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To  znamená,  že  Boha  nemôžete  brať  alebo  pomenovať  tak  ľahkovážne.  Prisahám  
Bohu!"  Toto  je  zakázané.Ľudia  veľa  hovoria:  "

narodili  sme  sa,  nič  neprinášame  na  tento  svet.  Keď  zomrieš,  musíš  všetko  opustiť,  
môžeš  si  vziať  len  svoje  dobré  a  zlé  skutky,  je  to  jediná  vec,  ktorú  nosíme.  Ak  
budeme  dodržiavať  10  prikázaní,  keď  zomrieš,  Boh  ťa  príde  hľadať,  ak  nebudeš  
dodržiavať  10  prikázaní,  príde  diabol,  aby  ťa  vzal  do  pekla.  Skúšky  v  pekle,  
nemôžete  nič  skrývať,  je  to  ako  keby  bolo  vaše  svedomie  spojené  s  obrazovkou.  
Všetky  vaše  myšlienky,  všetky  vaše  zlé  skutky  sú  viditeľné.  Nie  je  to  ako  v  procesoch  
tohto  sveta,  že  pred  sudcom  môžete  klamať.  Podľa  pekla  bude  všetko  vyzerať  ako  
z  filmu,  nemusíte  nič  hovoriť.  V  pekle  vidíš  všetko.  Naše  svedomie  je  ako  čierna  
skrinka  v  lietadle,  ktorá  registruje  všetky  vaše  dobré  a  zlé  činy.  Nikdy  neoklameš  
sám  seba,  všetko  je  zaznamenané,  pretože  tvoja  milenka  je  čistá,  je  to  tvoja  
myšlienka,  ktorá  je  negatívna,  preto  duša  všetko  zaznamenáva.  Nikto  neutečie  a  
trest  príde  rovnaký.  Keď  raz  vstúpite  do  pekla,  vyjdete  von  až  po  1  000  000  rokoch.  
A  každý  deň  vás  budú  mučiť,  kým  nesplníte  trest  za  svoje  negatívne  činy.  Nie  je  to  
ako  väzenie  tu  na  zemi  so  všetkým  komfortom.

Robíš  veľkú  chybu,  Boha  nemôžeš  oklamať.  Boh  je  mocný,  jedinečný,  všetko  vie,  
je  naším  Otcom.  Jeho  meno  nemôžeme  používať  tak  ľahkovážne,  musíme  
rešpektovať  meno  Božie.  Nedávajte  falošné  sľuby  v  mene  Boha.  Nemôžete  zabíjať  
v  mene  Boha;  veľa  ľudí  používa  Božie  meno  na  zabíjanie.  Podľa  rôznych  kultúr,  
rôznych  krajín  sa  môže  meno  Boha  vyslovovať  rôznymi  spôsobmi  s  rôznymi  
menami:  Alah,  Budha,  Otče  náš...  každý  ako  chce,  ale  Boh  je  len  jeden.  Nezáleží  
na  tom,  aké  meno  mu  dáme.  Desať  prikázaní  Božieho  zákona  je  pre  všetky  Božie  
deti,  bez  ohľadu  na  rasu  alebo  farbu,  biele,  čierne,  žlté,  červené...  bez  ohľadu  na  
farbu.  Všetci  sme  deti  Božie;  ženy,  deti,  pekné,  škaredé,  vysoké,  nízke,  mocné,  
milionári...  všetci  sme  si  rovní  a  všetci  budú  potrestaní  rovnako.

Dobre  si  zapamätajte:  nevstupujte  do  pekla.  Neodporujte  prikázaniam  Božieho  
zákona  a  budete  mať  odmenu.  Boha  budeš  milovať  nadovšetko,  lebo  Boh  je  
večný.  Nemyslite  si,  že  budete  žiť  veľa  rokov,  pretože  každý  deň  môže  byť  vaším  
posledným,  každá  noc  môže  byť  vašou  poslednou  nocou.  Nikto  nevie.  V  každom  
okamihu  môžete  zomrieť.  Cintorín  je  plný  ľudí  všetkých  vekových  kategórií.  Sme  
cestujúcimi  na  tejto  zemi.  Ak  prejdete  týmito  10  testami,  môžete  ísť  navždy  do  
neba  a  ak  budete  viesť  negatívny  život,  môžete  ísť  navždy  do  pekla.  Ak  si  negatívny  
a  zlý,  budú  ťa  chcieť  len  démoni  a  čaká  ťa  peklo.

DRUHÉ:  NEBERIETE  MENO  BOŽIE  NADARMO.

TRETIE:  SVIATKY  SVÄTÍŠ.

čo  je  dôležitejšie?  ísť  na  večierok  alebo  ísť  do  kostola  počuť  slovo  Božie.  Ak  neveríte  
v  Boha,  nikdy  nebudete  počuť  Božie  slovo.  Ak  namiesto  na  párty  pôjdeš  do  kostola  
počúvať  Božie  slovo,  učiť  sa  a  potom  rozmýšľať  a  konať  tak,  ako  to  Boh  prikazuje,  
budeš  svätý  a  budeš  žiť  v  Božom  kráľovstve.  Preto  vo  svojom  voľnom  čase  musíte  
počúvať  Božie  slovo,  musíte  aspoň  raz  týždenne  chodiť  do  kostola  počúvať  Božie  
slovo.  Toto  bude
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Nožičkami  a  nožnicami  začnú  bábätko  strihať  kúsok  po  kúsku,  aby  sa  nenarodilo.  Vyberú  
dieťa  kúsok  po  kúsku  zvnútra  matky  a  potom  kúsky  vyhodia  do  koša.  Zabíjajú  Božie  dieťa.

Tento  je  veľmi  jasný.  Nezabiješ.  Nezabíjať  vlastné  deti,  ako  to  robí  veľa  ľudí  pri  potratoch.  
Zabiť  svoje  dieťa  je  ako  zabiť  seba,  pretože  vaše  dieťa  je  súčasťou  vás,  súčasťou  vášho  tela.  
Nemôžete  zabiť  svoje  vlastné  dieťa,  dokonca  aj  zvieratá  sa  starajú  a  chránia  svoje  deti.  Keď  sa  
priblížite  k  matke  s  mláďatami,  ukáže  vám  zuby  a  ak  sa  priblížite  príliš  blízko,  môžu  vás  zabiť,  
aby  ochránili  jej  deti.  To  musíš  pochopiť.  Za  žiadnych  okolností  nemôžete  zabíjať.  Existuje  
mnoho  krajín,  ktoré  sa  navzájom  zabíjajú,  medzi  rasami,  existuje  veľa  príkladov.  Vojna  v  
mene  Boha  sa  nedá  viesť,  je  veľa  vojen  a  zabíjania  v  mene  Boha.  Boh  hovorí:  nezabiješ.  Za  
žiadnych  okolností  nesmiete  a  nemôžete  zabíjať.  Je  zakázané  zabíjať.  Musíte  si  to  pamätať.  
Vládcovia,  podobne  ako  diktátor  Sýrie,  chcú  udržať  svoju  rodinu  pri  moci  a  každý,  kto  zdvihne  
ruku,  ho  zabije.  To  je  veľmi  negatívne  pre  jeho  rodinu  a  pre  jeho  krajinu.  Keď  zabiješ,  veľmi  
skoro  dostaneš  Boží  trest.  Nikto  neutečie.  Aj  tvoje  svedomie

Tí  démoni  idú  priamo  do  pekla  na  1  000  000  rokov.

veľmi  to  prospeje.  Nebuď  taký  sebecký,  lebo  sebeckí  ľudia  končia  v  pekle.

Ak  sa  o  vás  rodičia  starajú  a  dávajú  vám  všetko,  mali  by  ste  to  urobiť  aj  vy  so  svojimi  deťmi.  
Musíte  urobiť  to  isté.  Mali  by  ste  počúvať  a  starať  sa  o  svojich  rodičov,  keď  budú  starší  a  
neposielať  ich  do  bydliska  a  zabudnúť,  že  existujú.  Najprv  deti  chodia  za  rodičmi  každý  týždeň,  
potom  každý  mesiac,  potom  raz  za  rok  a  nakoniec  zabudnú,  že  ich  rodičia  sú  v  príbytku.  Boh  
ti  hovorí,  že  si  budeš  ctiť  a  milovať  svojich  rodičov  tak,  ako  oni  s  tebou,  starali  sa  o  teba,  živili  
ťa,  dali  ti  vzdelanie,  dom  na  bývanie...  a  to  všetko  za  nič.  Teraz  im  musíte  všetko  vrátiť  tak,  
ako  oni  dali  všetko  vám.  Predtým,  ako  sa  o  teba  tvoji  rodičia  starali  z  celého  srdca  a  jedného  
dňa,  keď  budú  potrebovať  tvoju  pozornosť,  sa  musíš  postarať  a  postarať  sa  o  nich.  Musíte  
vrátiť  tú  láskavosť.

PO  ŠTVRTÉ:  BUDEŠ  SI  CTI  SVOJHO  OTCA  A  MATKU.

Musíš  byť  dobrý  syn.  prečo  to  Boh  hovorí?  Pretože  tvoji  rodičia  ti  dali  život,  toto  telo  nespadlo  
z  neba,  starajú  sa  o  teba,  živia  ťa,  poskytujú  ti  prístrešie,  dávajú  ti  vzdelanie,  dávajú  ti  lásku.  
Dajú  ti  všetko,  keď  nič  nemáš  a  nevieš  sa  o  seba  postarať.  Svojim  rodičom  dlhujete  veľa  
láskavostí.  Vo  svete  sa  ročne  vykoná  viac  ako  10  000  000  potratov.  Tí  ľudia  sú  negatívni,  
banditi,  démoni...  Po  tom,  čo  im  rodičia  dali  život,  starostlivosť  a  lásku,  nenasledujú  príklad  
svojich  rodičov  a  zabíjajú  vlastné  deti.  Títo  ľudia  sa  spoliehajú  na  zákon,  pretože  zákon  hovorí,  
že  ak  sa  dieťa  narodí,  nemôžete  ho  zabiť,  ale  ak  sa  ešte  nenarodilo,  možno  ho  zabiť.  Takže  tí  
negatívni  ľudia  idú  do  nemocnice  zabiť  svoje  deti  s  pomocou  iných  démonov,  ktorými  sú  
sestry  a  lekári,  ktorí  vykonávajú  potrat.

Dnes  pre  teba  zajtra  pre  mňa.  Srdce  so  srdcom.  Za  svoj  život  vďačíte  svojim  rodičom.  Preto  
Boh  hovorí,  že  budeš  ctiť  svojho  otca  a  matku  tak,  ako  si  oni  ctili  teba,  keď  si  bol  malý.  Ak  
človek  nie  je  dobrý  k  rodičom,  je  ako  zviera.

PIATA:  NEZABIJEŠ.
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Čo  sú  nečisté  činy?  Nečisté  činy  sú  tie,  ktoré  sa  vykonávajú  zo  sebectva:  ja,  ja,  ja.  Budujte  šťastie  
s  bolesťou  a  utrpením  iných.  Ako  prezident  Sýrie,  ktorý,  aby  si  udržal  moc,  zabil  100  000  občanov  
svojej  vlastnej  krajiny.  Zabíjajte  nevinných,  ženy,  deti,  bábätká  „za  vrece“  bez  toho,  aby  ste  sa  
starali  o  životy  iných  alebo  ich  utrpenie.  Akýkoľvek  akt  sebectva  je  nečistý  akt.  Nečisté  konanie  
je,  že  všetky  tie  činy,  ktoré  robíte  voči  iným  negatívne.  Čokoľvek  robíte,  akýkoľvek  čin,  či  už  
ubližuje  ľuďom,  či  je  to  veľa  alebo  málo,  je  nečisté.  Zabíjanie  a  sex  sú  nečisté  činy.  Sex  je  nečistým  
činom  číslo  1,  pretože  za  sex  v  tomto  svete  draho  platíme.  Všetky  druhy  chorôb  sa  šíria  sexom.  
Najdôležitejší  je  AIDS.  Každý  deň  zomiera  na  AIDS  viac,  dodnes  milióny.  Keby  mal  každý  sex  len  
s  manželom  alebo  so  svojou  ženou,  dnes  by  na  svete  nebolo  života.

Toľko  ľudí  by  nezomrelo.  Prečo  sa  AIDS  tak  rýchlo  šíri?  predovšetkým  to  bolo  pre  všetky  tieto  
nečisté  činy  vykonávané  so  sexom.  Všetci  flirtujú  a  bez  toho,  aby  poznali  svoje  mená,  už  bez  
ďalších  rečí  sexujú.  Vyššie  bez  ochrany  ako  zvieratá.  Tieto  činy  sú  draho  zaplatené.  Pozrite  sa,  
koľko  ľudí  je  nakazených  AIDS.  Preto  Boh  hovorí:  Nebudeš  sa  dopúšťať  nečistých  skutkov.

bude  trestať.  Nezabíjajte  ľudí  ani  zvieratá.  Žiť  a  nechať  žiť.  Veľa  ľudí  zabíja  pre  šport.  Je  zabíjanie  
zvieraťa  bez  obrany  šport?  Predtým,  keď  Angličania  dobyli  Afriku,  venovali  sa  športu  aj  lovu  s  
černochmi.

Ak  sa  ich  dopustíte,  draho  zaplatíte.  Boh  ťa  vopred  varuje.  Ak  zabijete  svoje  dieťa  potratom,  
budete  mať  psychické  a  fyzické  následky.  Politici,  ktorí  schvaľujú  zákony,  ktoré  idú  proti  Bohu  a  
úcte  k  životu,  zaplatia  za  to.  Všetci  títo  ľudia  sú  démoni.  To,  čo  robia,  ide  proti  Bohu.  Robia  si,  čo  
chcú,  bez  toho,  aby  rešpektovali  Boží  zákon.  Jedného  dňa  si  budú  musieť  vybaviť  účty  s  Bohom.  
Všetci  idú  do  pekla,  nikto  neutečie.  V  tomto  živote  budete  mať  moc,  ale  nebudete  mať  takú  moc,  
keď  zomriete.  Budete  trpieť  mučením  v  pekle  znova  a  znova,  kým  si  neodpykáte  trest.

Povedali:  bežte,  dáme  vám  10  minút  náskok  a  potom  ich  skupina  banditov  začne  hľadať  a  zabíjať.  
Tomuto  sa  hovorí  šport?  Všetci  sme  deti  Božie,  bez  ohľadu  na  farbu.  Boh  to  nehovorí,  nie.  
Nezabiješ.  Ani  ľudia,  ani  zvieratá.  Zabiť  znamená  zabiť.  Musíme  rešpektovať  všetko  živé.  Ak  ti  
neubližujú  a  neobťažujú  ťa,  prečo  zabíjaš?  Chceli  by  ste,  aby  vás  niekto  zabil?  Zamyslite  sa  nad  
tým.  Ak  nechceš  byť  zabitý,  nezabíjaj  iného.  Nezabiješ  žiadnu  živú  bytosť,  ani  ľudí,  ani  zvieratá,  
ani  stromy.  Teraz  je  veľa  ľudí,  ktorí  chcú  dobre  žiť  a  rúbať  stromy  v  horách.  Stromy  sa  o  nás  
starajú  a  poskytujú  nám  množstvo  výhod.  Píliť  stromy  je  to  isté  ako  zabíjať  sliepky,  aby  získali  
vajíčka.  Akonáhle  zabijete  kura,  už  žiadne  vajcia  nevyjdú.  To  musíš  pochopiť.  Preto  Boh  hovorí:  
nezabiješ.

6.:  NESPÁCHAŠ  SA  NEČISTÉHO  ČINU.

SIEDMY:  NEKRADEŠ.

Toto  je  akt  čistého  sebectva.  Ľudia,  ktorí  kradnú,  si  berú  to,  čo  iní  vlastnia  pre  svoj  vlastný  
prospech.  V  mnohých  krajinách  sa  kradnú  deti,  aby  ich  predali.  V  mnohých.  Vojny  sa  robia  preto,  
aby  okradli
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Dobre  si  pamätajte,  môžete  oklamať  ľudí,  kohokoľvek,  sudcu,  ale  nie  seba  alebo  svoje  
svedomie.

Toto  je  posledné  prikázanie  Božieho  zákona.  Nesnažte  sa  ukradnúť  alebo  vlastniť  to,  čo  majú  
iní.  Slovo  studňa  je  veľmi  široké;  sa  vzťahuje  na  všetky  druhy  vlastností,  nielen  na  materiály

9.:  NEBUDETE  SÚHLASÍŤ  S  NEČISTÝMI  MYŠLIENKAMI  ALEBO  Túžbami.

ostatné  krajiny  a  ponechať  si  to,  čo  majú  ostatní.  Ak  nie,  prečo  sú  vojny?  krajina  napadne  
svojho  suseda,  aby  ukradla  všetko,  čo  existuje.  Všetky  krádeže  sú  negatívne  a  sebecké  činy.  
V  žiadnom  prípade  nikomu  nič  nekradnite.  Nemôžete  si  ponechať  to,  čo  nie  je  vaše,  ani  zobrať  
druhým  to,  čo  je  ich.  Preto  Boh  hovorí:  Nepokradneš.  Krádež  sa  nikdy  nedá  ospravedlniť.

Toto  prikázanie  je  oveľa  lepšie  ako  ostatné.  Pretože  po  prvé,  pred  spáchaním  akéhokoľvek  
činu  je  to  vo  vašich  myšlienkach.  Ak  je  vaša  myšlienka  nečistá,  ak  je  negatívna,  stane  sa  
činom.  Myšlienka  je  prvým  krokom  pred  spáchaním  akéhokoľvek  nečistého  činu.  Pred  
akýmkoľvek  činom  musíte  prestať  myslieť.  Ak  si  nemyslíš  nič  zlé,  nič  zlé  neurobíš.  Ak  myslíte  
sebecky,  vaše  činy  sú  sebecké.  Teroristi  pred  zabíjaním  ľudí  už  vypočítajú,  ako  a  kde  môžu  
vykonať  vraždu,  študujú  to  a  naprogramujú  si  to  vo  svojich  mysliach.  Preto  Boh  hovorí:  
nebudete  súhlasiť  s  nečistými  myšlienkami  alebo  činmi.  Všetky  činy  pred  ich  spáchaním  si  
premyslite.  Ak  vám  hlavou  prebehne  nečistá  myšlienka,  negatívna  túžba,  musíte  ju  okamžite  
prerušiť,  kým  sa  táto  myšlienka  stane  činom.  Predtým,  ako  niečo  urobíte,  premýšľajte  o  tom,  
či  by  ste  chceli,  aby  to  urobili  vám.  Myslite  na  to,  že  sme  všetci  jedno,  sme  jedna  veľká  rodina,  
všetci  sme  Božie  deti.  Aby  ste  pochopili,  sme  ako  strom,  každý  človek  je  list,  každý  konárik  je  
krajina,  kmeň  je  náš  pôvod,  je  to  náš  Otec.

ÔSME:  NEBUDETE  PODÁVAŤ  KLOVNÉ  SVEDECTVO  ANI  KLAMŤ.

Najmä  tie  klamstvá.  Koľko  ľudí  neklamalo?  Veľký  alebo  malý,  na  tom  nezáleží.  Ľudia  si  myslia,  
že  malé  klamstvo  nič  neznamená.  Ale  nie  je  to  tak.  Najprv  začnete  malým  klamstvom  a  
skončíte  tým,  že  poviete  veľa  a  väčších  klamstiev.  Je  to  ako  snehová  guľa,  ktorá  sa  začína  valiť  
z  vrcholu  malej  hory  a  je  stále  väčšia  a  väčšia.  Negatívne  sa  hromadia  negatívne  a  každý  deň  
je  negatívnejší.  Nebudeš  krivo  svedčiť  ani  klamať.  V  procese,  koľko  svedectiev  klame!  Právnik  
vie,  že  jeho  klient  je  vinný,  ale  aby  vyhral  súd,  nahovorí  toľko  klamstiev,  koľko  len  môže.  Ale  
keďže  klient  platí,  právnik  hovorí  čokoľvek  a  klame  čokoľvek,  aby  zarobil.  Toto  nesmiete  robiť.  
To,  čo  si  účtujete,  je  málo,  je  to  bieda  v  porovnaní  s  tým,  čo  budete  platiť  v  pekle  milióny  
rokov.  Nestojí  to  za  to.  Všetko,  čo  musíte  povedať  pravdu.

Strom  tvoríme  všetci.  Sme  jedno  spolu.  Na  zemi  sme  jedna  veľká  rodina.  Všetky  nečisté  túžby  
a  myšlienky  sa  stávajú  činmi.  Potom  prídu  dôsledky  týchto  negatívnych  a  nečistých  činov.  Ak  
je  myšlienka  správna,  táto  zem  by  bola  rajom.
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Ak  má  Španielsko  40  000  000  obyvateľov  a  vy  ukradnete  peniaze  ľudí,  dlhujete  40  000  000  
miliónov  ľudí.  Verejné  peniaze  sa  nedotýkajú.  To  je  veľmi  vážne.  Krádež  od  človeka  alebo  
kradnutie  daní  z  mesta  nie  je  to  isté,  pre  Boží  zákon  je  oveľa  vážnejšie  kradnúť  peniaze  ľudí.  
Buďte  veľmi  opatrní  s  politikmi  a  ľuďmi,  ktorí  majú  dôležité  funkcie.  Buďte  opatrní  s  tými  ľuďmi.  
Žiadna  neskončí  dobre.  Nesmú  premrhať  ani  cent  od  ľudí,  pretože  Boh  vás  sleduje  a  potom  
budete  musieť  vybavovať  účty  tu  a  na  onom  svete.  Boh  potrestá  teba  aj  tvoje  svedomie.  Potom  
sa  vám  nebude  dobre  spať  a  budete  mať  výčitky  svedomia,  že  ľuďom  kradnete  peniaze.  Takmer  
všetci  politici  a  strany  boli  prichytení  pri  krádeži  a  vydieraní,  môžeme  to  vidieť  každý  deň  v  
správach.  Zaplatia  draho  a  nikto  neutečie.  Než  to  urobíte,  dobre  si  to  premyslite.  Nemôžete  
plytvať  peniazmi  ľudí  ani  využívať  svoju  mocenskú  pozíciu.  Pretože  ak  to  urobíte,  draho  zaplatíte  
a  pôjdete  do  väzenia  a  nielen  to,  vaše  meno  bude  poškvrnené,  ako  keby  ste  boli  bandita.

Navyše  draho  zaplatí,  pretože  bude  mať  súdny  proces  a  ak  súd  prehrá,  bude  musieť  zaplatiť  100  
000  eur  plus  úroky  a  výdavky.  Preto  nám  Boh  hovorí,  aby  sme  nezneužívali  a  nežiadali  cudzie  
statky,  pretože  v  konečnom  dôsledku  za  to  draho  zaplatíme.  Radšej  zarábajte  peniaze  legálne  
svojou  inteligenciou.  Politici;  Kradnú  legálne  aj  nelegálne.  Svoju  situáciu  a  vplyv  využívajú  na  
okrádanie  poctivých  ľudí,  kradnutie  mestských  daní,  dotácie  na  pomoc  svojim  kumpánom  a  
nakoniec  to  všetko  vyjde.  Toto  všetko  nikam  nevedie.  Radšej  byť  úprimný  a  nekradnúť  ľuďom  
peniaze,  nakoniec  všetci  padnú  a  sú  zavretí  do  väzenia.  Niektorí  predtým  a  iní  potom.  Ak  niekoho  
okradnete  alebo  ho  podvediete,  dlhujete  iba  tejto  osobe.  Ale  ak  kradnete  alebo  podvádzate  
občanov,  dlhujete  všetkým  občanom.

1  legálne;  využíva  nevinných  ľudí,  ako  sú  banky,  ktoré  poskytli  hypotéky.  Keď  nemôžete  zaplatiť  
banke,  banka  vám  tvrdí,  že  ste  podpísali  podmienky,  aj  keď  ste  si  neprečítali  drobné  písmo.  
Teraz  má  vaša  nehnuteľnosť  hodnotu  len  50  000  EUR,  ale  predtým,  keď  ste  požiadali  o  úver,  vám  
dali  100  000  EUR.  Táto  banka  legálne  kradne,  využíva  peniaze  ľudí.  Predtým  vám  banka  povedala,  
že  váš  byt  má  hodnotu  100,  ale  teraz  má  hodnotu  50,  takže  sa  vás  banka  snaží  využiť  pri  50.  
Zákon  je  zlý,  pretože  je  to  morálne  nezákonné.  Ak  nemôžete  zaplatiť,  vysťahujú  vás  a  vyhodia  na  
ulicu  a  banka  vám  vezme  byt.  To  je  legálne  zneužívanie  ľudí.

2  nezákonne;  Ide  o  akúkoľvek  formu  krádeže  alebo  podvodu  ľudí.  Ak  je  človek  schopný  využiť  
výhody  ľudí,  napríklad  100  000  eur,  je  najprv  veľmi  šťastný,  pretože  získal  100  000  eur,  ale  
zabúda  na  jednu  vec;  Ak  ošidí  chudobných  o  100  000  eur,  so  svojou  inteligenciou  mohol  vyhrať  
1  000  000  eur  bez  podvádzania.  Zneužil  si  svoju  inteligenciu.

intelektuáli,  myslenie,  peniaze...  Aby  sme  nezatúžili,  pred  konaním  zastavme  myslenie.  Pred  
konaním  vždy  premýšľame;  ako  kradnúť  a  ako  využiť  to,  čo  má  ten  druhý,  či  už  legálne  alebo  
nelegálne.  Využívanie  majetku  iných  má  dva  spôsoby,  legálne  a  nelegálne:
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Ak  verejné  subjekty,  akými  sú  obce,  neprestanú  drviť  ľudí  a  hľadať  problémy,  nie  sú  služobníkmi  
ľudí.  Politici  musia  mať  srdce  a  pomáhať  ľuďom,  nie  ich  nemilosrdne  drviť.  Prvou  podmienkou  
byť  politikom  by  malo  byť  mať  zlaté  srdce,  srdce  oddanosti  druhým  a  riešeniu  problémov  ľudí.

Všetci  politici  sú  služobníkmi  ľudu.  Nie  sú  to  hlavy  ľudí.  Nie  ľudia  slúžia  politikom.  Politici  nie  sú  
nadradení  ľuďom.  Musíte  pomáhať  ľuďom  žiť  lepšie.  Ak  plytváte,  kradnete  a  dávate  dotácie  
priateľom,  okrádate  ľudí  a  to  má  svoj  trest,  tu  na  tomto  svete  aj  na  onom  svete.  Keď  jedného  
dňa  pôjdete  do  väzenia,  vaši  priatelia  vás  nebudú  sprevádzať.  Nikto  sa  neponúkne,  že  za  vás  
zaplatí,  nikto  za  vás  nič  neurobí.  Ak  ste  zástupcom  zákona  a  krívate,  musíte  sa  rovno,  musíte  ísť  
ostatným  príkladom,  pretože  nemôžete  od  nikoho  požadovať  to,  čo  nie  ste  schopní  splniť.

Vaša  rodina  sa  bude  za  vás  hanbiť.  Prečo  si  všetci  politici  pri  zatýkaní  zakrývajú  tváre?  Pretože  
vedia,  že  urobili  zle  a  hanbia  sa.  Nemyslite  si,  že  budete  spasení  a  že  vás  nikdy  nechytia:  všetci  
podvodníci  a  zlodeji  tomu  skôr  či  neskôr  prepadnú.  Je  to  otázka  času.  Nikdy  to  nedopadne  dobre.  
Nestojí  za  to  stráviť  zvyšok  života  vo  väzení.  A  nielen  to,  keď  zomriete,  pôjdete  do  pekla  najmenej  
na  milión  rokov.  Čaká  na  vás  peklo,  aby  ste  trpeli  milión  rokov.  Aj  keď  neveríš  alebo  nemáš  
záujem  veriť,  aj  tak  pôjdeš  do  pekla.  Tam  budete  vo  väzení  a  každý  deň  vás  budú  brať  von,  aby  
vás  zabíjali  znova  a  znova,  kým  nedokončíte  svoj  trest.  Či  už  veríte  v  zákon  alebo  nie,  keď  vás  
chytia,  všetci  idú  do  väzenia.  Či  už  veríte  v  peklo  alebo  nie,  aj  vás  zavrú  do  väzenia  a  pekelné  
väzenie  nie  je  ako  to  tu  plné  pohodlia.  Vidíte  mnohými  očami.

Ľudia  si  nevyberajú  politikov  kvôli  ich  zlatému  srdcu.  Preto  sme  na  tom  teraz  tak  zle.  Boh  vie,  že  
tento  svet  bude  zakaždým  horší,  preto  posledné  prikázanie  Božieho  zákona  znie:  nebudeš  túžiť  
po  cudzom  majetku.  Je  veľmi  nesprávne  presadzovať  zákon  na  iných  a  sám  ho  nedodržiavať.  Ak  
otec  fajčí,  ako  povie  svojmu  synovi,  že  fajčenie  je  zlé?  Musíte  ísť  príkladom,  aby  bolo  všetko  v  
poriadku.  Ak  politici  kradnú  a  páchajú  zločiny,  ako  môžu  požadovať,  aby  ostatní  nekradli  a  
nepáchali  zločiny?  nie  je  to  logické.  Tí,  ktorí  majú  v  rukách  zákon,  ho  musia  na  100  %  dodržiavať,  
kým  budú  požadovať  iných.  Koľko  ľudí  robí,  čo  Boh  prikazuje?  to  1%?  zvysok,  99%  su  sebecki  a  
kradnu  inych  ako  sa  len  da.  Ak  ukradnete  cent,  v  budúcom  živote  budete  musieť  zaplatiť.  Budete  
sa  reinkarnovať  ako  zviera  znova  a  znova,  kým  nezaplatíte  všetko,  čo  dlhujete.  Dnes  môžete  byť  
politikom,  pretože  v  minulom  živote  ste  sa  mali  dobre,  ale  teraz  to  nevyužívajte,  pretože  váš  pád  
bude  silnejší.  Prečo  si  politici  žijú  tak  pohodlne?  majú  veľké  domy,  služobné  auto  so  šoférom,  
cestovanie  prvou  triedou...  sú  nad  nami?  nie,  nie  je  to  tak.  Musíte  ísť  príkladom  a  to,  čo  robíte,  je  
využiť  peniaze  z  daní,  aby  ste  žili  lepšie.  Toto  všetko  pochádza  zo  sebectva:  ja,  ja,  ja.  Ak  budete  
myslieť  na  druhých  skôr  ako  na  seba,  nikdy  sa  nedopustíte  takýchto  hriechov  a  budete  žiť  šťastne  
na  tejto  zemi.
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!Dávajte  pozor

Neprospieva  vám  ubližovanie  druhým,  pretože  ak  budete  ubližovať  vy,  ten  sa  vám  
bude  chcieť  pomstiť  a  budete  sa  mať  aj  zle.  Preto  neubližuj,  ak  nechceš,  aby  oni  ublížili  
tebe.  Nebuď  sebecký  a  mysli  len  na  seba.  Musíte  o  sebe  dobre  myslieť,  musíte  byť  
pozitívne  sebecký  a  dobre  si  premyslieť,  čo  vám  prospieva  a  čo  vám  ubližuje.  Dobre  
si  zapamätajte:  Skôr  ako  zatúžite  po  cudzom  tovare,  premýšľajte  o  tom.  Zastav  tú  
myšlienku!  pretože  potom  ponesieš  následky,  pôjdeš  do  väzenia  a  potom,  keď  
zomrieš,  pôjdeš  do  pekla.  Pracujte  pre  ľudí  srdcom,  tak  si  vybudujete  raj  na  zemi.  Ak  
budeme  všetci  sebeckí  a  pôjdeme  nad  ostatných,  aby  sme  získali  lepší  život  bez  toho,  
aby  sme  sa  starali  o  utrpenie  alebo  úsilie  iných,  tento  svet  bude  horší  a  horší,  tento  
svet  bude  peklom.  Nikdy  nikoho  nezneužívajte,  nikoho  nepodvádzajte  ani  falošnými  
sľubmi,  či  klamstvami,  snažte  sa  od  ľudí  získať  peniaze,  aby  ste  mali  svoj  prospech  
alebo  žili  pokojnejšie  a  lepšie.  Zarábajte  peniaze  poctivo  a  nezneužívajte  prácu  a  
snahu  iných  žiť  lepšie  pre  seba.

SPÄŤ  INDEX

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Zaplatíte  za  to  draho,  vaše  svedomie  a  zákony  tohto  aj  posmrtného  sveta  vás  budú  
trestať  milióny  rokov  v  pekle.  Nikdy  nevyužívajte  ľudí,  pretože  potom  sa  vám  ľudia  
pomstia  a  budete  mať  zlý  čas.
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8.-  OPÝTAJ  SA  SEBA  NIE  BOHA

V  prvom  rade  musí  myseľ  myslieť  pozitívne.  Nemyslite  negatívne,  pretože  negatívne  
prináša  negatívne  a  pozitívne  prináša  pozitívne.

Vždy  v  prospech  iných,  nie  seba.  To  je  pozitívne.  Ak  nezískate  žiadny  úžitok,  keď  robíte  
pozitívne  veci  pre  ostatných,  bude  to  pozitívny  čin.  Ak  robíte  dobro  pre  druhých,  nie  
pre  svoju  rodinu,  pre  niekoho  neznámeho,  potom  vo  svojom  tele  pocítite  veľmi  
príjemný  pocit,  budete  sa  cítiť  šťastne  a  veľmi  pozitívne  a  tento  pocit,  tá  energia  vám  
dodá  dobrý  krvný  obeh.

Podľa  aktov  Vykonávať  činy  v  prospech  iných.  Robte  láskavosť  iným.  Nie  vo  váš  
prospech.  Vždy  v  prospech  iných,  nie  vo  váš  prospech.  Tomu  sa  hovorí  konať  pozitívne  
a  pozitívne  prináša  pozitívne  a  negatívne  prináša  negatívne.  Všetky  činy,  ktoré  vás  
uprednostňujú,  sú  negatívne  a  negatívne  prinášajú  negatívne.  Všetky  vaše  činy  musia  
byť  vykonané  pre  iných.  Neexistuje  žiadne  ospravedlnenie.  Nezáleží  na  tom,  čo  robíte.  
Zdá  sa,  že  pomáhate  ľuďom,  ale  profitujete.  To  nie  je  pozitívne,  je  to  negatívne  a  
ubližujete  si.

Aby  sme  boli  zdraví,  pozrime  sa,  zdravie  závisí  od  krvného  obehu.  Ak  krv  nebude  dobre  
cirkulovať,  nebudete  mať  dobré  zdravie.  Negatívne  myslenie,  nervy,  stres,  hnev,  
smútok...  všetky  tieto  pocity  sú  negatívne  a  negatívne  ovplyvňujú  vaše  zdravie.  Ak  krv  
nebude  dobre  cirkulovať  cez  pečeň,  budete  mať  problémy  s  pečeňou,  ak  krv  nebude  
dobre  cirkulovať  cez  srdce,  potom  budete  mať  problémy  so  srdcom.  Ak  krv  necirkuluje  
dobre  v  niektorej  časti  tela,  budete  mať  problémy,  ochoriete,  opuchnete,  krv  stagnuje,  
objavia  sa  cysty,  hrčky  a  rakovina.  Ak  nebude  dobre  cirkulovať,  všetko  sa  vám  stane  
osudným.  Ak  krv  necirkuluje  dobre,  vaše  telo  sa  dostáva  do  krízy.  To  je  logické,  je  to  
ako  svetová  ekonomika,  ekonomika  spoločností  či  štátov,  rodín...  ak  nevstúpi,  tak  
neodíde.  Ak  nie  je  spotreba,  ak  ľudia  nenakupujú,  fabriky  sa  zatvárajú.  Všetko  sa  
zastaví,  a  ak  sa  zastaví,  prichádza  kríza.  Ak  budú  všetci  nakupovať,  všetci  konzumovať,  
všetko  bude  dokonalé  a  kríza  nebude.

Niečo  si  želajte.  Aby  som  si  prial,  každý  má  veľa  prianí,  každý  má  veľa  prianí.  Prvé  
želanie,  o  ktoré  ľudia  žiadajú,  je  zdravie  a  dlhý  život.  Veľa  ľudí  žiada  Boha,  aby  bol  
zdravý,  Boh  ti  nemôže  pomôcť.  Len  aby  si  vedel,  aby  si  mal  zdravie  a  dlhý  život,  nepýtaj  
sa  Boha,  pýtaj  sa  sám  seba.

O  zdravie  môžete  požiadať  dvoma  spôsobmi:

Kým  chýba  dôvera,  všetko  sa  zastaví  a  začne  kríza.  Je  to  ako  obeh  krvi;  Ak  nebude  
dobre  cirkulovať,  budete  mať  krízu.
Aby  sa  tak  nestalo,  musíte  pre  ostatných  vždy  robiť  so  zlatým  srdcom.
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Druhé  je  to,  čo  jete.  Buďte  veľmi  opatrní  s  tým,  čo  jete.  Všetko  mäso  má  svoje  vírusy,  ak  nemáte  
to  šťastie  a  zjete  kus  mäsa  infikovaného  vírusom,  ten  vírus  prejde  do  vášho  tela  a  ochoriete.

Ak  ich  zjete  a  budú  mať  vírusy,  ochoriete,  radšej  sa  ich  nedotýkajte.  Každý  deň  sa  hráš  so  svojím  
zdravím  jedením  zvierat.  Ako  my  pred  rokmi  s  vírusom  šialených  kráv;  zjedením  kúska  mäsa  
ľudia  zomreli.  Nikto  nevie,  koľko  neznámych  vírusov  je  v  tele  zvierat.

Epidémie,  ktoré  sa  vo  svete  vyskytli  v  dôsledku  konzumácie  mäsa,  už  poznáme:  v  Ázii  sa  vtáčou  
chrípkou  nakazilo  veľa  ľudí  a  vzduchom  ľudia  ochoreli  a  padali  ako  ploštice.  AIDS  pochádza  z  
Afriky,  z  opíc.  Opice  boli  vždy  prenášačmi  tohto  vírusu  a  nič  sa  im  nestalo,  ale  keďže  sme  zjedli  
ich  mäso,  teraz  sme  tento  vírus  chytili.  Tento  vírus  nie  je  s  nami  kompatibilný,  a  preto  nám  berie  
zdravie  a  spôsobuje,  že  ochorieme  a  čoskoro  zomrieme.

Ak  pomáhate  druhým  bez  akéhokoľvek  zisku,  dodá  vám  to  dobrú  energiu  a  budete  mať  dobré  
zdravie  a  dlhý  život.  Ak  z  toho,  že  robíte  nejaký  pozitívny  čin,  profitujete,  stáva  sa  to  negatívnym  
činom.  Keďže  všetko  negatívne  ovplyvňuje  krvný  obeh,  budete  mať  zlé  zdravie.  To  je  to,  čo  robím  
každý  deň,  robím  pozitívne  činy  pre  ľudí  a  cítim  sa  veľmi  šťastný,  dodáva  mi  to  veľmi  pozitívnu  
energiu.  Dokonca  sa  ma  ľudia  pýtajú:  prečo  si  taký  šťastný?  Vyhrali  ste  v  lotérii?  Preto  vždy  každý  
deň  robím  pre  ľudí  pozitívne  činy,  a  preto  mám  veľmi  dobré  zdravie.  To  je  to,  čo  musíte  urobiť.

To  je  problém.

Ak  chcete  zdravie  ako  ja,  musíte  sa  pýtať  sami  seba  tým,  že  budete  robiť  pozitívne  
činy  pre  ľudí  a  bez  toho,  aby  ste  z  toho  mali  nejaký  prospech.
Boh  ti  nemôže  pomôcť,  musíš  sa  uzdraviť.

Rovnako  ako  ryby,  aj  ryby  nesú  červy,  a  aj  keď  ich  varíte,  smažíte  alebo  varíte  s  veľmi  horúcou  
vodou,  nezabijete  tieto  červy  a  keď  zjete  tú  rybu,  nakazíte  sa  týmito  červami.  ty  tomu  neveríš?  
Urobte  si  skúšku:  položte  kus  vareného  mäsa,  aj  keď  je  spálený  ako  uhlie,  položte  ho  na  tanier  
na  stôl  na  týždeň  a  uvidíte,  ako  ten  kus  mäsa  čierny  ako  uhlie  zhnije  a  červí  sa.  Červy  neumierajú.  
Organizmy  neumierajú.  Ak  teda  nemáte  to  šťastie  a  zjete  infikované  mäso,  ochoriete.  Nikto  
nezaručuje,  že  mäso  je  bez  vírusov.  Farmy  zvyčajne  kontroluje  zdravie,  ale  netestuje  všetky  
zvieratá.  Analyzuje  len  1  zviera,  napríklad  kravu,  ale  nestihne  rozobrať  všetky  kravy.  Ak  má  jedna  
z  týchto  kráv  vírus,  nie  je  známy  a  dosahuje  spotrebu  bez  analýzy.  Ak  to  zjete,  ochoriete.

Existuje  mnoho  druhov  zriedkavých  chorôb,  nesú  tento  názov,  pretože  ide  o  neznáme  choroby.  
Nie  je  známe,  odkiaľ  pochádzajú,  ani  ako  ich  liečiť.  Všetky  tieto  choroby  pochádzajú  z  vírusov,  
ktoré  prinášajú  zvieratá.  Zvieratá,  tie,  ktoré  behajú  po  zemi,  tie,  ktoré  lietajú  vo  vzduchu  alebo  
tie,  ktoré  sú  pod  vodou,  sa  ich  radšej  nedotýkajte.
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Aby  ste  sa  vyhli  zdravotným  problémom,  snažte  sa  nejesť  mäso  ani  ryby.
Robte  to,  čo  som  bol  vegetariánom  už  40  rokov  a  nikdy  som  nebol  chorý,  nebol  som  v  
nemocnici  a  nikdy  som  nebol  u  lekára.  Toto  je  výsledok.  Preto  ak  chceš  zdravie,  pýtaj  
sa  sám  seba,  nie  Boha.  Dávajte  si  pozor,  čo  vkladáte  do  úst.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

To  musíš  vedieť.

My  sami  sme  nositeľmi  vírusov  ako  je  rakovina  a  nevieme  ju  vyliečiť,  ako  vyliečime  
neznáme  vírusy  zvierat?  ak  ich  nepoznáme,  nemôžeme  ich  vyliečiť.  Pozrite  sa  na  vírus  
AIDS,  neexistuje  žiadny  liek.

SPÄŤ  INDEX
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9.-  SEKTY /  NÁBOŽENSTVO  A  SEKTY

Ďalší  nezmysel  hovorí:  žena  musí  mať  sex  s  učiteľom,  aby  mala  zdravie  a  dlhý  život.  Všetky  
náboženstvá  sú  dobré,  pokiaľ  sú  v  súlade  so  zákonom  bohov.  Žena  však  nemôže  ponúknuť  svoje  
telo  pánovi,  s  ktorým  má  sex,  a  potom,  čo  má  pán  s  touto  ženou  sex,  dá  ju  ostatným  nasledovníkom,  
aby  s  ňou  mali  sex.  Toto  je  veľmi  nesprávne.  Je  to  proti  zákonu  Božiemu.  V  mnohých  náboženstvách  
sa  z  času  na  čas  objaví  učiteľ,  ktorý  ľuďom  veľa  škodí,  pričom  využíva  nevedomosť  ľudí.  Ľudia  chcú  
byť  zdraví  a  veria  všetkému,  čo  sa  im  povie.  Títo  „majstri“  to  využívajú.  Ženám  hovoria,  že  ak  chcú  
mať  zdravie  a  dlhý  život,  musia  mať  sex  s  učiteľom,  aby  si  vyliečili  choroby  a  mali  dlhý  život.  Výmenou  
za  sex  ponúkajú  zdravie,  šťastie  a  dlhý  život.

Ďalšia  vec,  ktorú  títo  učitelia  od  ľudí  žiadajú,  sú  peniaze,  aby  zbohatli  a  mohli  žiť  so  všetkými  druhmi  
pohodlia.  Ak  chcete  mať  dobré  zdravie  a  dlhý  život,  musíte  peniaze  dať  

ľuďom,  ktorí  to  potrebujú,  organizáciám,  ktoré  pomáhajú  ľuďom  liečiť.napríklad  Lekári  bez  hraníc.  
Ak  chcete  mať  dlhý  život,  musíte  darovať  peniaze  ľuďom,  aby  si  aj  oni  mohli  predĺžiť  život  vyliečením  
chorôb.  Nedávajte  peniaze  týmto  učiteľom,  ktorí  chcú  len  využiť  a  zbohatnúť  na  chudobných.  Žiadny  
učiteľ  nie  je  Boh.  Všetci  sme  ľudské  osoby.  Ak  učiteľ  hovorí,  že  je  Boh,  je  to  lož.  Nikto  nie  sme  Boh.

Tí,  ktorí  hovoria,  že  sú  živým  Bohom,  chcú  len  využiť  ľudí  na  voľný  sex  a  peniaze,  aby  zbohatli.  Sú  to  
falošní  učitelia.  S  tým  buďte  veľmi  opatrní.  V  mnohých  krajinách  je  veľa  siekt,  ktoré  hovoria,  že  sú  
tibetskými  budhistami  a  len  profitujú.  Nikoho  neobviňujem,  len  hovorím,  buďte  veľmi  opatrní  so  
sektami,  ktoré  sa  vydávajú  za  tibetských  budhistov  a  žiadajú  sex  a  peniaze  výmenou  za  zdravie,  
šťastie  a  dlhý  život.  Budhistický  učiteľ  nikdy  nežiada  nič  na  oplátku  za  to,  že  učí  správnu  cestu,  za  
pomoc  druhým.

Po  pohlavnom  styku  s  učiteľkou  ich  učiteľ  rozdá  iným  nasledovníkom,  aby  s  ňou  mali  sex.  To  je  
nezmysel.  To  je  proti  Božiemu  zákonu.  Tento  „učiteľ“  využíva  nevedomosť  ľudí  vo  svoj  prospech.  
Buďte  s  tým  veľmi  opatrní.  Títo  ľudia  by  mali  byť  vo  väzení.

Prvé  zlo  na  svete  je  sex.  Dnes  budeme  hovoriť  o  niektorých  náboženstvách,  ktoré  využívajú  
chudobných  ľudí,  ktorí  nič  nevedia.  Existuje  veľa  ľudí,  ktorí  využívajú  ženy  a  ľudí,  aby  zbohatli.  Je  veľa  
„náboženstiev“,  ktoré  využívajú  chudobných  nevzdelaných  ľudí.  Napríklad  učiteľ  žiada  ľudí  o  peniaze  
a  sľubuje,  že  bude  mať  šťastie  a  bude  zdravý.
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Teraz  existuje  veľa  siekt  pomenovaných  po  bohoch,  ktorí  využívajú  ľudí.  Buďte  s  nimi  
veľmi  opatrní.

Skutočný  majster  nikdy  od  ľudí  nepýta  peniaze.  Učiteľ  nikdy  nežiada  o  sex  výmenou  za  
zdravie  a  dlhý  život.  To  je  zneužívanie  ľudí.  Buďte  s  nimi  veľmi  opatrní.  Ak  prostitútka  
nechce  mať  sex,  tak  nechce.  Ale  ak  sa  pridáte  k  týmto  sektám,  musíte  mať  sex  s  
majstrom  a  so  všetkými  nasledovníkmi...  že  byť  banditom  je  podvodník  a  klamár.  
Dávajte  pozor.  Ak  vás  učiteľ  žiada  o  sex  alebo  peniaze,  nie  je  skutočným  učiteľom.  Ak  
od  vás  nežiada  absolútne  nič  a  ponúka  vám  svoju  pomoc  a  učenie  bez  toho,  aby  za  to  
niečo  žiadal,  toto  je  skutočný  učiteľ,  ako  ja.

Ak  vás  učiteľ  z  akéhokoľvek  dôvodu  od  svojich  študentov  žiada  o  peniaze  a  sex,  potom  
je  bandita,  nie  je  učiteľ.  Je  to  falošné.  Nie  je  učiteľ.  Učiteľ  má  rád  Ježiša  Krista,  ktorý  sa  
zasvätil  ľuďom  bez  toho,  aby  za  to  niečo  požadoval,  ako  ja.  Nikdy  nikoho  o  nič  nežiadam,  
ako  Ježiš  Kristus,  ktorý  dal  svoj  život  za  druhých  bez  toho,  aby  za  to  niečo  žiadal,  len  
pomáhal  ľuďom.  Ak  vás  učiteľ  žiada  o  niečo  na  oplátku,  potom  je  falošný  učiteľ.  Je  to  
bandita,  ktorý  vás  chce  len  využiť.  Nikdy  od  nikoho  nepýtam  peniaze,  pomáham  len  
ľuďom,  ktorí  to  potrebujú.

Učiteľ,  ktorý  nosí  luxusné  oblečenie  a  žije  v  luxusnom  dome  s  množstvom  zariadení  
okolo  seba...  Buďte  s  nimi  veľmi  opatrní!

S  tibetskými  budhistami  je  veľa  kontroverzií,  pravda  alebo  lož  neviem,  len  hovorím,  že  
buďte  veľmi  opatrní.  Len  vás  varujem.

Každý,  kto  má  rád  tibetský  budhizmus,  buďte  veľmi  opatrní,  pre  každý  prípad.  Len  ťa  
varujem,  aby  ti  nezobrali  peniaze  a  ty  ostal  bez  ničoho  na  ulici,  alebo  že  musíš  mať  sex  
s  toľkými  ľuďmi  a  potom  dostaneš  AIDS  alebo  iné  pohlavné  choroby.  Len  vás  varujem:  
buďte  opatrní  so  sektami,  ktoré  žiadajú  sex  a  peniaze  výmenou  za  zdravie,  šťastie  a  
dlhý  život.  Na  svete  je  veľa  ľudí,  ktorí  sa  vydávajú  za  tibetských  budhistických  učiteľov,  
len  aby  využili  ľudí,  ktorí  chcú  zdravie  a  dlhý  život.  Dobrá  starostlivosť.  S  tým.

Skvelý  učiteľ  za  to  nič  nežiada.

Na  svete  je  veľa  dobrých,  ale  aj  zlých  učiteľov.  Sú  všetky  náboženstvá:  budhistické,  
katolícke...  Ak  chcete  mať  peniaze,  musíte  pomáhať  chudobným.  Ak  vám  jedno  euro  
zostane,  pomôžte  jedným  eurom  ľuďom  v  núdzi,  ak  vám  zostane  10  eur,  pomôžte  
chudobným  10  eurami.  Takto  vám  bohovia  pomôžu.  Ak  pomáhate  ľuďom,  budete  mať  
priateľov,  nezáleží  na  tom,  koľko  dáte.  A  neexistuje  žiadne  opodstatnené  ospravedlnenie,  
jednoducho  to  urobte  a  je  to.  Bez  toho,  aby  som  za  to  niečo  žiadal.  Ak  môžete,  pomôžte  
bez  toho,  aby  ste  za  to  niečo  žiadali.

Nedovoľte,  aby  vás  ľudia  zneužívali  tým,  že  od  vás  budú  pýtať  peniaze.

Už  16  rokov  doma  učím  zadarmo  jogu  a  meditáciu  a  nič  za  to  nežiadam.  Neprijímam  
na  oplátku  ani  cent  ani  žiadny  darček.  Všetko  robím  zadarmo,  aby  som  pomohol  
ľuďom,  pretože  to  robím  srdcom.

Neviem  meno  ani  telefónne  číslo  svojich  študentov,  prečo?  Len  sa  snažím  pomáhať  
ľuďom.  Všetkým  ľuďom,  ktorí  to  potrebujú  a  nič  za  to  nežiadam.
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Buďte  veľmi  opatrní  so  sektami,  ktoré  žiadajú  veci  na  oplátku.

2.-  Učiteľ  nemôže  mať  túžby  akéhokoľvek  druhu.  Ak  uvidíte  učiteľa  oblečeného  v  luxusných  
šatách,  ako  cestuje  s  luxusnými  autami,  býva  v  kaštieľoch  so  všetkými  druhmi  luxusu,  majte  sa  
na  pozore!  Ak  tento  učiteľ  nepracuje...  odkiaľ  má  peniaze?  No  od  jeho  nasledovníkov  je  to  jasné.  
Ak  chcú  stúpenci  dávať  peniaze,  učiteľ  by  mal  s  týmito  peniazmi  pomáhať  chudobným  ľuďom,  
nie  kupovať  veci  a  žiť  v  luxuse.  Musíte  pomáhať  ľuďom  v  núdzi,  nie  obohacovať  učiteľa  a  
financovať  jeho  výstrelky  ako  zlaté  a  diamantové  hodinky  alebo  super  luxusné  autá.  Peniaze,  
ktoré  pochádzajú  od  ľudí,  sa  musia  vrátiť  spoločnosti.  Peniaze  nepadajú  z  neba,  ťažko  sa  zarábajú.

Ahoj  Náboženstvo  a  sekta.  Čo  je  dobré  náboženstvo  a  čo  zlé?  Sú  dve  veci,  ktoré  treba  vedieť  
hneď.  V  tomto  svete  existuje  veľa  rôznych  náboženstiev.  V  náboženstve  je  dôležité,  ako  robí  veci.  
Existuje  hranica,  ktorú  nikto  nikdy  nemôže  prekročiť,  nezáleží  na  tom,  či  ide  o  veľké  náboženstvo  
s  mnohými  stúpencami  alebo  malé,  na  tom  nezáleží.  Každý  sledovateľ  by  mal  mať  na  pamäti:

Takýto  učiteľ  ťa  využíva  a  ty  mu  to  musíš  dovoliť.  Nezáleží  na  tom,  čo  hovorí  alebo  ako  to  hovorí,  
ak  vždy  berie  ľuďom  peniaze,  musíte  sa  od  neho  držať  ďalej.  Učiteľ  musí  ísť  príkladom.  Každý  vie  
povedať  dobré  slová,  ale  dôležité  sú  činy.  Učitelia,  ktorí  sa  takto  správajú,  sú  podvodníci  a  
podvodníci.  Nezáleží  na  tom,  či  hovorí  super  divy.  Títo  učitelia  sa  veľmi  dobre  učia  Bibliu,  aby  
presvedčili  ľudí  a  dostali  z  nich  peniaze.

Každý,  kto  z  vás  chce  niečo  dostať,  je  podvodník.  Ak  vás  o  niečo  žiada,  je  to  podvodník,  je  to  
sekta.  Nemôžete  žiadať  sex  ani  peniaze.  Títo  ľudia  dostávajú  od  ostatných  všetko,  čo  môžu,  aby  
mohli  dobre  žiť.

1.-  Ak  je  učiteľ  kňaz  alebo  mních,  ak  si  za  peniaze  svojich  žiakov  kúpil  svoj  dom,  luxusné  auto,  
aby  splnil  svoje  rozmary...  to  je  sekta.  Ak  ľudia  dajú  peniaze  na  náboženstvo,  učiteľ  by  ich  mal  
použiť  na  pomoc  ľuďom.

Asi  jedného  dňa  prišla  ku  mne  do  jogovej  miestnosti  staršia  pani,  aby  si  s  nami  zacvičila  jogovú  
meditáciu,  a  povedala  mi,  že  ide  na  hodinu  jogy,  kde  učiteľka  prinútila  všetky  ženy,  aby  sa  
vyzliekli,  aby  sa  im  joga  lepšie  cvičila  a  získali  tak  dobrú  energiu.

Aby  ste  boli  zdraví,  robte  dobre  pre  ľudí  a  budete  mať  pozitívnu  energiu  a  budete  sa  cítiť  veľmi  
šťastní:  to  vám  prináša  dobré  zdravie.

Pani  mi  povedala,  že  sa  hanbila  ukázať  svoje  nahé  telo,  pretože  už  nebola  mladá  a  jej  telo  bolo  
zvráskavené  a  plné  rúčok  lásky.  Ak  cvičíte  jogu,  prečo  sa  musíte  vyzliecť?

Jóga  Nemá  to  nič  spoločné  s  oblečením.  Ten  učiteľ  to  len  využíva.

Boh  vždy  hovorí:  odpúšťajte  druhým.  Pretože  ak  neodpustíte,  ak  nenávidíte,  táto  negatívna  
energia,  ktorú  nenávisť  produkuje,  vám  ublíži  a  budete  mať  zdravotné  problémy,  pretože  budete  
vždy  naštvaní,  nahnevaní  a  smutní.  Ak  proti  vám  ľudia  urobia  niečo  zlé,  skôr  či  neskôr  na  to  
doplatia.  Preto  sa  nemusíš  nenávidieť  a  hnevať,  každý  bude  mať  svoj  trest,  neboj.

Na  pomoc  tým,  ktorí  to  potrebujú.

NÁBOŽENSTVO  A  SEKTY
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Ak  chcete  mať  dobré  zdravie,  musíte  sa  vzdať  seba  samého.

To  je  rozdiel  medzi  náboženstvom  a  sektou.

Náboženstvo,  ako  to  prikazuje  Boh,  od  vás  nikdy  nebude  žiadať  peniaze  ani  nikoho  
osloviť,  aby  mal  sex.  Iba  pomáha,  len  vás  učí  a  pomáha  vám,  ako  môže.  Nikdy  som  
od  svojich  študentov  nepýtal  peniaze,  ani  od  nikoho  neprijímam  darčeky.  Vo  
svojom  štúdiu  jogy  učím  zadarmo  už  16  rokov.  A  nikdy  som  nič  a  nikoho  nezneužíval.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Lebo  čím  viac  budem  mať,  tým  sebeckejší  budeš  a  budeš  mať  viac  problémov.  
Musíte  opustiť  svoje  ja  a  pomáhať  ľuďom.  Zdravie  závisí  od  vás.  Ak  chcete  mať  
dobrú  energiu,  musíte  pomáhať  chudobným  ľuďom,  radiť  ľuďom,  aby  boli  dobrými  
ľuďmi,  dávať  peniaze  organizáciám,  ktoré  sa  venujú  pomoci  druhým.  Nikdy  však  
nedávajte  peniaze  na  obohatenie  učiteľa.  A  vo  svojom  voľnom  čase  pomáhate  
ľuďom.  Ak  to  urobíte,  môžete  mať  šťastný  a  zdravý  život.

SPÄŤ  INDEX

Som  tu,  aby  som  pomáhal  ľuďom  a  nič  viac.  Tak  jasné  a  jednoduché.

3.-  Bezplatnú  jogu  robím  doma  už  16  rokov.  Jedného  dňa  jeden  môj  študent  
povedal:  Chodil  som  robiť  jogu  do  centra.

Všetko  ostatné  sú  lži.  To  je  to,  čo  sekty  robia:  využívajú  to,  aby  od  ľudí  dostali  
peniaze  a  mali  sex  zadarmo.  Sledujte,  či  máte  sex  kvôli  chorobám,  ktoré  môžete  
chytiť,  ako  je  AIDS.

Učiteľ  nútil  ľudí  vyzliecť  sa,  prinútil  ženy  vyzliecť  sa  z  nás,  aby  prijímali  energiu  
priamočiarejšie.  Povedala  mi,  že  sa  veľmi  hanbí,  pretože  jej  telo  nie  je  mladé  a  má  
rúčky  lásky.  Mladým  dievčatám  to  bolo  jedno,  no  ona  sa  veľmi  hanbila.  Tento  typ  
učiteľa  chce  využívať  ľudí,  vidieť  nahé  telo  žien.  Požiadajte  o  peniaze  a  potom  
požiadajte  o  sex,  to  nie  je  správne.  Ak  učiteľ  povie,  že  ak  chcete  byť  Budha,  mať  
dlhý  život,  byť  krásny,  zdravý...  musíte  sa  vyzliecť  a  mať  s  ním  sex,  inak  vás  požiada  
o  peniaze...  to  všetko  je  klamstvo.  Nedovoľte,  aby  vás  títo  falošní  učitelia  zneužívali.

Hovoria  divy,  ale  nakoniec  chcú  len  sex  a/alebo  peniaze.  Bez  ohľadu  na  to,  ako  
hovoria,  či  od  vás  žiadajú  sex  alebo  peniaze,  chcú  vás  len  zneužiť  v  mene  Budhu  
alebo  Ježiša  Krista  alebo  akéhokoľvek  iného  boha.  Mnoho  náboženstiev  hovorí  o  
sexe,  aby  boli  všetci  spolu  Budhom.  Pozor!  To  je  ďalšie  veľké,  veľké  klamstvo.  Toto  
sú  podvodníci.

Najprv  musíte  sledovať,  čo  učiteľ  robí,  nielen  počúvať  slová.  Akékoľvek  náboženstvo,  
ktoré  vás  osloví  kvôli  peniazom  alebo  kvôli  sexu,  je  podvod.  Je  to  veľká  lož.

Všetci  sme  si  rovní,  nikto  nie  je  nadradený.  Aj  keď  je  učiteľ.  Sledujte,  čo  robí,  
nepočúvajte  len  to,  čo  hovorí.  Musíš  byť  opatrný.

Machine Translated by Google



10.-  PÔVOD  VŠETKÉHO  ZLA.  SEBECHNOSŤ

Všetky  tieto  myšlienky  hýbu  vaším  vedomím.  S  každým  ďalším  dňom  tým  viac  posúvate  svoje  
vedomie.

Čím  väčšie  ja  budete  mať,  tým  viac  budete  trpieť.  Preto  sa  musíte  naučiť  opustiť  seba.  Ako  
mnoho  ľudí,  aj  oni  chcú  byť  milionári  a  robiť  veci  mimo  zákona,  kradnúť  peniaze,  predávať  
drogy...  všetky  druhy  zločinov.  Bolí.  To  nemôže  byť.  Nakoniec  to  skončí  zle.  Policajti  ho  chytili  a  
dali  do  väzenia,  tak  čo?  To  nie  je  pohodlné,  nikdy  pohodlné.  Preto  sa  nad  tým  zamyslite  skôr,  
ako  urobíte  zlo.  To  nemôže  byť.

Preto  sa  všetky  priateľstvá  rozpadajú.  Pretože  ak  priatelia  nerobia  to,  čo  chcem,  je  koniec  a  
priateľstvo  sa  rozpadá.  Keď  sa  stretnú  dva  názory,  vzťah  sa  rozpadne.  To  je  môj  problém.  V  
živote  som  videl  veľa  veľmi  smutných  ľudí.  Ak  nie  som  ja,  nie  je  smútok.  Čím  viac  ja,  tým  viac  
problémov  budete  mať.  Sú  ľudia,  ktorí  nemôžu  spať,  pretože  veľa  premýšľajú  o  svojich  
problémoch,  o  svojich  túžbach...  A  nemusíte  toľko  premýšľať.

Všetka  nenávisť  pochádza  zo  seba  samých.  Každý  na  mňa  myslí  ako  prvý:  ako  chcem,  ako  
nechcem,  ako  chcem,  ako  nechcem….  Chcem  byť  taký,  a  nechcem  byť  taký,  páči  sa  mi  to  alebo  
sa  mi  to  nepáči.  Niektorí  sú  trápení,  pretože  myslia  len  na  mňa.

Ak  má  prísť  niečo  dobré,  tak  to  príde  a  vy  to  musíte  prijať,  ak  to  príde  zlé,  budete  to  musieť  prijať  
aj  vy.  Tak  čo  vyriešiš  tým,  že  budeš  toľko  rozmýšľať?  Najdôležitejšie  je  opustiť  seba.

Niekedy  veci  nejdú  tak,  ako  by  ste  chceli  alebo  očakávali.  V  živote  nejde  všetko  tak,  ako  by  ste  
chceli.  A  ak  chcete  100,  budete  mať  100  trápení.  Ak  chcete  10,  budete  mať  len  10  trápení.  Ak  nič  
nechceš,  nebudeš  mať  trápenie.

Pôvodom  zla  je  sebectvo.  Všetok  pôvod  zla  je  v  sebectve.  Sebectvo  je  zlé  pre  zdravie,  zlé  pre  
myslenie,  zlé  pre  budúcnosť...  Všetky  druhy  zla  majú  len  jeden  pôvod:  vlastné  ja.

Mnoho  ľudí  je  hospitalizovaných  pre  bláznovstvo,  pretože  predtým,  ako  sa  zbláznia,  veľa  
premýšľajú.  Veľa  premýšľajte  o  „ja“:  chcem,  nechcem,  ja,  ja,  ja...  Život  sa  strieda.  Sú  ľudia,  ktorí  
berú  život  veľmi  vážne.  A  keď  sa  želanie  nemôže  splniť,  je  veľmi  sklamaný  a  smutný,  alebo  ak  
vám  niekto  ublíži,  vždy  myslíte  na  pomstu  a  to  vám  spôsobuje  úzkosť.

Všetko  pochádza  zo  seba.  Nemusíte  robiť  nič,  aby  ste  zbohatli,  ak  zomriete,  nič  neberiete.  ktovie  
koľko  rokov  sa  dožije?  Na  cintoríne  nie  sú  len  starí  ľudia,  je  plný  aj  mladých  ľudí.

Veľa  mladých  ľudí  zomiera  pri  autonehodách,  prečo?  Pretože  sa  ponáhľajú,  pretože  chcú  ukázať,  
že  vedia  viac  ako  ktokoľvek  iný  a  že  sú  nadradení  ostatným,  vždy  mne.  A  to  ja  ho  priviedlo  k  
smrti.  Preto  si  musíte  myslieť,  že  toto  ja  je  to,  čo  vám  ubližuje.
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Ak  myslíte  na  druhých,  otvoria  sa  vám  všetky  dvere  sveta.

Ak  ste  smutní,  príde  na  vás  zlé  zdravie,  nemôžete  spať  ani  jesť,  celý  deň  ste  ako  zombie...  To  je  
pre  teba  zlé.  Prečo  toľko  premýšľaš?  Myslieť  na  mňa  je  negatívne.  Ak  chceš  dobre  žiť,  mysli  na  
toho  druhého.  Všetky  druhy  pomsty,  stresové  nervy,  nezáleží  na  rozume  ani  bez  rozumu,  je  to  
zlé.  Ak  chcete  dobre  žiť,  zanechajte  túto  myšlienku.

Pretože  myslenie  škodí  zdraviu,  pohode,  práci,  rodine,  partnerovi...  Nerozmýšľaj,  nechaj  veci,  
nech  sa  dejú,  dobré  alebo  zlé,  to  je  jedno.

Ak  nie,  nikdy  sa  vám  nebude  dobre  žiť  a  nebudete  mať  dobrú  budúcnosť.  Ak  si  sťažujete  život,  
pretože  „jete  kokos“  a  beriete  odpadky  iných,  potom  sa  vám  nebude  dobre  žiť,  nikdy  sa  vám  
nebude  dobre  žiť.

Ak  ste  sebecký,  pokazíte  sa.  Nechajte  túžbu,  ak  ju  neopustíte,  z  toľkého  premýšľania  sa  zbláznite.  
Dobré  alebo  zlé,  na  tom  nezáleží.

Preto  by  ste  pre  svoje  dobro  nemali  myslieť  na  seba.

Pozitívne  vám  vždy  prinesie  pozitívne.  Ak  len  premýšľate  a  nekonáte,  je  to  rovnaké  ako  0.  Videl  
som  veľa  ľudí  v  problémoch...  veľa  problémov!  Pretože  veľa  premýšľajú  a  keď  veci  nejdú  tak,  ako  
by  ste  chceli,  ste  sklamaní  a  smutní.  A  trestáš  sám  seba.  Pre  seba  dostávate  len  negatívne.  Iba  
toto,  viac  nie  je.  Ak  udriete  hlavou  o  stenu,  ublížite  si.  Preto  sa  to  neoplatí.

Existuje  veľa  ľudí,  ktorí  hovoria  sami  so  sebou.  Prečo?  pretože  ma  má  veľa,  veľa  premýšľa.  Všetko  
si  berie  k  srdcu.  To  je  zlé,  je  to  zlé  pre  vás  aj  pre  ostatných.

Čím  viac  premýšľate,  tým  viac  presúvate  negatíva  zo  svojej  mysle.  Skúste  menej  myslieť  a  budete  
mať  dobré  zdravie,  dobrú  rodinu,  dobrú  prácu.

Tak  na  to  myslite  pre  svoje  dobro.  Učím  ťa:  myslieť  za  druhých.  Ak  v  takom  prípade  myslíte  na  
ostatných,  čaká  vás  dobrá  budúcnosť.  Čaká  vás  veľmi  dobrá  budúcnosť.  Ak  so  svojimi  priateľmi  
myslíte  v  prvom  rade  na  potreby  priateľa,  nie  na  svoje,  budete  mať  dobrý  život.  Vždy  budú  s  
vami.  Ak  ste  podnikateľ,  myslite  v  prvom  rade  na  pracovníka,  ten  bude  s  vami  srdcom  a  zarobí  
vám  viac  peňazí.  Ak  pracovník  vždy  myslí  za  šéfa,  šéf  bude  vždy  myslieť  za  pracovníka.  Ak  
zamestnávateľ  na  pracovníka  nemyslí  alebo  mu  na  ňom  nezáleží,  pracovník  nebude  pracovať  v  
pohode  a  v  konečnom  dôsledku  si  to  všimne  aj  firma.  Pre  nikoho  nie  je  nič  dobré.

Preto  stačí  vždy  myslieť  na  potrebu  toho  druhého.  Ak  najprv  myslíte  na  seba,  padli  ste  do  
vlastnej  pasce,  to  je  sebectvo.  Musíte  robiť  veci,  aby  ste  potešili  ostatných.  V  živote  budete  mať  
všetko,  ak  budete  myslieť  na  druhých.  Ak  budete  vždy  myslieť  na  druhých,  ľudia  si  vás  budú  vždy  
vážiť.  A  urobíš  si  láskavosť.  Veľa  ľudí  sa  mýli.  Pretože  ak  budete  vždy  myslieť  vo  svoj  prospech  a  
tak  ostatní  na  vás  nikdy  nebudú  myslieť.

Vždy  iní  pred  vami.  Takže  vaša  budúcnosť  bude  dokonalá.  Všetko  záleží  na  vás,  ako  chcete.  Treba  
si  uvedomiť.

Všetky  myšlienky,  premýšľajte  priveľa,  snažte  sa  myslieť  menej  a  tak  budete  mať  lepšiu  prácu,  
lepšiu  rodinu,  lepší  biznis...tak  vám  všetko  v  živote  pôjde  dobre.  Čím  viac  budete  premýšľať,  tým  
viac  problémov  budete  mať.
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Len  myslite  na  druhých,  aby  váš  život  bol  na  ružiach  ustlaný.

Musíte  myslieť  len  na  druhých,  aby  vám  to  ostatní  vrátili.
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Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Ak  najprv  myslíte  na  toho  druhého,  všetci  vás  milujú.  Toto  všetko  je  myslenie  pre  
ľudí  a  nič  viac.
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11.-  POCHOPTE  SRDCOM  UČENIE.

Veľa  kňazov  vo  svete  spôsobuje  škandály,  prečo?  ak  všetci  dobre  poznajú  Bibliu.  Pretože  konajú  
zle.  Rozdiel  medzi  Ježišom  Kristom  a  nami  je  v  tom,  že  Ježiš  Kristus  nemá  seba,  nemá  egoizmus.  
Kňaz  alebo  vždy  na  mňa  myslíme,  sme  sebeci.  V  tomto  prípade  sa  pokazíme  a  robíme  všetky  
druhy  chýb.  Myslím,  hovorím,  robím,  páči  sa  mi  to,  nepáči  sa  mi  to,  nerobím  to...  100%  ja.  Ježiš  
Kristus  alebo  Budha  konajú  len  pre  ľudí,  nikdy  nie  pre  sebectvo.  To  je  rozdiel  medzi  nimi  a  nami.  
Ježiš  Kristus  umiera  za  ľudí  a  my  umierame  len  za  seba,  nie  za  nikoho.  Ak  zomrieme  za  iných,  
staneme  sa  nesmrteľnými.

Dvaja  duchovia.  kde  je  rozdiel?  Rozdiel  je  v  tom,  že  Duch  Svätý  nemá  žiadne  ja  a  diabol  je  čisté  
sebectvo,  je  čisté  ja.

Ak  by  bol  Ježiš  Kristus  sebecký,  v  deň,  keď  ho  hľadali,  aby  ho  zabili,  by  utiekol,  utiekol  by,  ale  
zostal  by  čakať.

Ľudia  nevedia,  ak  ublížite  ľuďom,  aby  ste  získali  zisk,  kam  idete  s  týmto  ziskom?  Do  hrobu?  Ty  a  
ja  vieme,  že  keď  sa  narodíme,  nič  si  neprinesieme  a  keď  zomrieme,  nič  si  so  sebou  neberieme.  
Prečo  ubližovať  iným?  Myslíte  si,  že  takto  si  môžete  užívať  celý  život?  Čo  je  pre  život?  In

Ktokoľvek  z  nás,  ak  vieme,  že  nás  prídu  zabiť,  utečieme,  ak  je  nás  100,  tých  100  utečie.  Nikto  
nečaká  na  smrť.

Katolíci,  protestanti,  kňazi,  mnísi,  učitelia...  toľko,  že  študujeme  Bibliu  a  prečo  nemôžeme  myslieť  
alebo  konať  ako  Ježiš  Kristus:  prečo?  Pretože  keď  študujeme  Bibliu,  nevstupujeme  do  Biblie,  iba  
čítame,  iba  študujeme,  nerozumieme  srdcom.  Musíme  sa  vedieť  stať  bibliou,  musíme  byť  jedno,  
musíme  sa  integrovať  a  byť  len  jeden.  Ak  dokážete  pochopiť,  čo  hovorí  Ježiš  Kristus,  Budha,  tieto  
slová  vstúpia  do  vašej  mysle  a  srdca  a  premenia  vašu  myseľ  a  srdce  na  myseľ  a  srdce  Ježiša  Krista.

Keď  sa  učíš,  nemusíš  len  čítať,  aby  si  čítal...  to  nefunguje.

Prečo  Ježiš  Kristus  neutečie?  Pretože  nemá  žiadne  ja,  v  jeho  srdci  nie  je  sebectvo.

Ktokoľvek  z  nás,  sme  úbohí  malí  ľudia.  Že  dobre  nerozumieme.  Ak  robíte  pre  druhých,  
obohacujete  sa,  toto  ja  vás  spája  s  Ježišom  Kristom,  ak  nemáte  seba  a  nemáte  sebectvo,  stávate  
sa  Duchom  Svätým.  Ak  ste  sebecký,  stanete  sa  démonom.
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Aj  keď  neveríš.  Ak  spáchate  trestný  čin,  verte  alebo  nie,  zákon  vás  potrestá  rovnako.  Aj  keď  
neveríte  v  peklo,  keď  zomriete,  budete  trpieť,  verte  alebo  nie,  nikto  neunikne.

Všetko,  čo  robíme,  je  príčinou  utrpenia,  ktoré  teraz  máme,  všetko  pochádza  z  kontaminácie  
vzduchu  a  potravín.  Predtým  bola  zem  rajom,  teraz  máme  zemetrasenia,  cunami,  tornáda,  
prívalové  dažde  či  suchá...  všetko  pochádza  z  nášho  egoizmu.  Pretože  každým  dňom  kazíme  
prírodu  viac  a  to  sú  následky.  Múdry  muž  hovorí,  že  do  30  rokov  bude  tejto  pôdy  len  20%.  Je  to  
možné.  Pretože  každým  dňom  sme  sebeckejší  a  používame  viac  chemických  látok,  ktoré  kazia  
prírodu.

cintorín  nie  sú  všetci  starí  alebo  dôchodcovia,  je  tam  aj  veľa  mladých  ľudí.  Ako  každý  víkend,  veľa  
ľudí  zomiera  pri  nehodách  z  rôznych  príčin.

Ak  každý  číta  Bibliu  a  rozumie  tomu,  čo  nám  Boh  chce  povedať,  ak  tomu  rozumieme  srdcom,  
potom  nebudeme  robiť  to,  čo  robíme.  Vlády,  politické  strany...  by  nemali  míňať  na  nezmysly  a  
rozmarné  veci,  ktoré  sú  v  ich  vlastnom  záujme,  zo  sebectva  a  kým  ľudia  trpia.  V  Andalúzii  vláda  
minula  milióny  eur  na  nezmysly  a  ľudia  hladujú.  S  viac  ako  5  000  000  nezamestnanými  a  politikmi  
plytvajú  peniazmi.  Čo  to  je?  Čisté  sebectvo.  Ak  vláda  myslela  na  svojich  ľudí  ako  Ježiš  Kristus,  
ktorý  vždy  myslel  na  druhých...  ak  si  ľudia  utiahnu  opasky,  vláda  si  musí  utiahnuť  opasky,  ak  
ľudia  trpia,  vláda  musí  trpieť  a  nepremrhať  ani  cent.  Potom  garantujem,  že  sa  z  krízy  okamžite  
dostaneme.  Bolo  by  prijatých  viac  ľudí.  kde  sú  peniaze?  Každý  chce  žiť  dobre  a  pohodlne  a  drvia  
ľudí,  tečú  im  krv.  Ako  zdvihneme  hlavy? .  Ak  to  niekto  nerobí  dobre,  musíte  zmeniť  osobu  alebo  
stranu.  Nezáleží  na  tom,  ktorá  strana  alebo  kto,  pokiaľ  to  robíte  pre  iných,  ako  Ježiš  Kristus.  
Nebyť  sebecký.

Sebectvo  ľuďom  ubližuje.  Ľudia  nemôžu  robiť  nič,  ale  Boh  áno.  A  uisťujem  vás,  že  budú  mať  trest  
podľa  zákona  vesmíru.  Nezabudni  na  to.  Keď  zomrú,  odpykávajú  si  trest.

Každým  dňom  viac  kazíme  prírodu,  preto  každým  dňom  pribúdajú  prírodné  katastrofy  a  
epidémie.  Len  dýchame  a  umierame  na  nákazu.  Ak  teda  chceme  dobre  žiť,  nesmieme  kaziť  
prírodu.  Pozrite  sa,  čo  sa  stalo  v  Japonsku:  prechádzajúce  zemetrasenie?  Všetci  sa  musíme  starať  
o  prírodu.  Nesnažme  sa  uzavrieť  pakt  s  diablom,  ako  sú  tie  jadrové:  predávame  svoje  duše  
diablovi.  Musíme  využívať  prírodné  energie,  ako  je  slnko,  vietor,  voda...

Preto  všetky  problémy  pochádzajú  zo  sebectva.  Sebectvo  pokazilo  prírodu.  Prírodné  katastrofy,  
pretože  používame  veľa  chémie.  V  Nemecku  zomiera  veľa  ľudí  na  kontaminované  potraviny.  Ak  
dáte  do  ovocia  a  zeleniny  chemikálie  na  zabíjanie  červov,  potom  túto  chemikáliu  požívame  a  
škodí  nám  to.  Rovnako  ako  zvieratá  sú  umelo  vykrmované  chemikáliami,  ktoré  potom  jeme  a  
kontaminujú  naše  telo.
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Teraz  v  roku  2012  máme  viac  ako  40  000  000  infikovaných  AIDS.
Táto  choroba  je  veľmi  rozšírená  medzi  homosexuálmi.  Všetko,  čo  sa  snaží  rozísť  sa  s  
prírodou,  končí  zle.  Boh  stvoril  muža  a  ženu  a  teraz  sa  každý  deň  stretáva  viac  ľudí:  
muži  s  mužmi  a  ženy  so  ženami.  Akoby  to  bol  vtip:  kňaz  vyhlási  manželov  alebo  
manželov.  Zdá  sa  mi  vtipné  vyhlásiť  ženu  a  ženu.  V  tej  krajine  teda  o  50  rokov  nezostane  
nikto.  Pretože  nebudeme  mať  deti  a  ľudstvo  zostane  bez  potomkov.  Ak  by  bol  váš  otec  
alebo  vaša  matka  homosexuál  alebo  lesba,  neboli  by  ste  na  tomto  svete,  pretože  dvaja  
muži  nemôžu  splodiť  dieťa  a  ani  dve  ženy.  Nebol  by  si  sa  narodil.  Preto  je  jedna  vec  to,  
čo  sa  vám  páči,  no  ísť  proti  prírode  druhá.  Samozrejme  vieme,  že  gayovia  a  lesby  
nikomu  neubližujú,  ale  ide  o  to,  že  prírodu  nemôžeme  zlomiť.  Ako  ideme  proti  prírode  
a  pozeráme  sa,  aké  je  počasie  plné  prírodných  katastrof.  Preto  by  som  bol  rád,  keby  si  
každý  prečítal  Bibliu  a  vstúpil  do  Biblie,  aby  pochopil  srdcom.  A  stať  sa  ako  Ježiš  Kristus.

Potrat  má  veľmi  zlý  vplyv  na  vás,  vašu  stranu...  nemôžete  dať  povolenie  zabíjať  svojich  
vlastných  ľudí,  vašu  vlastnú  rasu.  Páči  sa  mi  to  alebo  nepáči.  Nemôžete  potratiť.  Pod  
Božím  zákonom  sme  si  všetci  rovní:  pekní,  škaredí,  bohatí,  chudobní,  deti,  dospelí...  
pred  Božím  zákonom  sme  všetci  rovnakí.  Nie  preto,  že  si  sa  nenarodil,  nemáš  práva,  
zákon  je  rovnaký  pre  všetkých.

Myslite  a  robte  to  isté  ako  Ježiš  Kristus,  aby  ste  sa  stali  Ježišom  Kristom.

Každý  deň  sa  musíš  postupne  meniť  ako  Ježiš  Kristus.  Ak  to  urobí  každý,  zem  sa  
postupne  stane  rajom.
Ale  ak  budeme  pokračovať  s  toľkým  sebectvom,  každý  deň  bude  viac  prírodných  
katastrof,  viac  chorôb...  ako  AIDS:  30  miliónov  úmrtí  na  svete  na  túto  chorobu.  Každý  
deň  pribudne  viac  ako  7000  nových  prípadov  AIDS.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

SPÄŤ  INDEX
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12.-  RAJ

To  je  to,  čo  musíte  urobiť  a  čo  títo  bohovia  robia.  Mnohí  ľudia  manipulujú  a  konajú  inak,  ako  
hovorí  Biblia.  Ani  Biblia  Ježiša  Krista,  ani  Biblia  Budhu,  ani  Korán  nehovoria,  že  treba  zabíjať.  
Nikdy.  Vždy  s  dobrým  srdcom  zachraňujte  ľudí.  Nikdy  nepovedal,  že  kladenie  bômb  na  vaše  telo  
na  zabíjanie  ľudí  ide  do  neba.

Ako  povedal  „Alah  je  veľký“,  pretože  pomáhal  ľuďom  srdcom,  učil  ľudí  byť  dobrými.  To  je  správne.  
A  ak  niekto  tvrdí  opak  toho,  čo  nám  povedal  Alah,  Ježiš  Kristus  alebo  Budha,  je  to  manipulácia.  
Toho  človeka  to  zaujíma,  je  ako  démon,  pretože  sa  snaží  manipulovať  slovom  bohov.

To  je  čistý  egoizmus.  Garantujem  vám,  že  títo  ľudia  nejdú  do  neba.

Vždy  ísť  do  neba  je  vždy  pomáhať  ľuďom,  robiť  ľuďom  láskavosť,  obetovať  sa  pre  ľudí.  Pretože  ísť  
do  neba  nemôžete  mať  sebectvo.  Ak  je  rozdiel  medzi  ja-ty-on  tak  každý  bojuje  za  svoje  záujmy  a  
ty  si  sebec.  V  tejto  krajine  od  pradávna  vždy  prebiehajú  vojny  medzi  krajinami  alebo  občianske  
vojny  v  rámci  jednej  krajiny.  To  všetko  je  kvôli  odlišnosti,  kvôli  sebectvu,  pretože  každý  si  myslí,  
že  je  lepší  ako  ten  druhý  a  chce  mať  pravdu.

Ak  chcete  ísť  do  neba,  musíte  mať  čisté  srdce,  srdce  zo  zlata.

So  štvorcovou  hlavou.  Pretože  si  vždy  myslí,  že  som  lepší,  že  moja  rasa  je  lepšia,  že  moje  myslenie  
je  lepšie.  Všetko  mi  ide.  V  tejto  spoločnosti  všetko  hýbe  ja.

Pôjde  do  pekla.  Myslite  múdro.  Ak  robíte  všetko  s  dobrým  srdcom,  všetko.

V  tejto  krajine  politici  neprestávajú  míňať  peniaze  ľudí  na  svoje  záujmy.  Neprestávajú  nemilosrdne  
míňať.  Keď  sa  skončí  jeho  horúca  séria,  to,  čo  urobil  v  minulosti,  bude  mať  Boží  trest.  Žiadny  
cent  od  ľudí  nemôže  minúť.

Ak  míňate,  musíte  ich  minúť  v  prospech  ľudí.  Ak  máte

Ako  Ježiš  Kristus,  ako  Budha,  ako  Mohamed.  nemýlite  sa.

Nebo.  Raj  je  tam,  kde  je  Boh,  Ježiš  Kristus  alebo  Alah  alebo  Budha.  To  všetko  je  rovnaká  kategória  
neba.  Je  len  jedno  nebo,  nie  sú  dve  alebo  tri.
Ak  chcete  vstúpiť  do  neba,  musíte  konať  ako  Ježiš  Kristus,  Mohamed  alebo  Budha.  Vždy  rob  pre  
druhých,  pomáhaj  ľuďom,  daj  ľuďom  dobré  rady,  obetuj  sa  pre  ľudí.

Každý,  kto  vám  povie,  že  zabíjaním  ľudí  sa  dostanete  do  neba,  je  to  nemožné.  Všetci,  ktorí  idú  do  
neba,  sú  tí,  ktorí  pomáhajú  ľuďom,  tí,  ktorí  dávajú  svoj  život  za  iných.  Nie  zabíjanie  ľudí.  To  je  
úplná  chyba.  Mnoho  ľudí  manipuluje  so  slovami  Biblie.  Neposlúchajú.

Aby  si  sa  dostal  do  neba,  nemôžeš  myslieť  na  mňa,  mňa,  mňa.
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Každý  občan  má  svoje  svedomie,  svoje  srdce.  Svedomie  a  Biblia  nie  sú  dve  rozdielne  
veci,  tie  dve  sú  jedno,  nie  dve  rozdielne  veci.  Len  aby  ste  vedeli,  že  ak  odoberieme  
bibliu,  odoberieme  svedomie.  Napríklad,  ak  žena  nechce  mať  dieťa,  zabije  ho.  prečo  
to  robíš?  Ak  nechcete  mať  deti,  musíte  ísť  na  operáciu  alebo  užívať  tabletky,  aby  ste  
sa  im  vyhli.  Existuje  mnoho  spôsobov,  ako  nemať  deti.

Takže  už  viete.  Na  to,  aby  sme  sa  dostali  do  neba,  je  potrebné  pomáhať  ľuďom,  
obetovať  sa  pre  druhých.  Ak  sa  budete  správať  ako  Ježiš  Kristus,  ako  Budha,  ako  
Mohamed,  určite  pôjdete  do  neba.

Nesmiete  ísť  proti  bohom.  Mali  by  ste  pomôcť  s  kontrolou  pôrodnosti,  aby  ste  
nemali  deti,  ale  nikdy  nepomáhajte  pri  potrate  ani  nedávajte  na  to  povolenie.  Musíte  
pomôcť,  aby  sa  narodili  všetky  deti.  Dajte  deťom  na  svet  všetky  druhy  pomôcok  a  
zariadení.  Nemôžete  zabíjať  svojich  vlastných  ľudí,  svojich  krajanov.  Nemôžeš.  Koľko  
rokov  budeš  žiť?  A  keď  zomrieš  čo?  Zákon  bohov  ti  neodpustí.  Oko  za  oko  a  zub  za  
zub.  S  týmto  buďte  opatrní.  Si  nič  a  nikto.  V  jednom  momente  dostanete  infarkt  a  
zomriete.  Si  nikto.  Si  nič.  Nesnažte  sa  byť  ako  Boh.  Nie.  Si  démon,  nie  si  Boh.

Keď  raz  budete  môcť  vstúpiť  do  neba,  budete  mať  veľa  výhod.

Ak  jedného  dňa  otehotniete  a  dieťa  nebudete  chcieť,  tak  ho  dáte  na  adopciu.  Prečo  
zabíjať?  Politici,  ktorí  hovoria  nezmysly  proti  bohom,  ako  napríklad  legálny  potrat,  si  
predstavujú,  že  váš  otec  a  matka  robia  to  isté,  vy  a  celá  vaša  strana,  bez  ohľadu  na  
to,  do  ktorej  strany  patríte,  ak  podporujú  potraty,  dnes  by  ste  tu  na  tomto  svete  
neboli.  Predtým,  ako  si  sa  narodil,  už  by  ťa  zabili,  ty  by  si  už  bol  mŕtvy.

Zabíjanie  je  negatívne,  je  to  ako  diabol.  Dobre  si  zapamätaj.  Svedomie  si  ide  
vybavovať  účty.

vyvezený  z  mesta,  musí  ho  investovať  do  mesta.  To  je  dobrý  vládca.  Tí,  ktorí  sa  
pokúšajú  robiť  rakety,  skončia  zle,  ako  tí,  ktorí  sú  za  potraty  a  myslia  len  na  zabíjanie  
detí  pred  ich  narodením.  Nikto  nie  je  Boh,  aby  niekomu  vzal  život.

Nemohli  ste  byť  prezidentom  ani  zástupcom.  Dnes  by  si  tu  nebol.

Ak  sa  pokúsite  byť  Bohom,  stanete  sa  diablom  a  pôjdete  do  pekla.
Dobre  si  zapamätaj.  Nie  sme  bohovia,  nemôžeme  nikomu  prikázať  zabiť.  Nemôžeme.  
To  bude  mať  vážne  následky.  Politici,  vládcovia,  mocní  môžu  byť  preto,  že  v  inom  
minulom  živote  robili  pre  ľudí  dobre,  ale  ak  idú  proti  zákonu  bohov,  berú  náboženské  
vzdelanie,  takže  ľudia  neveria  v  Boha  alebo  v  Nič,  títo  ľudia  sú  veľmi  nebezpečné.  Sú  
veľmi  sebeckí.  Ak  vás  dokážu  prekonať,  dostanú  vás.

Po  tom,  čo  ti  tvoja  mama  a  otec  robia  láskavosť,  že  ti  dajú  život,  starajú  sa  o  teba,  
vzdelávajú  ťa,  nedovoľuješ  ostatným,  aby  mali  tú  možnosť.  Prinútite  most  prejsť  a  
keď  prejdete  na  druhú  stranu,  odstránite  most,  aby  nikto  iný  nemohol  prejsť.  Tomu  
sa  hovorí  čisté  sebectvo.

Všetci  majú  trest  od  Boha.  Nikto  neutečie.  žiadne.  Všetko,  čo  urobíte,  draho  zaplatíte.  
Najprv  ťa  trestá  tvoje  svedomie.  Všetky  duše  bábätiek  ťa  budú  žiadať  o  pomstu,  
prídu  za  tebou,  aby  sa  pomstili.  Môžu  vám  vziať  život  a  zdravie.  Pretože  všetky  tie  
detské  duše  pôjdu  za  tebou.  To  je  otázka  času.
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Ak  to  budete  robiť  celým  srdcom  so  svojou  rodinou,  s  priateľmi,  so  spoločnosťou,  so  štátom,  
všetko  sa  pre  vás  stane  pozitívnym.  Ak  chcete,  aby  bol  váš  život  pozitívny,  jedinou  cestou  je,  aby  
ste  sa  k  ostatným  správali  pozitívne.  Takže  môžete  získať  všetky  želania,  ktoré  chcete.  Sebectvo  
v  konečnom  dôsledku  prináša  negatívne  a  končí  fatálne.  Ak  chcete  žiť  veľmi  dobre,  musíte  robiť  
veci  správne,  v  medziach  zákona.  Takto  vaše  šťastie  a  bohatstvo  vydrží  navždy.  To  je  to,  čo  musíte  
pochopiť:  nemali  by  ste  zneužívať  ľudí.  V  živote  existujú  dve  cesty:

Záleží  to  na  tebe.  Pomôžte  rodine,  priateľom,  susedom,  spoločnosti,  štátu...  Ak  to  urobíte,  váš  
život  bude  rajom,  bude  to  nebo.  Všetko  závisí  od  vás.  Radím  ti  ísť  cestou  raja.  Budete  žiť  lepšie,  
pohodlnejšie,  s  veľkým  zdravím  a  dlhým  životom  a  s  veľa  šťastia,  a

1  pomáhaj  druhým  ísť  do  neba  alebo

Teraz  vám  vysvetlím  výhodu  ísť  do  neba.

2  konať  sebecky,  aby  ste  išli  do  pekla.

Každý  Boh,  ako  Ježiš  Kristus,  ako  Budha,  ako  Mohamed,  všetci  z  nich,  sa  môžu  narodiť  v  
ktorejkoľvek  krajine,  kde  sa  rozhodnú,  kde  uprednostňujú.  Pred  narodením  si  sami  navrhujú  
svoj  život  podľa  toho,  čo  každý  chce.  Ak  sa  chcete  narodiť  ako  princ,  narodíte  sa  ako  princ,  ako  
Budha.  Ak  sa  chcete  narodiť  v  chudobnej  rodine,  rozhodnete  sa  narodiť  sa  v  chudobnej  rodine,  
ako  Ježiš  Kristus.  Čo  chceš.  Pripravte  si  svoj  život  a  ako  ho  chcete  prežiť.  Kedykoľvek  môžete  prísť  
alebo  odísť,  ako  chcete.  Nie  ako  my,  ktorí  môžeme  každú  chvíľu  zomrieť,  napríklad  na  infarkt,  
nehodu...  stať  sa  môže  čokoľvek.  Nie  sme  nič,  sme  0.  Nevieme,  kedy  zomrieme,  ani  kedy  bude  
naša  posledná  noc.  Veľa  ľudí  vstane,  vyjde  na  ulicu  a  vezme  si  auto  a  potom  sa  už  nevráti,  pretože  
mali  nehodu,  zomreli  na  ceste.  Každý  deň  na  cestách  zomiera  množstvo  ľudí.  Nikto  nevie,  kedy  
je  jeho  posledná  noc.  Nikto.  Preto  si  musíte  myslieť,  že  dnes  je  vaša  posledná  noc.  A  musíte  
ľuďom  robiť  dobre,  tak  pôjdete  do  neba.  Nesnažte  sa  zabiť  ľudí  alebo  získať  ich  peniaze.  Nestojí  
to  za  to.  Pre  chvíľu  sebectva  obetujete  väčšinu  v  prospech  vás,  ktorí  ste  menšinou.  Ako  politici,  
ktorí  obetujú  ľudí  v  prospech  seba  samých.  Pretože  nemajú  právo  rozhadzovať  peniaze  ľudí.  
Peniaze  nie  sú  vaše.  Keby  to  bolo  ich,  každý  si  so  svojimi  peniazmi  robí,  čo  chce,  ale  nie  s  
peniazmi  iných.

Každý  cent,  ktorý  miniete  a  nie  je  váš,  si  ho  dobre  prezrite.  Pretože  všetko  má  svoje  následky.  
Preto  keď  sa  narodíš  v  nebi,  je  to  navždy.  Už  nikdy  nezomrieš.  Pretože  v  nebi  má  každý  čisté  
srdce.  Ak  má  srdce  mňa,  mňa,  mňa,  je  sebecké  a  potom  určite  pôjde  do  pekla.

Keď  sa  dostanete  do  neba,  môžete  cestovať  po  celom  vesmíre.  Môžete  sa  narodiť  v  akejkoľvek  
slnečnej  sústave,  na  akejkoľvek  planéte,  kdekoľvek  chcete.  So  sebectvom  nikam  neodídeš,  
narodíš  sa  chudák,  alebo  rybka...  to  najhoršie,  čo  existuje.  Takže  to?

Prečítajte  si  Bibliu  Ježiša  Krista,  Korán,  Bibliu  Budhu...  a  ak  budete  robiť  to,  čo  hovorí  Biblia,  
budete  Bohom.  Pôjdeš  do  neba  Nebo  alebo  peklo.
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Mnohí  ľudia,  ako  mnísi,  mníšky,  kňazi...  prečo  opúšťajú  súkromný  život  a  venujú  
sa  cirkvi?  to  je  z  nejakého  dôvodu:  jedného  dňa  dosiahnuť  raj.  Robia  veci  tak,  ako  
im  Boh  prikazuje,  ako  Ježiš  Kristus,  aby  sa  dostali  do  neba.  Ale  nezabúdajme  na  
jednu  vec:  všetko,  čo  robíme,  musíme  robiť  tak,  ako  to  robil  Ježiš  Kristus,  robiť  
všetko  pre  druhých,  nie  pre  seba.  Náboženstvá,  ktoré  majú  najviac  stúpencov  na  
svete;  Katolíci,  protestanti,  mormóni...  majú  rovnaký  cieľ:  nasledovať  príklad  Ježiša  
Krista,  konať  ako  on  a  zomrieť  ako  on.  Všetko,  aby  ste  sa  dostali  do  neba.

Ale  poviem  vám  jednu  vec,  aby  ste  nezabudli:  Opýtajte  sa  sami  seba,  či  veríte,  že  
je  to  Ježiš  Kristus.  Veľa  ľudí  hovorí  áno,  áno,  áno...  preto  som  sa  stal  rehoľnou  
sestrou  alebo  kňazom.  Ale  ak  ste  naozaj  verili  v  Ježiša  Krista,  ak  ste  verili  v  jeho  
slovo,  musíte  to  dokázať  svojimi  činmi,  svojimi  myšlienkami,  nielen  slovami.  Ježiš  
Kristus  vedel,  že  na  druhý  deň  ho  prídu  hľadať  Rimania,  aby  ho  zabili,  a  vedel  o  
všetkých  skúškach,  ktoré  ho  čakali.  Keby  Ježiš  Kristus  zmýšľal  ako  my,  bol  by  
utiekol,  ušiel  by  sa  skryť.  A  prečo  Ježiš  Kristus,  keď  to  vedel,  neutiekol?  pretože  bol  
ochotný  zomrieť  za  ľudstvo,  za  nás.  To  znamená,  že  Ježiš  Kristus  myslí  len  na  
druhých,  nie  na  seba.  Preto,  ak  naozaj  veríte  v  Ježiša  Krista,  veríte  v  jeho  slovo,  
musíte  myslieť,  hovoriť  a  konať  ako  Ježiš  Kristus.  Ak  robíte,  premýšľate  a  hovoríte  
len  50  %  z  toho,  čo  robí  on,  a  hovorí  Ježiš  Kristus,  znamená  to,  že  v  neho  veríte  len  
na  50  %.  Ak  veľa  rozprávate  a  nič  nerobíte,  aj  keď  hovoríte,  že  veríte,  že  to  nie  je  
pravda.  Ak  naozaj  veríte  v  Bibliu,  v  slovo  Ježiša  Krista,  určite  sú  vaše  skutky  rovnaké  
ako  skutky  Ježiša  Krista  na  100%.  To  je  isté.  Preto  veľa  ľudí  denne  pácha  veľa  
hriechov  a  po  spáchaní  hriechu  sa  idú  vyspovedať,  prosiť  Boha  o  odpustenie.  Toto  
je  správne.

Keď  odstránite  negatívnu  myšlienku  zo  svojej  mysle,  musíte  sa  obetovať  pre  iných  
a  ponúknuť  im  svoj  život.  Táto  pozitívna  myšlienka  prekoná  všetko;  tvoju  chorobu,  
tvoju  smolu  a  dáva  ti  dlhý  život.  Niet  inej  cesty.  Iné  riešenie  neexistuje.

Vieš,  jediná  vec,  ktorú  musíš  urobiť,  aby  si  žil  dobre  a  aby  ťa  všetci  milovali,  mali  
dlhý  život  a  šťastie,  je  ponúknuť  svoj  život  ľuďom  z  celého  srdca.  Nezáleží  na  tom  
nikomu,  z  akejkoľvek  spoločenskej  kategórie,  pekný  alebo  škaredý.  Ponúknite  so  
srdcom  komukoľvek.  Takže  budete  mať  svet  vo  svojich  rukách.  Takže  nikdy  
nebudete  mať  chorobu  a  vždy  budete  mať  šťastie  ako  ja.  Joge  sa  venujem  už  40  
rokov  a  vždy  myslím  pozitívne  a  vždy  pozitívne  s  ľuďmi.  Za  40  rokov  som  nikdy  
neochorel.  Toto  je  výsledok.  Ak  nemáte  zdravie,  nemáte  nič,  preto  myslite  ako  ja:  
vždy  pozitívne.  Nikdy  nevyužívajte  ľudí,  pomôžte  ľuďom,  aby  ste  mali  prospech.  Ak  
ma  budete  počúvať  a  pomáhať  ľuďom,  tak  ako  ja,  váš  život  na  tejto  zemi  bude  
fantastickým  rajom.

aj  na  odstránenie  vašich  chorôb,  pretože  všetky  choroby  pochádzajú  z  negatívneho  
myslenia.  Hnev,  smútok,  to  je  negatívne  myslenie.  Už  viete,  že  ak  chcete  odstrániť  
všetky  druhy  chorôb,  musíte  najprv  odstrániť  svoje  negatívne  myslenie.

AKO  SA  DOSTAŤ  DO  RAJA
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Väčšina  ľudí  ľutuje  klamstvo,  koľko  ľudí  po  priznaní  neurobí  rovnakú  chybu  znova?  
veľmi  málo,  skoro  nikto.

myslíš.

Ak  znova  spáchaš  ten  istý  hriech,  nečinil  si  pokánie  a  klameš  seba  i  Boha.  Toto  je  
falošné  pokánie.  Ak  v  tom  budeš  pokračovať,  budeš  mať  problémy  sám  so  sebou.  Boh  
nebude  mať  problémy.  Každý  platí  za  svoje  hriechy.  Nemyslite  si,  že  nikto  nepozná  
vaše  hriechy.  Prvý,  kto  to  vie,  ste  vy.  Vieš,  že  klameš  ľudí,  drvíš  ľudí,  zneužívaš  ľudí...  
kto  nevie,  kedy  ľuďom  ubližuješ?  ste  prvý,  kto  vie,  že  to  nie  je  dobre  urobené.  V  
krátkom  čase  to  bude  vedieť  celý  svet,  pretože  všetko  je  známe.  Môžete  vidieť  v  
televízii,  každý  deň  sú  nejaké  správy,  že  polícia  chytila  tohto  človeka,  tohto  iného...  
politikov,  banditov,  zlodejov,  gangstrov...  všetkých  týchto  ľudí,  ktorí  klamú  ľudí.

Ale  bez  skutočného  pokánia  sa  znova  dopustíte  toho  istého  hriechu.  S  opravdivým  
pokáním  a  prosbou  Boha  a  ľudí  o  odpustenie,  ak  je  vám  to  naozaj  ľúto,  neurobíte  
rovnakú  chybu,  rovnaký  hriech.  To  je  pravé  pokánie.

Je  to  len  otázka  času.  Je  nemožné,  že  keď  niekto  urobí  niečo  zlé,  nikto  to  nezistí.  To  je  
nemožné.  Skôr  či  neskôr  vás  chytia.

Ak  sa  dnes  dopustíte  akéhokoľvek  hriechu,  choďte  na  spoveď  a  poproste  Boha,  aby  
vám  odpustil,  a  zajtra  spáchate  ten  istý  hriech  znova  a  znova  požiadajte  o  odpustenie  
a  robte  to  isté  znova  a  znova,  je  to  preto,  že  neľutujete.  Myslíš,  že  ťa  to  mrzí?  nie,  
samozrejme,  že  nie,  klameš  seba  aj  Boha.  Nemôžete  oklamať  seba,  tým  menej  Boha.  
Pravé  pokánie  neznamená  znova  spáchať  ten  istý  hriech.

Keď  to  urobíte,  je  vám  to  skutočne  ľúto.  Sú  dva  druhy  pokánia,  pravdivé  a  falošné.

Je  to  ako  keby  ste  mali  oheň  a  prikryli  ho  papierom,  skôr  či  neskôr  oheň  spáli  papier  a  
uvidíte,  že  pod  papierom  je  oheň.  Nemôžete  podvádzať.  Preto  vám  hovorím,  že  si  
dobre  premyslite,  kým  urobíte  niečo  zlé.  Každý  hriech  môžeš  spáchať  len  raz,  ak  to  
urobíš  dvakrát,  je  to  zlé  pre  teba,  pre  tvoju  budúcnosť  i  pre  budúcnosť.

Nemôžeš  spáchať  ten  istý  hriech  dvakrát.  Myslite  múdro.  Keď  sa  prvýkrát  dopustíte  
hriechu,  priatelia,  rodina  alebo  dokonca  zákon,  ak  hriech  nie  je  veľmi  vážny,  odpustite  
vám.  Ale  ak  znova  spáchaš  ten  istý  hriech,  nikto  ti  neodpustí,  ani  priatelia,  ani  rodina,  
ani  zákon.  Nikto  sa  nechystá  prehltnúť  dvakrát.  Využite  teda  prvú  a  poslednú  príležitosť  
na  nápravu  svojej  chyby.  Pretože  keď  už  druhýkrát  nebudete  mať  kredit,  nikto  vám  
neuverí  ani  sa  k  vám  nepriblíži.  A  je  po  všetkom:  priatelia  ťa  opúšťajú,  rodina  ti  neverí...  
všetci  ťa  nechávajú  bokom.  Budeš  sám  na  tomto  svete.  Raz  je  dobre,  dvakrát  nie.  Tak  
na  to  nezabudni.  Ak  naozaj  veríte  v  Ježiša  Krista,  v  Bibliu,  ak  naozaj  veríte  a  nielen  
čítate  a  memorujete,  musíte  to  dokázať  svojimi  činmi,  nielen  slovami.  Toto  naozaj  
ukazuje
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A  prečo  nevieme  chodiť  po  vode?  pretože  ma  máme  veľa.  Sme  sebeckí.  A  Ježiš  
Kristus  myslí  len  na  teba,  na  toho  druhého,  na  druhých.  To  je  ten  rozdiel.  Nesnažte  
sa  využívať  ľudí,  ani  trochu,  pretože  za  to  zaplatíte

caro.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Ukážte  svojimi  činmi,  že  robíte  tak,  ako  to  Boh  prikazuje.  To  je  viera  v  Ježiša  Krista  
srdcom.  Ak  dokážete  konať,  myslieť  a  hovoriť  ako  Ježiš  Kristus,  budete  ako  Ježiš  
Kristus.  Ježiš  Kristus  vo  svojom  živote  urobil  veľa  zázrakov,  napríklad  chodil  po  vode.

Konaj  ako  Ježiš  Kristus  a  dostaneš  sa  do  raja.

SPÄŤ  INDEX
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13.-  DOBRO  A  ZLO

Pretože  robíte  len  pre  druhých  bez  akéhokoľvek  záujmu  o  seba,  potom  robíte  dobre.  Ak  robíte  
len  pre  svoje  záujmy,  potom  konáte  sebecky.  Ak  chcete  konať  dobro,  musíte  mať  myšlienku  
rovnosti:  všetci  sme  si  rovní.  V  čom  sme  rovnakí?  Ani  bohatý,  ani  chudobný,  ani  dobrý,  ani  
nešťastný,  ani  pekný,  ani  škaredý...  všetci  sme  v  rovnakej  kategórii.  Musíte  prejaviť  rovnakú  úctu  
k  bohatému  a  chudobnému  človeku,  akejkoľvek  rase.  Všetci  sme  si  rovní  a  nikto  nie  je  nadradený.  
To  znamená  robiť  veci  správne.

Takže  vám  pomáham,  pretože  ste  ja.  A  naopak;  Ak  mám  problémy,  pomôžete  mi.  Pretože  všetci  
sme  jedno.  si  hladný?  Kŕmim  ťa,  pretože  si  ja.

Ak  pôjdeme  ďalej;  Rovnako  sa  musíte  správať  k  zvieratám,  prírode,  vode...  neznečisťujte  vody,  
nerúbajte  stromy,  nevypaľujte  lesy...  rešpektujte  prírodu  a  zvieratá,  ako  keby  ste  to  boli  vy  sami.  
Keď  znečistíme,  draho  zaplatíme  sami  sebe.  Musíme  využívať  prírodnú  energiu,  ako  je  slnko,  
voda  a  vzduch,  nesmieme  využívať  výhody  toho,  čo  je  pod  zemou,  ako  je  ropa,  pretože  nakoniec  
zostane  zem  vo  vnútri  prázdna  a  všetci  sa  potopíme.

Všetko,  čo  vidíte,  zaobchádzajte  s  tým,  ako  keby  ste  to  boli  vy  sami.  Musíme  ďakovať  vode,  nebu,  
zemi...  lebo  ak  nie,  ublížime  si.  Musíme  žiť,  ak  je  stále  viac  a  viac  prírodných  katastrof,  pretože  
nás  príroda  varuje,  že  sa  k  nej  správame  ako  k  niečomu  menejcennému.  Preto  máme  dnes  na  
tejto  zemi  toľko  problémov,  pretože  sa  k  prírode  nesprávame  tak,  ako  keby  sme  to  boli  my  sami.

Čo  je  dobré?  čo  je  zlo?

Dobro:  robiť  dobro  znamená,  že  to,  čo  robíte,  je  prospešné  pre  ostatných,  nie  pre  vás  osobne.  
To  je  dobré.

Vojny  sú  ďalším  zlom  na  svete:  prečo  sú  vojny?  Pretože  sme  sebeckí  a  myslíme  len  na  Mňa.  
Všetci  myslia  na  seba,  na  svoje  záujmy,  rozlišujú  medzi  mnou,  tebou,  ním.

To  je  sebecké:  toto  sa  mi  nepáči,  preto  ťa  zabíjam.  Všetko  pochádza  zo  sebectva.  Keby  si  všetci  
mysleli,  že  ja  som  ty  a  ty  si  ja,  tak  by  nebol  problém.  Máš  problém?
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Títo  muži  sa  mýlia,  nikto  nie  je  nadradený,  všetci  sme  rovnakej  povahy,  pretože  všetci  sme  jedno,  
sme  rovnakí,  dokonca  aj  so  zvieratami  a  celou  prírodou.  Čím  viac  rozdielov,  tým  viac  problémov  
máte  na  tejto  zemi.  Musíme  sa  učiť:  všetci  sme  jedno.  Nie  sme  dvaja.  Ak  uvidíte  toho  druhého  
ako  seba,  táto  zem  sa  stane  rajom.

Ak  vám  otec  a  matka  pomohli  narodiť  sa,  prečo  potom  nepomôžete  narodiť  sa  iným?  Ak  dieťa  
nechceš,  dáš  ho  na  adopciu  a  hotovo.  Prečo  musíš  zabíjať?  Predstav  si,  že  si  plod...  chcel  by  si  byť  
zabitý?

Všetky  druhy  smrti,  nezáleží  na  tom,  že  má  najmenšiu  hlavu,  alebo  drobné  rúčky,  alebo  že  je  v  
matkinom  lone,  je  čisté  sebectvo,  sú  to  činy  bez  svedomia,  bez  srdca.

Všetci  sme  jedno,  s  čistým  srdcom.  Prosím,  veľa  maloletých  žien,  ktoré  potratia,  ani  netuší,  čo  sú  
zač

Tvoj  syn  je  môj  syn  a  môj  syn  je  tvoj  syn  a  všetci  sa  o  seba  staráme.

Plod  ti  neubližuje,  tak  prečo  ho  chceš  zabiť?  čo  z  toho  máš?  Plod  ti  nič  zlé  neurobil.  Prečo  chce  
vláda  zabíjať  svojich  budúcich  občanov?  Vďaka  nim  sa  krajina  môže  dostať  z  krízy.  Ten  plod  pred  
narodením  môže  byť  veľmi  dobrým  vodcom  a  pomôcť  krajine  dostať  sa  z  krízy.

S  peniazmi,  ktoré  vlády  míňajú  na  vojny,  môžu  nakŕmiť  celú  zem.  Mohli  by  sme  pomôcť  celému  
svetu.

Takže  táto  zem  by  bola  rajom.  Ak  nie,  ako  žijeme?  Ak  to  robíte,  znamená  to,  že  robíte,  čo  Boh  
prikazuje,  robíte  to  svedomito,  s  čistým  a  čistým  srdcom.  Robíte  to  pre  druhých,  ale  nie  z  ľútosti,  
ale  preto,  že  sme  jedno  a  nikto  si  nechce  ubližovať.

Neinvestujte  peniaze  do  bômb,  aby  ste  zabili,  zabili,  zabili...  nakoniec,  čo?  Prečo  to  robia?  Pretože  
medzi  tebou  a  mnou  sú  rozdiely.  Keby  sme  boli  všetci  jedno,  neboli  by  vojny.

Prečo  sa  navzájom  týrajú?  Pretože  niektorí  veria,  že  sú  lepší  ako  ostatní.  Ako  niektorí  muži,  ktorí  
zle  zaobchádzajú  so  ženami,  pretože  si  myslia,  že  sú  voči  nim  menejcenné.

Ten  druhý  si  ty.  Nie  je  to  iné.  Všetci  tvoríme  telo  a  aby  toto  telo  fungovalo,  jeden  sa  musí  starať  o  
druhého.  Ako  sa  staráte  o  jednotlivé  časti  svojho  tela.  Viete,  koľko  buniek  má  vaše  telo?  Milióny  
buniek.  Vieš  koľko  ľudí  je  na  svete?  Milióny  ľudí  a  každý  človek  je  ako  bunka  vo  väčšom  tele.  Ak  
človek,  krajina  alebo  územie  poškodí  iného,  potom  všetko  ovplyvní  celok,  ostatných.  Alebo  nie?  
Myslíš.

Keby  sme  sa  všetci  o  seba  starali,  neboli  by  teroristi,  zlodeji,  zlí  ľudia,  veď  kto  si  chce  ubližovať?  
Keby  sa  o  seba  všetci  starali  srdcom,  tento  svet  by  bol  rajom.  Ľudia  by  sa  cítili  dobre.  Vláda  
neprestáva  hovoriť:  prerušiť,  prerušiť,  prerušiť!  Neprestáva  zabíjať.
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Pre  lásku  Božiu.  Od  srdca  k  srdcu.  Všetko  zlé,  čo  robíme  na  tejto  zemi,  hoci  zákon  
vytvorený  ľuďmi  netrestá,  zákon  bohov  to  potrestá.  Pamätaj  na  moje  slová.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

robí.  Ak  je  akékoľvek  tehotenstvo  nežiaduce,  nezabíjajte  dieťa,  poskytnite  týmto  
ženám  zariadenia,  aby  mohli  mať  dieťa.

Keď  zomriete,  vaše  problémy  začnú.
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14.-  ŽIVOT.

ŽIVOT  JE  MIRAGE,  ŽIVOT  JE  DIVADLO.

Tak  ako  v  živote,  ak  má  človek  veľa  peňazí,  kam  idú  jeho  peniaze,  keď  zomrie?  
Peniaze  ťa  nemôžu  vziať  do  hrobu.

Na  tejto  zemi,  s  toľkými  miliónmi  ľudí...  pre  koľko  ľudí  to  bude  ich  posledná  noc?  Keď  
to  najmenej  čakáte,  možno  budete  musieť  zomrieť.  Nič  nie  je  isté,  nič  skutočné.

Ak  je  chorá,  nemôže  použiť  ani  peniaze.  Všetko,  čo  máme,  nie  je  nič  skutočné,  
rovnako  ako  nič  nie  je  skutočné.  Preto  netreba  brať  veci  tak  vážne.  Ako  keď  spíš,  keď  
prichádza  noc  a  my  snívame,  niekedy  máme  desivé  sny,  napríklad  sa  ti  sníva,  že  ťa  
niekto  prenasleduje,  aby  ťa  zabil  a  pri  týchto  snoch  sa  potíš  od  strachu,  máš  mokré  
všetko  oblečenie.

Keď  zomrieš,  nič  si  so  sebou  nevezmeš.  Nezáleží  na  tom,  či  si  milionár,  šľachtic,  
chudák...  žiješ  si  veľmi  dobre  a  šťastne...  nič  nie  je  skutočné.  Ak  vieš,  že  nič  nie  je  
skutočné,  neber  život  tak  vážne.  Neexistuje  nič  skutočné.  Láska,  nie  je  nič  skutočné,  
pretože  keď  zomrieš,  keď  nebude  telo,  čo  miluješ?  Nič  nie  je  skutočné.  Ak  to  
pochopíte,  môžete  žiť  dobre  a  šťastne.

Keď  sa  zobudíte,  pomyslíte  si:  Vďaka  bohu,  všetko  to  bol  sen.  Ale  keď  máš  ten  sen,  
myslíš  si,  že  je  skutočný,  preto  si  sa  potila  od  toľkého  strachu.  Keď  sa  zobudíte,  
poviete:  chvalabohu,  že  to  všetko  bol  sen!

Ak  chcete  dobre  žiť,  musíte  sa  učiť.  To,  čo  zažívame,  je  rovnaké  ako  pri  televíznej  
obrazovke,  pustíte  si  ľubovoľný  kanál  a  vychádzajú  rôzne  obrázky,  a  ak  sa  pokúsite  
urobiť  akýkoľvek  obrázok,  napríklad  peniaze,  vezmete  iba  obrazovku.

Ale  mýlite  sa,  pretože  keď  sa  zobudíte,  vstúpite  do  iného  sna.  Existuje  sen  so  
zatvorenými  očami  a  iný  s  otvorenými  očami.
Oboje  sú  sny  a  ani  jedno  nie  je  skutočné.  Ľudia  hovoria  Ach!...  život,  život,  život...  ale  
nie  je  to  skutočné.  Ale  berieme  veci,  ako  keby  boli  skutočné.  To,  čo  vidíte  a  čoho  sa  
dotknete,  je  len  na  pár  rokov  alebo  pár  mesiacov,  pár  dní  alebo  pár  minút,  pretože  
nevieme,  kedy  zomrieme.  Každú  chvíľu  môžeme  zomrieť.  Niektorí  predtým  a  iní  
potom,  ale  všetci  zomrieme.  Keď  ideme  spať,  nevieme,  či  to  bude  naša  posledná  
noc.  Mnohí  ľudia,  keď  vstanú,  majú  nehodu,  ochorejú  a  zomrú.  Každá  noc  môže  byť  
vašou  poslednou.  Kto  vám  zaručí,  že  toto  nebude  vaša  posledná  noc?
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A  telo  má  milióny  buniek,  každé  telo  je  malý  vesmír.  Každá  bunka  v  našom  tele  má  vo  vnútri  ďalší  
milión  buniek.  Preto  má  každá  bunka  svoju  vlastnú  myšlienku  a  môže  sa  pohybovať,  ide  všade,  
kam  chce.  A  tieto  bunky  spolu  komunikujú,  rovnako  ako  ja  komunikujem  s  vami.  Preto  lekár  
zistí,  že  rakovinová  bunka  pred  smrťou  presvedčí  ostatné  zdravé  bunky  a  tie  sa  stanú  zlými  
bunkami.  Preto  sa  rakovina  nikdy  nevylieči,  prečo?  Keďže  bunky  medzi  sebou  komunikujú,  
navzájom  sa  infikujú.  Keďže  sú  zlí  ľudia,  napríklad  zlodej,  jeden  učí  druhého  a  je  stále  viac  a  viac  
zlodejov.  A  všetky  dobré  bunky  a  zlé  bunky  spolu  žijú  v  tomto  vesmíre.  Sme  ako  bunka  vo  
väčšom  vesmíre,  ktorým  je  svet.

Aby  ste  pochopili,  čo  hovorím;  sme  bunkou  väčšieho  sveta.  V  bunke  sú  ďalšie  menšie  a  v  každej  
z  nich  sú  iné  bunky  a  v  nich  sú  ďalšie...  Všetky  tieto  bunky  tvoria  moje  telo  a  moje  telo  je  v  
spoločnosti  a  táto  spoločnosť  je  v  štáte ,  a  štát  v  krajine  a  všetky  krajiny  tvoria  túto  krajinu.  A  
Zem  tvorí  spolu  s  planétami  slnečnú  sústavu  a  táto  slnečná  sústava  je  súčasťou  vesmíru  plného  
slnečných  sústav.  Aby  ste  pochopili,  ako  to  chodí.  Naša  slnečná  sústava  je  len  časťou  vesmíru  
plného  slnečných  sústav.  Nie  je  to  jediná  slnečná  sústava  v  tomto  vesmíre.  Sme  súčasťou  systému

Ak  máš  želanie  a  nedokážeš  ho  splniť,  budeš  smutný...  ak  máš  desať  želaní,  budeš  10-krát  
smutný,  ak  máš  milión  prianí,  budeš  milión  časy  smutné.  Preto  žite  dobre,  robte  to,  čo  musíte,  a  
nesnažte  sa  využívať  druhých.  Veľa  ľudí  hovorí:  pozri,  pozri,  ja  som  využil  tú  úbohú  ženu/muža  a  
dnes  mám  milión  eur.  Ale  ten  človek  sa  mýli.  Keby  nevyužil  ľudí,  dnes  by  mohol  mať  ani  nie  
milión,  ak  nie  10  miliónov  eur.  Pretože  v  minulom  živote  sa  mu  darilo  a  musel  mať  10  miliónov,  
ale  keďže  v  tomto  živote  oklamal  a  zdrvil  ľudí,  bude  môcť  získať  len  milión.  Keby  to  robil  poctivo,  
ten  človek  by  dnes  mohol  mať  10  miliónov.  Veľa  ľudí  nevie.  Ľudia  si  myslia:  musíte  bojovať,  aby  
ste  mali  peniaze.  To  je  isté,  musíte  pracovať,  aby  ste  mali  peniaze,  ale  sú  dva  spôsoby,  ako  
pracovať,  jeden  pracovať  poctivo  a  druhý  pracovať  s  využitím  ľudí,  ako  bandita.  A  minúť  ho  má  
tiež  dva  rôzne  spôsoby;  Jedným  z  nich  je  míňať  z  rozmaru,  ako  mnohí  známi  ľudia,  napríklad  
hollywoodski  herci,  ktorí  zarábajú  toľko  peňazí  a  nevedia,  čo  s  toľkými  miliónmi...  Ako  všetci  
dopadnú?  závislý  na  drogách,  všetci  skončia  na  drogách.  Ak  by  sa  tieto  peniaze  investovali  do  
dobrých  vecí,  ako  je  založenie  nadácie  na  pomoc  ľuďom,  potom  by  boli  svätí.  Ale  ako  sa  hovorí  
pre  mňa  všetko,  pre  mňa  všetko...  jedia  ako  všetci,  kilo  jedla  každý  deň?  Žalúdok  máme  všetci  
viac-menej  rovnaký  a  na  viac  už  nie  je  miesto.  Jedia  mäso,  ryby,  ovocie  a  zeleninu,  na  tomto  svete  
nie  je  nič  iné  na  jedenie.  Stačí,  aby  sa  duchovne  obohatili,  pretože  musia  pomáhať  druhým.  Prečo  
musíme  pomáhať  iným?  No  ja  ti  to  vysvetlím.  Každý  z  nás  je  ako  bunka  tela.
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Dokonca  aj  ruka,  ktorá  udrie,  sa  cíti  zle.  Bolesť  sa  prenáša.

Všetko  bude  dokonalé.  Ak  naučíte  iného,  aby  bol  dobrý,  tento  naučí  iného,  aby  bol  dobrý,  a  tak  
bude  dobrá  celá  krajina.  To  je  to,  čo  musíte  urobiť.  Nerobte  rozdiely  medzi  vami,  mnou,  ním.  
Všetci  sme  č.  Ak  sa  k  tomu  druhému  správate,  akoby  ste  boli  sami  sebou,  je  nemožné,  aby  ste  
mu  ublížili,  pretože  nikto  nechce  ublížiť  sebe.  Ak  sa  budete  správať  k  ostatným,  ako  keby  ste  boli  
sami  sebou,  tento  svet  by  bol  rajom  a  každý  sa  k  vám  bude  správať  dobre.  Rovnako  ako  politika.  
Ak  si  ľudia  kvôli  kríze  utiahnu  opasky,  musí  si  utiahnuť  opasky  aj  vláda  a  nemôže  minúť  ani  cent.  
Ak  ľudia  idú  metrom,  vláda  musí  ísť  metrom.  Ak  jazdia  ľudia,  jazdí  vláda.

Všetko  má  príčinu  a  následok.  Dobre  si  zapamätajte:  neberte  si  veci  tak  osobne.  Ako  v  Španielsku  
každý  rok  veľa  mužov  zabíja  svoje  manželky  a  všetci  hovoria  rovnaký  nezmysel:  ak  to  nie  je  pre  
mňa,  nie  je  to  pre  nikoho.  Ale  zabúdajú,  že  muž,  žena  a  zvieratá  sú  všetci  v  rovnakej  kategórii,  
nikto  nie  je  nadradený.  Žena  nie  je  vaša,  ani  muž  nie  je  žiadnou  ženou.  Dobre  si  zapamätajte:  
nikto  nie  je  nikým  vlastnený.  Žiadne  zviera  nie  je  vo  vlastníctve  nikoho.  Každý  má  svoj  vlastný  
život,  svoje  myšlienky.  Ak  sa  k  manželke  alebo  manželovi  nesprávate  dobre  a  ten  druhý,  keďže  
sa  necíti  dobre,  sa  chce  rozísť,  dobre,  ale  pomstiť  sa  nemôžete,  pretože  to  bola  vaša  chyba.

Znamená  to,  že  ak  rodina  zle  vychováva  svoje  dieťa,  jedného  dňa  bude  z  toho  dieťaťa  terorista  
alebo  vrah,  v  tomto  prípade  rovesníci  svoje  dieťa  zle  vychovali  a  ich  dieťa  môže  ubližovať  iným.  
Aj  keď  ste  sa  narodili  v  ktorejkoľvek  krajine  na  svete,  v  meste  alebo  meste,  ak  sa  nebudete  dobre  
vzdelávať,  jedného  dňa  môžete  komukoľvek  ublížiť.  Ak  rodina  dobre  vychováva  svoje  dieťa,  toto  
dieťa  bude  spasiteľom  tohto  sveta.

Nikdy  nemôžeš  vždy  myslieť  na  Mňa,  mňa,  mňa...  pretože  tvoj  život  „pôjde  z  kopca“  bude  osudný.  
Nikdy  nemôžeš  mať  mňa,  mňa,  mňa.  Dobre  si  zapamätajte:  sme  bunka  sveta  a  telo  má  milión  
buniek,  ak  sa  jedna  stará  o  druhú  a  druhá  o  druhú,  toto  telo  je  zdravé.

slnečná  sústava  z  miliónov  slnečných  sústav,  ktoré  tvoria  vesmír.

To  môže  urobiť  váš  život  oveľa  lepším.  Preto  musíš  pochopiť,  že  ty,  ja  a  on  neexistujeme.  Všetci  
sme  jedno,  nie  sme  dvaja.

V  tomto  prípade,  ak  pomôžete  druhému,  ten  druhý  pomôže  vám.  Nepomáhaš  iným,  pomáhaš  
sebe.  Pretože  všetci  tvoríme  súpravu.  Ak  ubližujete  druhému,  ubližujete  aj  sebe.

Napríklad  naše  telo.  Ak  si  pravá  ruka  narazí  na  ľavú,  bolesť  z  ľavej  ruky  sa  rozšíri  do  celého  tela.

Ak  dobre  rozumiete  tomu,  čo  hovorím,  tento  svet  bude  rajom.
Všetko,  čo  vám  ľudia  robia,  dobré  aj  zlé,  je  sen.  Je  to  sen  s  otvorenými  očami,  ale  stále  je  to  sen.  
Sme  herci  vo  filme.  Každý  hrá  svoju  rolu.  Ako  ja,  ktorý  hrám  s  deťmi  rolu  otca,  manžela  s  
manželkou,  kamaráta  s  kamarátmi,  učiteľa  so  svojimi  žiakmi.  Každý  hrá  veľa  rolí.  Musíte  hrať  
dobre,  ako  ja.  Pokúste  sa  pomôcť  zlým  bunkám  stať  sa  dobrými,  pretože  ak  nepomôžete,  
jedného  dňa  sa  z  týchto  buniek  môžu  stať  zlé  bunky.  Pre  dobro  všetkých.
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Prečo  robíme  toľko  škody  a  zavádzame  ľudí?  Pretože?

Keď  tiger  zomrie,  opustí  kožu,  my  si  ponecháme  kožu  a  hlavu.  A  čo  necháme?  Ježiš  Kristus  opúšťa  
svoje  meno,  opúšťa  svoje  slovo,  opúšťa  svoju  dobrotu,  opúšťa  svoje  srdce.  Buddha  srdcom  
zanecháva  svoje  slovo,  svoje  písanie,  svoju  Bibliu  so  svojimi  činmi.

Jediné,  čo  si  po  smrti  nesieme  so  sebou,  sú  naše  dobré  a  zlé  skutky,  je  to  naše  svedomie.

Ako  Mohamed  a  všetci  títo  veľkí  náboženskí  vodcovia.  Po  tak  dlhom  čase  na  nich  stále  myslíme,  
pretože  pre  ľudí  dali  všetko.  Prechádzajú  týmto  životom  pomáhaním  ľuďom  a  my  myslíme  len  
sebecky,  myslíme  len  na  seba.  Aký  je  tam  rozdiel?  Po  ich  smrti  odchádzajú  na  večnosť  do  neba  a  
my  si  svojimi  sebeckými  činmi  neberieme  nič  so  sebou.

Pretože  všetci  sme  jedno.  Takto  to  vychádza  z  krízy.  Ak  sú  ľudia  chudobní  a  vláda  bohatá,  ak  si  
ľudia  uťahujú  opasky  a  vláda  nie,  nemôže  to  tak  byť.  Keby  sme  si  všetci  mysleli  jeden  druhého  
ako  seba,  tu  by  to  bol  raj.  Ak  pôjde  každý  za  svojimi  záujmami,  všetko  dopadne  veľmi  zle.  Pretože  
sa  snažíte  mať  dobrý  čas  bez  toho,  aby  ste  mysleli  na  ľudí,  ktorí  sa  majú  zle.  Koľko  miliónov  rodín  
vás  musí  pre  vás  obetovať?  Aby  sa  rodine  dobre  žilo...  Koľko  rodín  musí  trpieť?  To  je  hriech.

Vedomie  je  ako  „čierna  skrinka“  lietadla,  kde  je  zaznamenané  všetko,  čo  v  živote  robíme.

Porovnajte  svoje  skutky  s  skutkami  všetkých  týchto  svätých  ľudí.  Prečo  ich  nemáme  radi?,  
zanechávajúc  naše  slová  a  naše  dobré  rady,  pomáhať  ľuďom.  Ak  robíte  dobré  veci  pre  iných,  
robíte  dobre  pre  seba  a  pre  svoje  svedomie.

Život  je  rovnaký  ako  sen,  pretože  keď  sa  narodíme,  nemáme  nič  a  celý  život  hromadíme  
bohatstvo  a  keď  zomrieme,  nič  si  so  sebou  neberieme.  Ak  si  na  túto  cestu,  ktorou  je  život,  nič  
nevezmeme,  nakoniec  si  so  sebou  nevezmeme  nič.  Ak  nič  neberieme,  prečo  toľko  bojujeme?  Čo  
urobíme?  A  ak  si  nič  nevezmeme.

Kto  nespí  ako  my?  Ježiš  Kristus.  Prebudil  sa  z  tohto  sna,  ktorým  je  život.  Jediné,  čo  si  o  človeku  
pamätáme,  keď  zomiera,  sú  jeho  činy.  Ako  Ježiš  Kristus,  ako  Budha  alebo  všetci  ľudia,  ktorí  
zasvätili  svoj  život  službe  ľuďom.  Pamätáme  si  ich  podľa  ich  konania,  snažia  sa  nás  prebudiť  z  
tohto  životného  sna,  aby  sme  s  fantáziou  nepokračovali  ďalej.  Ak  vieme,  že  nakoniec  všetko  
skončí  nulou,  potom  o  čo  toľko  bojujeme?

Nesmieme  byť  sebeckí  a  bojovať  sami  za  seba.  Ak  nakoniec  nič  nezoberieme,  prečo?  Prečo  
nevymeníme  toto  sebectvo  za  štedrosť  a  nepomôžeme  ľuďom?

Prečo  je  život  snom?
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Takže  teraz  viete,  život  je  sen,  využite  ho  na  pomoc  druhým  z  celého  srdca,  pretože  
keď  zomriete,  svoje  činy  si  ponesiete  len  so  sebou.

V  správach  sa  nedávno  objavil  prípad  drogového  dílera,  ktorý  si  vo  svojej  záhrade  
urobil  50-metrový  suterén,  aby  sa  ukryl  pred  políciou,  a  žil  tam  dlhé  roky.  Mal  
peniaze  a  moc,  ale  žil  ako  potkan,  aby  ho  polícia  nechytila.  Zamyslime  sa  nad  tým,  
aký  život  viedol,  žil  ako  potkan  pod  zemou,  nemohol  ísť  von  a  nakoniec  ho  zajali.

Jediné,  čo  si  so  sebou  nesieme,  je  naše  svedomie,  to  s  nami  ide.

Dobré  skutky  budú  mať  svoje  ovocie  a  zlé  skutky  tiež  svoje  ovocie.  Mnoho  ľudí  je  
v  tomto  živote  zmätených  a  bojuje  o  všetko,  čo  vlastnia,  vo  viere,  že  to  bude  trvať  
večne,  preto  veľa  ľudí  robí  čokoľvek:  ubližujú  ľuďom,  podvádzajú  a  podvádzajú,  
aby  za  každú  cenu  dostali  to,  čo  chcú.

Takže  tvoje  svedomie  je  čisté.

Nemýľte  sa,  sme  herci  vo  filme,  to,  čo  hráme  v  tomto  živote,  je  čisté  divadlo,  
pretože  každý  hrá  niekoľko  rolí.

Každý  z  nás  môže  zomrieť.  Umierajú  nielen  starí,  zomrieť  môže  každý,  bábätká,  
mladí,  starí...  cintorín  je  plný  ľudí  všetkých  vekových  kategórií.  Nikto  ti  nezaručí,  že  
budeš  žiť  až  do  staroby.  Každú  chvíľu  môžeme  zomrieť.  Využite  svoj  život  a  pomôžte  
druhým,  celým  svojím  srdcom.

Od  malička  sa  o  vás  otec  a  mama  starajú,  kŕmia  vás,  vychovávajú,  dávajú  vám  
teplo  a  veľa  lásky,  preto  musíte  byť  v  prvom  rade  vďační  otcovi  a  mame.  Ak  neviete,  
ako  poďakovať  svojim  rodičom  za  všetko  dobré,  čo  pre  vás  urobili,  nemôžete  sa  
považovať  za  človeka.

Hrám  napríklad  otca,  syna,  manžela,  kamaráta,  strýka  či  učiteľa,  každý  hrá  viacero  
rolí.  Celá  táto  interpretácia  je  len  taká,  pretože  to,  čo  hráme,  princa,  kráľa,  
milionára,  šťastlivca  či  smoliara,  všetky  tie  roly  sú  čistou  fantáziou,  nie  je  to  
skutočné.

Veľa  ľudí  hrá  roly  veľmi  nešťastných  ľudí,  iní  milionárov  a  sú  šťastní,  všetky  tie  roly  
nie  sú  skutočné,  pretože  to,  čo  máme,  bohatstvo,  šťastie,  všetko  čo  majú  oni,  keď  
prestaneme  dýchať,  je  koniec.  Všetky  tieto  interpretované  predstavenia  môžu  byť  
kedykoľvek  ukončené,  to  znamená,  že  v  živote  musíte  vedieť,  že  všetko,  čo  vidíme,  
dotýkame  sa  a  vlastníme,  je  chvíľkové,  nie  je  to  navždy.  Prichádzame  na  tento  svet  
sami  a  s  prázdnymi  rukami  a  keď  jedného  dňa  odídeme,  odídeme  sami,  jedna  
osoba  a  s  prázdnymi  rukami.

Prečo  je  život  divadlo?
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Robiť  dobré  veci  zo  srdca  je  pre  vás  dobré,  pretože  pomáhate  ľuďom  konať  dobro  
bez  toho,  aby  ste  za  to  niečo  žiadali,  ale  musíte  to  robiť  anonymne,  aby  o  vás  nikto  
nehovoril  a  nemuseli  ste  sa  tým  chváliť.

Ak  ste  sebec  a  myslíte  len  na  seba,  nebudete  mať  nikoho  vedľa  seba.  Nikto  nechce  
byť  s  človekom,  ktorý  myslí  len  na  seba.

Ak  sa  tým  chváli,  jeho  činy  nie  sú  čisté,  robiť  veci  s  takouto  podmienkou  je  čistý  
biznis  a  je  lepšie  to  nerobiť,  je  to  akt,  ktorý  musí  vychádzať  zo  srdca  a  nemal  by  sa  
tvrdiť,  opakovať  alebo  hovoriť,  ale  to  je  vlastna  propaganda.  Keď  pomáhate  ľuďom,  
nehovoríte  o  tom,  musí  to  byť  čistý  a  dobrý  čin.

Tento  človek  strávi  zvyšok  svojho  života  vo  väzení,  len  aby  si  užil  niekoľko  rokov  
bohatstva,  zvyšok  života  zaplatí  za  svoje  chyby.  Keď  zomrie,  bude  musieť  zúčtovať  
so  svojím  svedomím,  s  Bohom  a  s  Božím  zákonom,  nočná  mora  sa  začne  po  jeho  
smrti,  pretože  ľudský  zákon  ho  len  väzní,  zákon  Bohov  spôsobí,  že  bude  mať  
dennodennú  trest  smrti  na  stovky,  tisíce  a  milióny  rokov.  Toto  za  to  nestojí,  to  je  
ten  typ  človeka,  ktorý  nechápe,  že  život  je  o  ničom,  my  len  hráme  rolu,  ty  nemusíš  
byť  ten  zlý.

Ak  urobíte  dobrý  skutok,  osoba,  ktorej  ste  pomohli,  si  to  vždy  zapamätá  a  váš  
skutok  Boh  odplatí.

Je  to  ako  potkan,  keď  prechádza  ulicou,  každý  ho  hľadá  a  nenávidí,  nikomu  sa  to  
nepáči.  Títo  ľudia  si  len  myslia,  že  pri  zarábaní  málo  peňazí  v  krátkom  čase  sa  
veľmi  mýlia.

Ľudia,  ktorí  sa  hrajú  na  dobrého  chlapa,  šíria  lásku  k  ľuďom  aj  k  sebe.  Pred  
milovaním  druhých  musíš  milovať  sám  seba,  musíš  si  vážiť  sám  seba,  musíš  robiť  
veci,  ktoré  ťa  prinútia  zdvihnúť  hlavu  k  bohom  a  nerobiť  veci,  pri  ktorých  sa  hanbíš,  
musíš  sa  ospravedlniť.  najprv  seba.  Zlé  svedomie  si  nemôžete  vytvoriť  sami,  preto  
musíte  robiť  veci  dobre,  aby  ste  mohli  pokojne  spať.

Keďže  život  je  divadlo,  musíme  sa  snažiť  pomáhať  ľuďom,  tie  dobré  skutky  sú  to  
jediné,  čo  s  nami  pôjde,  keď  odídeme.  Bez  ohľadu  na  všetko  bohatstvo,  peniaze,  
majetok,  deti  a  partnera,  ktoré  máte,  keď  zomriete,  pôjdete  sám.  Vaša  rodina  sa  
nechystá  spáchať  samovraždu,  aby  vás  sprevádzala,  prichádzate  na  tento  svet  
sám  a  odchádzate  sám.
Myslite  na  to,  že  každá  noc  môže  byť  posledná,  cintorín  je  nielen  plný  starých  ľudí,  
ale  aj  mladých  ľudí.  Veľa  ľudí  zomiera  pri  dopravných  nehodách,  keby  vedeli,  že  v  
ten  deň  zomrú  pri  dopravnej  nehode,  určite  by  neodišli.  Nemusíte  si  robiť  plány  
do  ďalekej  budúcnosti,  teraz  musíte  prospieť  sebe  tým,  že  budete  pomáhať  
druhým,  pretože  v  deň,  keď  budete  mať  problém,  tí  ľudia  pomôžu  vám.
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Vždy  musíte  robiť  veci  od  srdca,  takže  vás  budú  všetci  milovať,  budete  mať  šťastnú  
rodinu,  ľudia  budú  dôverovať  vášmu  podnikaniu  a  budete  čestný  človek  a  zájdete  
ďaleko,  ale  ak  neprestanete  myslieť  na  seba  a  neprestaneš  klamať  a  podvádzať,  
ľudia  ťa  neoslovia  ani  ti  nepomôžu,  keď  budeš  v  problémoch,  cesta  do  pekla  
začne,  keď  zomrieš.  Sú  ľudia,  ktorí  v  peklo  neveria,  ale  to  neznamená,  že  neexistuje.

Ateisti  neveria  v  peklo,  ale  hovorím  im,  aby  verili  na  50%,  že  existuje  a  na  50%,  že  
nie.  Biblia  vždy  hovorí  o  nebi  a  pekle,  či  sa  nám  to  páči  alebo  nie,  existujú  a  sú  
tam.  Aké  je  vysvetlenie,  že  niektorí  ľudia  sa  rodia  ako  princovia  a  iní  sa  rodia  v  
chudobných  krajinách,  kde  zomierajú  od  hladu,  zatiaľ  čo  iní  sú  veľmi  bohatí.  Tie  
rozdiely  sú  výsledkom  minulého  života,  Boh  je  spravodlivý,  každý  zožne,  čo  zasial.  
Všetko  negatívne  z  minulého  života  sa  zbiera  v  tomto  živote  so  smolou.  Ak  máte  
v  tomto  živote  šťastie  a  všetko  ide  perfektne,  je  to  preto,  že  ste  v  minulom  živote  
zasiali  pozitívne  veci,  pomohli  ste  ľuďom,  a  preto  ste  v  tomto  živote  zožali  pozitívne  
veci.  Ľudia  závidia  tým,  ktorí  žijú  dobre,  ale  všetko  závisí  od  toho,  čo  každý  urobil.  
Ak  ste  v  minulom  živote  robili  dobro,  je  to,  ako  keby  ste  si  v  minulom  živote  
našetrili  veľa  peňazí,  aby  ste  si  užili  tento  život,  ak  máte  v  tomto  živote  smolu,  
musíte  svojim  časom  pomáhať  druhým,  ak  môžeš  niekomu  pomôcť  1  centom,  
môžeš  pomôcť  niekomu,  kto  to  potrebuje  viac  ako  ty,  1  cent  dobrého  skutku  sa  
rovná  100  000  milionára.  Ak  milionár  dá  100  000  a  chudobný  1  cent,  v  očiach  Boha  
to  má  rovnakú  hodnotu,  teda  ak  milionár  dá  10  %  svojho  majetku,  v  tomto  prípade  
100  000,  a  chudobný  má  len  1  000  a  dáva  100,  týchto  100  sa  rovná  milionárskym  
100  000.  Pred  Bohom  nejde  o  sumu,  ale  o  to,  čo  sa  dáva  zo  srdca,  inak  by  všetci  
milionári  išli  do  neba  a  všetci  chudobní  do  pekla.

Aby  ste  s  nimi  boli  v  poriadku,  musíte  na  ne  najprv  myslieť  a  robiť  veci  pre  nich.  Je  
to  ako  zrkadlo,  keď  lásku  prejavuješ,  zrkadlo  lásku  vracia,  nesnaž  sa  klamať,  lož  
musí  byť  prekrytá  10  klamstvami,  aby  sa  zakrylo  jedno,  sto  klamstiev,  aby  sa  
zakrylo  desať,  jedna  lož  za  druhou  nikam  nevedie.  Môžete  podvádzať  raz,  ale  nie  
viac,  to  nemá  budúcnosť.

V  skutočnosti  väčšina  milionárov  ide  do  pekla,  pretože  majú  tendenciu  byť  sebeckí  
a  myslia  len  na  seba  a  na  zdieľanie  svojho  bohatstva  so  svojou  rodinou.  Chudobní  
bývajú  chápavejší  a  vždy  majú  tendenciu  pomáhať  iným  chudobným  ľuďom,  a  
preto  idú  do  neba.  Aby  všetko  dobre  dopadlo,  musíte  pomáhať  druhým,  naozaj  
to  robíte  pre  seba,  musíte  pomáhať  druhým,  pretože  iní  vám  priazeň  z  ich  sŕdc  
vrátia,  a  ak  sa  pokúsite  využiť  iných,  je  to  „chlieb  pre  dnes  a  hladní  po  zajtrajšku”,  
šliapu  po  ostatných,  aby  vystúpili.  Musíte  robiť  veci  pre  druhých,  pretože  vám  to  
priamo  i  nepriamo  prospieva.  Ak  budete  klamať  a  klamať  druhých,  uškodíte  len  
sebe  a  ostatní  budú  čakať  len  na  svoju  chvíľu,  aby  sa  pomstili  a  dávať  si  pozor  na  
chrbát  nie  je  život.
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Vieme,  že  na  jedenie  potrebujeme  málo  peňazí,  koľko  peňazí  potrebujeme  na  jedenie?  už  vieme  
veľmi  málo.

Život  je  sen,  sme  herci  v  divadle  alebo  vo  filme,  život  nie  je  skutočný.  Preto  sa  snažte  nemyslieť  
na  seba,  myslite  na  toho  druhého.

Koľko  stojí  jedlo?  Ak  si  ho  kúpite  na  trhu  a  potom  si  ho  uvaríte  doma,  koľko  môžete  minúť?  20  
alebo  30  eur?  je  to  málo.  Som  vegetarián,  za  jeden  deň  dokážem  minúť  5  eur  na  jedenie;  Kupujem  
ovocie,  zeleninu,  obilniny...  5€  mi  stačí,  viac  mi  netreba.

Sme  herci  v  tomto  živote,  nemali  by  ste  si  myslieť,  že  hráme  skutočné  úlohy,  čo  je  skutočné?  Keď  
zomriete,  nezoberiete  si  so  sebou  absolútne  nič.

Napríklad  za  1  euro  si  kúpite  balíček  špagiet  a  zjete  aspoň  dvakrát.  Znamená  to,  že  ak  jete  doma,  
môžete  jesť  za  0,50  centov.  Tie  isté  špagety,  ak  idete  do  reštaurácie,  vám  dajú  viac-menej  rovnaký  
kôš,  kvalita  môže  byť  vyššia,  môže  mať  o  3  alebo  4  eurá  viac.  Ale  koľko  zaplatíte  za  zjedenie  tých  
špagiet  v  reštaurácii?  Zaplatíte  30,  50,  100  eur  v  závislosti  od  reštaurácie,  kam  idete.  A  prečo  
platíš  toľko?  zaplatíš  to  z  rozmaru,  špagety,  základ  je  rovnaký.  Áno  Jeden  človek,  ktorý  sa  stravuje  
doma,  môže  minúť  0,50  centov  a  iný  v  reštaurácii  až  100  eur.  Základ  je  rovnaký.  Vieme,  že  všetko  
je  len  rozmar.  Vieme,  že  údržba  tohto  tela  stojí  málo.  Rozmary  sú  to,  čo  to  stojí.  Rovnako  ako  
autá,  za  3  000  alebo  4  000  eur  máte  auto,  ktoré  vás  odvezie  z  jedného  miesta  na  druhé,  a  sú  autá,  
ktoré  majú  hodnotu  1  000  000  a  viac.  Slúžia  na  rovnaký  účel,  no  za  rozmary  platíme  draho.

Ľudia  vedia,  že  život  je  fatamorgána.  A  prečo  pokračuje  v  tejto  ilúzii  a  fantázii?  Všetci  vieme,  že  
keď  sa  v  noci  vyzujeme,  môže  to  byť  naša  posledná  noc.  Možno  už  nikdy  nebudeme  nosiť  
topánky,  pretože  zomrieme.  Veľa  ľudí  si  ráno  obuje  topánky  a  už  si  ich  neobúva,  lebo  cez  deň  
dostali  záchvat  a  zomreli,  alebo  mali  nehodu.  Nezáleží  na  tom,  koľko  máte  rokov,  či  ste  mladí  
alebo  starí,  čas  prichádza  pre  nás  všetkých,  niektorých  predtým  a  iných  potom.

Ak  to  nie  je  skutočné,  načo  nám  je  klamstvo  a  zabíjanie  na  zisku,  ak  to  nakoniec  nič  nezaberie,  
zomrieť  môžeme  kedykoľvek  na  dopravnú  nehodu,  pracovný  úraz,  útok...

My  v  tomto  svete  žijeme  v  ilúzii,  fatamorgána.  čo  je  skutočné?  Napríklad  tento  ovládač  je  
momentálne  tu  a  časom  sa  pokazí  a  vyhodíte  ho.

Čo  vieme  je,  že  všetci  zomrieme.  Všetci,  nikto  neunikne  smrti.  Nikto,  nikto  nevie,  kedy  zomrú,  
zomrieť  môžeme  kdekoľvek.  nie  je  pravda.  Koľko  ľudí  vie,  že  keď  sa  jedného  dňa  zobudia,  bude  
to  posledný  deň  ich  života?

Nikto  nemôže  zaručiť,  ako  dlho  budete  žiť,  musíte  využiť  každý  deň,  aby  ste  urobili  niečo  pre  
druhých,  aby  dali  zmysel  nášmu  životu,  ak  budete  myslieť  sebecky,  skončíte  sami,  vo  väzení  a  
budete  potrestaní,  keď  príde  čas .

Prečo  je  život  fatamorgána  a  ilúzia?
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Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

A  ľudia  musia  platiť  tých  bankárov,  ktorí  nevedia,  ako  riadiť  svoje  podnikanie,  a  vláda  musí  zvýšiť  
dane  a  vziať  peniaze  odkiaľkoľvek,  aby  ich  dala  bankám.  Predstavte  si,  že  vláda  potrebuje  40  
miliárd  na  pokrytie  bánk.  Predstavte  si  s  tými  peniazmi,  koľkým  rodinám  by  sa  dalo  pomôcť!  A  
namiesto  pomoci  berie  od  ľudí  peniaze  na  pomoc  bohatým.  Bohatý  pomáha  druhému  boháčovi.  
Bankári  majú  veľa  peňazí  a  veľa  vecí.  Prečo  im  pomáhajú,  keď  to  nepotrebujú?  Peniaze  potrebujú  
ľudia,  ktorí  sa  majú  veľmi  zle.  V  Španielsku  je  1  700  000  rodín,  v  ktorých  nikto  z  ich  členov  
nepracuje,  obe  sú  nezamestnané  a  nemajú  peniaze  na  jedenie.  Život  je  ilúzia,  jediná  vec,  ktorú  
skutočne  máte,  je  to,  čo  robíte,  vaše  dobré  alebo  zlé  skutky.  To  je  to,  čo  si  vezmeš  so  sebou,  keď  
zomrieš.  Preto  je  všetko  v  tomto  živote  fatamorgána.

Takže  tu  to  bude  raj.

SPÄŤ  INDEX

Táto  ruka,  ktorá  drží  velenie,  toto  telo,  ktoré  máme,  o  pár  rokov  zhnije  a  zmizne.  Telo  odumrie  a  
nezostane  žiadna  kosť.  Kde  je  telo?  zmizlo  to.  V  tomto  svete  nie  je  nič  skutočné,  všetko  je  
fatamorgána.  Zamyslite  sa  nad  tým,  ak  tam  nie  je  nič  skutočné,  prečo  robíte  toľko  zla,  robíte  
toľko  zla  ľuďom,  zabíjate,  drvíte,  týrate...  aby  ste  to  využili?  Čo  dostaneš?  Predovšetkým  vláda,  
keďže  peniaze  nie  sú  ich,  míňa  ich,  ako  chce,  a  rozdáva  ich,  komu  chcú.  Tie  peniaze  patria  ľuďom,  
ktorí  ich  cent  za  centom  zarobili.  Peniaze  pochádzajú  od  občanov  a  musia  sa  vrátiť  občanom.  
Chudobní  nemusia  pomáhať  bohatým,  to  nie  je  správne.  Politici  berú  peniaze  od  ľudí,  aby  ich  
dali  bankám.  Tento  rok  v  Španielsku  za  týchto  deväť  mesiacov  roku  2012  Bankia  stratila  7  053  
miliónov  eur.

Nič  nie  je  skutočné,  jediné,  čo  sa  počíta,  sú  naše  činy.
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15.-  ŽIVOT  MÁ  DVE  CESTY

Problém  je  v  tom,  že  všetci  myslíme  na  seba  a  to  znamená,  že  nemyslíme  na  iných.  Tomu  sa  
hovorí  negatívne.

Život  má  dve  cesty.

Normálne  ľudia  volia  túto  cestu.  Cesta  čistého  egoizmu:  toto  chcem,  tamto  nechcem.  Každý  na  
neho  myslí  ako  prvý.  Toto  je  prvá  cesta.

Zlé  na  tejto  ceste  je,  že  v  každej  situácii  vždy  myslíte  na  seba  a  nikdy  nie  na  druhých,  vždy  v  
prvom  rade  na  svoje  záujmy.  V  tomto  prípade  nikdy  nebudete  mať  priateľov.  Ak  si  sebecký,  
nebudeš  mať  dobrého  partnera,  pretože  ak  budeš  myslieť  len  na  seba  a  nebudeš  myslieť  na  
svoju  ženu,  tak  to  dopadne  dobre.  Ak  bude  každý  bojovať  za  svoje  záujmy,  ako  to  dopadne?  V  
rodine  to  iste,  s  otcom,  mamou,  detmi...  to  ti  tiez  nedopadne  lebo  myslis  len  na  seba  namiesto  
na  druheho.  Musíte  sa  postaviť  na  miesto  toho  druhého,  do  toho,  čo  ten  druhý  potrebuje,  nie  
do  toho,  čo  potrebujete  vy.  Ak  myslíte  len  na  svoje  záujmy  a  nie  na  záujmy  toho  druhého.  Ďaleko  
sa  nedostaneš.  Rovnako  ako  ľudia,  ktorí  predávajú  drogy,  zbrane  alebo  čokoľvek  negatívne,  je  
im  jedno,  či  budú  škodiť,  či  týmito  zbraňami  zabíjajú  ľudí  alebo  drogami  zničia  životy  a  rodiny,  
myslia  len  na  to.  zarábať.  To  je  čisté  sebectvo.  Stará  sa  len  o  svoje  záujmy  ako  o  ľudí,  ktorí  
kradnú,  nemyslí  na  škody,  ktoré  tým  druhému  spôsobuje.  Ľuďom,  ktorí  podvádzajú  ostatných,  
aby  zbohatli,  je  jedno,  či  ostatní  trpia.  Vláda,  ktorá  utráca  pot  a  námahu  ľudí  na  nezmysly,  mysliac  
len  na  svoje  blaho,  to  je  čisté  sebectvo.  Každý  cent  si  musí  100-krát  premyslieť,  kým  ho  minie,  
pretože  tie  peniaze  nie  sú  vaše,  patria  ľuďom,  ktorí  si  ich  zarobili  svojím  úsilím.  To  má  následky.  
Jeho  svedomie  a  Boh  ho  potrestá.  Vlády,  ktoré  dávajú  peniaze  na  potraty,  aby  pomohli  zabiť  
vlastných  ľudí,  budú  mať  následky,  duša  dieťaťa  sa  pomstí  všetkým  stranám,  ktoré  sa  podieľali  
na  jeho  vražde.  Vláda,  ktorá  to  schvaľuje,  lekár,  ktorý  rozrezáva  dieťa  kúsok  po  kúsku,  aby  ho  
vybral  z  matkinho  lona,  a  matka,  ktorá  súhlasí  s  touto  vraždou.

Predstavte  si,  že  by  vás  rezali  kúsok  po  kúsku,  čo  myslíte?  Myslíš  len  na  seba,  si  sebec.  Vláda,  
ktorá  súhlasí  so  sexuálnymi  vzťahmi  medzi  maloletými,  hovorí,  že  sa  nič  nestane,  pretože  ak  
zostanete

Prvá  cesta  je  cesta  egoizmu.  Pre  mňa,  pre  mňa  a  pre  mňa.
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Ak  sa  k  vám  niekto  správa  zle,  ak  sa  na  niekoho  zle  tvárite,  ten  druhý  vám  tiež  
ukáže  svoju  zlú  tvár.

Máme  rovnaké  telo,  jedno  väčšie  a  jedno  menšie,  máme  dušu  a  aj  bábätko  má  dušu.  
Všetci  sme  rovnakí.  Nehovor  mi,  že  oči  dieťaťa  nie  sú  oči  ako  naše,  že  jeho  srdce  nebije  
ako  naše...  aké  právo  máme  zabíjať?  Zabíjanie  nie  je  nikdy  dobré.  Zamyslite  sa  nad  tým.  
Môžete  klamať  ľudí,  ale  nie  vo  svedomí.  Pretože  budete  mať  nočné  mory,  nebudete  
mať  priateľov  ani  rodinu.  Nikdy  by  ste  nemali  klamať,  aj  keď  vám  pravda  ubližuje.  Musíš  
byť  úprimný  kvôli  tebe.  Najprv  musíte  zdvihnúť  hlavu  a  povedať  to  nahlas,  vždy  hovorím  
pravdu,  aj  keď  to  poškodzuje  moje  záujmy.  Pravda  ti  nikdy  neunikne.  Musíte  byť  
úprimní.  Lož  nikdy  nezachádza  ďaleko.

Ak  pomáhate  ľuďom,  keď  to  potrebujú  a  neospravedlňujete  sa,  len  pomáhate,  ako  
môžete,  ľudia  vám  vrátia  dvojnásobok  toho,  čo  ste  im  dali.  Fakty  stoja  za  tisíc  slov.

Pokiaľ  sa  postavíte  pred  všetkých,  vaša  cesta  ide  do  pekla.  V  každom  okamihu  môžete  
zomrieť,  takže  kým  ste  nažive,  skúste  opustiť  túto  cestu  sebectva.

tehotna  ma  na  starosti  bezproblemovu  likvidaciu  tvojho  syna,  je  to  velmi  negativna  
vlada  a  nasledky  ponesu  kazdy.

Dôležité  sú  fakty.

Druhým  spôsobom  je  pochopiť,  že  ja  nie  je  dôležité.  Je  to  opustiť  I.  Táto  druhá  cesta  je  
robiť  opak  prvej  cesty.  Pre  svoje  dobro  musíte  najprv  myslieť  na  toho  druhého  skôr  ako  
na  seba,  na  čokoľvek.  V  akejkoľvek  situácii.

Peniaze  ľudí  používa  na  zabíjanie  vlastných  ľudí,  na  vraždenie  svojich  budúcich  občanov  
a  keďže  je  žena  hlúpa,  súhlasí  so  zabitím  svojho  syna.  Ale  potom  ich  svedomie  a  Boží  
zákon  tvrdo  potrestá.  Následky  sú  veľmi  vážne.  Tvoje  svedomie  nebude  nikdy  pokojné.  
Pri  dvoch  potratoch  neskôr  zabudnite  na  to,  že  budete  mať  viac  detí,  pretože  zakaždým,  
keď  budete  mať  menej  šancí  mať  deti,  vaše  lono  už  nebude  schopné  udržať  ďalšie  
tehotenstvo  a  keď  budete  chcieť  mať  deti,  nebudete  môcť.  Premýšľajte  o  tom  skôr,  ako  
potratíte.

Ak  chceš  dobrý  život,  konaj  vždy  so  srdcom  na  dlani,  takže  ti  garantujem,  že  dostaneš  
všetko,  čo  chceš.

Vždy  myslite  na  záujmy  toho  druhého.  Ak  budete  láskavo  a  s  láskou  k  druhým,  ostatní  
sa  k  vám  budú  správať  láskavo  a  s  láskou.  Je  ako  zrkadlo.  To,  čo  ukazujete  zrkadlu,  sa  
odráža  v  zrkadle  a  obraz,  ktorý  sa  vám  vracia.

Ak  svoje  dieťa  nechceš  mať,  daj  ho  na  adopciu,  je  veľa  ľudí,  ktorí  si  chcú  adoptovať,  lebo  
nemôžu  mať  deti.  Som  si  istý,  že  tvoj  syn  bude  žiť  veľmi  šťastne,  nemusíš  ho  zabiť.  
Mnoho  ľudí  čaká  na  adopciu.  Nedá  sa  povedať,  že  kým  sa  dieťa  narodí,  nie  je  to  človek,  
všetci  sme  si  rovní  a  máme  rovnaké  práva.
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Vždy  myslite  najskôr  na  toho  druhého.  Každý,  kto  robí  chyby,  ak  ich  skutočne  ľutuje  a  už  
ich  nespraví,  jeho  život  sa  zmení.

Nikdy  neoklameš  ľudí.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Ak  niekto  robí  tie  isté  chyby  znova  a  znova,  v  skutočnosti  to  nie  je  ľúto.

Dobre  si  pamätajte,  že  druhý  spôsob  je  vykonávať  svoje  činy  a  myslieť  najskôr  na  
druhých,  bez  toho,  aby  ste  čokoľvek  povedali,  svojimi  činmi  pomáhate  bez  toho,  aby  

ste  za  to  niečo  požadovali.
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16.-  10  VECÍ  V  ŽIVOTE  JE

Negatívne  prináša  negatívne.  Ak  je  vaše  myslenie  pozitívne,  váš  život  sa  zmení  na  pozitívny  a  budete  
mať  šťastie  a  ľudia  vám  pomôžu  a  každý  deň  si  budete  môcť  splniť  všetky  svoje  priania.  Nikdy  
nemôžete  klamať,  vždy  musíte  dodržať  slovo,  takže  vás  ľudia  budú  milovať.  Pozitívne  prináša  
pozitívne  a  negatívne  prináša  negatívne.

2.  Vaši  súrodenci  sa  vždy  hádajú,  hádajú  sa,  vychádzajú  spolu,  ak  nie  ste  schopní  vyjsť  s  vlastnou  
rodinou,  ako  potom  môžete  vychádzať  so  svojimi  priateľmi?  Ak  tá  istá  krv  nie  je  schopná  vychádzať,  
nikdy  nebudete  môcť  vychádzať  s  ostatnými.  To  je  nemožné.  Ak  chcete  uspieť,  musíte  vedieť,  že  vždy  
musíte  robiť  pre  druhých.  Ak  nevychádzate  s  rodinou  a  neexistuje  láska,  ako  môžete  mať  lásku  k  
iným.

4.  Ak  svojim  konaním  ubližujete  inému  človeku  a  myslíte  len  na  seba.

Potom  budete  neúspešný.

Ak  využívate  iných,  aby  ste  dosiahli  zisk,  aj  keď  ste  veľa  študovali,  je  vám  to  nanič.  Prečo  študuješ  
Bibliu?  Biblia  nie  je  na  to,  aby  sme  sa  učili  naspamäť,  ale  aby  sme  robili  a  dodržiavali  všetko,  čo  nám  
hovorí,  aby  sme  konali  podľa  desiatich  prikázaní.

3.  Ak  je  tvoja  myšlienka,  tvoje  srdce  a  tvoje  slovo  falošné,  je  to  klamár,  ak  klameš  ľudí  a  využívaš  ľudí  
pre  svoje  vlastné  záujmy.  Nezáleží  na  tom,  či  vám  rodina  nechá  peniaze,  pohodlný  dom...  toto  dlho  
nevydrží.  Ak  ste  klamár,  bohatstvo  vám  dlho  nevydrží,  pretože  negatívne  prináša  negatíva.  A  
negatívne  je  smola,  zlé  zdravie,  všetko  sú  zlyhania.  Toto  sú  dôsledky  vášho  negatívneho  myslenia.

10  prikázaní,  10  tipov,  ako  uspieť  v  tomto  živote.

Ak  zasejete  hrozno,  jablká  nemôžu  rásť.  Myslite  múdro.

1.  Ak  nie  si  dobrý  k  svojmu  otcovi  a  matke,  nežiadaj  Boha  o  nič,  pretože  Boh  ti  nemôže  pomôcť.  
Pretože  ak  nemyslíš  na  svojho  otca  a  mamu,  ktorí  ti  toľko  dávajú,  starajú  sa  o  teba,  vychovávajú  ťa,  
starajú  sa  o  teba  a  všetko  s  čistou  láskou  bez  toho,  aby  si  niečo  za  to  čakal,  ak  nevieš,  ako  to  vrátiť  
priazeň  a  o  rodičov  sa  nestaráš,  keď  sú  chorí,  si  horší  ako  zvieratá.  Ak  nie  si  dobrý  k  svojim  rodičom,  
je  to  to  najhoršie,  čo  môžeš  urobiť:  nevieš  poďakovať
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9.-  Ak  sa  nebudete  starať  o  svoj  život,  nebudú  vás  môcť  vyliečiť  ani  lekári,  ani  lieky.  Ak  v  
noci  chodíte  na  diskotéku  a  beriete  tabletky,  aby  ste  celú  noc  nespali,  nakoniec  zaplatíte  
zdravím  životom.  Sledujte  svoje  zdravie.  Jedzte  usporiadane,  ak  nemáte  zdravie,  váš  
život  sa  skončil.  Ak  zle  zaobchádzate  so  svojím  telom,  vaše  telo  rýchlo  vyprší.  Starajte  
sa  o  zdravie.  Keď  je  čas  spať,  spi.

7.  Keď  máš  smolu,  ak  vždy  robíš  čokoľvek  a  nejde  to  dobre  a  iní  ľudia  robia  čokoľvek  a  
vždy  to  ide  dobre,  dobre  si  zapamätaj,  život  je  ako  noc  a  deň,  keď  sa  všetko  pokazí  skús  
si  oddýchnuť  skús  sa  naučiť  niečo  užitočné,  ako  je  štúdium  alebo  učenie  sa  povolania  
počas  tohto  obdobia,  pretože  keď  k  vám  príde  šťastie,  môže  vám  to  pomôcť.

Keď  máš  smolu,  je  to  ako  keby  si  bol  v  noci,  noc  je  tmavá,  buď  trpezlivý,  lebo  čo  príde  
po  noci?  prichádza  úsvit,  vychádza  slnko,  deň,  svetlo,  veľa  šťastia.  A  naopak,  keď  majú  
ľudia  šťastie,  je  to  ako  poludňajšie  slnko,  ale  nebuďte  šťastní,  pretože  čoskoro  príde  noc  
a  tma.

Boh  nám  dal  10  prikázaní,  ktoré  máme  dodržiavať,  nie  naspamäť.

Preto  ti  hovorím,  že  život  je  šťastie,  smola,  šťastie  -  smola  a  tak  to  ide  dokola.  Preto  si  
dobre  pamätajte:  keď  máte  smolu,  nebuďte  smutní,  tým  menej,  aby  ste  spáchali  
samovraždu,  pretože  keď  zmizne  tma  noci,  príde  denné  svetlo.

5.  Ak  si  myslíš  ja,  ja,  ja,  ja...  myslíš  si,  že  si  nadradený.  Ak  takto  uvažuješ,  ak  si  myslíš,  že  
tým,  že  máš  veľa  vysokoškolských  štúdií,  si  lepší  ako  tí,  čo  nemajú  žiadne,  ktorí  sú  
menejcenní  a  že  sú  všetci  hlúpi.  Mýliš  sa.  Pretože  človek,  ktorý  má  veľa  naštudovaného,  
je  vždy  veľmi  láskavý  k  ľuďom,  k  ľuďom,  ktorí  vedia  málo,  ten  človek,  ktorý  sa  na  ľudí  
pozerá  cez  prsty,  v  takom  prípade,  na  čo  sú  tituly?  priniesť  si  do  života  nešťastie,  lebo  
ak  sa  na  druhých  pozeráš  ako  na  menejcenných,  daj  si  na  tých  ľudí  pozor,  prinesú  len  
nešťastie.

8.-  Ak  ako  bandita  získavate  nelegálne  peniaze  a  pomáhate  tým  ľuďom,  je  to  zbytočné.  
Ak  využívate  ľudí,  podvádzate  ich,  aby  ste  získali  peniaze.  Preto,  ak  chcete  mať  dobrú  
budúcnosť,  musíte  peniaze  poctivo  zarábať.  Koľko  ľudí,  ktorí  podvádzajú,  skončí  vo  
väzení!  Nestojí  to  za  to.

6.  Ak  robíte  nelegálne  veci,  aby  ste  rýchlo  rástli  a  získali  rýchle  výhody,  ak  nerobíte  
podľa  noriem  spoločnosti,  iba  sa  snažíte  využívať  výhody  iných,  nie  je  to  inteligencia,  
len  zle  sejete  pre  svoje  zajtra.  Vždy  rob  veci  tak,  ako  Boh  prikazuje,  aby  si  sa  neposral.  
Preto  si  nemysli,  že  si  veľmi  bystrý,  ako  sa  hovorí,  si  šikovný.  Preto  pamätajte  a  nebuďte  
múdri,  kto  zajde  príliš  ďaleko,  bude  trpieť.
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Keď  je  čas  jesť:  jesť.  S  jedlom  sa  nehrajte,  jedzte  striedmo.  Ak  nie  si  zdravý,  nemáš  nič.  
Ak  nebudete  jesť,  aby  ste  boli  krásni  a  štíhli,  nakoniec  ochoriete.  Budete  veľmi  pekná,  ale  
nebudete  zdraví.  Pamätajte  si  dobre,  nezahrávajte  sa  so  svojím  zdravím,  pretože  bez  
zdravia  nemáte  nič.

Je  to  jednoducho  rada.

Muž  a  mužský  sex  sa  končí  fatálne.  Tieto  vzťahy  sú  tie,  ktoré  najviac  šíria  AIDS.  Análny  
styk  ide  proti  prírode.  Za  udržanie  tohto  typu  vzťahu  draho  zaplatíte.  Nebudete  mať  
zdravie.  Ak  chcete  dlhý  život  so  zdravím,  nerobte  to,  čo  je  pre  vaše  zdravie  zlé.  Títo  ľudia  
nikomu  neubližujú,  ale  idú  proti  vlastnej  prirodzenosti.  Keby  sme  boli  všetci  homosexuáli,  
nenarodili  by  sme  sa,  v  krátkom  čase  by  ľudská  rasa  zanikla,  pretože  muž  s  mužom  a  
žena  so  ženou  nemôžu  mať  deti.  To  je  čistý  rozmar  a  rozmary  sú  drahé.  Nakoniec  sa  
všetci  títo  ľudia  stanú  osudnými.  Podľa  zákona  bohov  idú  všetci  títo  ľudia  do  pekla.  
Pokúste  sa  žiť  dobre,  normálny  život,  ako  to  Boh  zamýšľal.  Vaša  budúcnosť  je  vo  vašich  
rukách.

10.-  Sex.  Ak  máte  sex  mimo  manželstva,  idete  do  pekla.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

SPÄŤ  INDEX
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17.-  JA  SOM  VESMÍR,  VESMÍR  SOM  JA.

Aký  je  rozdiel  medzi  živým  telom  a  mŕtvym  telom?  Rovnako  ako  zhasnutá  žiarovka  a  ďalšia  
zapnutá.  Žiarovka  je  zhasnutá,  pretože  k  nej  nedosahuje  prúd  a  svieti,  keď  ju  dosiahne  elektrický  
prúd,  rovnako  ako  naše  telo,  žije,  pretože  duša  je  vo  vnútri  a  zomiera,  keď  duša  opustí  telo.  
Preto  sa  snažte  pochopiť:  za  stroj  tela  by  ste  nemali  bojovať,  je  to  veľká  chyba,  mali  by  ste  bojovať  
za  to,  aby  bola  vaša  duša  slobodná.

Telo  je  ako  auto.  Auto  potrebuje  na  svoje  fungovanie  tisíce  dielov.  Nepotrebujete  len  motor,  
potrebujete  veľa  vecí.

Prestaňte  túžiť  po  tomto  tele.  Ak  pochopíte,  že  vaše  telo  je  =  0,  a  že  kedykoľvek  môžete  zomrieť  
(nevieme,  kedy  bude  naša  posledná  noc,  cintorín  je  plný  dôchodcov,  ale

Nie  je  správne  bojovať  za  to  telo,  pretože  neskôr,  keď  zomrie,  nemá  nič.  Nie  je  to  logické,  bojovali  
sme  nakoniec  zbytočne.  Aby  ste  niečo  mali,  nesmiete  bojovať  o  tento  stroj  z  mäsa  a  kostí,  
pretože  nakoniec,  čo  máte?  nič.  Keď  zomrieš,  nič  si  so  sebou  nevezmeš.  Ak  nič  neberiete,  za  čo  
bojujete?

Prečo  ubližuješ,  ak  si  nakoniec  nič  nepriberieš.  Ubližujete  ľuďom,  aby  ste  získali  prospech.  Preto  
jediné,  čím  niečo  získať,  je  bojovať  o  svojho  ducha.

Ja  som  vesmír,  vesmír  som  ja.  Je  to  rovnaké  ako  povedať,  že  ja  som  vesmír  a  vesmír  som  ja.  
Rovnako  ako  keby  som  bol  voľný.  Čo  znamená  byť  slobodný?  Oslobodiť  sa  od  duše,  oslobodiť  sa  
od  myšlienok,  oslobodiť  sa  odo  mňa,  dávam  vám  príklad,  aby  ste  pochopili:  teraz  sme  ako  žaba  
uväznená  v  studni.  Pozeráme  hore  na  oblohu  a  vidíme  len  kúsok  oblohy,  ktorý  nám  umožňuje  
vidieť  východ  zo  studne.  Sami  sme  spadli  do  studne  a  sme  uväznení.

V  Biblii  sa  nehovorí  o  reinkarnácii,  ale  ak  chcete,  môžete  ísť  na  hypnózu  a  vy  sami  budete  môcť  
vidieť  svoje  minulé  životy.  Toto  telo  je  potrebné  použiť  a  zahodiť.  Je  to  ako  auto,  keď  zostarne,  
prestane  fungovať  a  vymeníme  ho  za  iné.  Telo  je  rovnaké,  jedného  dňa  prestane  fungovať  a  
zomrieme.  Duša  opúšťa  telo  a  keď  sa  to  stane,  telo  sa  stáva  mŕtvolou,  stuhnutým.

Ak  chcete  byť  slobodní,  musíte  pochopiť  jednu  vec:  toto  telo  každú  chvíľu  vyprší  a  zomrie.  Z  
mnohých  dôvodov  sa  láme.  Je  to  ako  stroj  z  mäsa  a  kostí,  ktorý  potrebuje  veľa  komponentov,  
aby  fungoval:  srdce,  mozog,  pečeň...  veľa  vecí  a  má  milióny  buniek  a  vo  vnútri  každej  bunky  sú  
milióny  buniek...
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Zabíjajte  ľudí,  aby  ste  si  udržali  moc.  To  je  čisté  sebectvo.  Ak  prestanete  byť  
sebecký,  môžete  byť  slobodní.  Na  iných  planétach  majú  veľmi  pokročilú  
technológiu  oveľa  viac  ako  my,  prečo?  pretože  tu  na  zemi  sme  veľmi  sebeckí  a  náš  
život  trvá  niekoľko  rokov,  maximálne  približne  100  rokov  a  na  vynájdenie  veľkých  
vecí  je  potrebných  mnoho  rokov  výskumu  a  štúdia.  Na  iných  planétach  trvá  život  
1000  rokov,  a  preto  môžu  skúmať  dlhšie.  Keby  sme  žili  tisíc  rokov  od  seba,  mohli  
by  sme  mať  takú  vyspelú  technológiu.  Pretože  oni

Preto  vám  hovorím:  Ja  som  vesmír  a  vesmír  som  ja.  Aby  ste  pochopili  túto  tému,  
musíte  pochopiť,  že  toto  telo  nie  som  ja,  ale  to,  čo  používate.  Ako  žiarovka.  Ste  
prúd.  Ak  sa  žiarovka  rozbije,  vyberiete  ju,  vyhodíte  a  vložíte  novú  žiarovku,  potom  
prúd  rozsvieti  ďalšiu  žiarovku.  Takto  pracuje  duša  s  týmto  telom.  Prichádzame  na  
tento  svet,  aby  sme  porozumeli  duši,  neprichádzame  na  tento  svet,  aby  sme  
zbohatli  a  stratili  všetko  v  každom  okamihu,  keď  zomrieme.  Musíte  pochopiť,  že  
musíte  bojovať  za  to,  aby  bola  vaša  duša  slobodná.  Väčšina  ľudí  sa  stará  len  o  
telo,  dávajú  všelijaké  rozmary,  aby  toto  telo  uspokojili.  Musíte  zvýšiť  úroveň  
poznania  duše.  Pozrite  sa  v  spoločnosti,  je  veľa  druhov  ľudí:  sú  ľudia,  ktorí  nevedia  
čítať  ani  písať,  sú  ľudia,  ktorí  majú  doktorát,  je  veľa  úrovní,  musíte  zvýšiť  úroveň  
poznania  duše.  Ak  dokážete  opustiť  toto  ja,  budete  vesmírom  a  budete  môcť  
cestovať  vesmírom.  Ak  veríš,  že  toto  telo  som  ja,  nikdy  sa  z  toho  tela  nedostaneš,  
nikdy  nevyjdeš  zo  studne.

sú  aj  ľudia  všetkých  vekových  kategórií),  ak  pochopíte,  že  nie  ste  telom,  stanete  sa  
slobodnými.

Môžeme  stavať  iba  lietadlá,  ktoré  lietajú  z  jedného  miesta  na  druhé  na  Zemi,  
alebo  lode,  ktoré  dosiahnu  Mesiac  alebo  Mars.  Pretože?  pretože  sme  veľmi  sebeckí  
a  myslíme  len  na  to,  ako  získať  peniaze  a  ako  zlepšiť  život  tohto  tela,  dať  telu  
rozmary.  Veľa  ľudí  sa  stará  len  o  svoje  blaho  a  blaho  svojej  rodiny.

Napríklad  prezident  Sýrie,  ktorý  aby  si  udržal  svoju  moc  a  dal  svojej  rodine  
všemožné  bohatstvo  a  pohodlie,  nemilosrdne  drví  svoj  ľud.  Keď  ľudia  zvýšia  hlas:  
zabije  ich  to.  Všetkých,  ktorí  idú  proti  jeho  myšlienkam,  zabije.  To  je  sebectvo.

Je  to  ako  keby  ste  vošli  do  miestnosti  a  sami  ste  zavreli  dvere.  Ste  vnútri  a  ak  
chcete  byť  slobodní,  otvorte  dvere  a  vyjdite  von.  Vesmír  je  nekonečný.  Veľa  ľudí  
berie  drogy  a  prichádza  s  najrôznejšími  senzáciami.  Ak  chcete  skutočný  pocit,  ak  
chcete  cestovať  medzi  hviezdami  cez  nekonečno  a  mať  nekonečný  život,  ak  chcete  
byť  slobodní,  slobodní  cestujúci  medzi  hviezdami  a  medzi  miliónmi  slnečných  
sústav  a  vesmírov,  jednoducho  musíte  opustiť  ja  tela.  Nie  sme  jediné  živé  bytosti  
vo  vesmíroch.  Už  sme  počuli,  že  k  nám  prichádzajú  mimozemšťania,  život  existuje  
na  iných  planétach  a  vesmíroch,  o  ktorých  nevieme.  Nie  sme  schopní  vyrábať  
lode,  ktoré  cestujú  vesmírom  do  iných  vesmírov,  nie  sme  schopní  vyrábať  tieto  
vesmírne  lode.

Neverte,  že  sa  dočkáte  vysokého  veku,  skúste  využiť  každý  deň,  každú  hodinu,  
každú  minútu,  každú  sekundu,  aby  ste  boli  slobodní  ako  ja.  Veľmi  dobre  som  
pochopil,  musím  bojovať  o  svoju  dušu,  aby  som  bola  slobodná.
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S  odmietnutím  nikdy  neskončíte  dobre,  „dnes  je  chlieb  a  zajtra  hlad“,  pretože  skôr  či  neskôr  za  
to  draho  zaplatíte.  Ak  urobíte  ľuďom  zle,  ľudia  vám  vrátia  10  krivd.

Niet  nadriadených  nad  ostatnými,  všetci  máme  telo,  to  isté  telo.  V  minulých  životoch  si  mohol  
byť  čierny,  Afričan...  nezáleží  na  značke  žiarovky,  všetci  sme  žiarovky.  Neexistujú  teda  žiadne  
rozdiely  medzi  mužmi  a  ženami.  Aj  zvieratá  majú  dušu  ako  my.  Veľa  mužov,  ktorí  sú  tak  radi  
ženami  a  nechávajú  sa  operovať,  aby  vyzerali  ako  ženy,  dali  si  prsia,  obliekali  sa  ako  ženy...  
Hovorím  vám,  že  toto  všetko  nie  je  potrebné  robiť,  ak  tak  veľmi  chcete  byť  ženou,  Garantujem,  
že  v  ďalšom  živote  sa  narodíš  ako  žena.  Nemusíte  sa  snažiť  zmeniť  svoju  povahu.  Ak  prijmete,  že  
toto  ja  je  len  telo,  budete  slobodní  a  budete  môcť  cestovať  medzi  hviezdy  a  všetko,  čo  chcete,  
bude  vo  vašich  rukách.  Iba  toto.  Ak  vás  toto  telo  nesklame,  môžete  mať  dlhý  život  so  zdravím.  
Za  40  rokov  som  nikdy  neochorel,  nikdy  som  nešiel  do  nemocnice,  40  rokov  perfektne,  nemal  
som  nehodu,  ani  som  si  nezlomil  kosti.  Pretože  som  pochopil,  že  toto  telo  nie  som  ja.  To  je  to,  
čo  používam  v  tomto  živote.

Preto  by  som  bol  rád,  keby  ste  ma  počúvali,  aby  ste  rozumeli  srdcom.  Jediný,  kto  ťa  môže  
zachrániť,  si  ty  sám,  nie  Boh.  Bože  čo  môžeš  robiť?  Je  veľa  ľudí,  ktorí  študujú  Bibliu  mnoho  rokov,  
ale  koľko  ľudí  venuje  pozornosť  tomu,  čo  hovorí  Biblia  a  čo  hovorí  Ježiš  Kristus?  Ak  čítaš  a  
nerozumieš,  je  to  zbytočné.  Ježiš  opúšťa  svoje  ja,  preto  môže  robiť  zázraky:  kriesiť  mŕtvych,  
uzdravovať  chorých,  chodiť  po  vode,  poznať  svoju  budúcnosť...  ak  dokážeš  pochopiť,  že  toto  telo  
nie  som  ja,  môžeš  robiť  zázraky  ako  Ježiš  Kristus.  Ježiš  Kristus  myslí  len  na  ľudí,  nikdy  nemyslí  na  
seba.

Ja  som  moja  duša.  Pri  pozitívnom  myslení  neexistuje  egoizmus  a  celý  váš  organizmus  bude  
pozitívny  a  nebudete  mať  žiadnu  chorobu  ako  ja.

môžu  žiť  dlhšie?  pretože  majú  zlaté  srdce  a  my  sme  veľmi  sebeckí.  Je  to  ako  s  baterkou,  baterku  
držíme  zapnutú  24  hodín,  neprestávame  myslieť

Prečo  majú  niektorí  ľudia  rakovinu?  lebo  ma  to  vela:  chcem,  chcem,  toto  sa  mi  paci,  toto  sa  mi  
nepaci...  stale  mysliet  na  to,  ako  uspokojit  telo.  Ak  nedostanete  to,  čo  chcete,  budete  naštvaní  a  
chorí.  Čokoľvek  urobíte  pre  telo,  postupne  ukončíte  svoj  život.  Starajte  sa  o  svoje  telo  pozitívne,  
myslite  v  prvom  rade  na  druhého.  Tomu  sa  hovorí  byť  pozitívny.  Ak  sa  k  ľuďom  správate  
pozitívne,  ľudia  sa  k  vám  pozitívne  vrátia.

Počas  dňa  a  noci  máme  milióny  myšlienok  za  sekundu  a  keď  spíme,  stále  myslíme  v  snoch.  Preto  
sa  naša  energia  vyčerpáva,  míňa  sa  rýchlejšie.  Na  iných  planétach  zapínajú  energiu  len  vtedy,  
keď  ju  potrebujú,  takže  vydržia  dlhšie.  Je  to  ako  auto,  nikdy  ho  nevypnete,  vždy  jazdí,  ako  taxíky,  
ktoré  jazdia  nepretržite,  preto  vydržia  menej  ako  súkromné  auto.  Preto,  ak  chcete  mať  dlhý  život,  
šťastie,  byť  slobodný,  stačí  prestať  bojovať  o  toto  telo.

Ak  pomáhate  ľuďom,  ľudia  vám  láskavosť  vracajú  srdcom.

Nesmiete  robiť  rozdiely  medzi  mnou,  vami,  ním,  medzi  krajinami,  medzi  rasami...  
všetci  sme  jedno  a  všetci  sme  si  rovní.
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Preto,  aby  si  bol  slobodný,  musíš  len  pochopiť,  že  toto  telo  nie  som  ja  a  že  všetci  
sme  si  rovní,  všetci  sme  jedno.  Zvieratá,  príroda,  hviezdy,  Boh...  Ak  budete  myslieť  
a  konať  ako  Boh,  stanete  sa  Bohom.  Nežiadaj  Boha  o  nič,  pýtaj  sa  sám  seba.  Ak  
chceš  zdravie,  šťastie,  dlhý  život...  spýtaj  sa  sám  seba.  Ako  sa  pýtať?  so  všetkým  
pozitívnym  myslením  ľudí,  aby  sa  splnili  všetky  vaše  želania.  Iba  pozitívne  priania.  
Negatívne  túžby  majú  negatívne  dôsledky.

Chcel  by  som,  aby  ste  pochopili,  že  všetko  závisí  od  vás.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Biblia  je  pre  vás,  aby  ste  pochopili  a  vedeli,  ako  máte  v  živote  konať.  Biblia  nie  je  len  
na  zapamätanie.  Je  to  preto,  aby  ste  pochopili,  ako  musíte  konať,  aby  ste  boli  
slobodní.  Cvičte  a  správajte  sa  ako  Ježiš  Kristus.  Neučte  sa  naspamäť  a  nič  iné,  
musíte  konať.  Každý  sa  snaží  byť  slobodný.

Nikoho  iného.
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18.-  CHRÁŇ  SA  PRED  SEBAMI.

Ak  sú  informácie,  ktoré  si  pustíte  do  mysle  negatívne,  dostanú  sa  do  zvyšku  tela  a  vy  
ochoriete.

Určite  sa  pomstí.  Je  to  pre  teba  zlé.  Ak  sa  chceš  chrániť,  pomáhaj  ľuďom  a  ľudia  budú  
chrániť  teba.  Ak  robíte  ľuďom  zle,  ľudia  vám  to  vrátia  aj  s  úrokmi.  V  tomto  prípade  sa  
nechránite,  naopak  si  ubližujete.  Svojimi  činmi  zanechaj  sebectvo,  ak  vždy  najprv  
myslíš  na  mňa,  ubližuješ  si.  Nikto  neutečie.  Je  to  otázka  času.  To  telo  nevydrží  
donekonečna.  Cez  telo  páchame  sebecké  činy,  v  správach  môžete  vidieť,  že  každý,  kto  
robí  negatívne  činy,  skončí  zle.  Aby  ste  sa  ochránili  pred  sebou  samým,  musíte  sa  
najprv  postarať  o  svoje  činy  a  myšlienky.  Negatívne  myslenie  je  závažnejšie  ako  
negatívne  činy,  pretože  každý  negatívny  čin  má  svoj  pôvod  v  negatívnej  myšlienke.  
Negatívne  myslenie  sa  stáva  negatívnym  činom.

Ako  sa  chrániť?  Ľudia  nevedia,  ako  sa  chrániť.  Ak  ty  nechrániš,  kto  chráni  teba?

Akýkoľvek  priateľ,  rodina,  známy...  ak  neprestanú  „jesť  kokos“,  neprestanú  vám  
prinášať  problémy  a  neprestanú  počítať  svoje  trápenia;  musíte  povedať  Stop!  Ak  vám  
každý  povie  vaše  trápenia  a  vy  ich  položíte

Mnoho  ľudí  si  myslí,  že  podvádzanie  ľudí  za  účelom  zisku  je  pre  neho  dobré.  Ale  mýliš  
sa.  Ak  klamete  ľudí  a  drvíte  ľudí,  idete  proti  zákonu  bohov  a  ľudí:  je  to  zlé  pre  vás  
samotných.  Pretože  ak  ublížiš,  podvedieš,  využiješ,  ľudia  budú  čakať  na  príležitosť  
pomstiť  sa.

Musíte  sa  postarať  o  informácie,  ktoré  do  vás  vstupujú;  musíte  zastaviť  akékoľvek  
negatívne  myslenie.  Keď  si  myslíte  niečo  negatívne,  ubližujete  si.  Ak  sa  chcete  mať  
dobre,  musíte  zastaviť  všetky  druhy  myšlienok  na  smútok,  úzkosť,  negatívne,  pretože  
to  ovplyvňuje  vaše  zdravie.  Vaša  myseľ  posiela  informácie  do  celého  tela,  cez  nervy,  
ktoré  komunikujú  mozog  s  chrbticou  do  celého  tela  a  je  choré.  Myseľ  komunikuje  s  
telom  cez  chrbticu.  Ak  je  myseľ  zablokovaná,  informácie  sú  zablokované  a  nedostanú  
sa  do  zvyšku  tela  a  prichádzajú  choroby.  Všetko  má  svoj  pôvod  v  mysli.  Snažte  sa  
neznervózňovať,  neprovokovať.  Za  žiadnych  okolností  sa  nehnevajte  a  nebuďte  smutní,  
pretože  za  to  všetko  zaplatíte  zdravím.  To,  čo  vstupuje  do  mysle,  ovplyvňuje  telo.
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Je  to  len  otázka  času.  Zákon  karmy  neodpúšťa,  či  sa  vám  to  páči  alebo  nie.  Skôr  či  neskôr  to  bude  mať  
negatívne  dôsledky.

Ubližuje  si,  pomaly  pácha  samovraždu.  Peniaze  sa  tiež  míňajú  na  pomalé  páchanie  samovraždy,  je  to  
logické?  Jediný  nepriateľ  je  vo  vás.  Všetci  ľudia  majú  v  sebe  dve  tváre:  jednu  pozitívnu  a  jednu  
negatívnu.

Ak  urobíte  chybu,  bude  to  mať  negatívne  dôsledky.  Toto  všetko  je  z  čistého  sebectva,

Život,  ktorý  má  dve  cesty:  jednu  negatívnu  a  druhú  pozitívnu:  cesta,  po  ktorej  chcete  ísť,  závisí  od  vás.  
Ak  má  človek  zdravie,  dobrý  život,  šťastie...  je  to  preto,  že  si  vyberie  pozitívnu  cestu.

vo  svojej  mysli  skončíš  zle.  Vaša  hlava  bude  väčšia  a  väčšia.  Chytáš  smútok,  nervy,  všelijaké  trápenia...  
a  nevieš  to  vydržať.  Je  to,  ako  keby  sa  vaša  rodina,  priatelia,  ktokoľvek  na  pláži  utopil  a  požiadal  o  
pomoc.

Ak  urobíte  čokoľvek  v  rozpore  so  zákonom,  budete  mať  negatívne  dôsledky.  Jedinou  príčinou  toho  
všetkého  je  sebectvo.

Ak  chcete  mať  všetko  pozitívne;  vaša  rodina,  vaše  zdravie,  váš  život,  vaša  práca...  musíte  myslieť  a  
robiť  pozitívne.  Väčšina  ľudí  si  vyberá  negatívnu  cestu,  pretože  sú  sebeckí:  ja,  ja,  ja.  Čokoľvek,  prvou  
myšlienkou  som  JA;  využiť,  zo  záujmu,  ako  je  to  pre  mňa  najlepšie...  ostatné  nie  sú  moja  vec.  Preto  
väčšina  stavia  svoje  blaho  nad  bolesťou  a  utrpením  iných.  Nestará  sa  o  bolesť  iných,  v  tom  je  problém.  
Táto  osoba  si  vyberá  negatívnu  cestu.

Skočíš,  aby  si  ich  zachránil,  ale  nevieš  plávať,  tým  menej,  aby  si  zachránil  ostatných.  V  tomto  prípade  
namiesto  mŕtvoly  vychádzajú  z  vody  dve  mŕtvoly.  Nemusíte  sa  obetovať  pre  druhých.  Ak  viete  plávať  
a  skočíte,  aby  ste  niekoho  zachránili:  je  to  v  poriadku.  Ale  neumieraj  pre  nič  za  nič.  Aj  keď  je  to  vaša  
rodina,  ak  nemôžete  nič  urobiť.  Ak  si  všetky  smútky  svojej  rodiny,  priateľov,  svoje  vlastné...  vložíte  do  
hlavy,  nakoniec  sa  budete  chvieť  od  nervov.

Ako  alkohol;  ak  vypijete  pohár  alkoholu,  je  to  dobré  pre  vaše  telo,  ale  ak  pijete  príliš  veľa,  kým  sa  
neopijete,  poškodzuje  to  vašu  pečeň,  vaše  telo  a  vašu  myseľ.

Čo  sejete  dnes,  to  budete  žať  zajtra:  sejete  negatívne,  žnete  negatívne /  sejete  pozitívne /  žnete  
pozitívne.

Každú  chvíľu  dostanete  záchvat  a  ovplyvní  to  váš  život  a  vaše  zdravie.  Preto  by  ste  mali  dať  Stop.  
Akákoľvek  rodina  alebo  priateľ,  ktorí  vás  negatívne  ovplyvňujú,  musíte  sa  od  neho  odlúčiť,  musíte  si  
udržiavať  bezpečnú  vzdialenosť,  s  rešpektom;  je  to  chrániť  ťa.  Každá  osoba,  ktorá  s  vami  komunikuje  
a  prenáša  informácie,  ktoré  vás  negatívne  ovplyvňujú,  musíte  zastaviť.  V  takom  prípade  musíte  danej  
osobe  povedať,  že  nechcete,  aby  vám  prenášala  tento  typ  informácií,  pretože  sa  cítite  zle  a  cítite  sa  
smutný.  To  ťa  chráni.  Ako  napríklad  fajčenie.  Vieme,  že  fajčenie  cigariet  je  pre  vaše  telo  toxické  a  
fajčíte  aj  naďalej.  Každá  cigareta  vám  zaberie  5  minút  života.  Tí  ľudia,  ktorí  sa  nechránia.

Machine Translated by Google



Nemyslite  si,  že  sa  vás  to  nikdy  nedotkne.  Garantujem  vám,  že  sa  vás  to  dotkne,  je  to  len  otázka  
času.  Preto  sa  musíte  chrániť.

Každý  má  právo  žiť.  V  kľude.  Ak  sa  s  tebou  nikto  nezahráva,  prečo  drvíš  ostatných?  Prečo  využívaš  
výhody  tých  najslabších?  Všetko  má  svoje  následky.

Dnes  hovoríme  o  „zriedkavých  chorobách“,  čo  to  je?  Prečo  je  každý  deň  viac  zriedkavých  chorôb?  
Pretože?

Svet  je  čoraz  sebeckejší.  Zabíjame  zvieratá,  aby  sme  ich  zjedli:  nemilosrdne.  Mäso  má  svoje  
bielkoviny,  no  prenáša  aj  vírusy.

Ľudský  zákon  povoľuje  potrat,  ale  žijeme  pár  rokov,  ľudský  zákon  ťa  chráni,  kým  žiješ,  ale  keď  
zomrieš,  ani  zákon  Boží,  ani  tvoje  svedomie  ti  neodpustia,  za  tú  vraždu  budeš  musieť  zaplatiť.  
Lekári,  ktorí  vykonávajú  potraty,  zabíjajú  nevinné  bytosti,  budú  potrestaní  aj  za  zabitie  týchto  
plodov.  Budú  trpieť  milión  rokov  za  každý  plod,  ktorý  zabijú,  a  zomrú  rovnakým  spôsobom,  akým  
zabili.

Vieme,  že  je  to  zlé  a  prečo  je  na  svete  toľko  alkoholikov?  Keďže  sa  títo  ľudia  navzájom  zabíjajú,  
zvolili  si  negatívnu  cestu,  aby  sa  pomstili  sami  sebe.  Nevedome  alebo  vedome  privádzate  von  
démona,  ktorého  nosíte  v  sebe.  Je  to,  ako  keby  ste  vzali  kameň  a  vložili  si  ho  do  topánky.  Nikto  ti  
nemôže  ublížiť,  ak  nechceš.  Preto  musíte  pochopiť,  že  všetko  je  rozmar:  ako  fajčenie,  viete,  že  vás  
to  bolí  a  fajčíte,  to  nie  je  logické,  navyše  fajčíte  s  peniazmi  z  potu  tváre.  Toto  je  výber  negatívnej  
cesty  pre  vás,  účinok  bude  pre  vás  negatívny.

Vírus  AIDS  pochádza  z  opice.  Z  rozmaru  jesť  jeho  mäso  sú  teraz  nakazené  milióny  ľudí.  Ďalšími  
príkladmi  sú  šialené  kravy,  vtáčia  chrípka...  opatrne  s  mäsom!

Peklo  nie  je  len  po  smrti,  je  všade:  pozri  sa  okolo  seba,  koľko  je  tam  utrpenia!  V  nemocniciach  
trpí  veľa  ľudí.  Sledujte,  čo  robíte!  lebo  vsetko  ma  svoje  nasledky.

Prečo  to  teda  robíte?  pretože  tento  človek  je  sebecký,  je  negatívny.

Snažte  sa  chrániť,  nejedzte  toľko  mäsa  a  pokiaľ  možno  prestaňte  jesť  mäso.  Život  je  dôležitejší  
ako  kus  mäsa,  veľa  ľudí  zomrelo  pre  kus  mäsa.  Chráňte  svoju  myseľ  a  telo.

Nikdy  nezabúdajte,  že  všetko  má  svoje  následky;  Dobré  aj  zlé.

Neubližujte  druhým:  nerobte  iným  to,  čo  nechcete,  aby  robili  vám.

Ak  sa  nebudete  chrániť  vy,  kto  ochráni  vás?
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Nikdy  nepoužívajte  čarodejníctvo,  to  je  negatívne.

Každý,  kto  na  vás  pôsobí  negatívne,  si  musíte  udržiavať  bezpečnú  vzdialenosť,  aby  
sa  vás  to  nedotklo.  Nerobte  hlúposti.
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Jediný,  kto  je  zodpovedný  za  svoje  činy,  ste  vy.  Neobviňujte  ostatných.

Všetky  rozmary  ako  drogy  ťa  majú  zabiť.  Slúžia  len  na  to,  aby  vás  pomaly  zabíjali.  
Ľudia  to  vedia,  ale  aby  mali  senzácie,  robia  nezmysly.  Ak  chcete  mať  dobré  pocity,  
robte  jogu-meditáciu.  S  jogou,  keď  ste  uvoľnení,  môžete  cestovať  za  hviezdy,  vaša  
duša  sa  oddelí  od  tela  a  potom  sa  vráti,  a  to  všetko  bez  vedľajších  účinkov.

To  všetko  pochádza  z  mäsových  vírusov.  Premýšľajte  predtým,  ako  budete  jesť  mäso.

Chráňte  sa,  kvôli  sebe  neubližujte  iným,  pretože  ubližujete  sami  sebe.  Rešpektujte  
zákon.

Ak  chcete,  môžem  vás  naučiť  jogu-meditáciu  a  budete  môcť  mať  všetky  tieto  pocity.  
Môžete  sa  prísť  učiť  do  Barcelony,  naučím  vás  to  úplne  zadarmo.

Aj  keď  žijete  dobre  so  všetkým  komfortom,  ak  zjete  kus  mäsa  a  je  infikované,  váš  
dobrý  život  sa  skončil.

Hľadajte  pozitívnu  cestu  a  zanechajte  sebectvo.

Ak  chcete  mať  nadprirodzené  sily,  naučte  sa  jogu-meditáciu.

Preto  už  viac  ako  40  rokov  nejem  mäso  a  venujem  sa  jogovým  meditáciám  a  nikdy  
nemám  zdravotné  problémy.  Ak  nemáte  zdravie,  čo  máte?  Aký  zmysel  má  mať  
úžasnú  rodinu,  dobrú  prácu,  dobrý  biznis...  ak  ste  chorý?  Nestojí  to  za  to.  Zamyslite  
sa  nad  tým.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.
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19.  POZITÍVNE  ATRAKTÍVY  POZITÍVNE  A  NEGATÍVNE  ATRAKTÍV  
NEGATÍVNE.

Aby  si  sa  vyhol  nervóznym  stavom,  nemysli  toľko  na  mňa.  Nevieme,  koľko  rokov  
sa  dožijeme,  na  cintorínoch  nie  sú  len  starí,  ale  aj  mladí  ľudia.  Smrť  k  vám  môže  
prísť  kedykoľvek,  náhodou,  alkoholom,  drogami...  príčin  zomrieť  mladý  je  veľa.  
Títo  ľudia  nie  sú  schopní  ovládať  myseľ:  ak  máte  lacné  a  rýchle  auto,  keď  brzdíte  
alebo  sa  otáčate  v  zákrute,  nemôžete  ho  ovládať,  nie  ste  schopní  ovládať  rýchlosť.  
Rovnako  ako  mladí  ľudia,  ktorí  berú  drogy  a  opíjajú  sa...  nie  sú  schopní  myslieť  
pre  svoje  dobro.  Všetok  ten  stres  pochádza  z  toho,  že  si  veci  beriete  tak  osobne,  
keď  to,  čo  chcete,  nevychádza,  čo  chcete,  ste  nervózni  a  vystresovaní.  Ak  vám  
niekto  urobí  zle,  máte  túžbu  po  pomste  a  toto  vám  nerobí  dobre.  Ak  si  ponecháte  
tieto  pocity  pomsty,  ovplyvní  to  vaše  myslenie,  nebudete  žiť  dobre,  ak  si  pomstu  
ponecháte  ako  prvé,  ovplyvní  to  vás,  pretože  nemôžete  žiť  dobre,  ani  šťastne,  ani  
pokojne.  Pretože  mozog  sa  spája  so  zvyškom  tela  cez  chrbticu  a  prenáša  ten  pocit  
pomsty  a  smútku.

Pozitívne  priťahuje  pozitívne  a  negatívne  priťahuje  negatívne.  Ako  sa  vyhnúť  
stresu,  nervom,  smútku,  hnevu  až  po  samovraždu?  Veľmi  ľahké,  opustiť  seba.  
Všetok  stres  pochádza  z  nás  samých.  A  myslím,  že  nemyslím,  páči  sa  mi  to,  nepáči  
sa  mi  to,  chcem,  nechcem.  Prečo  sa  takto  správaš?

Myslite,  premýšľajte,  premýšľajte...  myslite  na  to,  že  toto  Ja  tela  vždy  myslí  na  
všetko,  keď  je  samo.  Ak  ľudia  žijú  sami  alebo  sami,  je  to  oveľa  horšie.  Tým,  že  sa  s  
nikým  nerozpráva,  premýšľa,  premýšľa  a  myslí  prevažne  na  minulosť.  Väčšina  ľudí  
premýšľa  o  negatívnych  a  smutných  veciach,  ktoré  sa  im  prihodili,  málokto  myslí  
na  dobré  spomienky  a  šťastné  chvíle.  Mysli...  ak  si  sám,  aká  budúcnosť,  s  
osamelosťou  bude  všetko  čierne.  Keď  myslíte  negatívne,  dáte  si  dokopy  3  
negatívne  myšlienky:  o  všetkých  veciach,  ktoré  sa  vám  pokazili  z  minulosti,  ktorú  
ste  zažili,  zo  súčasnosti,  ktorá  je  teraz,  a  z  budúcnosti,  ktorá  vás  čaká.  Takto  
prichádzajú  duševné  choroby  a  potom  hovoríte  sami  sebe  a  odpovedáte  si.  Potom  
skončíte  v  psychiatrickej  liečebni.  Prečo  títo  ľudia  končia  tak  zle?  Pretože  myslí  len  
na  mňa,  na  mňa,  na  mňa.

Keď  máte  negatívne  myšlienky,  ovplyvňuje  to  komunikáciu,  ktorá  existuje  medzi  
mozgom  a  zvyškom  tela,  že  komunikácia  je  zablokovaná  a  informácie  sa  nedostanú  
do  zvyšku  tela.  Takže  keď  ľudia  majú  takéto  myšlienky,  cítia  bolesť

Machine Translated by Google



Ak  ste  dobrý  človek,  stýkate  sa  s  dobrými  ľuďmi,  ako  ste  vy.

2  Poraďte  ľuďom,  aby  robili  veci  správne

Ak  ste  negatívny,  budete  sa  stýkať  s  negatívnymi  ľuďmi,  ako  ste  vy.

3  Staňte  sa  dobrovoľníkom  všade  tam,  kde  potrebujú  vašu  pomoc.

žalúdok,  máva  chvenie  v  nohách,  má  problémy  s  dýchaním...  každý  z  nich  sa  deje  v  najslabšom  
mieste  svojho  tela.  Títo  ľudia  sa  nevedia  ovládať.  Život  berie  veľmi  vážne.  Nemôžete  opustiť  veci.  
V  živote  nie  vždy  dostanete  to,  čo  chcete.  Problémom  je  ja.  Narodili  sme  sa  s  prázdnou  náručou,  
nič  si  neprinášame  na  svet,  keď  zomrieme,  nič  si  so  sebou  neberieme.

Pozitívne  s  pozitívnym  a  negatívne  s  negatívnym.  Za  všetky  svoje  výstrelky  draho  zaplatíte  nielen  
tu,  ale  aj  po  smrti.

Ak  ste  bohatý,  musíte  časť  týchto  peňazí  vrátiť  spoločnosti,  aby  ste  každý  deň  mali  viac  peňazí.  
Keď  robíte  veci  dobre,  budete  sa  cítiť  veľmi  pozitívne  a  šťastní,  budete  šťastní  vo  svojom  vnútri  a  
túto  radosť  prenášate  aj  na  ostatných.  Táto  pozitívna  energia  aktivuje  vašu  obranyschopnosť,  
aktivuje  váš  krvný  obeh,  je  to  dobré  pre  vaše  zdravie,  váš  život  bude  vždy  šťastný  a  veci  vám  
budú  fungovať.  Ak  sa  človek  smutne  tvári,  nikdy  si  nenájde  prácu  ani  priateľov.

Nezáleží  na  peniazoch,  moci,  majetku...  keď  zomrieš,  musíš  všetko  opustiť.  A  okrem  toho  
nevieme,  kedy  opustíme  tento  svet.  Každá  noc  môže  byť  vašou  poslednou.  Preto  musíte  pochopiť,  
že  ak  máte  peniaze  a  chcete  pokračovať  vo  svojom  šťastí  vo  všetkých  aspektoch  svojho  života,  
musíte  urobiť  tri  veci:

Všetci  sme  rovnakí.  Prezident  má  rovnakú  hodnotu  ako  ktorýkoľvek  iný  občan  krajiny.  Pred  
zákonom  sme  si  všetci  rovní  a  pred  bohmi  tiež.  Všetci  sme  si  rovní,  muži  aj  ženy,  nikto  nie  je  
nadradený  druhému.  Ak  duša  vstúpi  do  tela  ženy,  stane  sa  ženou,  ak  vstúpi  do  tela  muža,  stane  
sa  mužom,  ak  duša  vstúpi  do  tela  zvieraťa,  stane  sa  zvieraťom.  Ale  duša  je  rovnaká.  Všetci  sme  
rovnakí.  Nedá  sa  to  odlíšiť,  všetci  sme  rovnakí.  Všetci  sme  deti  Božie,  neexistuje  žiadne  Božie  
dieťa,  ktoré  by  bolo  podradnejšie  ako  iné.  To  je  rovnosť.

Nikto  ťa  nebude  chcieť  vidieť.  Každý  chce  mať  okolo  seba  pozitívnu  energiu.  Pozitívne  prináša  
pozitívne  a  negatívne  prináša  negatívne.  Pozeráte  sa  na  túto  spoločnosť:  ľudia  majú  vzťah  podľa  
svojho  stavu,  zlodeji  so  zlodejmi,  narkomani  s  drogovo  závislými,  politici  s  politikmi.  Každý  so  
svojím  druhom.

1  S  dostupnými  peniazmi  na  pomoc  druhým.

Draho  platíme  za  všetku  našu  sebeckosť:  ničíme  planétu.  Každým  dňom  pribúdajú  prírodné  
katastrofy,  tajfúny,  cunami,  suchá,...  zemetrasenia.  Ničíme  planétu  a  platíme  za  to.  Zabíjanie  
zvierat  alebo  akéhokoľvek  živého  tvora  je  rozmar.  Nikto  nemôže  jazdiť  svoj  život  s  utrpením  
iných.  Nikto  nemôže  z  rozmaru  a  mať  viac,  využívať  výhody  iných.  Že  nemôžete  jazdiť  svoj  život  
s  bolesťou  toho  druhého.  To  nemôže  byť.  Sú  politici,  ktorí  hovoria,  že  pred  narodením  nikto  nie  
je  človek  a  schvaľujú  potraty.  Ako
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Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Prijmite  život  taký,  aký  je.  Nezáleží  na  dobrom  alebo  zlom.  Ide  o  život,  čo  budeme  robiť?  Pokúste  sa  
odpustiť  druhým  a  tak  zabudnete  na  tú  negatívnu  spomienku,  aby  neovplyvnila  váš  mozog.  Ak  chceš  
žiť  dobre,  musíš  odpustiť  druhým,  aby  si  mohol  žiť  v  pokoji.

SPÄŤ  INDEX

Akékoľvek  negatívne  myšlienky  musíte  odmietnuť,  aby  ste  mohli  žiť  dobre.  Musíte  byť  schopní  
prestať  myslieť.  Ak  nevyjde  všetko,  čo  chcete,  čoskoro  to  vyjde,  nebojte  sa.

nie  sú  ľudia?  Čo  sú  zač?  Sú  to  čudáci?  pred  narodením  alebo  po  narodení  sme  všetci  Božími  deťmi.  
Pred  narodením  žijeme  v  matkinom  lone,  sme  malí  ľudia.  Všetci  sme  ľudia.  Aj  plod  má  srdce  ako  ty  a  
ja.  Jeho  organizmus  sa  vyrovná  nášmu.  Tak  ako  je  človek  chudobný,  je  človekom  aj  bohatý.  Nemôžete  
povedať,  že  chudobný  je  zviera.  Chudobný  človek  môže  byť  dnes  chudobný,  ale  zajtra  môže  byť  
bohatý.  Bohatý  človek  môže  byť  dnes  bohatý  a  zajtra  chudobný.  Pretože  život  sa  neustále  otáča.

Jediný  človek,  ktorý  ti  môže  ublížiť  si  ty  sám.To  všetko  je  čisté  sebectvo.  Všetko,  čo  si  myslíte  a  čo  
robíte,  robíte  vždy  zo  sebectva.

Boháč  žije  ako  slnečný  deň,  no  potom  príde  noc  a  pozor,  príde  smola.  Život  sa  točí.  Preto  ak  si  
milionár,  pomôž  ostatným,  pretože  život  sa  točí  a  ty  nevieš,  kedy  budeš  musieť  zažiť  svoju  smolu.  Po  
dni  prichádza  noc,  ako  po  svetle  prichádza  tma.  Či  sa  vám  noc  páči  alebo  nie,  smola...  každý  sa  
dotkne  svojho  okamihu.  Ak  máš  smolu,  drž  sa  a  nebuď  smutná,  lebo  tvoje  šťastie  čoskoro  príde  a  ak  
budeš  mať  šťastie,  neraduj  sa,  lebo  potom  príde  smola  na  teba.  Jediná  vec,  ktorú  by  ste  mali  urobiť,  
keď  máte  smolu,  je  aktivovať  svoje  šťastie  tým,  že  budete  pomáhať  druhým.

Myslite  múdro.

Nikdy  nemysli  na  mňa,  na  mňa,  na  mňa  a  nemysli  na  minulosť.  Pretože  ak  si  neprestaneš  myslieť,  
mozog  sa  zblázni  a  skončíš  u  psychiatra  a  psychiater  ti  môže  dať  len  lieky,  aby  si  omámil.
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20.  KREDITY

Pomôžte  so  svojimi  peniazmi  ľuďom  v  núdzi  a  poradte  ľuďom,  aby  prestali  škodiť.  
Takže  získate  kredit.  Keď  máte  kredit,  prosíte  Boha  o  to,  čo  chcete,  a  Boh  vám  pomôže.  
Pokiaľ  sú  to  pozitívne  priania,  nikdy  nežiadajte  nič  negatívne.  Pýtať  sa  Boha  a  
nepomáhať  druhým  nič  nezíska.  Aby  ste  mali  to,  o  čo  žiadate,  musíte  konať  dobro.  Ak  
vidíš  spoločnosť,  ako  keby  to  bola  tvoja  rodina,  logicky  pomôžeš.  Ak  to  vidíte  ako  tretia  
osoba,  ktorá  s  vami  nemá  nič  spoločné,  nepomôžete  jej.

A  míňa  veľa  peňazí  na  rozmary.  Buďte  s  tým  veľmi  opatrní!  pozor,  veľa  ľudí  umiera  od  
hladu.

Kredit  je  to,  čo  v  tomto  živote  dostávame  za  dobré  skutky  voči  druhým.  Týmito  dobrými  
skutkami  získavame  uznanie.  Napríklad:  ak  v  živote  pomáhate  ľuďom  a  vidíte,  že  všetci  
ľudia  sú  ako  vaša  rodina,  logicky,  keď  má  niekto  problémy  alebo  problémy,  pomáhate  
bez  rozmýšľania.  S  týmito  činmi  získate  kredit.  V  tomto  svete  je  veľa  bohatých,  mocných,  
slávnych...  s  množstvom  peňazí  a  slávy.  Ľudia,  ktorí  majú  všetko,  čo  chcú.  Prečo  títo  
ľudia  umierajú  mladí?  kvôli  drogám,  alkoholu  a  zlému  životu.  Príčinou  je,  že  nerozlišuje  
dobro  od  zla  a  všetko,  čo  má,  využíva  na  nákup  drog  a  alkoholu.  Títo  ľudia  môžu  mať  
peniaze,  byť  krásni  a  slávni,  pretože  v  minulosti  robili  veľmi  dobré  skutky  a  teraz  si  v  
tomto  živote  môžu  užívať  kredit  svojho  minulého  života.  Prečo  je  na  tomto  svete  toľko  
chudobných  a  núdznych  ľudí?  Prečo  toľko  rozdielov  medzi  jedným  a  druhým?  pretože  
niektorí  môžu  minúť  kredit  a  iní  nie.

Jeden  spevák  si  nedávno  nechal  vyrobiť  vaňu  z  masívneho  zlata.

Peniaze  musíte  použiť  na  pomoc  ľuďom,  ktorí  to  naozaj  potrebujú,  a  nie  ich  míňať  ako  
tento  spevák,  ktorý  si  do  kúpeľne  vyrobil  vaňu  z  masívneho  zlata.  Takto  míňate  svoj  
kredit  veľmi  rýchlo  a  keď  sa  vám  kredit  minie,  môže  sa  vám  stať  veľa  vecí...  umrieť  
náhodou,  mať  vážne  choroby...  Ak  peniaze  vyhodíte  a  potom  nebudete  pracovať,  aby  
ste  zarobili  viac ,  o  chvíľu  ostaneš  bez  ničoho.  Ak  pôjdete  do  kasína,  za  jednu  noc  
môžete  prehrať  milióny  a  milióny.  Peniaze  sú  stiahnuté  zo  spoločnosti  a  musia  sa  do  
spoločnosti  vrátiť.  Toto  telo  môže  zomrieť  každú  chvíľu  a  všetko  je  preč.  Ak  v  živote  
nemáte  šťastie  v  láske,  práci,  zdraví,  rodine...  ak  máte  problémy  akéhokoľvek  druhu,  
pomôžte  ľuďom  v  núdzi  každý  deň.
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Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Muž,  žena,  dieťa,  zviera...  všetci  sme  si  rovní  a  nikto  nie  je  nadradený.  Ak  si  myslíte,  že  ste  lepší,  budete  mať  
zlé  obdobie.

SPÄŤ  INDEX

Myslíme  si,  že  sme  nadradení  zvieratám,  preto  ich  zabíjame,  aby  sme  ich  zjedli  a  pozreli  sa,  koľko  chorôb  
nám  konzumácia  mäsa  spôsobila.  Zriedkavých  chorôb  je  stále  viac.  A  ľudia,  ktorí  trpia  týmito  typmi  chorôb,  
sú  ľudia,  ktorí  jedia

Všetci  sme  rodina  ako  tvoj  otec,  matka,  brat,  manželka,  syn,  vnuk...  bez  ohľadu  na  rasu  alebo  farbu  pleti.

mäso.

Ak  toho  druhého  vnímate  ako  svoju  rodinu,  pomôžete  mu  a  nebudete  míňať  peniaze  ako  ten  spevák,  ktorý  
si  urobil  zlatú  vaňu.  Masívny  zlatý  kúpeľ,  koľko  životov  môže  zachrániť?  myslieť  si.  Na  záchranu  života  dieťaťa  
vám  stačí  40  €.  Zvládne  to  každý,  ide  o  to,  či  chce  alebo  nechce.  Keby  ste  videli  všetkých  tých  ľudí  v  núdzi  
ako  svoju  vlastnú  rodinu,  určite  by  ste  im  pomohli.  Ak  to  dokážete,  váš  život  bude  fantastický  a  vaše  priania  
sa  splnia.  Všetko  bude  v  poriadku.  Ak  máš  srdce  zo  zlata,  celý  tvoj  život  bude  dokonalý.  Zdravotné  problémy  
pochádzajú  z  negatívnych  myšlienok  ako  smútok,  úzkosť,  nervy,  pomsta...  a  z  mäsa,  ktoré  jeme.  Mäso  má  
bielkoviny,  ktoré  sú  dobré  pre  vaše  telo,  ale  má  aj  vírusy.  Ak  zjete  kus  infikovaného  mäsa,  môžete  zomrieť.  
Je  veľa  ľudí,  ktorí  zomreli  na  zvieracie  vírusy  ako  vtáčia  chrípka,  prasacia  chrípka,  choroba  šialených  kráv...  

Zjedením  kúska  opičieho  mäsa  prešlo  AIDS  na  človeka  a  mnoho  ľudí  na  túto  chorobu  zomrelo  a  sú  milióny  
infikovaných  vo  svete.  Stojí  to  za  to?  Nie  Ako  sa  hovorí  „rozmary  sú  drahé“.

Žijeme  niekoľko  rokov,  snažte  sa  starať  o  svoje  zdravie,  aby  ste  dobre  prežili  čas,  ktorý  zostanete  na  tejto  
zemi.

Akýkoľvek  živý  tvor,  ktorý  sa  pokúsite  zabiť,  sledujte,  ako  uteká.  Nikto  nechce  zomrieť!  Nejedzte  zvieratá,  sú  
to  živé  bytosti  ako  my,  rešpektujte  ich.  Ak  nechceš,  aby  ťa  niekto  zabil,  nezabíjaj  nikoho.  Sledujte  mravce,  
skúste  jedného  zabiť,  sledujte,  ako  uteká.  Nikto  nemá  rád  smrť.  Takže  nejedzte  mäso.  Nezabíjajte  žiadnu  
živú  bytosť.  Nerob  nikomu  to,  čo  nechceš,  aby  on  robil  tebe.  Muž  je  fyzicky  silnejší  ako  žena,  preto  od  
začiatku  príbehu  muž  ženu  drví.  Myslíte  si,  že  je  to  fér?  Pred  Bohom  sme  si  všetci  rovní.
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21.  JA,  SEBECKO  A  JEHO  NÁSLEDKY.

Ďalším  príkladom  sú  banky,  tie  tiež  okrádajú  ľudí,  podvádzajú  a  predávajú  produkty  s  drobným  
písmom,  ktoré  sú  potom  bezcenné  a  peniaze  nemôžete  dostať  späť.  je  to  podvod.  Ľudia  dôverujú  
bankám  a  potom  si  banky  nechávajú  svoje  peniaze.  Navyše  prídu  o  peniaze,  pretože  sa  v  biznise  
nevyznajú  a  potom  na  ich  zlé  hospodárenie  doplácame  my  všetci.  Ľudia  pomáhajú  bankám  a  
banky  využívajú  ľudí.  Predtým,  keď  vám  poskytli  hypotéku  na  kúpu  bytu,  banka  ocenila  byt  x  
sumou,  ktorá  zahŕňala  nielen  byt,  ale  aj  auto,  práce,  nábytok...

V  poslednej  dobe  v  Španielsku  každý  deň  vychádzajú  na  povrch  škandály  za  korupciu  politikov.  
Sme  12.  marca  2013.  Problémom  je  sebectvo.  Pretože  na  „ja“  myslíte  len  v  sebe.  Ľudia  si  myslia,  
že  môžu  kradnúť  verejné  peniaze  bez  toho,  aby  o  tom  ostatní  vedeli.  Takmer  všetci  politici  sú  
zapletení  do  škandálov.  Všetci  títo  ľudia  študujú  a  sú  dobre  intelektuálne  formovaní.  Sú  príliš  
múdri.  Myslia  si,  že  nebudú  musieť  znášať  následky.  Každý,  kto  kradne,  či  už  politický  alebo  
súkromný,  je  odhalený?  zamysli  sa  nad  tým.  Takmer  100%  je  objavených.  Je  to  otázka  času.  
Odsúdia  vás  a  dajú  do  väzenia  a  zoberú  vám  všetko,  čo  máte.  Ak  vedia,  že  kradnutie  skončí  zle,  
prečo  kradnú?  pretože  majú  detinskú  myšlienku,  že  nebudú  objavení.  Je  to  len  otázka  času.

Kto  ma  počúva  a  ide  spáchať  trestný  čin,  nech  si  to  rozmyslí.  Každý  má  skôr  či  neskôr  svoj  trest.  
Ak  ukradnete  peniaze  z  mesta,  dlhujete  celému  mestu.  Ak  má  Španielsko  viac  ako  40  miliónov  
ľudí,  dlhujete  týchto  40  miliónov  ľudí.  A  ako  sa  platí?  V  ďalších  životoch  sa  títo  ľudia  narodia  ako  
zvieratá  na  milióny  rokov,  aby  zaplatili  všetkým  ľuďom,  ktorých  ukradli.  Nekradnite,  budete  mať  
menej  peňazí,  ale  budete  žiť  oveľa  lepšie  a  pokojnejšie.  Peniaze,  šperky  a  cennosti  sú  vždy  v  
trezoroch,  pretože  sa  ich  nikto  neodváži  dať.  Tak  na  čo  to  je?  držať  ich  v  trezore?  Ak  máte  radi  
šperky,  choďte  si  ich  pozrieť  do  klenotníctva  a  nič  vás  to  nestojí  Aký  je  rozdiel  mať  ich  doma  v  
trezore  ako  v  trezore  v  klenotníctve?  žiadny.  Prečo  teda  míňate  toľko  peňazí  na  šperky?  Len  ich  
vidieť?  Diamant  je  kameň,  neje  sa.  Načo  to  teda  je?  Dôsledky  krádeže  toľkých  peňazí  od  ľudí  sú  
veľmi,  veľmi  vážne.  Ľudia  nie  sú  schopní  pochopiť.  Ľudia  sa  navzájom  kradnú,  podvádzajú,  
podvádzajú,  kde  títo  ľudia  skončia?  vo  väzení.
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Nezáleží  na  tom,  či  mäso  uvaríte,  veľa  vírusov  nezomrie  a  keď  to  kontaminované  mäso  zjete,  
kontaminujete  sa  a  ochoriete.  Ak  chcete  byť  zdraví,  snažte  sa  nejesť  mäso.

Politici,  ktorí  sú  za  interrupcie,  si  nemyslia,  že  vďaka  matke,  ktorá  nepotratila,  žijú.  Keby  ich  
matky  zmýšľali  ako  oni,  neboli  by  sa  narodili.  Ich  matky  by  ich  zabili  skôr,  ako  by  sa  narodili.  
Politici,  ktorí  schvaľujú  potraty  a  platia  ženám  za  potraty,  pôjdu  do  pekla  na  miliardy  rokov.  
Všetci,  ktorí  sú  za  potraty  a  zabíjajú  vlastných  krajanov,  sú  deti  diabla.

Základom  všetkých  duševných  chorôb  je  JA.  Sebectvo.  Príliš  milovať  telo.  Duša  nemá  žiadne  
potreby;  Neje,  nepotrebuje  sa  obliekať  ani  vlastniť  peniaze,  majetok,  diamanty  či  šperky.  Čo  telo  
vydrží?  maximálne  100  rokov.  Cintoríny  nie  sú  len  staré,  sú  aj  mladé.  Tvoje  telo  je  ako  mŕtvola,  
ktorá  sa  hýbe,  pretože  má  dušu.  Telo  má  slúžiť  duši,  nie  duša  telu.  Nezáleží  na  tom,  koľko  máš  
rokov,  každú  chvíľu  môžeš  zomrieť,  nerob  si  ilúzie,  že  budeš  žiť  veľa  rokov,  nevieš  o  tom.  Nikto  
nevie.  Telo  je  ako  auto,  ktoré  je  vaše,  ale  nie  ste  to  vy.  Šoférujete  to,  ale  nie  ste  to  vy.  Telo  je  to,  
čo  nosíme,  ako  oblečenie,  ktoré  nosíme,  ale  nie  som  to  ja.

Keď  zomrú,  pôjdu  do  pekla  na  milióny  rokov.  Žiť  a  nechať  žiť.

Keď  jedného  dňa  nemôžete  splácať  hypotéku,  potom  banka  povie,  že  váš  byt  stojí  oveľa  menej.  
Nemôžete  ho  vrátiť,  pretože  jeho  hodnota  je  oveľa  nižšia  ako  to,  čo  dlhujete  banke.  Potom  
ostanete  bez  bytu  a  máte  aj  dlh  v  banke.  Banka  robí  tento  trik,  aby  mala  prospech  z  chudobných  
ľudí.  Každý  podvod  je  negatívny  čin.  A  všetko  negatívne  prináša  negatívne.  Viac  už  nie  je.  Toto  
telo  môže  kedykoľvek  zomrieť.  Keď  sa  vzduch  nedostane  do  pľúc,  prestanete  dýchať  a  zomriete.  
V  jeden  deň  toto  telo  zhnije,  naplní  sa  červami,  napuchne,  vytečie  tekutina...  tak  prečo  toto  telo  
milujete?  Toto  telo  nie  ste  vy.  To  je  to,  čo  používate.

Problém  ľudstva,  jediný  problém,  ktorý  v  ľudstve  existuje,  je:  ja,  ja,  ja.  Je  to  sebecké,  sebecké,  
sebecké.

Dnes  je  u  ľudí  veľa  zriedkavých  chorôb.  Dôvodom  je,  že  jete  mäso.  Každý  druh  má  svoje  iné  
vírusy.

Preto  nebuďte  otrokmi  svojho  tela.  Myšlienka  by  mala  rozkazovať  telu,  nie  naopak.

Keď  jete  zvieracie  mäso,  vírus,  ktorý  zviera,  ktoré  ste  zjedli,  prejde  do  vášho  tela.

Všetci  ľudia,  ktorí  kradnú,  podvádzajú,  podvádzajú,  zabíjajú...  všetci  to  robia  len  v  prospech  
svojho  tela.  Všetko  v  prospech  tela.  Údržba  tohto  tela  stojí  málo.  Čo  jedávate  každý  deň?  
Maximálne  2  alebo  3  kilogramy  jedla.  Jedlo  stojí  málo.  Steak  na  trhu  vás  môže  stáť  5  eur  a  v  
reštaurácii  50  alebo  100  eur.  Španielsko  má  viac  ako  6  miliónov  nezamestnaných  a  politici  
naďalej  kradnú  a  podvádzajú  ľudí  a  za  všetko  si  účtujú  provízie.  Nemajú  súcit  s  ľuďmi,  ktorí  to  
majú  ťažké.
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Ak  vždy  myslíte  v  prvom  rade  na  svoj  vkus,  svoje  túžby,  svoje  záujmy  pred  záujmami  iných,  je  to  
sebecké.  Neexistuje  žiadne  ospravedlnenie.

Čím  dlhší  dych,  tým  dlhší  bude  váš  život.

Výhovorky  sú  sebaklam.  Neklaďte  si  podmienky,  keď  niekomu  pomáhate,  pretože  potom  
zostávate  sebec.  Ak  niekomu  pomôžete,  musíte  to  urobiť  bez  kladenia  akýchkoľvek  podmienok.  
Existuje  veľa  milionárov,  ktorí  majú  hotely  s  tisíckami  postelí.  Táto  osoba,  bez  ohľadu  na  to,  koľko  
postelí  má,  môže  v  noci  spať  iba  v  jednej  posteli.  Nedá  sa  spať  v  tisícoch  postelí  naraz.  Aký  zmysel  
má  mať  miliardy,  ak  ich  k  životu  tak  veľa  nepotrebujete,  mať  ich  v  banke?  Nehľadajte  výhovorky,  
ako  získať  viac  peňazí  podvádzaním,  podvádzaním...  to  je  z  rozmaru  tela,  nie  z  núdze.  Potreba  
vášho  tela  je  malá.  Potrebuje  vaše  telo  toľko  miliónov?  Keď  zomrieš,  čo  urobí  tvoje  telo  s  toľkými  
miliónmi?  Vezmeš  si  ich  do  hrobu  a  budeš  najbohatšou  mŕtvolou  na  cintoríne?  načo  je  toľko  
peňazí,  ak  ich  telo  nemá

Pamätajte,  že  kyslík  sa  musí  dostať  do  celého  tela,  aby  ste  sa  cítili  dobre.

Každý  myslí  len  na  seba  a  na  ostatných,  ktorí  sa  poserú.  Slúžia  len  vášmu  telu.  Ale  toto  telo  je  
bezcenné,  keď  zomriete,  nikto  ho  nechce,  ľudia  nejedia  ľudské  mäso.  Ak  toto  telo  nestojí  za  nič,  
prečo  žiješ  len  preň?  Skúste  s  týmto  telom  pomáhať  ľuďom.  Čím  viac  budete  telo  rozmaznávať,  
tým  je  to  horšie,  pretože  každým  dňom  si  od  vás  bude  pýtať  viac  a  viac  a  vy  budete  stále  viac  
otrokmi  svojho  tela.  Politici  zarábajú  dobré  platy.  Po  7  rokoch  práce  dostanú  maximálny  
dôchodok.  Ak  sa  budete  stále  o  všetko  trápiť,  spôsobí  vám  to  stav  nervov  a  stresu,  ktorý  za  to  
nestojí.

Myseľ  stále  myslí:  páči  sa  mi  to/nepáči  sa  mi  to,  cítim  sa  zle/cítim  sa  dobre,  chcem  toto/nechcem  
tamto...  stále  na  mňa  myslí.  Toto  je  problém.  Nechajte  toto  všetko  a  žite  šťastne.  Prestaň  na  mňa  
toľko  myslieť.

Ak  máte  problémy,  vysvetlím  vám,  ako  by  ste  sa  mali  uvoľniť.

Každý  deň  by  ste  mali  cvičiť  30  minút  jogy,  nezáleží  na  tom,  kedy,  kedykoľvek  je  dobré.  Ak  
nemôžete  ovládať  svoju  myseľ  alebo  prestať  myslieť,  existuje  ďalší  vzorec:  recitujte  mantru.  Učím  
vás  veľmi  ľahkú  mantru:  „A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A  mi-tuo-fo,  A-  mi-tuo-
fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo...“  Recitujete  túto  mantru,  recitujte  ju  všetkými  svojimi  myšlienkami.  
Zamestnajte  celú  svoju  myseľ  touto  mantrou.  Takto  vás  uzdraví,  zachráni  a  ochráni  pred  
duševnými  chorobami.  Navyše  je  to  zadarmo.  Ak  chcete  žiť  šťastne  a  splniť  si  všetky  svoje  túžby,  
stačí  si  odrecitovať  túto  mantru.

Je  to  veľmi  jednoduché:  cvičte  jogu  v  pozícii,  ktorú  chcete  a  kdekoľvek  chcete.  Pracujete  alebo  
odpočívate.  Musíte  sa  len  sústrediť  na  dýchanie,  na  vzduch,  ktorý  vstupuje  do  pľúc  a  potom  
odchádza  cez  ústa.  Nepočúvajte  žiadnu  myšlienku,  ktorá  vám  príde  na  myseľ,  len  premýšľajte  o  
svojom  dýchaní.  Zamestnajte  svoju  myseľ  tým,  že  ju  sústredíte  na  svoje  dýchanie;  Ako  vzduch  
vstupuje  a  opúšťa  pľúca.  Postupne  sa  uvoľníte.  Musíte  sa  pokúsiť  priviesť  vzduch  pod  pupok.  Nie  
cez  ústa,  cez  nos.  Dýchajte  pomaly,  jemne,  jemne  a  dlho.  Skúste  si  na  tento  spôsob  dýchania  
zvyknúť,  kým  to  nezvládnete  24  hodín.
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Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Hoci  to  zákony  tohto  sveta  dovoľujú,  v  posmrtnom  živote  sa  tento  zločin  trestá  miliardami  rokov  
utrpenia  v  pekle.  Existuje  mnoho  antikoncepčných  metód,  ako  sa  vyhnúť  tehotenstvu,  ak  
nechcete  mať  deti  a  radi  robíte  a  užívate  si  sex,  robte  preventívne  opatrenia.  S  partnerom  si  
môžete  užívať  sex  každý  deň  koľkokrát  chcete,  to  je  normálne,  ale  ak  nechcete  mať  deti,  robte  
preventívne  opatrenia,  pretože  ak  žena  otehotnie,  nemôže  potratiť.  Rešpektujte  život:  Ži  a  
nechaj  žiť.

SPÄŤ  INDEX

Ak  otehotniete  a  svoje  dieťa  nechcete,  dajte  ho  na  adopciu,  je  veľa  párov,  ktoré  zúfalo  túžia  po  
adopcii  dieťaťa.  V  Španielsku,  aby  ste  si  mohli  adoptovať  dieťa,  musíte  počkať  asi  10  rokov.  Ak  
nemiluješ  svojho  syna,  nezabíjaj  ho.  Dajte  to  na  adopciu,  vaše  dieťa  môže  mať  veľmi  šťastný  
život  s  párom,  ktorý  sa  oňho  bude  starať  a  veľmi  dobre  ho  vychovávať,  dokonca  môže  mať  lepší  
život,  než  aký  mu  môžete  ponúknuť.

potrebuješ  to.  Telo  sa  na  nič  nepýta,  je  to  myseľ,  ktorá  svojou  negatívnou  myšlienkou  sebaklame  
toto  telo.  Viac  už  nie  je.

Prosím,  počúvajte:  Dnes  som  hovoril  o  sebectve,  ktorá  je  základom  všetkého  zla.  Dobre  si  
pamätajte:  aby  všetko  v  živote  išlo  dobre,  musíte  dať  svoje  srdce  iným,  aby  vám  to  ostatní  vrátili  
celým  svojím  srdcom.  Snažte  sa  byť  pozitívni  a  všetko  bude  pre  vás  v  poriadku.

Rozvod,  prečo  je  toľko  rozvodov,  ak  si  pred  svadbou  všetci  sľúbia,  že  sa  budú  milovať  na  celý  
život?  Sľubujú,  že  jeden  sa  o  druhého  bude  doživotne  starať.  Prečo  je  teda  toľko  rozvodov?  
Manžel  by  mal  myslieť  na  dobro  manželky  a  manželka  na  dobro  manžela.  Keď  dáte  svoje  srdce  
žene,  žena  vám  vráti  dvojité  srdce.  Jeden  aj  druhý,  každý  myslí  na  svoje  záujmy.  Manžel  myslí  na  
svoje  záujmy  a  žena  na  svoje.  Ak  sú  teda  záujmy  odlišné,  zrazia  sa  a  manželstvo  sa  rozpadne.  
Všetko  pre  sebectvo.  Bolí  to  oboch,  ale  najvážnejšie  je,  že  to  bolí  aj  deti.  Keď  sa  niekto  ožení,  
sľúbi  pred  Bohom,  že  bude  s  manželkou/manželom  spolu  celý  život.  Takže  podvádzajú  Boha.  To  
všetko  je  z  čistého  sebectva,  je  to  na  to,  aby  sme  mysleli  len  na  mňa,  mňa,  mňa.  Nenechajte  
trpieť  nevinné  deti,  ktoré  s  vašimi  „vecami“  ako  dospelí  nemajú  nič  spoločné.  V  tomto  svete  je  
čoraz  viac  sebectva.

Musíme  si  pomáhať  zo  srdca,  len  tak  môže  každý  žiť  šťastne.

Potrat.  Súlož  páru  je  normálne,  ale  ak  nechcú  mať  deti,  mali  by  urobiť  preventívne  opatrenia  a  
ak  tak  neurobia  a  žena  otehotnie,  nemôže  ísť  na  potrat,  pretože  to  je  vražda.
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22.  CHOROBY.  AKO  PRICHÁDZAJÚ  A  AKO  ICH  LIEČIŤ.

Ak  máte  100  želaní,  budete  mať  100  problémov  a  100  nesympatií,  ak  ich  nedokážete  splniť.  Ak  
máte  1  000  000  želaní,  budete  mať  1  000  000  nesympatií  a  s  najväčšou  pravdepodobnosťou  
dostanete  infarkt.

Ahoj.  Odkiaľ  pochádzajú  choroby?  Ako  sa  liečia?  Lekári  dokážu  vyliečiť  len  30  %  akejkoľvek  
choroby,  ktorú  máte,  70  %  závisí  od  vás.  Veci  v  živote,  ktoré  musíte  robiť  s  pozitívnym  myslením.  
Ak  si  vezmete  čokoľvek  k  srdcu,  čo  chcete,  budete  sklamaní.  Čím  viac  veci  beriete  k  srdcu,  tým  
väčšie  je  sklamanie.

Čím  viac  sa  vám  niečo  páči,  ak  to  nedostanete,  máte  viac  nešťastí,  väčšie  sklamanie.  Bunka  je  
pre  zdravie  veľmi  dôležitá.  Bunky  sú  pre  toto  telo  dôležité.  Čo  si  myslíte,  že  prenášate  do  buniek,  
na  to  nezabudnite.  Ak  myslíte  negatívne;  pri  pomste,  pri  klamaní  ľudí  premýšľate  o  spôsobení  
škody...  tieto  negatívne  myšlienky,  prenáša  ich  do  vašich  buniek.  Ak  máte  zlé  myšlienky,  
negatívne  myšlienky,  zároveň  ich  prenášate  do  svojich  buniek.  Ak  ste  čistý  egoizmus,  vaše  bunky  
sú  tiež  egoistami  a  všetky  bunky  vo  vašom  tele  sa  stanú  vaším  nepriateľom.  predstavte  si!  myslíte  
na  premenu  dobrých  buniek  na  zlé  bunky.  Bunky  robia  to,  čo  si  myslíte.  Preto,  keď  ťa  niekto  
urazí  a  budeš  skákať,  hneváš  sa,  nevieš  sa  ovládať  a  berieš  si  veci  tak  osobne,  budeš  trpieť  zlým  
zdravím  a  chorobami.  Zdravie  závisí  od  krvného  obehu.  Ak  krv  nekoluje,  ak  sa  hneváte,  smútite,  
beriete  si  veci  k  srdcu,  budete  mať  viac  chorôb.  Všetky  druhy  negatívneho  myslenia,  či  už  to  
máte  správne  alebo  nesprávne,  môžu  ovplyvniť  váš  krvný  obeh.  Ak  to  ovplyvní  váš  krvný  obeh,  
môžete  dostať  infarkty  všetkého  druhu.  Všetky  silné  vnemy  sú  škodlivé,  môžu  vám  kedykoľvek  
zastaviť  srdce.  Ak  ste  tiež  veľmi  šťastní.  Všetky  emócie  dobré  alebo  zlé,  musíte  ich  ovládať.  
Všetko,  čo  prekročí  limit,  je  zlé.  Keď  sa  dieťa  narodí,  čo  žiada?  len  jedlo  a  oblečenie,  aby  bolo  
teplo.  Nič  iné  od  vás  nežiada.  S  tým  má  dosť.  Nepýta  si  značkové  oblečenie,  ani  auto,  ani  dom.  
Pýtajte  sa  len  na  základy.  Keďže  majú  málo  túžob,  sú  vo  všeobecnosti  v  dobrom  zdravotnom  
stave.  Ako  starne,  má  stále  viac  túžob,  stále  viac. ...

Predtým,  ako  oklamete  ľudí  a  rozdrvíte  ľudí,  vaše  bunky  sa  od  vás  učia  a  tiež  sa  navzájom  drvia.  
Musíte  vedieť,  že  negatívne  prináša  negatívne  a  pozitívne  prináša  pozitívne.  Ak  chcete  dobré  
zdravie,  musíte  najprv  myslieť  na  dobré  myšlienky  a  robiť  dobré  skutky.
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Každému  je  vždy  niekto  nadradený.  Každý  má  to,  čo  dostane.  Ak  máš  hodnotu  
100  eur,  musíš  si  nájsť  manžela  100  eur.  Ak  váš  manžel  stojí  50,  vy  máte  hodnotu  
50.  Každý  so  svojou  úrovňou.  Ak  máte  5,  nemôžete  si  kúpiť  niečo,  čo  má  hodnotu  
10.  Takže  sa  musíte  uspokojiť  s  tým,  čo  má  hodnotu  5.

Zamyslite  sa  nad  tým.  Ak  skôr  či  neskôr  zaplatíte  väzením,  prečo  páchate  zločiny?  
Každý,  kto  spácha  negatívny  čin,  na  to  skôr  či  neskôr  doplatí.  Nikto  neutečie.  Skôr  
či  neskôr  pôjdete  do  väzenia,  tak  to  radšej  nerobte.  Budete  mať  zlé  meno,  budete  
mať  zlé  meno  pred  spoločnosťou,  zostanete  v  spoločnosti  zlý  dlho.  Oplatí  sa  
páchať  zločiny,  aby  ste  si  užili  pár  rokov? ...  potom  vás  čaká  väzenie.  Nestojí  to  za  
to,  je  lepšie  byť  úprimný  k  sebe  a  k  ľuďom.  Svoje  peniaze  míňate,  ako  chcete,  no  
peňazí  iných  sa  nemôžete  dotknúť.  Rovnako  ako  politici,  ktorí  míňajú  a  kradnú  
ľuďom  peniaze,  aj  oni  na  to  doplatia

Ak  sú  vaše  myšlienky  a  činy  pozitívne,  vaše  bunky  budú  pozitívne  a  budete  mať  
dobrý  krvný  obeh  a  všetko  bude  pre  vás  dokonalé.  Takže  môžete  mať  dobré  
zdravie  a  dlhý  život.

Je  lepšie  byť  poctený  s  vami  a  s  ľuďmi.  Peniaze  ľudí  sú  pre  ľudí,  nie  pre  vás  a  vašich  
priateľov.  V  tomto  živote  ste  potrestaní  zákonom,  ale  keď  zomriete,  budete  
trestaní  zákonom  bohov  na  milióny  rokov.  Za  zločiny,  ktoré  spáchate  v  tomto  
svete,  zaplatíte  v  tomto  aj  na  onom  svete.  Verte  alebo  nie,  pôjdete  do  pekla.  
Rovnako  ako  teroristi,  ktorí  neuznávajú  a  nerešpektujú  zákony,  pôjdu  do  väzenia,  
či  chcú  alebo  nie.  Na  slobodu  sa  nechystajú.  Preto  nebuďte  sklamaní  z  vecí  tohto  
tela.  Telo  je  tvorené  vodou  a  horúcim  vzduchom,  prečo  bojuješ?  S  málom  môžeš  
byť  šťastný,  nepotrebuješ  veľké  domy,  autá,  značkové  oblečenie...  to  všetko  
nepotrebuješ.  So  základmi  môžete  byť  veľmi  šťastní  ako  bábätká.

Ak  robíte  zle  a  klamete  ľudí,  aby  žili  lepšie,  draho  zaplatíte.  Je  lepšie  byť  pokojný  a  
spokojný  s  tým,  čo  máte.  S  tým,  čo  má  váš  manžel  alebo  manželka,  sa  musíte  
vyrovnať.  Som  si  istý,  že  na  svete  sú  lepší  manželia  a  lepšie  manželky,  to  je  isté,  
nie  si  ten  najbohatší  fešák...na  svete.  Ale  ak  chcete  žiť  v  mieri,  musíte  sa  uspokojiť  
s  tým,  čo  máte.  S  tým,  čo  sa  ťa  dotklo.

caro.

Ak  pôjdete  s  pozitívnym  prístupom  k  rodine,  priateľom,  podnikaniu...  všetko  okolo  
vás  bude  pozitívne.  Ak  pôjdete  s  negatívnym  postojom,  stane  sa  vám  pravý  opak:  
budete  mať  všetko  negatívne.  Ak  budete  konať  čestne  srdcom,  myšlienkami  a  
činmi,  všetko  bude  fungovať  dokonale.  Ak  sa  budeš  len  pýtať,  pýtať  a  pýtať  a  
chcieť  viac,  viac  a  viac...nebudeš  žiť  šťastne,  pretože  vždy  chceš  viac  ako  máš  a  to  
je  chamtivosť.  Keď  sa  ti  jedného  dňa  zastaví  srdce  a  zomrieš,  nič  si  so  sebou  do  
hrobu  nezoberieš.  To,  čo  si  so  sebou  berieme,  keď  zomrieme,  sú  naše  činy,  naše  
svedomie,  ako  čierna  skrinka  v  lietadle.  Vedomie  váži  všetko.  Tento  život  vám  
všetko  vráti.  Ak  ľudia  konajú  dobré  skutky,  ľudia  sa  vám  odvďačia  dobrými  
skutkami.  Naopak,  ak  robíte  negatívne  činy,  negatívne  činy  sa  vám  vrátia.  Je  to  
zákon  príčiny  a  následku.
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Ak  máte  nervové  problémy,  problémy  s  myšlienkami,  smútok,  úzkosť,  hnev...  všetky  druhy  
negatívnych  myšlienok  môžu  ovplyvniť  vaše  zdravie.  Najmä  psychické  problémy.  Všetky  tieto  
problémy  s  mozgom,  jediná  vec,  ktorá  vás  môže  vyliečiť,  je  recitovať  mantru.  Tabletky  vôbec  
nepomáhajú  ani  neliečia.  Sú  to  len  drogy,  ktoré  vás  vyradia  z  hlavy.  Keď  účinok  tabletiek  pominie,  
vracajú  sa  tie  isté  myšlienky,  pretože  nie  ste  schopní  myšlienku  ovládať.  Toľko  nervov  a  starostí  
ovplyvní  vaše  zdravie  a  vtedy  prichádzajú  choroby,  ako  je  rakovina.  Z  tých  stavov  nervov  a  smútku  
k  vám  môžu  prísť  tisíce  chorôb.  Teraz  vás  naučím  mantru,  aby  ste  si  ju  mohli  odrecitovať  
zakaždým,  keď  vám  tieto  negatívne  myšlienky  prídu  na  myseľ.  Opakujte  túto  mantru  bez  
prestania,  kým  nezmiznú  všetky  zlé  myšlienky  a  stavy  nervov,  stres  a  pocity  smútku.  Musíte  
opakovať,  kým  nezmiznú;  1  hodina,  2  hodiny,  3  hodiny...  1  deň,  dva  dni,  tri  dni...  týždeň...  mesiac...  
opakujte  mantru  tak  dlho,  kým  potrebujete  odstrániť  negatívne  myšlienky.

Urobte  čokoľvek,  aby  ste  zarobili  viac  peňazí  v  rámci  zákona.  Ak  nie  ste  spokojní  s  tým,  čo  máte,  
nebudete  môcť  žiť  v  pokoji.  Aby  ste  boli  zdraví,  majte  vždy  pozitívne  myslenie,  pozitívnu  energiu.  
Ak  chcete  mať  pozitívnu  energiu,  musíte  urobiť  tri  veci:  pomáhať  ľuďom  s  peniazmi,  stať  sa  
dobrovoľníkom  a  radiť  ľuďom  dobrými  slovami,  aby  konali  správne.  Budete  veľmi  šťastní  a  vaša  
nálada  bude  postupne  pozitívna.  Ak  budete  pozitívni,  váš  život  sa  postupne  stane  pozitívnym.

A  ak  nie  ste  spokojní  s  tým,  čo  máte,  ak  neprijímate  to,  čo  ste  dostali,  potom  v  tomto  živote  
nebudete  nikdy  šťastní.  Veľa  ľudí  sa  z  toho  dôvodu  rozvádza,  všetci  hľadajú  viac.  Vták  v  ruke  je  
lepší  ako  100  lietaní,  ak  pustíte  vtáka  v  ruke,  budete  sami.  Potom  vám  nezostane  nič.  Osamelosť  
je  veľkým  nepriateľom  muža/ženy  a  postupne  vás  zabije:  to  je  najhoršie.  Musíte  byť  spokojní  s  
tým,  čo  máte.  Pretože  ak  budete  nakoniec  lepšie  hľadať,  nezostane  vám  nič.  Takže  budete  žiť  
šťastne.

Nesmiete  myslieť  na  rozdiel:  všetci  sme  si  rovní,  všetci  sme  deti  Božie.......  medzi  mužmi,  ženami  
a  zvieratami  nie  sú  rozdiely.  Ak  nie  sú  rozdiely...  premýšľajte  o  tom...  Tento  svet  bude  rajom.

Takto  budete  mať  dobré  zdravie,  dobrú  budúcnosť  a  budete  si  žiť  ako  v  raji.

Je  to  jediná  vec,  ktorá  vás  môže  zbaviť  choroby.  Tak  ako  ja,  ani  ja  som  nebol  chorý  40  rokov  a  
nikdy  som  nebol  v  nemocnici.  Nezáleží  na  tom,  či  je  to  dobré  alebo  zlé,  je  to  tak,  čoho  sa  to  
dotýka.  Musíte  si  vystačiť  s  tým,  čo  máte.  Čo  môžeš  urobiť?  Aj  keď  hlavou  narazíte  na  stenu,  
nezlomíte  ju,  tak  prečo  sa  biť?  Ak  smútite  nič  nevyriešite,  všetko  sa  zhorší,  zničíte  si  vlastné  
zdravie.  Preto  nezáleží  na  dobrých  alebo  zlých  veciach,  aby  ste  mohli  žiť  pokojne  a  veľmi  šťastne.

Žite  so  svojimi  možnosťami.  Čo  máte,  čo  zarobíte,  s  tým  musíte  žiť.  Nesnažte  sa  žiť  nad  pomery,  
pretože  nebudete  šťastní.

LIEČTE  CHOROBY  TELA  A  MYSELI
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Ak  veciam  nepripisujete  dôležitosť,  nebudete  trpieť,  pretože  je  pre  vás  všetko  rovnaké.  Preto  veciam  
nepripisujete  dôležitosť.  V  živote  je  všetko  rovnaké.  Zamyslite  sa  nad  tým.

Kto  ti  vtĺkol  tieto  myšlienky  do  hlavy?  ty  a  len  ty.  To  je  dôvod,  prečo  len  vy  môžete  odstrániť  tieto  
negatívne  myšlienky.  Nikto  ťa  nemôže  vyliečiť:  nikto.  Môžete  sa  liečiť  len  sami.  S  tabletkami  vás  len  
omráči.  Nemali  by  ste  brať  veci  tak  vážne,  na  všetkom  nezáleží.  Ak  dávate  veciam  dôležitosť,  budete  
veľa  trpieť.  Ak  dáte  dôležitosť  10,  utrpíte  10,  ak  dáte  dôležitosť  100,  utrpíte  100,  ak  dáte  dôležitosť  1  
000  000,  utrpíte  1  000  000.

"Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-  tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  
fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo ,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na  -mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami-tuo  -fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo ,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-  tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo.. ."

Teraz  si  zopakujte  a  zapamätajte  si  túto  mantru:

Tak  sa  to  lieči.  iný  zázrak  neexistuje.  Môžete  sa  liečiť  len  sami.

Ak  nechcete,  nemusíte  to  opakovať  nahlas.  Stačí  to  mať  v  myšlienkach  a  v  myšlienkach  si  to  opakovať  
24  hodín  denne.  Ak  máte  túto  mantru  v  myšlienkach,  žiadna  iná  myšlienka  vám  nepríde  na  myseľ.  
Všetky  negatívne  myšlienky  odchádzajú.  Pretože?  Pretože  pokiaľ  je  vaša  myseľ  zamestnaná,  nič  
nemôže  vstúpiť.  Je  to,  ako  keby  ste  niečo  vzali  do  ruky,  zatiaľ  čo  vaša  ruka  je  obsadená,  nemôžete  
vziať  niečo  iné.

Takže  myšlienky  musia  stáť  v  rade,  aby  vstúpili  do  vašej  mysle.  Ak  necháte  svoju  myšlienku  voľným  
spôsobom,  potom  tieto  zlé  myšlienky  znova  vstúpia.  Preto  musíte  opakovať  mantru,  kým  nezmiznú  
všetky  tie  myšlienky,  ktoré  stoja  v  rade,  aby  vstúpili  do  vašej  mysle.  Čakajú  tak  dlho,  až  sa  unavia  a  
odídu.  Niet  inej  cesty.
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Pred  pomstou,  spáchaním  trestného  činu,  ublížením  ľuďom.....  Rýchlo  si  zopakujte  túto  mantru  
a  opravte  svoje  myslenie.  Nechá  vás  ako  nové.  Takže  sa  zachrániš.  Ak  sa  chystáte  niekoho  zradiť  
v  myšlienkach,  činmi  alebo  slovami,  jediná  vec,  ktorá  vás  môže  zachrániť,  je  mantra.  Táto  mantra  
je  zázračná,  musíte  byť  presvedčení,  že  urobíte  dobre.  Táto  mantra  je  meno  Boha.  Je  to  jediná  
vec,  ktorá  vás  môže  zachrániť  a  vyčistiť  vaše  myslenie.

Tieto  tri  úkony  treba  robiť  každý  deň,  nie  raz  za  čas.

ĽUDÍ,  KTORÍ  NIKDY  NECHORÚ.

Druhý  dobrý  skutok:  Ten,  kto  radí  ľuďom  dobrými  slovami,  aby  konali  správne.  Robí  dobre.

U  dobrého  človeka  sú  všetky  myšlienky  pozitívne.  Ak  je  vaše  myslenie  pozitívne,  pozitívna  
energia  z  vašej  mysle  prechádza  cez  chrbticu  do  zvyšku  tela.  V  opačnom  prípade,  ak  je  myšlienka  
negatívna,  táto  negatívna  energia  prechádza  do  zvyšku  tela  a  blokuje  nervy,  komunikácia  medzi  
mozgom  a  zvyškom  tela  nedorazí  a  človek  ochorie.

Táto  mantra  vám  môže  zachrániť  život.

Tretí  dobrý  skutok:  Dobrovoľníci.  Svoj  voľný  čas  venujú  pomoci  ľuďom.

Keď  vám  takáto  myšlienka  začne  vnikať  do  mysle,  rýchlo  si  zarecitujte  túto  mantru  a  okamžite  ju  
vyženiete  z  mysle.

Prvý  dobrý  čin:  robí  všetko,  čo  môže,  aby  pomohol  ľuďom.

S  tabletkami  nič  nevyriešite.  Čo  pre  vás  môže  urobiť  lekár?  Zapojí  vám  drôty  do  hlavy  a  pošle  
vám  elektrický  prúd?  Nie  takto  neodstránite  negatívne  myšlienky  zo  svojej  mysle.  Jediná  vec,  
ktorá  vás  môže  zachrániť,  je  recitovať  mantru,  ktorú  som  vás  naučil.  Opakujte  toľkokrát,  dní,  
týždňov,  mesiacov...  kým  sa  tie  myšlienky  neomrzia  a  nezmiznú.  Takže  vaša  myseľ  bude  zdravá  
a  vaše  telo  tiež.  Počúvaj  ma.  Je  to  jediná  vec,  ktorá  vám  môže  pomôcť.  Je  to  1  000  000  krát  lepšie  
ako  lekári  a  tabletky.  Jediný,  kto  ťa  môže  uzdraviť,  si  ty  sám.  Žiadna  iná  neexistuje.  Nikto  ti  
nemôže  vymývať  mozog.  Nikto.  Len  ty.  Vložili  ste  zlé  informácie  do  svojej  mysle  a  musíte  ich  
dostať  von.

Z  peňazí,  ktoré  mu  ostanú,  pomáha  ľuďom  v  núdzi.

V  tomto  svete  sú  tri  druhy  ľudí,  ktorí  nikdy  neochorejú.

Najprv  sa  teda  musíte  správať  ako  dobrý  človek,  musíte  mať  pozitívne  myslenie.  Ak  máte  všetko  
pozitívne  myslenie,  posielate  pozitívne  informácie  cez  chrbticu  do  celého  tela  a  celý  organizmus  
dostáva  tú  pozitívnu  energiu.  Ak  máte  radi  týchto  ľudí,  budete  mať  vždy  dobré  zdravie.

Čo  je  dobrý  človek?  je  ten,  ktorý  každý  deň  urobí  3  dobré  skutky:

1.-  Ľudia,  ktorí  sú  dobrí

Machine Translated by Google



Nerozmýšľaj  toľko.  Ak  máte  menej  myšlienok,  máte  menej  túžob  a  ten  človek  môže  byť  zdravý.

Preto,  aby  ste  boli  v  dobrom  zdravotnom  stave:

3.-  Človek,  ktorý  vie,  že  všetko,  čo  vidí  a  čoho  sa  dotkne,  je  čistá  fantázia.

Musíme  jesť  obilniny,  ovocie,  zeleninu...  s  tým  všetkým  už  máme  dosť.

Najprv  musíte  byť  dobrým  človekom  a  vykonať  tri  pozitívne  činy  pre  ľudí.

Ľudia,  ktorí  myslia  pozitívne,  majú  vždy  dobré  zdravie,  pretože  myslia  pozitívne.

Ja  som  napríklad  vegetariánka  už  40  rokov  a  nikdy  som  nebola  chorá,  k  lekárovi  nechodím  vôbec,  lebo  
sa  cítim  perfektne.  Ak  nemáte  zdravie,  čo  máte?

2.-  Ľudia,  ktorí  majú  menej  myšlienok.

Naše  črevo  je  dvanásťkrát  dlhšie  ako  mäsožravé  zvieratá.

Ak  budete  myslieť  negatívne,  budete  mať  zlé  zdravie,  pretože  vaše  telo  bude  dostávať  negatívnu  
energiu.  Nezáleží  na  tom,  či  je  to  správne  alebo  nesprávne.  Ak  vás  ľudia  využívajú,  ak  vás  ľudia  
podvádzajú,  ubližujú  vám,  máte  plné  právo  pomstiť  sa.  Ak  zostanete  pri  tejto  negatívnej  myšlienke,  
budete  platiť  následky.  Pretože  ste  plný  negatívnej  energie  a  odrazí  sa  to  na  vašom  zdraví.

Jedia  a  vyťahujú  rýchlo,  jeme  a  trvá  niekoľko  dní,  kým  vytiahneme  všetko,  čo  jeme.  Mäso  hnije  v  čreve  
a  to  ovplyvňuje  naše  zdravie.  Ako  šialené  kravy,  keď  kravy  ochorejú,  prenášajú  svoje  choroby  na  nás,  
keď  jeme  ich  mäso.  Ak  nebudeme  jesť  ich  mäso,  ich  choroby  sa  nás  netýkajú.  Vírusy  sa  nezabijú,  aj  keď  
to  dobre  uvaríte.  Každé  zviera  má  svoje  choroby,  ako  opica,  ktorá  je  prenášačom  AIDS  a  nič  sa  jej  
nestane,  ale  na  naše  zdravie  to  vplýva  inak.  To  je  dôvod,  prečo  ak  nebudeme  jesť  ich  mäso,  máme  
menšie  riziko,  že  ochorieme.

Že  neexistuje  nič  skutočné.  Ak  nie  je  nič  skutočné,  neberiete  veci  tak  osobne  a  veci  sa  vás  nemôžu  
dotknúť.  Ak  v  tom  môžete  mať  jasno,  môžete  byť  ako  Boh.  Môžeš  si  robiť  čo  chceš,  nikto  ti  nemôže  
ublížiť.

Druhá  zastávka  negatívneho  myslenia.  Ovládajte  svoje  negatívne  myslenie.  Vždy  majte  pozitívne  
myslenie.

Ďalšia  vec:  jedlo.  Sme  vegetariánske  zvieratá,  zuby,  ktoré  máme,  sú  ako  tie  kravy  a  kone.

Tieto  tri  typy  ľudí  sú  tí,  ktorí  nikdy  neochorejú.
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Dobré  zdravie,  to  musíš  dostať,  nepomôžu  ti  ani  lekári.

Dôležitý  je  aj  pohyb,  nemôžete  len  tak  sedieť  pred  televízorom  a  škrabať  sa  na  bruchu.  Telo,  ak  
sa  nehýbe,  sa  rýchlo  rozpadne.  Chôdza,  jemná  gymnastika…

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Najlepšie  je  nehýbať  myšlienkou,  ani  pozitívnou,  ani  negatívnou.

Po  tretie.  Nechajte  myšlienku  pokojne,  nepripisujte  dôležitosť  veciam,  ktoré  sa  dejú,  to  je  jedno,  
myšlienkou  nehýbte.  Kým  hýbete  myšlienkami,  hýbete  srdcom  a  to  ovplyvňuje  vaše  zdravie.  
Čokoľvek  vidíte  alebo  sa  dotknete,  dobré  alebo  zlé,  skúste  to  nechať.  Takže  budete  mať  dobré  
zdravie.

SPÄŤ  INDEX
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23.  SEMIENKO  DOBRA  A  ZLA.

Semeno  dobra  znamená,  že:  v  našom  vedomí  sme  boh,  sme  dokonalá  duša.  Ale  
nesieme  semeno  zla,  pretože  sme  v  tomto  svete  fantázie.  To,  čo  vidíme  a  čoho  sa  
dotýkame  v  tomto  svete,  je  fantázia  a  my  to  premieňame  na  realitu.  Túto  fantáziu  
premieňame  na  realitu.  Preto  sa  musíme  naučiť  rozlišovať  dobro  od  zla.  Mnoho  ľudí  
robí  zlo,  pretože  nevedia  rozlíšiť  dobro  od  zla  a  sú  zmätení.

Ak  chcete  byť  dobrým  človekom,  myslite  najskôr  na  všetko  pozitívne,  hovorte  s  
kýmkoľvek  pozitívne.  Pretože  každý  človek  má  pozitívnu  a  negatívnu  časť.  Ak  chcete,  
aby  k  vám  boli  všetci  dobrí  a  boli  šťastní,  mali  by  ste  sa  s  nimi  porozprávať

Aj  tak  sa  musíme  snažiť  učiť,  namiesto  kritizovania  a  ukazovania  prstom.  Všetci  
ľudia,  ktorí  páchajú  zlo  na  tomto  svete,  je  to  preto,  že  ich  nikto  nenaučil,  čo  je  dobro  a  
zlo,  a  preto  sú  zmätení.

V  tomto  prípade  musíme  Učiť.  Musíme  učiť  od  začiatku,  skôr  ako  sa  narodíme.  Matka,  
ktorá  je  tehotná,  musí  svojho  syna  učiť  dobrými  myšlienkami.  Keď  sa  dieťa  
narodí,  musí  učiť  aj  svojím  konaním,  pretože  dieťa,  hoci  nevie  rozprávať,  vidí  a  učí  sa.  
To,  že  nehovorí,  neznamená,  že  nerozumie.  Bábätko  sa  naučí  všetko,  čo  vidí  a  
počuje.  Preto,  ak  chcete  mať  pre  svoje  dieťa  dobrú  budúcnosť,  musíte  ísť  najprv  
príkladom  otcovi  aj  matke.  Takže  syn  sa  učí  tvojím  príkladom.  To  je  dôvod,  prečo  ak  
otec  alebo  matka  robí  zle,  dieťa  sa  zle  učí,  pretože  dieťa  robí  presne  to  isté,  čo  videlo  
robiť  svojich  rodičov.

V  našom  vedomí  nosíme  dve  semená.

Prvé  semeno  je  to  dobré.  Vždy  to  nosíme  vo  svojom  vedomí.  Ale  nesieme  aj  iné  
semeno:  semeno  zla.  Toto  semeno  zla  je  to,  ktoré  sa  učí  a  rastie  v  tomto  svete.

Preto,  aby  semeno  dobra  vyrástlo  a  prinieslo  ovocie,  potrebuje,  aby  ste  sa  
správali,  ako  keby  to  bol  strom.

Strom  potrebuje:  pôdu,  vodu,  slnko,  hnojivo...  na  rast.  Preto,  aby  semienko  dobra  
vyrástlo,  potrebuje  vaše  dobré  skutky.
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Ak  dobre  zasadíte,  dobre  porastie.

Všetko,  čo  urobíme  zle,  tak  či  onak,  skôr  či  neskôr  sa  vráti,  zaplatíte  oveľa  drahšie.  Čísla  vždy  
nikdy  nevyjdú.  Najprv  sa  potrestáš,  ak  sa  s  ňou  stretneš  na  ulici,  sám  od  hanby  skloníš  tvár,  
nebudeš  sa  mu  môcť  pozrieť  do  tváre,  preto  sa  trestáš.  Ak  ste  dobrý  človek  a  idete  kamkoľvek,  
každý  vás  má  rád,  je  to  dobrý  život.

Semeno  zla  Všetci  máme  semienko  zla  vo  svojom  svedomí.  Preto  predtým,  ako  niečo  
urobíme,  časť  nášho  svedomia  hovorí:  áno,  áno,  urob  to!  A  ďalšia  časť  nášho  svedomia  
hovorí:  nie,  nie,  nerob  to!  Toto  je  boj  medzi  dobrom  a  zlom.

Preto,  ak  robíte  v  tomto  svete  nezmysly  a  chcete  využívať  ľudí,  dobre  si  zapamätajte:  čokoľvek  si  
od  ľudí  vezmete,  aby  ste  im  prospeli,  alebo  ľuďom  ublížili,  pamätajte

pozitívne  slová,  musíte  pozitívne  myslieť,  musíte  pozitívne  konať.  Robte  dobré  veci  pre  
ľudí.  Ak  robíte  dobré  veci  pre  ľudí,  ak  sa  obetujete  pre  svojich  priateľov,  pre  svoju  rodinu,  pre  
ľudí,  každý  vám  zo  srdca  poďakuje.  Každý  bude  chcieť  byť  vaším  priateľom  a  byť  s  vami.  
Budete  najlepší  otec  a  dobrý  občan.  To  je  dôvod,  prečo  obetujete  málo  výmenou  za  veľa.

Ak  semienko  zla  polievate,  hnojíte  a  staráte  sa  oň,  rastie.  Existuje  mnoho  semien  zla:  napríklad:  
normálny  človek,  ktorý  sa  dostane  do  sveta  drog,  konzumuje  drogy...  Garantujem,  že  skôr  či  
neskôr  zomrie  na  predávkovanie.  Toto  je  vaša  budúcnosť.  Pred  smrťou  komukoľvek  ublíži,  aby  
dostal  peniaze  a  zaplatil  za  drogy.Toto  je  zárodok  zla.  Ak  sa  nepriblížite,  nikdy  nevyrastie.  Ak  
robíte  ľuďom  zle,  skôr  či  neskôr  sa  vám  niekto  bude  chcieť  pomstiť  a  pôjde  po  vás.  Kým  semienko  
zla  nepolievate  a  nehnojíte,  nevyrastie.  Záleží  na  nás  samých,  na  tom,  ako  chceme  žiť.  Ak  chceme  
žiť  fantasticky  alebo  ako  potkan  utekajúci  odvšadiaľ,  pretože  to  nikto  nechce  a  všetci  hovoria:  
zabite  to,  zabite  to!

Ak  chcete  získať  od  ľudí  malý  úžitok,  ľudia  vás  prinútia  zaplatiť  oveľa  drahšie.  Ak  využijete  čo  i  
len  trochu  ľudí,  ľudia  vás  prinútia  draho  zaplatiť.  Preto  jeden  krok  späť  je  desať  krokov  
vpred.

Aby  ste  pochopili:  v  tomto  svete,  v  tejto  spoločnosti  musíte  obetovať  niečo  z  toho,  čo  máte,  
pre  druhých  bez  toho,  aby  ste  za  to  niečo  chceli  alebo  žiadali,  takže  pohnete  srdcia  ľudí  
viac.  V  takom  prípade  môžete  získať  čokoľvek,  čo  chcete,  a  môžete  získať  čokoľvek,  čo  chcete  
na  tomto  svete.  Každá  dobrá  príležitosť  vám  vždy  povie  ako  prvá.  To  je  semienko  
dobra.

Toto  je  semeno  dobra  a  zla.

Neexistuje  žiadny  negatívny  čin,  ktorý  by  nezostal  bez  následkov.
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Preto,  ak  chcete  byť  svätým  v  posmrtnom  živote,  je  to  veľmi  jednoduché:  konajte  
ako  Ježiš  Kristus,  zomierajte  pre  iných,  žite  pre  iných.  Ako  Budha,  ktorý  zasvätil  
viac  ako  49  rokov  učeniu  ľudí  bez  toho,  aby  kedy  odpočíval,  ani  v  sobotu,  ani  v  
nedeľu.  Vždy  pracuje  pre  ľudí  už  49  rokov.  Obetovať  sa  pre  iných.  Od  týchto  ľudí  
sa  musíme  učiť.  Tomu  semenu  dobra  dávajú  iba  vodu  a  hnojivo,  a  preto  sa  stali  
svetovými  lídrami.  V  živote  všetko  závisí  od  toho,  ako  chcete,  aby  veci  boli:  všetko  
závisí  od  vás.  Preto  sa  treba  o  semienko  dobra  starať.  Zabudnite  na  semienko  zla,  
ktoré  nám  prináša  len  negatívne  veci.  Neprináša  to  nič  dobré:  najprv  sa  zdá,  že  
vám  to  prospieva,  no  po  čase  draho  zaplatíte  dôsledkami,  prídu  na  vás  a  budete  
mať  problémy.  Dobre  si  zapamätajte:  nesnažte  sa  využívať  iných  na  obohatenie,  
pretože  zaplatíte  veľmi  draho,  veľmi  draho.  Máte  veľa  svedectiev,  ktoré  podporujú  
to,  čo  hovorím.  Zo  začiatku  sa  vám  môže  zdať,  že  vám  to  ide  dobre,  no  v  krátkom  
čase  vám  to  príde  zle.  Ak  robíte  veci  zle,  myslíte  si,  že  na  vás  čaká  peklo:  brány  
pekla  sa  vám  otvoria  a  budete  trpieť,  aby  ste  zaplatili  za  to,  čo  ste  urobili.

Ak  necháte  vyrásť  semienko  dobra,  vstúpite  do  raja:  raj  na  vás  čaká  Nie  je  toľko  
problémov  ako  na  tomto  svete,  s  toľkými  prírodnými  katastrofami,  toľkým  
utrpením...  Preto  môžeme  zmeniť  túto  zem  na  raj .  Musíme  len  hnojiť  a  dávať  vodu  
semenu  dobra  a  všetci  budeme  žiť  v  raji.

no,  trestá  ťa  nielen  svedomie,  trestajú  ťa  ľudia,  skôr  či  neskôr  sa  ti  to  vypomstí.  
Keď  zomriete,  všetko,  čo  ste  v  tomto  svete  dosiahli,  si  nezoberiete  nič,  vôbec  nič.

Pred  hnojením  a  zalievaním  semena  zla  si  to  prosím  premyslite.

Vyššie  môžete  kedykoľvek  zomrieť.  Nikto  nevie  okamih,  ani  deň,  kedy  zomrieme.  
Nikto  nevie.  Keď  vzduch  nevstúpi,  je  po  všetkom.  Infarkt,  mozgový  záchvat...  
kedykoľvek  môžete  bez  varovania  zomrieť.

Takže  si  nemyslite,  že  budete  žiť  veľa  rokov.  Nikto  ti  nič  nezaručuje.  Preto  sa  snažte  
žiť  dobre,  snažte  sa,  aby  vás  všetci  milovali.  V  takom  prípade  musíte  k  semenu  
dobra  pridať  vodu,  pôdu  a  hnojivo.  Neexistuje  žiadny  iný  spôsob,  ako  žiť  dobre  a  
mať  dokonalý  život.

Pretože  to  bude  mať  zlé  následky  pre  vás,  vašu  rodinu,  vaše  deti,  vaše  vnúčatá...  
Zamyslite  sa  nad  tým.

V  živote  nemusíš  bojovať  ani  bojovať,  nechaj  tak,  je  to  jedno,  je  to  v  poriadku,  
trpieť  trochu  je  v  poriadku.  Nemyslite  si  toľko:  „Trpím,  trpím...  na  tom  nezáleží.  Ak  
dokážete  odpustiť  druhému,  platíte  semienko  dobra.  Nemyslite  na  pomstu,  
pretože  bolesť  bude  nakoniec  pre  všetkých  a  nikto  nič  nevyhrá.  Preto  nikdy  nemysli  
na  pomstu.  Pomsta  iba  živí  semeno  zla.  Neboj  sa,  Boh,  jeho  svedomie  a  ľudia  sa  ti  
pomstia.  Nemusíte  sa  pomstiť.  Zabudni!  Ostatní  to  budú  mať  zlé,  ty  si  len  obeť.  
Takže  sa  nebudete  musieť  obzerať  späť.  Kto  sa  obzerá  späť,  sú  ľudia,  ktorí  sa  boja,  
pretože  urobili  zle,  a  obávajú  sa  pomsty  druhých.  Preto  sa  týmto  ľuďom  nežije  
dobre,  vždy  v  strachu...

Machine Translated by Google



Preto  si  želám,  aby  ste  všetci  rozumeli  a  konali  dobre  pre  seba  a  pre  ostatných.

Preto  sa  snaží  o  semienko  dobra  starať.  Takto  bude  rásť  a  váš  život  bude  úžasný,  
dajte  svetlo,  vodu  a  hnojivo  semienku  dobra,  ktoré  nosíte  v  sebe.  Prosím,  počúvajte  
ma:  nie  je  nič,  čo  si  berieme  na  druhý  svet,  iba  naše  svedomie  a  naše  dobré  skutky.  
Pre  zisk  sa  neoplatí  robiť  zlo.  Potom  draho  zaplatíte  za  následky:  čaká  vás  peklo.  Sú  
ľudia,  ktorí  hovoria,  že  peklo  neexistuje,  no,  a  ak  existuje,  aké?  Existuje  50%  šanca,  
že  existuje,  takže  v  prípade,  že  existuje,  čo  sa  stane?  Buddha  a  Ježiš  Kristus  hovoria,  
že  existuje,  takže  pre  prípad,  že  by  ste  radšej  nekŕmili  semeno  zla.  Takže  svokor  
nebudeš  trpieť  a  nebude  ti  zle  v  pekle.

SPÄŤ  INDEX

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Skúste  teda  žiť  v  tomto  pozitívnom  svete.  Pretože  negatívne  prináša  iba  negatívne  a  
nikto  nemá  rád  negatívne.  Ak  nemáte  radi  negatívne  veci,  nerobte  negatívne  veci,  
takže  v  tomto  svete  žijeme  všetci  šťastne.
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24.  POKÁNIE

Ak  ste  niekomu  ublížili,  čokoľvek.  Ak  v  ich  vlastný  prospech  alebo  záujem  niekomu  
ublížite,  tento  človek  chce,  aby  mu  bolo  odpustené,  stačí,  aby  o  odpustenie  
poprosil  celým  svojím  srdcom,  musí  o  odpustenie  prosiť  celým  svojím  srdcom.  Ak  
musíte  zaplatiť  následky,  musíte  zaplatiť  následky.  V  tomto  prípade,  keď  už  bolo  
požiadané  o  odpustenie,  musíte  zaplatiť  svoj  dlh  osobe,  ktorej  ste  ublížili.  Ale  musí  
to  byť  z  celého  srdca.  Otvor  svoje  srdce  a  pros  o  odpustenie  pokorne  a  úprimne.  
Všetci  robíme  chyby:  všetci,  niektorí  viac  a  iní  menej.  Dôležité  je  požiadať  o  
odpustenie,  aj  keď  vás  trestajú,  urážajú  alebo  na  vás  kričia  a  ak  musíte  zaplatiť  
následky,  musíte  ich  zaplatiť.  Takto  so  sebou  vyzeráte  dobre.  Takže  môžete  ísť  so  
vztýčenou  hlavou.  Nie  vždy  skloniť  hlavu,  keď  niekoho  vidíte.  Zdvihnite  hlavu  a  
požiadajte  o  odpustenie.  Pristúpite  k  osobe,  ktorej  ste  ublížili,  a  požiadate  o  
odpustenie.  Ak  ste  ublížili  svojmu  otcovi  alebo  matke,  úprimne  požiadajte  o  
odpustenie.

Zahrávaš  sa  s  ľuďmi,  s  pocitmi  ľudí,  snažíš  sa  ľudí  oklamať,  klameš  ľudí  a  teda  
klameš  sám  seba.  Za  toto  zaplatíte  draho:  zaručene.  Zaplatíte  draho.  Keď  príde  
váš  čas,  skôr  či  neskôr  je  to  len  otázka  času.  Ak  nechcete  mať  v  budúcnosti  zlé  
obdobie,  musíte  požiadať  o  odpustenie.  Každému,  komu  si  ublížil.  Požiadať  o  
odpustenie  môže  zachrániť  vašu  budúcnosť.  Ak  chcete,  aby  vaša  budúcnosť  bola  
svetlá,  aby  ste  mali  dobrú  rodinu,  aby  ste  mali  veľa  dobrých  vecí,  musíte  z  celého  
srdca  požiadať  o  odpustenie.

Preto,  keď  požiadate  o  odpustenie,  stanete  sa  čestným  mužom  alebo  ženou.  Ale  
dobre  si  pamätajte,  ak  požiadate  o  odpustenie,  následky  budú  oveľa  menšie.  Ak  
nepožiadaš  o  odpustenie,  keď  jedného  dňa  príde  tvoj  čas,  potrestá  ťa  super  banda  
chudákov.  Ak  požiadate  o  odpustenie,  stojí  to  za  to.  V  tomto  prípade,  čím  skôr  
požiadate  o  odpustenie,  tým  skôr  sa  váš  život  zmení  na  pozitívny.  Dobre  si  
zapamätaj.

Skutočná  ľútosť  je,  že  keď  raz  spoznáte  svoje  vlastné  chyby  a  otvoríte  svoje  srdce,  
aby  ste  požiadali  o  odpustenie,  v  budúcnosti  už  tú  istú  chybu  neurobíte.  Toto  je  
skutočná  ľútosť.  Ak  dnes  požiadate  o  odpustenie  a  zajtra  znova  urobíte  rovnakú  
chybu,  potom  vás  to  nemrzí.

Každý  človek  vo  svojom  živote  vždy  robí  chyby.  Všetci  robíme  chyby  počas  života.  
Existujú  závažné  chyby  a  nie  také  závažné  chyby.  Najdôležitejšie  je  činiť  pokánie  z  
celého  srdca.
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Väčšina  ľudí  povie:  „Dobre,  dobre,  ak  ma  akýmkoľvek  spôsobom  požiadaš  o  
odpustenie,  z  celého  srdca  ti  odpúšťam“  a  vráť  sa  späť  k  tomu,  aby  som  bol  tvojím  
priateľom.  Dokonca  sa  môže  stať  súčasťou  vašej  rodiny.

Ak  vám  niekto  ublížil  a  vy  máte  v  sebe  zášť  a  chcete  sa  pomstiť,  celý  deň  premýšľate  o  
myšlienke  na  pomstu  a  to  vás  zraňuje.

Musíte  si  uvedomiť,  že  v  tomto  svete,  aj  keď  tomu  neveríte,  existuje  trest  bohov.  Tí  
ľudia  hovoria:  Boha  som  nevidel,  preto  neverím.  Neverí  v  trest,  pretože  nevidí  a  necíti.  
Ale  v  tomto  svete  je  veľa  vecí,  ktoré  nemožno  vidieť  ani  cítiť,  ale  existujú.  Napríklad:  
diaľkové  ovládanie  pre  TV.  Keď  stlačíte  tlačidlo,  televízor  sa  zapne  alebo  vypne,  zvýši  
alebo  zníži  hlasitosť….  Vlny  nevidíte,  ale  existujú.  Je  to  ako  s  bohmi,  ako  s  vašou  
vlastnou  energiou,  ktorá  aj  keď  ju  nevidíte,  neznamená,  že  neexistuje.

Preto  existuje  šťastie  alebo  smola.  Ak  chcete  dobre  žiť  a  mať  dobrú  budúcnosť,  dobre  
si  pamätajte:  vždy  žiadajte  o  odpustenie,  ľutujte  veci,  ktoré  robíte  zle.  A  ak  ti  niekto  
ublíži,  musíš  odpustiť,  aj  keby  si  mal  na  to  všetky  dôvody.

Jediná  vec,  aby  vaša  budúcnosť  dopadla  dobre,  pros  o  odpustenie,  komu  si  ublížil,  pros  
o  odpustenie  a  ak  treba,  kľakni  si  pred  obeťou  a  pros  o  odpustenie.  Ak  vám  dokážu  
odpustiť,  môžete  odpustiť  aj  sebe.  Pretože  ak  nepožiadate  o  odpustenie,  máte  
myšlienku,  ktorá  zaznamenáva  všetko,  čo  robíte.  Ak  niekomu  ublížiš  a  rozdrvíš  ho,  s  
touto  negatívnou  myšlienkou  ublížiť  ľuďom  to  ovplyvní  tvoje  myslenie  a  tvoje  zdravie.  
Zakaždým,  keď  urobíte  niečo  zlé,  nahromadíte  negatívnu  energiu  a  budete  okolo  seba  
nachádzať  stále  viac  negatívnych  vecí:  smolu,  zlé  zdravie,  ľudia  vás  nemilujú,  zlá  
budúcnosť,  zlá  práca,  vaše  manželstvo  stroskotá...

Najprv  musíte  myslieť  na  toho  druhého.  Ak  budete  v  prvom  rade  myslieť  na  „mňa“,  na  
svoje  vlastné  záujmy,  každý  deň  sa  zaviažete  viac

Pretože  keď  je  človek  negatívny,  je  nemožné,  aby  mal  nádherný  život.

Niektorí  dostanú  trest  predtým  a  iní  potom.  Potrestáš  sa,  draho  zaplatíš,  je  to  otázka  
času.  Skôr  či  neskôr  draho  zaplatíte.  Nikto  neunikne  ich  trestu.  A  ak  sa  neospravedlní,  
váš  trest  bude  oveľa,  oveľa  väčší.  Ak  poprosíš  o  odpustenie,  niekedy  ťa  ani  neodsúdia,  
neplatíš  následky.  Pretože  keď  z  celého  srdca  prosíš  o  odpustenie,  väčšina  ľudí  ti  
odpustí.

chyby.

Dobre  si  pamätajte:  musíte  požiadať  o  odpustenie,  pretože  ste  ublížili,  po  prvé  bohom,  
po  druhé  ľuďom  a  po  tretie  sebe.  Každá  chyba  pochádza  zo  sebectva,  čím  viac  mňa,  
tým  viac  chýb.  Je  veľa  ľudí,  ktorí  to  nikdy  neľutujú  a  zakaždým,  keď  sa  im  život  zhorší,  
starnú  rýchlejšie  a  stane  sa  im  viac  zlých  vecí.

Aby  ste  sa  vyhli  ďalším  chybám:
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Prekonať  to  zlé  z  minulosti  s  ľútosťou,  bez  toho,  aby  ste  mali  v  sebe  zášť,  je  pre  vás  to  
najlepšie.

Preto  sa  pre  svoje  dobro  musíte  naučiť  odpúšťať  druhým.  Ak  sa  nenaučíš  odpúšťať  
druhým,  ublížiš  tým  sebe.  Musíte  odpustiť  a  prosiť  o  odpustenie  a  zo  srdca  činiť  pokánie.  
Skutočne  činiť  pokánie  neznamená  urobiť  v  budúcnosti  tú  istú  chybu  znova:  to  znamená  
skutočne  činiť  pokánie.

3º  nemysli  na  budúcnosť.

Ak  to  dnes  ľutujete  a  zajtra  budete  robiť  tie  isté  chyby,  potom  vás  to  naozaj  nemrzí.

1º  zabudnite  na  minulosť

Mnoho  ľudí  myslí  na  budúcnosť;  niektorí  myslia  na  negatívnu  budúcnosť  alebo  čokoľvek  
iné,

Keď  sú  kanály  upchaté,  ochoriete  a  život  sa  skráti.  Ak  v  živote  nemáte  zdravie,  čo  máte?  
Preto  pre  vaše  vlastné  dobro:  ak  chcete  mať  dlhý  život,  šťastie  a  dobré  zdravie,  musíte  
urobiť  dve  veci:  požiadať  o  odpustenie,  keď  niekomu  ublížite,  a  ak  iný  ublíži  vám,  musíte  
tomu  človeku  z  celého  srdca  odpustiť. .  Ak  neodpustíš,  ako  budeš  žiť,  ak  budeš  celý  deň  
myslieť  na  pomstu,  pomstu,  pomstu...  ako  budeš  mať  dobré  zdravie?

2.  zabudni  na  darček,  nemysli  toľko,

To  nie  je  možné.

Ľudia  nám  pri  mnohých  príležitostiach  ubližujú,  ale  neprechovávajte  zášť,  odpustenie  
druhým  je  pre  vás  prospešné:  môžete  mať  mladú,  svetlú,  priateľskú  tvár  s  dobrou  
budúcnosťou.  Keď  sa  hneváte,  vždy  si  myslite,  že  sa  to  už  stalo.  A  zabudni  na  to.

Nebojte  sa,  Boh,  spoločnosť  a  ľudia  sa  postarajú  o  potrestanie  ľudí,  ktorí  páchajú  zlo.  
Každý  bude  vedieť,  aký  je  to  človek,  jeho  budúcnosť  bude  najhoršia.  Nie  je  potrebné,  
aby  sme  urobili  spravodlivosť  za  škody,  ktoré  nám  spôsobili.

Pretože  tou  negatívnou  myšlienkou  si  zablokujete  nervy,  ktoré  idú  z  hlavy  do  chrbtice  
a  odtiaľ  do  celého  tela,  do  celého  organizmu.  Opýtajte  sa  ktoréhokoľvek  lekára,  všetci  
súhlasia.

Dobre  si  zapamätajte:  na  to,  aby  ste  žili  dobre,  sú  tri  veci:

Dobre  si  zapamätaj:

A  potom  už  nemôže  žiť  v  pokoji.  Keď  premýšľate  o  minulosti,  prítomnosti  alebo  
budúcnosti,  nemôžete  žiť  dobre:  čokoľvek  z  minulosti,  zlé  alebo  dobré.

V  tomto  prípade  môžete  žiť  s  dobrým  zdravím,  dobrou  budúcnosťou,  dobrou  rodinou,  
všetko  bude  úžasné.

Dve  dôležité  veci  v  živote:  prosiť  o  odpustenie  od  ľudí,  ktorým  ste  ublížili,  a  odpustiť  
ľuďom,  ktorí  ublížili  vám.
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Jediná  vec,  ktorá  sa  počíta,  ste  vy.

To  je  horšie  ako  najhoršie.  Najsilnejším  nepriateľom,  ktorého  máme,  sme  my  sami,  
preto  o  tom  premýšľajte  pre  svoje  dobro;  Všetko  závisí  od  vás,  nie  od  niekoho  iného.

SPÄŤ  INDEX

Boh,  zákon,  spoločnosť  za  vás  potrestá.  Preto  opustite  svoju  pomstu  a  svoju  zášť,  aj  
keď  máte  úplnú  pravdu.  Takže  budete  mať  dlhý  život,  dobré  zdravie  a  dobrú  
budúcnosť.  Ak  chceš  byť  zdravý,  musíš  mať  pozitívne  myslenie,  ak  nie,  ako  môžeš  žiť,  
ak  máš  nenávisť  každý  deň,  tvoja  tvár  je  plná  nenávisti.  Aj  keď  máte  pravdu,  aj  keď  
ste  obeťou,  zabudnite  na  to,  pretože  okrem  toho,  že  vám  ten  druhý  ubližuje,  
ubližujete  aj  sebe.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.
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25.  STRACHY,  STRACHY  A  NOČNÉ  MORY

Ak  nebudete  robiť  rozdiely,  nebudete  iného  klamať,  ani  nezdrvovať,  ani  využívať  výhody  toho  
druhého,  pretože  ten  druhý  ste  vy  a  neubližujete  si.  V  tomto  prípade  budete  ryba  vo  vode.  Všade  
budete  vítaní.  Všetci  ťa  milujú  a  rešpektujú.  Nebudete  mať  strach  ani  strach.  Musíte  prijať  život  
tak,  ako  prichádza,  s  jeho  chvíľami  šťastia  a  chvíľami  nešťastia.  Všetko,  čo  na  tomto  svete  vlastníš,  
keď  zomrieš,  všetko  opustíš.

V  tomto  živote  sa  musíte  naučiť  nemať  strach  alebo  strach.  Odkiaľ  pochádzajú  strachy  a  strachy?  
Prichádzajú  si  po  priania.  Čo  chceme  vlastniť.  Strach  o  svoj  život,  o  svoju  budúcnosť,  o  všetky  
svoje  túžby;  to  vo  vás  vyvoláva  strach.  Čím  viac  budem  mať,  tým  viac  strachov  a  strachov  sa  mu  
bude  objavovať.  Čím  viac  bude  milované  ja  tohto  tela,  tým  to  bude  horšie  a  nebudete  žiť  v  pokoji.  
Samozrejme.  Vaša  posledná  noc  môže  byť  ktorýkoľvek  deň.  Každý  deň  zomiera  na  svete  veľa  ľudí.

Z  rôznych  dôvodov.  Existuje  mnoho  druhov  nehôd.  Nikto  nevie,  kedy  zomrú.  Smrť  k  vám  môže  
prísť  kedykoľvek  z  miliónov  príčin.  Umieranie...  všetci  zomrieme.  Všetci  zomrieme.  Kto  nezomrie?  
Toto  telo  je  moje,  nie  ja.  Ak  tomu  rozumiete,  že  duša  je  rovnaká  ako  nájomník,  že  jedného  dňa  
musíme  toto  telo  opustiť,  potom...  Prečo  robíme  toľko  negatívnych  činov,  ako  sú  podvody,  
podvádzanie,  aby  sme  využívali  ľudí  v  prospech  tohto  tela?  Budete  mať  dva  problémy.  Prvý  so  
svojím  svedomím,  viete,  že  to  nie  je  dobre  urobené.  Všetci  budú  strachy.  Čím  viac  negatívnych  
činov  urobíte,  tým  viac  budete  mať  strach  a  strach.  Ak  spáchate  desať  negatívnych  činov  voči  
ľuďom,  budete  mať  desať  nepriateľov.  Všetci  budú  čakať  na  príležitosť  pomstiť  sa.  Ak  máte  milión  
nepriateľov,  budete  mať  milión  strachov.  Všetci  budú  čakať  na  to,  že  si  pre  vás  príde  vaša  
nešťastná  chvíľa.  Každý  má  svoje  chvíle  šťastia  a  chvíle  smolu.  Ak  keď  budete  mať  šťastie,  
namiesto  pomoci  budete  ľudí  drviť  a  využívať  ich,  keď  budete  mať  smolu,  prídu  po  vás.  Preto  
nevyužívajte  svoju  situáciu  bohatstva  a  moci,  pretože  vaše  šťastie  nebude  trvať  celý  život.  Dnes  
si  na  rade  ty  a  zajtra  ten  druhý.  Je  to  kolobeh  života.  Všetky  obavy  pochádzajú  z  tohto  ja,  z  ja  tela.  
Pochopte,  že  toto  telo  je  na  jedno  použitie.  A  nič  viac.  Sme  duša  a  to,  čo  vždy  nosíme  s  dušou,  sú  
naše  činy  a  naše  svedomie.  Toto  nikdy  nezmizne.  Preto  sa  snaž,  aby  som  bol  čo  najmenší,  aby  si  
bol  človekom,  ktorý  nebude  robiť  rozdiely  medzi  mnou,  tebou,  ním  a  spoločnosťou.
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Ak  dáte  druhému  negatív,  ten  druhý  vráti  negatívnejšie.  Toto  je  život.  Taký  je  zákon  karmy.  Ak  
vám  niekto  ublíži,  nebojte  sa,  nemusíte  sa  mstiť.  On  sám  sa  potrestá,  potrestá  ho  Boží  zákon,  
potrestá  ho  jeho  svedomie.  Všetky  negatívne  činy,  ktoré  páchame,  sú  „chlieb  na  dnes  a  hlad  na  
zajtra“,  to  nikam  nevedie.

Život  sa  mení  a  každý  musí  prežiť  dobré  aj  zlé  chvíle.  Nepripisujte  takú  dôležitosť  veciam  tohto  
sveta.  Ak  ťa  opustí  žena,  nemusíš  spáchať  samovraždu,  na  svete  je  veľa  lepších  žien  a  ak  ťa  
opustí  manžel,  určite  si  nájdeš  iných  mužov  oveľa  lepších  ako  je  tvoj  manžel.  Na  svete  sú  milióny  
ľudí.  Tak  sa  neboj,  po  tvojej  smole  príde  aj  tvoje  šťastie  a  môžeš  si  nájsť  lepšieho  manžela/
manželku,  ako  bol  ten,  ktorý  ťa  opustil.  určite  máš  Ak  vždy  robíš  ako  prvý  pre  druhých,  ponúkni  
najprv  svoje  srdce...  druhý  odpovie  rovnako.  Vráti  vám  to  s  väčším  srdcom.

Ďalším  strachom  je  choroba,  ak  sa  bojíte,  vaša  myseľ  si  myslí:  Mám  zdravotné  problémy,  mám  
zdravotné  problémy...  a  chorobu  spôsobuje  vaša  vlastná  myseľ.  Ty  "zješ  kokos".  Ak  dáte  z  mozgu  
príkaz  telu,  že  máte  zdravotné  problémy,  telo  ochorie.  Myseľ  ovláda  vaše  telo.  Ak  váš  mozog  
myslí  negatívne,  vaše  telo  bude  páchať  negatívne  činy.  Ak  myseľ  povie  telu:  „skoč  cez  balkón“,  
telo  preskočí  balkón.  Telo  vždy  poslúcha  myseľ.  Ak  svojou  mysľou  dáte  svojmu  telu  príkaz  na  
pozitívne  činy,  vaše  telo  pomôže  ľuďom.

Preto  sa  snažte  mať  menšie  ja,  pretože  čím  menšie  je,  tým  menej  budete  mať  strachov  a  obáv.  
Čím  viac  peňazí  máte,  tým  viac  máte  strach.  Ak  máte  1  000  000  eur  máte  1  000  000  strachov,  ak  
máte  10  eur,  máte  10  strachov  a  ak  nemáte  žiaden  cent,  nemáte  strach,  pretože  keďže  nič  
nemáte,  nikto  vás  nemôže  oklamať  resp.  poraniť  ťa.  Milionár  má  oveľa  viac  obáv,  pretože  sa  bojí,  
že  ho  niekto  podvedie,  že  mu  unesú  rodinu...  musia  byť  pri  odchode  z  domu  chránení,  aby  ich  
neokradli  a  vždy  všade  chodia  so  strachom.  Prečo  sa  banditi  nebavia  s  chudobnými?  pretože  im  
nemajú  čo  vziať.  Preto,  ak  nič  nemáte,  čoho  sa  budete  báť?  tak  sa  ti  žije  dobre.

Prečo  využívať  iných,  aby  ste  dostali  niečo  na  krátky  čas,  že  budete  žiť  toto  telo?  Ak  ste  negatívni,  
pritiahnete  negatívnych:  každý  so  svojím  druhom:  ako  zlodej  so  zlodejom,  narkoman  s  
narkomanom...  každý  so  svojím  druhom.  To  je  dôvod,  prečo  sa  negatívny  spojí  s  negatívnym.  To  
musíš  pochopiť.  V  živote  musíte  prijať  všetko,  čo  máte,  srdcom,  či  už  je  to  dobré  alebo  zlé.  Je  veľa  
ľudí,  ktorí  spáchajú  samovraždu  kvôli  malým  problémom,  ale  tým  sa  nič  nevyrieši.  Títo  ľudia  
musia  pochopiť,  že  každý  má  svoju  smolu  aj  šťastie.  Počkajte  trochu,  že  po  tme  príde  úsvit  a  
príde  slnko.  Nebuď  šťastný,  keď  k  tebe  príde  tvoje  šťastie,  pretože  po  šťastí  príde  tvoja  smola.

Ak  myslíte  na  negatívne  činy,  vaše  telo  bude  ľuďom  ubližovať.
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Ak  chcete  zmeniť  krajinu  a  ľudia  vás  podporujú,  môžete  založiť  stranu  a  stať  sa  prezidentom.

Tí  ľudia,  ktorí  zabíjajú  nevinných  v  mene  Boha  bez  toho,  aby  sa  o  čokoľvek  starali,  nikdy  v  žiadnej  
Biblii  nehovorí,  že  zabíjate  nevinných.  Nevinní  ľudia  za  nič  nemôžu.  Ak  máš  problém,  mal  by  si  
ho  riešiť  s  kýmkoľvek,  s  vládou,  politikmi...  ale  nezabíjaj  nevinných  ľudí.  Tí  ľudia  nevedia;  ak  
zabiješ  človeka,  pôjdeš  do  pekla  na  1  000  000  rokov.  Ak  zabijete  10  ľudí,  pôjdete  do  pekla  na  10  
000  000  rokov.  Po  opustení  pekla  sa  narodia  ako  zvieratá  a  teda  budú  žiť  1  000  000  rokov  a  
potom  sa  narodia  ako  veľmi  chudobní  ľudia.  Ľudia,  ktorí  hovoria,  že  kto  zabíja  na  obranu  
náboženských  myšlienok,  ide  do  neba,  klamú.  To  je  slovo  diabla.

Za  žiadnych  okolností  nemožno  ospravedlniť  žiadne  zabíjanie.  Neexistuje  žiadne  ospravedlnenie  
pre  žiadnu  príčinu.  Zabíjanie  je  zakázané  zákonom  bohov.  Neexistuje  žiadne  odpustenie.  Ani  
jedna  príčina  nie  je  platná.  O  tom  musíte  byť  presvedčení.  Môžete  bojovať  za  čo  chcete,  ale  nikdy  
nepoužívajte  násilie.  Násilie  prináša  násilie.

Ak  to  tak  chce  väčšina,  bude  to  tak.  Nikdy  to  však  nerobte  nasilu.  Aj  keď  sú  vaše  nápady  dobré,  
nikdy  ich  neprinútite,  aby  vás  počúvali  praktizovaním  násilia  a  vrážd,  aby  sa  vaše  predstavy  
naplnili.  Pokúste  sa  presvedčiť  ľudí,  že  vaše  nápady  sú  dobré  a  ak  vás  podporia,  založte  stranu.  
Ak  vás  väčšina  podporuje,  môžete  svoje  nápady  realizovať,  ale  dobre  si  pamätajte:  za  žiadnych  
okolností  by  ste  nemali  zabíjať,  aby  ste  niečo  získali.  Ani  v  mene  Boha.  Všetci  ľudia,  ktorí  využívajú  
vraždy  na  obhajobu  akejkoľvek  kauzy,  zaplatia  draho.  Nikto  neutečie.  Keď  majú  chvíľku  smoly,  
zaplatia  draho  a  s  úrokmi.

Musíte  pochopiť,  že  život  sa  mení.  Všetci  máme  chvíle  nešťastia  a  šťastia.  Nepotrebuješ  byť  
smutný,  ani  sa  opiť  alebo  spáchať  samovraždu...  toto  všetko  nepotrebuješ,  keď  ti  je  zle.  Všetko  
bude  fungovať.

Za  žiadnych  okolností  neubližujte  iným.  Všetky  končia  fatálne.  Ak  vám  niekto  ublíži,  musíte  
odpustiť  a  zabudnúť,  pretože  ten  človek  je  ignorant,  musíme  ho  ľutovať.  Pretože  títo  ľudia  robia  
zle,  zákon  ich  trestá,  spoločnosť  ich  trestá  a  ich  život  bude  osudný  a  keď  zomrieš,  pôjdeš  do  
pekla  a  v  pekle  zostaneš  1  000  000  rokov  a  každý  deň  budeš  recitovať,  aby  si  zomrel  znova  a  
znova  až  do  výkonu  trestu.  Ľudia,  ktorí  si  myslia,  že  škodiť  druhým  je  prospešné,  sa  títo  ľudia  
mýlia.  Nikdy  neukazujte  prstom,  keď  sa  niekto  mýli,  snažte  sa  vychovávať  dobrými  slovami,  aby  
pochopili  a  zmenili  svoje  správanie.  Násilie  vracia  násilie  a  to  nikdy  nekončí.  Existuje  veľa  ľudí,  
ktorí  robia  chyby,  napríklad  teroristi,  ktorí  na  svoje  telá  umiestňujú  bomby,  aby  vykonali  útoky  
na  verejných  miestach,  ako  sú  trhy.

Všetci  bohovia  sú  naklonení  životu.  Žiadne  náboženstvo  nie  je  za  zabíjanie  a  ak  niekto  v  mene  
akéhokoľvek  náboženstva  hovorí,  že  musíte  zabíjať,  manipuluje  tým  úbohých  ignorantov,  ktorí  
nevedia  rozlíšiť  dobro  od  zla.  Tvoje  telo  nie  je  tvoje,  patrí  tvojmu  otcovi  a  matke,  ktorí  ti  ho  dali.  
Ste  ako  nájomník  používajúci  toto  telo.  Nesmiete  zabíjať  svoje  telo  a  tým  menej  telo  ostatných.
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Mnoho  ľudí  má  počas  spánku  nočné  mory,  ktoré  niekedy  spôsobujú  smrť.  Kým  spíme,  
neuvedomujeme  si,  že  to,  čo  snívame,  je  iba  sen.  Myslíme  si,  že  to,  čo  snívame,  je  realita,  a  preto  
je  veľa  ľudí,  ktorí  zomierajú  na  infarkt,  pretože  si  myslia,  že  to,  čo  snívajú,  je  realita.  Nesplnené  
priania  a  myšlienky  na  pomstu  spôsobujú  nočné  mory.  Tieto  negatívne  myšlienky  môžu  zmeniť  
váš  sen  na  horor.

V  tomto  živote  snívame,  ale  nevieme,  že  snívame.  Toto  telo  sa  rodí  a  umiera,  všetko,  čo  v  tomto  
živote  máte,  keď  zomriete,  budete  musieť  všetko  opustiť,  nič  si  so  sebou  nevezmete.  Všetko  je  
sen.  Preto  si  nemyslite,  že  život  je  skutočný,  všetko  je  čistý  sen.  Je  to  len  sen.  Ak  to  pochopíte,  
nebudete  si  brať  život  tak  osobne  a  budete  žiť  spokojne,  radostne  a  šťastne.  Nerobte  nikomu  
nič  zlé  a  plňte  si  svoje  záväzky,  tak  nebudete  mať  strach  a  budete  žiť  v  pokoji.  Ako  keby  ste  dane  
neplatili,  skôr  či  neskôr  ich  budete  musieť  zaplatiť  aj  s  úrokmi.

zomrieť.

Keď  pochopíte,  že  život  sa  mení  a  všetci  máme  svoje  dobré  a  zlé  chvíle,  potom  budete  žiť  pokojne  
a  nebudete  mať  strach.  Strach  zabíja.

To  bude  horšie,  pretože  vám  nezostane  nič.  Dane  sa  používajú  na  výstavbu  nemocníc  a  pomáhajú  
blahu  ľudí.  Pomáhame  si  navzájom.  Ak  to  budete  robiť  srdcom,  váš  život  bude  dokonalý.  Keď  
zaplatíte  dane,  peniaze,  ktoré  vám  ostanú,  sú  čisté,  aby  ste  si  dobre  žili.  Ak  podvádzate  alebo  
konáte  v  rozpore  so  zákonom,  každú  chvíľu  vás  objavia  a  bude  to  horšie,  pretože  vám  všetko  
zoberú.  Všetko  má  svoj  moment.  Čím  viac  negatívnych  činov  spáchate,  tým  viac  nočných  môr  a  
strachov  budete  mať.  Účty  nevychádzajú.  Pomáhať  ľuďom  a  plniť  si  svoje  povinnosti.  Tak  sa  vám  
bude  dobre  žiť  so  zdravím  a  šťastím  a  nebudete  sa  ničoho  a  nikoho  báť.

Nočné  mory,  ktoré  máme,  keď  spíme.  Veľa,  veľa  ľudí  má  nočné  mory,  keď  spia,  už  nevstávajú,  
lebo  zomierajú.  Prečo  keď  spíme,  môžeme  dostať  infarkt  a  zomrieť?  Väčšina  smrteľných  
záchvatov,  ktoré  utrpíme,  keď  spíme,  má  svoj  pôvod  vo  veľmi  veľkej  nočnej  more  počas  spánku.  
Preto  je  spánok  pre  život  veľmi  nebezpečný.  Problém  je  v  tom,  že  keď  snívame  nevieme,  že  
snívame,  veríme,  že  žijeme  realitu,  nerozlišujeme,  či  je  to  sen  alebo  skutočný  život.  Premieňame  
sen  na  skutočnosť.  Toto  je  jednoducho  fantázia,  ale  keďže  nerozlišujeme  medzi  realitou  a  snom,  
veríme,  že  to,  čo  snívame,  je  to,  čo  žijeme.  Napríklad,  ak  snívate,  že  na  vás  niekto  zaútočí  nožom,  
skutočne  veríte,  že  sa  to  deje.  Myseľ  sa  dostáva  do  stavu  šoku  a  telo

Rovnako  ako  pri  útoku  z  11.  septembra  v  New  Yorku  mnoho  ľudí  skočilo  z  vrchu  budov  do  
prázdna.  Títo  ľudia,  skôr  ako  sa  dostali  na  zem,  zomreli.  Ak  si  za  pár  sekúnd  myslíte,  že  za  pár  
sekúnd  dopadnete  na  zem  a  budete  ako  kaša,  predtým,  než  sa  dostanete  na  zem,  vám  myseľ  už  
vzala  život,  dokazujú  to  lekári.  Sila  mysle  je  mimoriadna.  Sila  myšlienky  pre  dobro

NOČNÉ  MORY
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Keď  je  negatívum  nadradené,  je  to  čisté  sebectvo,  nemyslí  na  druhých,  myslí  na  druhých,  len  aby  
získal  svoj  vlastný  prospech  bez  milosti  a  bez  zásad.  Nikdy  by  ste  za  žiadnych  okolností  nemali  
nikoho  zneužívať.  Všetko  utrpenie,  ktoré  spôsobíte  iným  vo  svoj  vlastný  prospech,  sa  končí  
fatálne.  Zákon  karmy  skôr  či  neskôr  pôsobí  a  to,  čo  zožnete,  to  budete  žať,  či  už  pozitívne  alebo  
negatívne.  Nikto  neutečie.  To  musíte  vedieť.  Sledujte  televíziu,  každý  deň  sú  v  správach  prípady  
ľudí,  ktorí  spáchali  trestný  čin  a  boli  zadržaní  políciou.  Každý  deň  veľa  prípadov.  Ak  konáte  proti  
svojim  zásadám,  svojmu  svedomiu  proti  zákonu  a  zákonu  Božiemu,  neminiete  svoj  trest.  Najprv  
to  ovplyvní  vaše  zdravie  a  potom  budete  musieť  zaplatiť  za  svoj  zločin.

Aby  ste  nemali  nočné  mory  vo  svojich  snoch,  musíte  pochopiť,  že  toto  telo  je  moje,  nie  ja.  Ako  
moje  oblečenie,  moje  auto,  môj  byt...  sú  moje,  nie  ja.  Si  tvoje  svedomie,  tvoja  duša.  Telo  v  tomto  
svete  používa  iba  duša.  Aby  ste  nezomreli  pred  časom,  musíte  brať  život  uvoľnenejšie,  nebrať  
veci  tak  osobne.

a  za  zlé.  Musíte  si  uvedomiť,  že  toto  telo  sa  pohybuje,  pretože  myseľ  má  energiu,  má  dušu  a  má  
vedomie.

Čím  osobnejšie  veci  beriete,  tým  viac  budete  trpieť.  Keď  nemáte  šťastie,  je  to  ako  noc  a  keď  máte  
šťastie,  je  to  ako  deň.  Čo  príde  po  dni?  prichádza  noc  a  po  noci  prichádza  deň.  Život  je  taký,  mení  
sa.  Keď  sa  ťa  smola  dotkne,  nikoho  neobviňuj,  na  nikoho  sa  nehnevaj,  trpezlivo  čakaj  na  šťastie,  
na  východ  slnka.

Mŕtvola  je  telo  ako  naše  a  prečo  sa  nehýbe?  pretože  mu  chýba  energia,  duša,  svedomie.  To  je  
dôvod,  prečo  vám  táto  sila  myšlienky  môže  zachrániť  život,  ale  môže  vás  aj  zabiť.  Je  to  ako  minca,  
ktorá  má  dve  strany.  Musíte  ovládať  svoju  myseľ  a  nenechať  sa  ovládať  svojou  mysľou.  Treba  
vedieť  rozlíšiť  realitu.  Na  to  musíte  cvičiť  jogu,  takže  budete  mať  silné  svedomie  a  budete  ovládať  
svoju  myseľ.  Vo  svojom  vnútri  máte  dva  typy  myšlienok,  dve  energie,  jednu  pozitívnu  a  jednu  
negatívnu.  Čokoľvek  robíme,  myslíme  si:  robím  to,  nerobím  to,  páči  sa  mi  to,  nepáči  sa  mi  to,  
chcem  to,  nechcem  to...  premýšľať  o  zabíjaní,  nezabíjať,  brať  pomstiť  sa  alebo  nepomstiť  sa...  
vždy  myslíš  na  dve  myšlienky,  jednu  pozitívnu  a  jednu  pozitívnu,  ďalšiu  negatívnu.  Tieto  dve  
myšlienky  by  ste  sa  mali  pokúsiť  ovládať  pomocou  jogovej  meditácie  a  dobrých  skutkov  voči  
ľuďom,  aby  ste  mali  pozitívne  myslenie,  pretože  toto  pozitívne  myslenie  vám  dodá  pozitívnu  
energiu.

Väčšina  ľudí  má  veľmi  vysoké  negatívne  myslenie.

Ak  máš  v  živote  problémy  a  neznesieš  to  a  spáchaš  samovraždu,  nič  nevyriešiš  a  ešte  si  to  
komplikuješ.  Nič  neriešite  a  všetko  je  komplikované  pre  rodinu,  priateľov  a  ľudí  okolo  vás.

Nielen  to  podľa  zákona  bohov,  v  posmrtnom  živote  vás  čaká  veľa  utrpenia,  budete  potrestaní  
tým,  že  sa  donútite  spáchať  samovraždu  rovnakým  spôsobom,  akým  ste  to  robili  v  tomto  živote,  
každých  7  dní  po  mnoho  rokov.  Bolesť,  ktorú  cítite,  keď  vaša  duša  opúšťa  telo,  je  veľmi  intenzívna  
a  nedá  sa  vysvetliť  slovami.  Tento  druh  bolesti,  keď  sa  duša  chystá  opustiť  telo...  nevieš  si  
predstaviť  tú  úzkosť.  Zamyslite  sa  nad  tým.  Robíte  veci  horšie  tu  v  posmrtnom  živote.
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SPÄŤ  INDEX

Akýkoľvek  typ  sna  má  základ.  Ak  nie  som  ja,  nie  je  ani  sen.
Iba  živý  sen.  Odkiaľ  pochádzajú  sny?  Pochádzajú  z  vašich  nesplnených  túžob.  Úzkosť,  hnev,  vaše  
nešťastie  alebo  šťastie...  všetky  druhy  pozitívnych  alebo  negatívnych  túžob  spôsobujú  vaše  sny.  
Čím  rozmarnejší  a  sebeckejší  budete,  tým  viac  snov  a  nočných  môr  budete  mať.  Čím  viac  milujete  
svoje  telo,  tým  viac  nočných  môr  budete  mať.  Čím  viac  mám  nočné  mory.  Telo  je  na  pár  rokov.  
Keď  sa  narodíme,  neprinesieme  nič,  ani  1  cent  a  keď  zomrieme,  nič  neberieme.  Všetko,  čo  
vlastníte,  je  čistá  fantázia.

Nebojte  sa  žiadneho  problému,  čoskoro  ho  vyriešite  a  váš  čas  šťastia  príde.

Stojí  za  to  toľko  bojovať  za  veci  tohto  sveta?  Zamyslite  sa  nad  tým.

Každý  je  zodpovedný  za  svoje  činy,  ak  máte  problémy,  skúste  ich  vyriešiť  a  nespáchať  
samovraždu.  Nie  je  to  správne,  musíte  byť  zodpovedný  za  svoje  činy  a  len  vy  môžete  opraviť  
svoje  veci,  pretože  každý  je  zodpovedný  za  svoje  činy.  Keď  máte  šťastie,  nebuďte  šťastní,  pretože  
vaše  šťastie  nebude  trvať  večne.  Život  sa  točí  a  každý  príde  na  rad.  Ak  chcete,  aby  vám  šťastie  
vydržalo  po  celý  život,  musíte  urobiť  tri  veci:  po  prvé,  s  peniazmi,  ktoré  vám  ostanú,  pomáhať  
ľuďom.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Po  druhé,  radí  ľuďom  konať  dobro  a  po  tretie,  pomáha  druhým.  Neočakávajte,  že  za  to  niečo  
dostanete,  musíte  pomáhať  bez  toho,  aby  ste  niečo  na  oplátku  očakávali,  celým  srdcom  a  
inkognito  bez  toho,  aby  niekto  vedel,  že  pomáhate.  Takže  vaše  svedomie  bude  vždy  šťastné  a  
budete  hromadiť  pozitívnu  energiu.
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26.  MINULOSŤ,  SÚČASNOSŤ,  BUDÚCNOSŤ.

Hlavne  musíš  pochopiť  3  veci:  1.  Minulosť.  Každý  človek  má  vo  svojej  minulosti  nejaký  smutný  
moment,  nejaký  nechcený  moment,  nejaký  zlý  moment,  ten  moment,  keď  vám  ľudia  ublížili,  ublížili  
spoločnosti,  rodine  alebo  priateľom.  Toto  musíte  zabudnúť.  Ak  máte  vo  svojom  myslení  nenávisť,  je  
to,  ako  keby  ste  do  domu  dávali  všetky  druhy  odpadu.  Žijete  vo  vnútri  a  keď  odpadky  zhnijú,  zhnijete  
spolu  s  odpadkami.  Títo  ľudia  nerozumejú.  Samozrejme,  ľudia  vám  ubližujú.  Keď  vám  ľudia  ubližujú,  
máte  právo  sa  pomstiť,  nenávidieť.  Určite  áno.  Ale  pokiaľ  v  sebe  držíte  zášť  a  pomstu,  ubližujete  
najskôr  sebe,  nie  svojmu  nepriateľovi,  nie.  Ublížil  si  sám  sebe.  Pretože  keď  máte  tento  typ  negatívnych  
myšlienok,  mozog  od  krku  blokuje  nervy,  ktoré  komunikujú  chrbticu  so  zvyškom  tela.  Ak  stále,  
nepretržite,  24  hodín  denne,  po  celý  rok,  máte  túto  negatívnu  myšlienku  a  právom  držíte  zášť,  
samozrejme,  že  to  ovplyvní  celé  vaše  telo...  Lekári  dokazujú,  že  to  tak  nie  je  dobré  pre  nás.  A  keďže  
nám  to  nevyhovuje,  nezostáva  nič  iné,  ako  odpustiť.  Musíme  odpúšťať  druhým,  ako  keby  sme  
odpúšťali  sami  sebe.  Prečo  musíme  odpúšťať,  ak  sme  boli  tak  zranení?  pre  naše  dobro.  Nie  kvôli  
tomu,  kto  nám  ubližuje.  Ak  niekto  musí  potrestať,  uisťujem  vás,  hovorí  zákon  vesmíru;  každý  má  svoje  
svedomie  a  každý  sa  trestá.  Boh  tiež  trestá,  nemusíš  mať  v  sebe  zášť,  nemusíš  sa  domáhať  
spravodlivosti.  Jeho  svedomie  ho  potrestá,  ty  sa  nemusíš  trápiť.

Žiť  v  zdraví  a  dlhom  živote,  s  dobrou  budúcnosťou,  dobrou  láskou,  dobrou  rodinou  a  žiť  v  ceste  ruží,  
ako  Boh  prikazuje.

Ak  nám  niekto  ublíži,  je  to  ako  keby  sme  splatili  dlh  voči  tomu  človeku  a  už  mu  nič  nedlžili.  Je  to  ako  
keby  ste  požiadali  banku  o  úver.  Po  získaní  kreditu  musíte  zaplatiť.  Aký  liek.

Preto  musíte  odpustiť  tejto  minulosti,  aby  ste  mali  dobrú  prítomnosť  a  lepšiu  budúcnosť.  Ak  ste  plný  
nenávisti,  pomsty  a  negatívneho  myslenia,  nebudete  žiť  dobre.  Zblázniš  sa.  Veľa  ľudí  si  tým  prešlo  a  
sú  traumatizovaní,  pretože  nikdy  nezabudnú.  Ako  povedal  Budha:  Všetky  veci  nie  sú  náhodné.  Existujú  
dva  dôvody,  ktoré  vysvetľujú,  prečo  vám  ľudia  ubližujú:  Prvým  je,  že  ak  sme  danej  osobe  ublížili  v  
minulom  živote,  logicky  má  táto  osoba  právo  pomstiť  sa.

Toto  je  prvá  možnosť.
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Musíte  zabudnúť  na  minulosť.

Preto,  aby  ste  dobre  žili,  musíte  najprv  zabudnúť  na  svoju  minulosť.

Život  je  rovnaký.  Mnoho  ľudí  hovorí:  "Neverím  v  Boha,  neverím  v  nič"  Ale  každý,  kto  vykoná  
negatívny  čin,  zákon  vesmíru,  zákon  svedomia,  ho  potrestá.

Ďalšia  vec:  ak  sme  v  minulom  živote  niekomu  ublížili  a  namiesto  obetí  sme  boli  agresormi  a  
škodili,  v  tom  prípade

Neexistuje  žiadna  výnimka.  Tak  to  je.

Po  druhé,  ak  nič  nedlhujete  a  ubližujú  vám,  nebojte  sa.

Pretože?  pretože  vedia,  že  robia  zle  a  kedykoľvek,  každý  deň  si  po  neho  niekto  môže  prísť.  Toto  
nie  je  život.  Vždy  hľadáš  všade.

Či  sa  nám  to  páči  alebo  nie,  verte  tomu  alebo  nie,  každý  podlieha  tomuto  zákonu.

Rovnako  ako  teroristi,  ktorí  neveria  v  zákon,  keď  spáchajú  teroristický  čin.

Tento  terorista,  či  už  verí  alebo  neverí  v  zákon,  je  stále  odsúdený  a  ide  do  väzenia.

Ich  domy  sú  chránené  všetkými  druhmi  bezpečnosti,  prečo?  pretože  vedia,  že  ubližujú  ľuďom.  
Títo  ľudia  nemôžu  žiť  dobre.  Svedomie  vždy  trestá.

Netráp  sa  tým.  Tá  osoba  môže  utiecť  dnes,  ale  neutečie  zajtra.

Ak  to  dokážete  pochopiť,  zabudnite  na  minulosť,  môžete  veľmi  dobre  a  veľmi  pokojne  žiť  
prítomnosť.  Vo  svojej  prítomnosti  sa  nebudete  musieť  obzerať,  keď  pôjdete  po  ulici,  aby  ste  
videli,  či  po  vás  niekto  nejde.  Môžete  chodiť  veľmi  pokojne,  to  je  veľmi  dôležité.  Ľudia,  ktorí  
ubližujú,  sa  vždy  obzerajú  späť.  Presne  ako  gangstri.

Toto  je  zákon  vesmíru,  je  to  zákon  vedomia.

Vždy  majú  bodyguardov,  ktorí  sa  chránia  vpredu  aj  vzadu.

Dostanete  istinu  plus  úrok  v  tomto  živote  alebo  v  budúcom  živote.

Preto  ľudia,  ktorí  nikdy  nedokážu  zabudnúť  na  svoju  zlú  minulosť,  žijú  v  zlom  zdraví  a  dožívajú  
sa  len  pár  rokov.  Jediné,  čo  nám  môže  ublížiť,  sme  my  sami,  nie  niekto  iný.  Ubližujeme  si.  Preto,  
ak  chcete  dobre  žiť,  musíte  zabudnúť  na  minulosť.

Garantujem,  že  budete  účtovať  a  budete  účtovať  s  vysokým  úrokom.  To  garantujem.
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Ak  to  musí  prísť,  nebuď  šťastný,  nebuď  šťastný.

Ak  dnes  žiadate  o  odpustenie  a  zajtra  robíte  tie  zlé  skutky  znova,  robíte  si  srandu  zo  zákona  bohov.  Ak  
vás  to  naozaj  mrzí,  už  sa  nedopustíte  negatívnych  činov.  To  je  pravé  pokánie.

Za  slnečnou  sústavou  je  28  úrovní.

Čakanie,  čakanie...  neboj  ak  to  musí  prísť,  tak  to  príde.

Aby  ste  dobre  žili  v  prítomnosti  a  boli  veľmi  uvoľnení,  musíte  zabudnúť  na  svoju  
minulosť.

Čo  musíme  urobiť,  je  požiadať  o  odpustenie,  prosiť  o  odpustenie  toho,  komu  sme  ublížili,  a  premýšľať  
o  spôsobe,  ako  túto  škodu  kompenzovať.  Skúste  znova  a  znova  prosiť  o  odpustenie  a  prejavte  svoju  
ľútosť  akýmkoľvek  spôsobom.  Musíte  prosiť  o  odpustenie.  Keď  raz  vaše  svedomie  skutočne  pocíti  
hanbu  za  to,  čo  ste  urobili,  môžete  žiť  v  pokoji  a  žiť  s  dobrým  zdravím  a  dobrou  budúcnosťou.

Preto,  keďže  nevieme,  čo  nás  čaká  v  budúcnosti,  nebojte  sa,  čo  má  prísť,  príde.  Každú  noc,  keď  ideme  
spať,  nevieme,  kedy  zomrieme.

Každá  sekunda,  ktorá  prejde  touto  prítomnosťou,  sa  stane  minulosťou.  Preto  nemôžete  myslieť  ani  na  
súčasnosť,  nieto  na  minulosť.

Ľudia  ako  my,  ktorí  ubližujú  zo  sebectva  alebo  z  akéhokoľvek  iného  dôvodu,  musia  prosiť  o  odpustenie.  
Nestačí  ísť  do  kostola  a  prosiť  Boha  o  odpustenie.  Pretože  ak  vás  znovu  zraní,  keď  vyjdete  von,  
znamená  to,  že  vám  nie  je  skutočne  ľúto  za  zlo,  ktoré  ste  spáchali.

Každý  má  svoju  poslednú  noc.  Na  cintoríne  nie  sú  len  starí  ľudia,  ale  aj  veľa  mladých  ľudí.  Nemyslite  si,  
že  „budem  žiť  veľa  rokov“,  nikto  nevie.  Preto  chcem,  aby  ste  využili  každú  minútu  svojho  života  na  to,  
aby  ste  robili  dobro  pre  druhých.  Tieto  činy  sú  zaznamenané  vo  vašom  svedomí  a  keď  zomriete,  jediná  
vec,  ktorú  si  vezmeme  do  posmrtného  života,  sú  činy,  či  už  dobré  alebo  zlé,  telo  sa  rozpadne  a  stane  
sa  z  neho  mŕtvola.

Budúcnosť  je  neistá.  Čo  príde,  či  dobré  alebo  zlé,  nevieme,  preto  sa  netreba  obávať  budúcnosti.  Ak  sa  
to  musí  pokaziť,  trápiť  sa  alebo  sa  neboj,  pôjde  to  rovnako.

Ľútosť  musí  byť  vo  vašom  srdci.  Keď  si  uvedomíme  svoje  chyby  a  poprosíme  o  odpustenie  a  už  sa  
nedopustíme  takýchto  negatívnych  a  sebeckých  činov,  potom  nás  to  naozaj  mrzí.

Ak  je  človek  plný  negatívnych  činov,  logicky  ide  do  pekla.  Ak  je  človek  plný  pozitívnych  činov,  má  iný  
cieľ,  iný  cieľ  mimo  tejto  slnečnej  sústavy.
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Na  internete  som  videl  stránky  s  mnohými  návštevami,  ktoré  hovoria  len  o  pozitívnom  myslení,  
ale  samotné  myslenie  nestačí,  nikam  sa  nedostanete.  Je  to  ako  byť  vo  sne.

1  Myslite  na  pozitívne  činy.

2  Realizujte  tento  projekt  s  pozitívnymi  činmi,  ktoré  pomôžu  ľuďom.

Môžeme  upgradovať  podľa  našich  činov  a  myšlienok.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Z  minulosti  si  pamätajte  len  pozitívne  chvíle,  aby  ste  mali  pozitívnu  prítomnosť.  V  prítomnosti  
vždy  myslite  pozitívne  a  robte  pozitívne  činy  a  potom  budete  mať  pozitívnu  budúcnosť.  Na  
internete  je  veľa  ľudí,  ktorí  hovoria:  ak  chcete  mať  dobrú  budúcnosť,  musíte  myslieť  pozitívne.

To  nie  je  správne.  Myslieť  pozitívne  je  len  projekt.  Dôležité  je  zrealizovať  tento  projekt.  Keď  robíte  
projekt,  musíte  ho  aj  realizovať.  Ak  len  premýšľaš  a  nekonáš,  nikam  sa  nedostaneš.

Preto  by  ste  mali  vedieť:

SPÄŤ  INDEX

Telo  je  to,  čo  používame  na  učenie.  Mnoho  ľudí  sa  mylne  domnieva,  že  telo  som  ja.

Dobre  si  pamätajte,  čo  sa  počíta,  sú  pozitívne  činy,  čo  sa  uskutoční.  Ak  sa  tak  nestane,  kladné  sa  
rovná  0.

Telo  nie  som  ja.  Ak  to  dokážete  pochopiť,  môžete  byť  dobrí  so  svojou  rodinou,  s  partnerom,  s  
priateľmi,  so  spoločnosťou  a  s  celým  svetom.  Aby  ste  to  dosiahli,  musíte  zabudnúť  na  všetky  
myšlienky  na  minulosť,  súčasnosť  a  budúcnosť.

Z  tohto  dôvodu  si  želám,  aby  ma  všetci  moji  priatelia  na  svete  na  internete  počúvali.

Buddha  povedal:

Čo  myslíš.  Zostáva  len  v  rámci  projektu,  sna  a  nikomu  to  neprospieva.

"Ak  sa  chcete  dostať  z  tohto  kruhu  reinkarnácie,  narodenia  a  smrti,  zabudnite  na  minulosť,  
prítomnosť  a  budúcnosť."
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27.  MAJTE  ZDRAVIE,  BOHATSTVO  A  LÁSKU.

Preto  mi  verte,  že  akékoľvek  obchodné,  zdravotné,  či  milostné  rozhodnutie,  
predovšetkým  potrebujete  relaxovať,  aby  ste  sa  uvoľnili,  musíte  myslieť  na  mantry.  
Každý,  kto  má  psychické  problémy,  je  agresívny,  alebo  sa  zblázni...  je  to  preto,  že  ten  
človek  príliš  veľa  premýšľa.  Ak  chcete  vyliečiť  tento  typ  choroby,  všetko,  čo  musíte  
urobiť,  je  myslieť  na  túto  mantru  a  recitovať  ju:  Amituofo,  Amituofo,  Amituofo….  Len  
pomyslite  na  túto  mantru  a  kúsok  po  kúsku  sa  uvoľníte.  Na  túto  mantru  sa  musíte  
sústrediť  24  hodín.  Nemali  by  ste  myslieť  viac  ako  na  túto  mantru.  Pretože  táto  mantra  
Amituofo,  Amituofo...  je  ako  recitovanie  Otče  náš,  je  to  meno  Budhu.

Čím  viac  budete  premýšľať,  tým  viac  problémov  budete  mať.

Tento  Budha  prichádza  na  pomoc  každému,  kto  recituje  jeho  meno.

Preto,  ak  chceš  dobré  zdravie,  recituj  Amituofo  vždy,  nech  si  kdekoľvek;  práca,  chôdza...  
to  prináša  pozitívnu  energiu  do  všetkých  vecí.  Budete  veľmi  šťastní,  s  partnerom  budete  
mať  dlhý  život.  Akákoľvek  myšlienka  na  sebectvo,  myslí  si  Amituofo.  Ak  žiarliš,  myslí  si  
Amituofo,  je  to  jediná  vec,  ktorá  ti  môže  pomôcť.  Niet  inej  cesty.

Ale  musíte  recitovať  s  čistým  srdcom,  s  láskou  a  s  láskou

Len  si  predstavte  Amituofo.  Ak  sa  chcete  dostať  z  akejkoľvek  krízy,  myslite  len  na  
Amituofo.

Ak  chcete  mať  zdravie,  bohatstvo  a  lásku,  čo  by  ste  mali  urobiť,  je  recitovať  mantru:  
Amituofo,  Amituofo,  Amituofo….  Musíte  naplniť  myšlienku  tejto  mantry  v  každom  
okamihu  a  vždy  myslieť  na  AMITUOFO.  Ak  sa  nahneváte,  spomeňte  si  na  Amituofo,  aby  
ste  dokázali  odstrániť  túto  negatívnu  myšlienku.  Ak  ste  smutní,  recitujte  aj  mantru.

Aby  ste  si  oddýchli,  myslite  na  Amituofo  a  potom,  keď  budete  uvoľnení,  premýšľajte  o  
riešení  pre  vašu  budúcnosť.  Ak  máte  obchodné  problémy  alebo  musíte  urobiť  dôležité  
rozhodnutie,  mali  by  ste  sa  najskôr  uvoľniť,  pretože  s  nervami  nemôžete  dobre  myslieť.  
Aby  ste  sa  uvoľnili,  musíte  recitovať  mantru  Amituofo.  Toto  je  technika,  ktorú  používam.  
Akýkoľvek  problém  v  živote,  robím  jogu  a  recitujem  mantru,  aby  som  sa  uvoľnil,  a  
potom,  keď  ste  uvoľnení,  myslím  na  problém,  ktorý  ma  znepokojuje,  a  sám  nájdem  
dokonalé  riešenie  na  vyriešenie  problému.

Keď  máte  negatívne  myšlienky  na  pomstu,  spomeňte  si  na  Amituofa.
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Najlepšia  rada,  ktorú  vám  môžem  dať,  je  recitovať  túto  mantru,  je  to  jediná  vec,  ktorá  vám  môže  
pomôcť.  Pred  recitovaním  mantry  si  musíte  byť  istí.  Táto  mantra  sa  recituje  pred  tisíckami  rokov,  
nie  je  odteraz.

Garantujem  ti,  že  pôjdeš  do  neba,  s  Ježišom  alebo  s  Budhom,  s  kým  chceš.  Ale  musíte  recitovať  
s  celou  láskou  svojho  srdca  a  bez  ďalšej  myšlienky,  jedinou  myšlienkou  musí  byť  tá  mantra.

Je  to  už  dávno,  miliardy  rokov,  čo  táto  mantra  existovala.  A  každý,  kto  to  recituje,  dosiahol  šťastie  
a  dlhý  život  so  zdravím.  A  po  smrti  nájdeš  aj  šťastie.  Ak  veríte  v  nebo,  idete  do  neba,  ak  neveríte  
ničomu,  potom  ste  znovuzrodení.  Všetko  závisí  od  nášho  myslenia.  Keď  zomrieme,  jediné,  čo  si  
berieme  so  sebou,  sú  naše  myšlienky,  naše  vedomie,  všetko  ostatné  zostáva,  naše  telo  hnije.  
Všetko  zomiera  okrem  našich  činov,  našich  myšlienok,  nášho  vedomia.

To  môže  zlepšiť  vašu  kvalitu  života,  vašu  myseľ  a  schopnosť  žiť  dobre.

maximálna  koncentrácia.  Každý,  kto  vás  požiada  o  pomoc,  ju  dostane.

Ak  chcete  ísť  do  neba,  stačí  si  odrecitovať  mantru:  Amituofo,  Amituofo...  a  nič  iné.

To  je  dôvod,  prečo  mať  dobrý  život  a  cítiť  sa  šťastný  a  so  srdcom  plným  lásky.  Musíte  si  myslieť,  
že  všetko,  čo  vidíte,  sú  dobrí  ľudia.  Nedokážeš  rozlíšiť  teba,  mňa,  jeho.  Preto  vám  táto  mantra  
môže  pomôcť,  nič  iné  vám  pomôcť  nemôže.  Dobre  si  zapamätaj.  Táto  mantra  je  mantrou  
spasenia.  Otestujte  to.  Akýkoľvek  typ  choroby,  akýkoľvek  typ  problému,  ak  dokážete  
koncentrovane  recitovať  túto  mantru  24  hodín  denne,  určite  sa  váš  život  a  vaše  zdravie  
zlepší,  pretože  to  aktivuje  vašu  osobnú  obranyschopnosť.

Je  to  prísľub  od  tohto  Amituofo  Boha.  to  nie  je  vtip.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Pozitívne  myslenie  je  to,  čo  vám  pomáha  k  zdraviu.  Zdravie  nezávisí  od  medicíny.  Vyrieši  vás  to  
len  na  chvíľu,  no  potom  s  negatívnym  myslením  choroba  opäť  vystúpi  alebo  je  stále  vážnejšia.  
Preto  jediná  vec,  ktorá  vám  môže  pomôcť,  je  táto  mantra,  verte  tejto  mantre,  nič  to  nestojí,  je  to  
zadarmo.  Stačí  sa  sústrediť  a  to  rieši  váš  život.  Úžasné.  To  si  treba  uvedomiť.

V  histórii  každý,  kto  tohto  Budhu  požiadal  o  pomoc,  mu  pomohol.
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ZÁZRAKY  MANTRA

28.  MANTRA.  AKO  TO  NAPRACOVAŤ,  ABY  STE  MALI  ZDRAVIE,
ŽI  DLHO  A  BUĎTE  BUDÚCIM  BUDHOM.

Pomôcť  vám  môže  recitácia  mantry.  Existuje  mnoho  svedectiev,  ktoré  boli  vyliečené  recitáciou  mantry.  
Ako  hovorí  Budha,  ak  budete  recitovať  mantru  24  hodín  denne,  garantujem  vám,  že  sa  môžete  vyliečiť.  
Buddha  nikdy  neklame,  vždy  hovorí  pravdu.  Každý,  kto  recituje  mantru,  Budhu  alebo  Ježiša  Krista,  ako  
sa  vám  najviac  páči,  a  ak  začnete  myslieť  iba  na  mantru  ako  na  jedinú  myšlienku,  určite  dokážete  vyliečiť  
všetky  druhy  duševných  alebo  fyzických  chorôb.  Mantra  rieši  všetky  druhy  problémov.  Všetko  závisí  od  
vás,  s  jedinou  myšlienkou  v  mantre  a  bez  ďalšej  myšlienky.  Táto  jediná  myšlienka  vám  určite  pomôže  
prekonať  akýkoľvek  psychický  alebo  fyzický  problém.

Mantra  je  opakovanie  mena  Boha  v  závislosti  od  náboženstva,  ktorým  ste;  Ak  ste  katolík  a  radi  hovoríte  
Otče  náš  alebo  Ježiš  Kristus  alebo  Svätá  Mária,  zopakujte  toto  meno,  ak  ste  moslim,  zopakujte  si  Allah  
alebo  Mohamed,  ak  ste  budhista  Amituofo...  všetky  tieto  mená  bohov  vám  môžu  pomôcť  veľa  vo  svojom  
živote

ZÁZRAKY  MANTRA

Mantra  je  veľmi,  veľmi,  veľmi  dôležitá.

Ak  máte  záchvat  úzkosti,  pomyslite  si  na  akékoľvek  meno  Boha  a  táto  úzkosť  postupne  zmizne.  
opakovanie

Ako  vám  tieto  mantry  pomáhajú?  dobre,  viete,  že  každá  myšlienka  môže  ovplyvniť  vašu  náladu  a  
ovplyvniť  vaše  zdravie.  Keď  sa  objaví  akákoľvek  negatívna  myšlienka,  rýchlo  zarecitujte  mantru  bez  toho,  
aby  ste  ju  prestali  opakovať,  aby  myšlienka  na  túto  mantru  zabrala  celú  vašu  myseľ  a  žiadne  iné  myšlienky  
sa  nezmestili.  Ak  je  vaša  myseľ  zamestnaná  týmto  menom  Boha,  žiadna  iná  myšlienka  nemôže  vstúpiť  
do  vášho  mozgu,  takže  všetky  ostatné  myšlienky  musia  počkať,  kým  vstúpia  do  vašej  hlavy,  kým  
nezmiznú.  Keď  zmizne,  môžete  prestať  opakovať  túto  mantru.  Keď  ste  smutní,  neprestávajte  opakovať  
mantru  a  smútok  zmizne.

Ak  dokážete  myslieť  na  mantru  24  hodín  a  mantra  zaberá  všetky  vaše  myšlienky  po  celý  čas;  V  práci,  
snívaní,  kdekoľvek  ste,  garantujem,  že  Budhovo  meno  za  vás  vyrieši  všetky  druhy  chorôb.  Ďakujem  ti  
veľmi  pekne.
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Ak  ľuďom  poviete  alebo  urobíte  niečo  zlé,  toto  zlé  sa  vám  vráti.  Nikto  neodpúšťa.  Ak  sa  k  
ostatným  správate  tak,  ako  keby  ste  boli  sami  sebou,  ten  druhý  sa  bude  správať  rovnako  k  vám.  
Ak  ste  k  niekomu  zlý,  bude  sa  k  vám  správať  zle.  Ak  ste  dobrý  a  správate  sa  k  druhým  s  láskou,  
ten  druhý  vám  vráti  rovnaké  zaobchádzanie.  Ak  chcete  v  zrkadle  vidieť  pozitívnu  a  šťastnú  tvár,  
musíte  odrážať  pozitívnu  a  šťastnú  tvár.  Zrkadlo  vždy  vráti  obraz  toho,  čo  je  umiestnené  pred  
ním.  Takže  ak  chcete  mať  šťastný  život,  vždy  odrážajte  pozitívny  obraz.

Čím  je  toto  ja  silnejšie,  tým  viac  trpí.  Čím  viac  budete  toto  Ja  chrániť,  tým  viac  problémov  budete  
mať.  Ak  budeš  mať  veľké  ja,  budeš  mať  veľké  problémy,  ak  budeš  mať  malé  ja,  budeš  mať  malé  
problémy  a  ak  nebudeš,  nebudeš  mať  problémy.  Čím  viac  Ja,  tým  sú  túžby  silnejšie  a  keď  máte  
silné  túžby  a  nemôžete  ich  naplniť,  budete  veľa  trpieť.  Každý  musí  byť  spokojný  s  tým,  čo  má  
teraz.  Každý  chce  bohatstvo,  ale  myslite  si,  že  sú  ľudia,  ktorí  sú  na  tom  oveľa  horšie  ako  vy,  oveľa  
viac  ľudí!  Su  chudobni  ludia  ktori  ziju  velmi  stastne  a  su  milionari  ktori  stastni  nie  su.Preco  lebo  
chudobni  vedia  ze  co  maju  to  maju  a  viac  neziadaju  lebo  aj  ked  sa  opytaju  vedia  ze  co  maju  mať  
je  to,  čo  majú.

tieto  mantry  znova  a  znova,  všetky  vaše  negatívne  myšlienky  zmiznú.

Aby  ste  sa  ochránili  pred  sebou  samým,  všetko,  čo  môžete  urobiť,  je  recitovať  mantru.

To  je  jediná  vec,  ktorá  vám  môže  pomôcť.  Keď  vašou  mysľou  prebehne  akákoľvek  negatívna  
myšlienka,  či  už  slovami  alebo  skutkami,  skôr  než  čokoľvek  poviete  alebo  začnete  konať,  rýchlo  
si  zarecitujte  mantru,  ktorá  sa  vám  najviac  páči.  Takže  túžba  ublížiť  z  vašej  mysle  zmizne.

Ak  ste  spokojní  s  tým,  čo  máte,  budete  žiť  šťastne  a  v  zdraví.  Ak  nie  ste  spokojní  s  tým,  čo  máte,  
budete  trpieť.  Čím  viac  budete  nespokojní,  tým  viac  budete  trpieť.  Čím  viac  túžob  máte,  tým  viac  
budete  trpieť.  Ak  máte  jedno  želanie,  budete  trpieť  pre  jedno  a  ak  budete  mať  100,  budete  trpieť  
100  a  ak  budete  mať  1  000  000  želaní,  budete  trpieť  1  000  000.  Takže  viete,  čím  viac  túžob,  tým  
viac  budete  trpieť.  Či  už  trpíš  alebo  nie,  v  živote  budeš  mať  dobré  aj  zlé  veci,  tak  to  je.  A  nemusíte  
si  zohrievať  hlavu  sami.  Keď  máte  problém,  recitujte  mantru;  Neprestávajte  opakovať  Božie  
meno,  aby  ste  naplnili  svoju  myseľ  iba  touto  myšlienkou,  aby  negatívna  myšlienka  zmizla  z  vašej  
hlavy.  Iné  riešenie  neexistuje.  Nie  je.

Akýkoľvek  typ  negatívnej  myšlienky,  ako  napríklad  túžba  niekomu  ublížiť  alebo  túžba  po  pomste,  
zmizne.  Ak  sa  chceš  pomstiť,  tak  budeš  mať  problémy  so  zákonom,  dajú  ťa  do  väzenia  a  budeš  
mať  všelijaké  problémy.  Aby  ste  prekonali  tieto  chvíle  slabosti  a  krízy,  keď  sa  tieto  myšlienky  
objavia,  rýchlo  zarecitujte  mantru  od  jedného  z  bohov,  toho,  ktorého  chcete,  a  neprestávajte  ju  
opakovať,  kým  neodídu.  Pretože  ak  nie,  ak  vykonáte  akýkoľvek  negatívny  čin,  môžu  vás  zavrieť  
do  väzenia  a  vašu  rodinu,  priateľov,  všetko  rozbije.  Je  veľa  ľudí,  ktorí  sa  sami  sebe  prihovárajú  a  
odpovedajú  si,  skončia  na  celý  život  v  psychiatrickej  liečebni.  Toto  všetko  pochádza  z  Ja.
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AK  RECITUJETE  MANTRA,  BUDETE  BUDÚCIM  BUDHOM

A  garantujem,  že  všetky  nervy,  všetok  stres,  všetok  smútok...  a  všelijaké  negatívne  myšlienky  
zmiznú.  Týmto  sa  odstránia  všetky  negatívne  myšlienky,  ktoré  ovplyvňujú  vaše  zdravie,  
bezpečnosť,  šťastie,  prácu.  Všetko  zlé,  negatívne,  sa  cvičením  mantry  premení  na  pozitívne.  
Pretože  keď  myslíte  negatívne,  skončíte  negatívne.  To  je  to,  čo  Buddha  hovorí:  „všetky  myšlienky  
sa  stanú  skutočnosťou“

Ak  chcete  byť  milionárom,  musíte  začať  recitovaním  mantry.

Takže  vo  vašom  živote  bude  všetko  pozitívne  a  budete  schopní  dosiahnuť  hranice  vesmíru  iba  
recitovaním  tejto  mantry.

Keď  je  niečo  pozitívne,  ak  je  vaša  myšlienka  negatívna,  stáva  sa  negatívnou.

Ak  chcete  byť  nesmrteľný,  musíte  začať  recitovaním  mantry.  Ak  chcete  byť  slobodnou  dušou,  
musíte  začať  recitovaním  mantry.

Aby  sa  to  nestalo,  vždy  treba  myslieť  pozitívne.  A  aby  ste  mali  pozitívne  myslenie,  musíte  najprv  
urobiť  očistu.  S  mantrou  nahradíte  12  miliónov  myšlienok  za  sekundu,  ktoré  vám  prechádzajú  
mysľou,  len  do  jednej.  Recitujte  Budhu  alebo  Ježiša  Krista.

Čo  je  to  mantra?  Mantra  pre  budhizmus  je  meno  Budhu:  "Amitoufo,  Amitoufo,  Amitoufo..."  Toto  
je  budhistická  mantra.  Pre  katolíkov  môže  byť  mantra  zopakovaná  „Bože  náš  alebo  Otče  náš,  
Otče  náš,  Otče  náš...“.  Ako  chceš.

V  joge  musíte  najprv  začať  recitovaním  mantry.

A  to  pomáha  vášmu  životu  a  keď  zomriete,  budete  slobodným  bohom  a  môžete  cestovať  po  
celom  vesmíre  a  narodiť  sa  na  akejkoľvek  planéte.  Toto  je  veľmi  dôležité.

Toto  je  mantra.  Aby  ste  odstránili  12  000  000  miliónov  myšlienok  za  sekundu,  ktoré  prechádzajú  
našim  mozgom,  musíte  najskôr  vykonať  čistenie.  Aby  ste  odstránili  všetky  negatívne  myšlienky,  
začnite  najskôr  recitovaním  mantry;  keď  pracujete,  keď  spíte,  keď  chodíte,  keď  robíte  veci,  vaša  
myšlienka  musí  byť  vždy  v  mantre:  Otče  náš,  Otče  náš,  Otče  náš….  alebo  ak  uprednostňujete  
meno  Budhu:  môžete  recitovať  so  4  slabikami  „A-mi-tuo-fo  A-mi-tuo-fo,  Am-ituo-fo...  alebo  so  6  
slabikami  „Na-mo  A-mi-tuo  -fo  „...  Čokoľvek  chcete.  Ak  o  tom  môžete  vždy  premýšľať.

Ak  chcete  mať  dobrú  budúcnosť,  musíte  začať  recitovaním  mantry.

Z  tohto  dôvodu  radím  každému,  aby  24  hodín  denne  praktizoval  mantru  vo  svojich  myšlienkach,  
recitovaním  Amituofo  alebo  Namo  Amituofo  alebo  Otče  náš,  Otče  náš...Ak  chcete,  môžete  
recitovať  Ježiša  Krista  alebo  Máriu.  Mantru  musíte  opakovať  vo  svojich  myšlienkach  24  hodín,  
kým  sa  vám  o  mantre  (alebo  o  Božom  mene)  nebude  snívať.
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V  jednom  momente  môžete  druhým  ublížiť,  no  potom  za  to  draho  zaplatíme.  Všetci  vieme,  že  
peklo  existuje.  Prostredníctvom  hypnózy  môžete  vedieť,  že  nebo  a  peklo  existujú,  že  existuje  
reinkarnácia.  Všetko  je  osvedčené.  Ak  tomu  neveríte,  môžete  si  to  overiť  hypnózou  s  ktorýmkoľvek  
učiteľom  a  uvidíte,  ako  sa  vrátite  do  minulosti.  Takto  sa  presvedčíte,  že  keď  zomriete,  nie  je  
všetkému  koniec,  ale  že  ste  znovuzrodení,  začínate  nový  príbeh.  V  dobrom  aj  v  zlom.

Je  s  nami  navždy,  trvá  v  nekonečne.  Keď  opustíme  toto  telo,  duša  hľadá  ďalšie  telo,  ktoré  sa  má  
narodiť.  Duša  je  vždy  tá  istá.  Duša  neumiera.

Ak  sa  chcete  dostať  z  kruhu  zrodenia  a  smrti  (zomrieť,  zomrieť,  zomrieť),  začnite  recitovaním  
mantry,  aby  ste  očistili  svoje  negatívne  myslenie.  Keď  budete  schopní  opakovať  túto  mantru  vo  
svojich  myšlienkach  (nie  je  potrebné  ju  opakovať  nahlas),  24  hodín  denne,  budete  Bohom.  Vďaka  
tomu,  opakujúc  Božie  meno,  jedného  dňa,  keď  zomrieme,  nás  Boh  príde  hľadať,  aby  nás  vzal  so  
sebou  a  potom  budeme  slobodní.  Kedykoľvek  budete  chcieť,  môžete  znova  a  znova  zostúpiť  na  
túto  zem  a  znovu  a  znovu  sa  narodiť.  Budete  slobodní  a  nesmrteľní.  Pán  smrti  s  nami  nič  
nezmôže.  Preto,  ak  chcete  byť  slobodní,  myslite  najprv  na  mantru:  Ježiš  Kristus,  náš  otec,  Namo  
Amituofo,  Namo  Amituofo,  čokoľvek  chcete.  Územie  bohov  je  jedno,  je  rovnaké  pre  všetky  
náboženstvá.

Závisí  to  od  vašich  činov,  ak  sú  negatívne,  duša  je  potrestaná  a  ide  do  pekla  a  ak  sú  vaše  činy  
pozitívne,  ide  do  neba.  Závisí  to  od  „ja“.

Ak  to  budete  robiť  z  celého  srdca,  so  všetkou  energiou,  bezpodmienečne  24  hodín  denne,  
môžete  byť  v  budúcnosti  bohom,  môžete  dosiahnuť  rovnakú  kategóriu  a  úroveň  ako  Ježiš  Kristus.

Keď  sa  dostanete  na  koniec  svojej  cesty,  prídete  na  to  isté  miesto  ako  všetci.  Neexistujú  žiadne  
iné  miesta,  všetky  cesty  vedú  do  Ríma,  do

Ten,  kto  s  vami  teraz  hovorí,  je  moje  telo,  ale  v  tomto  tele  je  duch.  Používam  svoje  telo,  aby  som  
sa  s  tebou  rozprával,  ale  v  skutočnosti  to,  čo  sa  s  tebou  rozpráva,  je  moja  duša.  Ak  nemáš  dušu,  
môžeš  hovoriť.  Preto  je  telo  to,  čo  používame,  ale  nie  som  to  „ja“.  Je  to  ako  auto,  používame  
auto,  ale  auto  nie  sme  my,  nie  som  to  „ja“.

Čo  robí  Ježiš  Kristus?  Zabudni  na  malé  ja  a  premeň  malé  ja  na  veľké  ja.  Pretože  to  malé  ja  je  telo.  
A  to  telo  vydrží  len  pár  rokov,  nič  viac.  Vzduch  sa  do  tela  kedykoľvek  nedostane  a  ten  úbohý  život  
končí.  Nezáleží  na  tom,  či  si  chudobný,  bohatý,  mocný...  všetci  zomrieme  v  okamihu.  Preto  
musíte  pochopiť,  že  to  malé  ja  je  čistá  fantázia.  Nie  je  to  nič  iné  ako  fantázia.  Nie  je  to  skutočné.  
Jediná  skutočná  vec  je  naša  Duša,  naše  svedomie,  toto  je  pravé  ja.

Nesnažte  sa  ubližovať  iným  ľuďom  vo  svoj  vlastný  prospech.

Jediná  skutočná  vec  je  naša  myseľ,  naše  svedomie,  to  je  skutočné  ja.
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Je  to  priama  a  veľmi  ľahká  cesta  ku  šťastiu,  ktorú  všetci  hľadáme.  Len  praktizovaním  
tejto  mantry  môžete  dosiahnuť  šťastný  koniec.  Niet  inej  cesty.

"Nie  som  si  istý,  čo  mám  robiť,  nie  som  si  istý,  čo  mám  robiť"

Túžba  stať  sa  nesmrteľným  je  v  nás  samých.

rovnaké  miesto.  Či  už  veríte  v  Budhu  alebo  v  Ježiša  Krista,  prídete  na  to  isté  miesto.

Guanyn  nás  učí,  ako  praktizujú  mantru  v  raji.  Predtým,  ako  som  vás  naučil,  ako  cvičiť  
mantru,  dnes  vás  naučím,  ako  nám  bódhisattva  Guanyn  hovorí,  že  mantru  treba  
praktizovať.

Nie  je  potrebné  ísť  hľadať  von,  čo  máme  vo  vnútri.  Každý  Veľký  Majster,  čokoľvek  
hovoria,  je  v  nás.  Hovorím  vám.  Nepozeraj  sa  von.  Nenechajte  sa  nikým  presvedčiť,  
že  vás  môže  zachrániť,  že  je  spasiteľ.  Dokážete  to  len  vy,  nikto  to  za  vás  nedokáže.

Všetky  náboženstvá  vedú  na  to  isté  miesto,  neexistujú  dve  rôzne  miesta,  je  len  jedno  
a  pre  všetkých  je  rovnaké.  Preto  ti  hovorím,  že  ak  nebudeme  mať  zlé  myšlienky,  
naša  budúcnosť  bude  svetlá  ako  na  ružiach.  S  pozitívnym  myslením  si  dokážete  
splniť  všetky  svoje  priania.  Ale  aby  ste  si  splnili  svoje  želania,  musíte  začať  recitovaním  
mantry  na  očistenie  negatívnych  myšlienok,  myšlienok  pomsty,  nenávisti  alebo  
odporu.

Cvičiť  môžete  v  skupine,  v  dvoch  alebo  sami.  V  prípade  cvičenia  v  skupine  alebo  
dvoch  osamote,  jedna  časť  začína  recitovaním  „na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  
fo“  dvakrát  pomaly  a  zreteľne,  zatiaľ  čo  druhá  skupina  počúva,  keď  skončí,  tí,  ktorí  
boli  počúvanie  recitujú  „na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo“  a  recitátori  počúvajú  
a  tak  ďalej.  Ak  cvičíte  sami,  2-krát  nahlas  a  dvakrát  zarecitujte  myšlienkami  a  tak  
ďalej.  2x  nahlas  a  2x  myšlienkou.  Koľkokrát  musíte  cvičiť  túto  mantru?

Ako  čistiť?  recitujte  mantru  a  zamestnajte  všetky  svoje  myšlienky  touto  mantrou,  
aby  negatívne  myšlienky  nemohli  vstúpiť  do  vašej  mysle.  Pretože  ak  je  vaša  myseľ  
zamestnaná  negatívnymi  myšlienkami,  odrazí  sa  to  na  vašom  zdraví,  môžete  sa  
zblázniť,  môžete  mať  nervy,  záchvaty  všetkého  druhu,  môžete  mať  negatívnu  
budúcnosť,  negatívne  vzťahy  s  partnerom,  s  rodinou.. .  Z  tohto  dôvodu  sa  každá  
cesta  k  šťastiu  začína  praktizovaním  mantry  a  tým  očisťuje  vaše  myšlienky.  Keď  
budete  schopní  24  hodín  denne  premýšľať  o  mantre,  premýšľať,  premýšľať,  premýšľať  
o  Amituofovi  alebo  Otče  náš,  budete  môcť  vyčistiť  svoje  myšlienky.

Podľa  Bodhisatva  Guanyna  musíte  cvičiť  2  hodiny  denne  rozdelené  do  4  sedení  po  
pol  hodine.

AKO  Cvičiť  mantru,  aby  ste  mali  ZDRAVIE  a  dosiahli
PARADISE
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Počas  meditácie  musíte  recitovať  mantru,  obe  naraz:  na  mo  a  mi  tuo  fo  na  mo  a  mi  tuo  fo...  
nahlas  a  potom  z  myšlienky.  Aby  ste  odstránili  akýkoľvek  typ  nervov  alebo  negatívnych  myšlienok  
zo  svojej  mysle,  musíte  sa  sústrediť  na  recitovanie  tejto  mantry  a  uvidíte,  ako  nervy  pominú,  za  
pár  minút  pominú  nervy  a  stres.  Ak  tieto  negatívne  emócie  nebudete  počúvať,  tieto  emócie  
odídu,  čím  viac  sa  im  budete  venovať,  tým  viac  nervov  a  stresu  budete  mať.  Čím  menej  budete  
týmto  emóciám  venovať  pozornosť,  tým  rýchlejšie  odídu.  Stres,  nervy,  hnev,  pocity  smútku...  to  
všetko  priamo  ovplyvňuje  vaše  zdravie.  Môcť

Cvič  a  uvidíš.

Keďže  nedokážete  ovládať  svoje  myslenie,  nie  ste  zdraví,  v  noci  máte  nočné  mory,  nemôžete  
spať,  nemáte  chuť  jesť...  a  nakoniec  ste  odkázaní  na  tabletky,  aby  ste  mohli  spať  a  odpočinok.  
Ale  tabletky  sú  drogy  a  to  je  pre  vaše  telo  smrteľné,  pretože  zakaždým  budete  potrebovať  viac  
dávok  a  ovplyvní  to  vaše  zdravie,  pretože  všetky  tabletky  majú  vedľajšie  účinky.

porad  sa  s  akymkolvek  lekarom,  pokial  sa  ti  nedari  dostat  tie  negativne  myslienky  z  hlavy  kazdy  
den  budes  mat  bolesti,  najprv  na  jednom  mieste,  potom  na  druhom,  na  druhy  den  v  inej  casti  
tela...a  ak  pojdes  navštevovať  lekára  každý  deň  pre  inú  bolesť  nakoniec  nikdy  nič  nevyriešite.  Ak  
vaša  hlava  neprestane  myslieť,  nikdy  nebudete  v  poriadku.  Ak  vaša  myseľ  neprestane  produkovať  
negatívne  myšlienky,  vaše  telo  nebude  zdravé,  pretože  neprestanete  vysielať  negatívne  vnemy  
a  vaše  telo  ochorie.  Ak  chcete  zdravie,  musíte  ovládať  negatívnu  myšlienku  vo  svojej  mysli,  a  ak  
ju  nebudete  schopní  ovládať,  nebudete  zdraví  a  budete  musieť  veľmi  často  chodiť  k  lekárovi.  Ak  
sa  nemôžete  vyliečiť,  potrebujete,  aby  vám  pomohol  Boh,  preto  by  ste  si  mali  recitovať  túto  
mantru.

Ak  na  to  nie  ste  zvyknutí,  môžete  začať  recitovaním  dvakrát,  pol  hodiny  ráno  a  pol  hodiny  večer.  
Čím  viac  času  strávite,  tým  lepšie.  Ak  má  niekto  problémy  so  stresom,  nervami,  trápením,  
bolesťami  hlavy  alebo  akýmkoľvek  typom  choroby,  sústreďte  sa  na  miesto,  kde  máte  problém  
alebo  chorobu,  a  recitujte  mantru,  pretože  cez  mantru  sa  môžete  liečiť  a  najdôležitejšie  je,  že  
nie.  t  mať  vedľajšie  účinky.  Závisí  to  od  vašej  koncentrácie.  Nemôžete  mať  žiadne  myšlienky,  ani  
dobré,  ani  zlé,  aby  ste  dokázali  sústrediť  svoj  hlas  na  miesto,  kde  máte  problémy.  Dôležité  je  aj  
meditovať.  Bez  ohľadu  na  to,  v  akej  polohe  to  robíte,  dôležité  je,  aby  ste  sa  cítili  pohodlne.  
Napríklad,  ak  ste  chorý  v  posteli  a  nemôžete  vstať,  môžete  využiť  príležitosť  na  cvičenie  mantry,  
musíte  pomaly  a  pokojne  povedať  „na  mo  a  mi  tuo  fo“.  Pretože  Boh  hovorí,  že  kto  ho  prosí  o  
pomoc,  príde  na  pomoc.  Preto,  ak  sústredene  zarecitujete  jeho  meno,  príde  vám  pomôcť.  
Otestujte  to.

Opýtajte  sa  ktoréhokoľvek  lekára.  Preto  vám  hovorím,  pokúste  sa  prostredníctvom  tejto  mantry  
zahnať  negatívne  myšlienky  a  vyliečiť  svoje  choroby,  pretože  táto  mantra  nemá  vedľajšie  účinky  
ako  tabletky.  Tabletky  jednu  vec  vyliečia,  inú  pokazia  a  potom  začne  mať  problémy  celé  telo.  
Priateľ  mi  povedal,  že  lekár  predpísal  tabletku  a  teraz  jeho  dom  vyzerá  ako  lekáreň.  To  je  zlé  pre  
telo.  Čím  viac  chémie  prijmete,  tým  horšie  sa  bude  vaše  telo  cítiť.
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Ak  prehltnete,  ten  druhý  dosiahol  svoj  cieľ,  ublížiť  vám.

Používame  len  3%  užitočných  programov,  zvyšok  je  odpad.  Takže  teraz  už  viete,  že  ak  máte  zdravotné  
problémy,  bez  ohľadu  na  to,  musíte  si  dôverovať  a  dôverovať  mantre,  ktorá  dokáže  liečiť  a  potom  sa  
sústredíte  na  miesto,  kde  máte  problém  a  odriekajte  mantru  so  100%  presvedčením.  Nemôžete  mať  
pochybnosti.  Ak  to  urobíte,  ubezpečujem  vás,  že  sa  vyliečite.  Toto  ma  naučil  Guanyn  Bodhisattva  a  
ja  učím  vás.  Verím  Bódhisattvovi  Guanynovi  a  za  viac  ako  40  rokov  som  týmto  spôsobom  vyriešil  
všetky  svoje  zdravotné  problémy.  Takže  teraz  viete,  všetok  pôvod  zla  je  vo  vašom  mozgu  a  ja  som  
vás  naučil,  ako  vyliečiť  svoje  neduhy  z  pôvodu  zla.

Preto  od  nikoho  nehltaj  nič  negatívne  lebo  potom  ti  bude  vždy  zle  a  budeš  musieť  chodiť  každé  dve  
na  tri  do  nemocnice.  To  je  to,  čo  chce  ten,  kto  na  vás  hádže  odpadky,  aby  ste  ochoreli.  Takže  nič  
neprehĺtajte.  keď  ľudia  hovoria

Skúšajte  a  cvičte,  uvidíte,  že  čoskoro  zmiznú  všetky  vaše  neduhy  a  budete  sa  cítiť  plní  zdravia  a  
energie.  Dôverujte  Bohu  Guanynovi,  ako  som  to  robil  ja,  a  všetko  vám  pôjde  veľmi  dobre.  Ak  ma  
budete  počúvať,  garantujem,  že  nikdy  nebudete  mať  zdravotné  problémy.Recitujte  mantru  2  hodiny  
denne  v  1/2  hodinových  sedeniach  a  budete  mať  zdravie  a  pozitívnu  energiu.  Takže  si  môžete  užívať  
život  so  zdravím.  Pretože  zdravie  je  najdôležitejšia  vec  v  živote,  ak  nemáte  zdravie,  nemáte  nič.  Teraz  
môžete  byť  milionárom  a  mať  dokonalú  a  šťastnú  rodinu,  ak  nemáte  zdravie,  nemôžete  si  užívať  
život.

Skúste  to  urobiť  ako  ja.  Cvičím  40  rokov  a  počas  týchto  rokov,  ak  mám  nejaký  zdravotný  problém,  
som  sa  vyliečil  pomocou  jogovej  meditácie.

Vždy  mysli  pozitívne,  nikdy  nemysli  negatívne.  Aj  keď  sa  vám  niečo  nedarí,  vždy  myslíte  pozitívne  a  
uvidíte,  ako  sa  všetko  okolo  vás  zmení  na  pozitívne.  Neberte  odpadky,  ktoré  na  vás  iní  hádžu,  a  držte  
ich  v  sebe.  Ak  vám  niekto  hovorí  zlé  slová  a  kritizuje  vás,  myslite  si,  že  to  nehovorí  vám,  myslite  si  
„chudák,  to  je  šialené“,  neprijímajte  negatívne  veci,  ktoré  na  vás  ostatní  hádžu.  Ak  prijmete  a  
prehltnete  všetko  negatívne,  čo  na  vás  ostatní  hádžu,  potom  ochoriete.

S  jogovou  meditáciou  a  recitovaním  mantry  sa  sústredím  na  miesto,  kde  mám  problémy  a  dávam  
príkaz  svojmu  mozgu,  aby  to  miesto  vyliečil.  Tomu  sa  hovorí  samoliečba,  s  Božou  pomocou  vás  
uisťujem,  že  lieči.  Nezáleží  na  tom,  či  ide  o  rakovinu,  či  ide  o  cystu  alebo  akúkoľvek  chorobu.  Ak  
chcete  vyliečiť  akýkoľvek  zdravotný  problém,  musíte  najprv  dôverovať  sebe,  potom  musíte  dôverovať  
mantre,  ktorú  recitujete,  a  Bohu.  Po  tretie,  musíte  100%  veriť,  že  s  týmito  dvoma  vecami  sa  na  100%  
vyliečite.  Ak  nie  ste  na  100%  presvedčení  a  máte  pochybnosti,  že  je  to  možné,  tak  to  nefunguje.  
Treba  si  100%  veriť.  Dobre  si  pamätajte,  všetko  závisí  od  vašej  mysle.  Sila  mysle  je  veľmi  silná.

Ak  ti  ten  druhý  posiela  odpadky,  posiela  ti  sračky...  ideš  prehltnúť?  Nie

Používame  len  3%  našej  mysle,  užitočné  myšlienky,  zvyšných  97%  si  myslí  nezmysly,  kecy  a  fantázie,  
ktoré  sú  zbytočné.  Ako  počítačové  nevyžiadané  programy.
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Len  si  odrecitujte  mantru,  ktorú  vás  učím,  a  skúste  ostatným  poradiť,  aby  urobili  to  
isté.  Ak  vás  niekto  nepočúva,  držte  sa  v  bezpečnej  vzdialenosti,  aby  vám  ten  človek  
ešte  viac  neublížil.

"

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

SPÄŤ  INDEX

Dúfam,  že  ma  budete  počúvať  a  budete  sa  riadiť  mojimi  radami.

kecy  a  nezmysly  rýchlo  recituj  mantru  na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo"  
pomaly,  jemne  a  jasne,  "na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo".  Nevracaj  sa  zlými  
slovami  a  s  pomsta .
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29.-  LÁSKA

Každý  hovorí,  že  sa  žení  pre  lásku.  Vlastnícka,  egoistická  láska  nie  je  láska.  Ak  povieš,  že  „ty“  si  môj,  
potom  si  posadol  mňa  a  ja  teba.  ide  to  takto  V  tomto  prípade  budú  vždy  problémy,  konflikty  na  oboch  
stranách.  Čo  musíte  urobiť,  je  spojiť  dve  duše  do  jednej.  Ak  ste  obaja  tá  istá  osoba,  nebudete  sa  so  
sebou  hádať.  nemožné.  Ak  dáte  niečo  do  ruky  a  pohnete  rukou,  neznie  to.  dve,  ak  zazvonia

Keďže  matka  miluje  svoje  dieťa,  táto  bezpodmienečná  láska  je  čistá  Láska.  Vo  dne  v  noci  sa  starajte  o  
dieťa.  V  noci  sa  vždy  pozerá,  aj  keď  je  unavená  a  nič  nežiada  a  nič  nepožaduje,  to  je  Láska

Preto  keď  zasadia  strom  s  celým  jeho  majiteľom,  musia  sa  oň  starať  obaja.  Pretože  ak  je  jeden  
opatrný  a  s  druhým  sa  zle  zaobchádza,  strom  nerastie.

Ľudia  robia  chyby  s  láskou  Napríklad  v  Španielsku  do  dnešného  dňa,  23.  septembra  2010,  bolo  
zabitých  50  žien.  Vždy  zaznie  tá  istá  fráza:  „Ak  to  nebude  pre  mňa,  nebude  to  pre  nikoho“  Toto  vždy  
hovorí  muž.  Muž  robí  veľkú  chybu.  nie  je  ani  vo  vlastníctve  ani  otrokom  nikoho.  Muž  nemá  právo  sa  
s  ňou  hrať:  ak  chce,  vezme  si  to,  ak  chce,  nechá  to.  Žiadny  muž  a  žena  nemajú  rovnakú  dušu.  Duša  je  
ako  elektrický  prúd.  Ak  je  svetlo  červené,  svetlo  sa  rozsvieti  na  červeno.  Ak  je  svetlo  biele,  svetlo  je  
tiež  biele.

Ak  poviete,  že  je  to  len  moje,  vec  sa  zmení  na  negatívnu.  Preto  si  dobre  pamätajte,  Láska  nemôže  
požadovať.  Ak  požadujete  túto  lásku,  je  negatívna,  vlastnená,  so  skutočnou  Láskou  to  nemá  nič  
spoločné.  Napríklad

To  znamená,  že  ak  sa  v  tomto  živote  narodil  muž  v  minulom  živote,  určite  sa  narodila  žena  alebo  
zviera.  Či  sa  narodíte  ako  muž  alebo  žena,  nie  je  rozdiel,  nikto  nie  je  nadradený.  Duša  je  rovnaká.  
Majú  rovnakú  dušu.  Ak  je  duša  pre  všetkých  rovnaká,  nikto  nie  je  nadradený  nikomu.  Ani  kráľ  nie  je  
nadradený  žobrákovi.  Ak  sa  narodí  ako  princ,  znamená  to,  že  v  minulom  živote  robil  veci  dobre  a  
teraz  v  tomto  živote  si  užíva  tieto  zásluhy.  Ak  sa  narodí  ako  žobrák,  znamená  to,  že  v  minulom  živote  
robil  zle,  a  preto  si  v  tomto  živote  nemôže  užívať.

Čo  je  láska?

Záver:  Keď  sa  dvaja  hádajú,  kto  má  pravdu?  obaja  sú  na  vine,  pretože  každý  sa  z  toho  chce  dostať.  
Každý  chce  mať  pravdu.  Keď  sa  dvaja  ľudia  skutočne  milujú,  sú  jedným.  Ak  bude  každý  myslieť  na  
svoje  záujmy,  bude  v  konflikte  záujmov.

Pravá  láska  je  čistá  pozitívna  láska.  Nie  je  to  negatívna  láska.  Čo  je  to  pozitívna  láska?  Je  to  ponúkanie,  
nežiadanie,  nepožadovanie,  to  je  Láska,  vaša  duša,  vaša  myšlienka  inej  osobe  bez  podmienok.  Žiadne  
požiadavky  akéhokoľvek  druhu.  Toto  je  čistá  Láska.  Ak  Láska  kladie  podmienky  alebo  akúkoľvek  
požiadavku,  je  to  láska,  nie  je  to  čistá  Láska,  je  to  vlastnenie.
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Od  partnera,  od  rodiny,  od  priateľov,  od  spoločnosti,  od  štátu.

Keď  milujete  srdcom,  nemyslíte  na  „ja“.  Ak  ťa  „ja“  milujem,  už  budeš  mať  problémy,  lebo  nemusíš  
rozlišovať  ja-ty-ho.
Preto  to  nie  som  „ja“,  kto  miluje.  Pokúste  sa  spojiť  dve  duše  v  jednu.  Ak  je  len  jeden,  nevyžadujú  od  
seba  nič.  Neexistuje  žiadna  diskusia.  Ako  keby  to  bol  strom.  Ten  istý  strom  nemá  žiadne  konflikty.  Ak  
sú  dva  stromy,  už  existujú  rozdiely:  jeden  rastie  vyšší,  druhý  kratší,  na  jednom  rastie  viac  kvetov,  na  
druhom  menej...  Už  začínajú  mať  rozdiely.

ako  Ježiš  Kristus,  ktorý  zomiera  za  ľudí  z  čistej  lásky  k  blížnemu.

Všetci  máme  sen:  žiť  šťastne  až  do  smrti  s  partnerom,  s  rodinou,  so  spoločnosťou,  so  štátom,  s  
krajinou...  Preto  by  ste  nemali  myslieť  na  „ja“,  aby  sa  tak  začalo  to  negatívne,  problémy  s  druhým.

Takže  môžete  mať  šťastné  miesto,  šťastnú  spoločnosť,  šťastný  štát,  šťastný  svet...  Nemyslite  si,  že  
každý  z  vás.  Láska  je  čistá,  keď  v  tejto  láske  nie  je  žiadne  „ja“.  Ak  áno,  dôjde  ku  konfliktu  záujmov.  
Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Ak  dávaš  lásku  celému  svetu,  si  všade  a  celý  svet  ťa  miluje.  Všetci  ťa  milujú.  Tak  ako  milujeme  Ježiša  
Krista  a  Máriu.  K  Budhovi.  Dávajú  svoj  život  a  svoju  lásku  ľuďom.  A  vždy  si  ich  pamätáme.  Sú  svätí,  
všetkým  ľuďom  dávajú  lásku,  nie  nenávisť.  Hoci  bol  Ježiš  Kristus  zabitý  ako  nevinný,  naďalej  miluje.  
Nemá  žiadnu  nenávisť  ani  sa  nechce  pomstiť.  Nič.  Preto  muž  a  žena  musia  zabudnúť  na  seba,  aby  sa  
spojili  v  jednom  a  žili  veľmi  šťastne.

Dobre  si  zapamätaj.  Žena  nie  je  majetkom  muža  a  ani  muž  nie  je  majetkom  ženy.  Tí  dvaja  sú  jedno.  
Obaja  sú  vlastníkmi.  Ak  to  pôjde  takto,  budete  žiť  veľmi  šťastne.  Akákoľvek  diskusia,  ktorú  človek  
vedie,  je  chyba  egoizmu,  chyba  „ja“:  chcem,  myslím...

Dobre  si  pamätajte,  že  všetky  problémy  majú  pôvod  v  „ja“.  Nie  je  tam  žiadny

Kým  dávate  Lásku  každému,  koho  stretnete,  celý  svet  sa  stáva  Láskou  zaručenou!  človek  dáva  Lásku  
každému,  šíri  túto  Lásku  ku  každému  a  každý  sa  stane  Láskou  k  vám.Je  to  ako  byť  pred  zrkadlom.  Ak  
sa  usmievate,  zrkadlo  sa  usmieva,  zaručene!  Zrkadlo  je  ako  iná  osoba.  Preto  ak  chceš  šťastie,  šťastie,  
dlhý  život...  jediné,  čo  musíš  urobiť,  je  rozdávať  Lásku.Ak  tvoje  ženy  milujú,  ten  druhý  lásku  vracia.  
Samozrejme!  druhý  neprestáva  biť  a  štípať,  druhý  úsmev  neopätuje.  Ak  chceš,  aby  ťa  ten  druhý  
miloval,  najprv  toho  druhého  miluj.  vedieť  alebo  nie

Vždy  myslite  najskôr  na  nich.  Ak  na  ne  myslíte  ako  prvý,  už  nebudete  mať  konflikty.  Dobre  si  ho  
zapamätaj.  Ak  myslíš  na  "ja"  to  chcem,  to  si  myslím,  to  by  som  chcel....  Ak  ten  druhý  neurobí,  čo  
hovorím,  hneváš  sa,  je  to  moja  chyba.

vieš.

Ak  chcete  žiť  šťastne,  prosím,  počúvajte  ma:  skôr  ako  niečo  urobíte,  myslite  najskôr  na  svojho  
partnera.  Nemysli  najprv  na  seba.  Ak  myslíte  najskôr  na  seba,  ste  sebecký,  negatívny.  Nikdy  to  tak  
nebude  fungovať.

S  vedomím,  že  prichádzajú  a  chcú  zabiť,  určite  utečie,  nikto  nie  je  taký  hlúpy!  Ale  Ježiš  Kristus  neuteká  
milovať  blížneho.  Čistá  pozitívna  láska.

Preto  sa  musíte  spojiť  dvaja  k  jednému.  Skôr  ako  budete  myslieť  na  seba,  myslite  na  toho  druhého.

čo  je  pozitívne?  je  to  Láska,  ktorá  nerozlišuje  Ja-ty-on.  Ak  v  rodine  nie  je  láska,  rodina  sa  rozpadá,  ak  
nie  je  láska  k  spoločnosti,  spoločnosť  si  ubližuje,  ak  nie  je  láska  medzi  krajinami,  prichádza  vojna.  Ak  
na  planéte  nie  je  láska  vo  vesmíre,  môže  to  znečistiť  vesmír  a  v  budúcnosti  to  môže  spôsobiť  vojny  
medzi  planétami.  Všetko  potrebuje  lásku.  Ak  nebude  Láska,  budeme  mať  prírodné  katastrofy,  v  
rodinách,  osobné  katastrofy.  Všetko  zlo  bude  negatívne.
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Keď  je  žena  tehotná,  je  veľmi  dôležité,  aby  počas  tehotenstva  nemyslela  na  nič  negatívne.  Ak  myslíte  
negatívne,  táto  myšlienka  negatívne  ovplyvní  vaše  budúce  dieťa.

Všetky  cesty  sú  odrezané  a  
potom  budete  oveľa  chudobnejší  ako  predtým.  negatívne:  toto  je  egoistické  „ja“.  Ak  budete  takto  
pokračovať,  zostanete  sami.  Rovnako  ako  pred  zrkadlom,  ak  umiestnite  negatívnu  tvár,  vo  vnútri  
zrkadla  sa  tvár  tiež  zmení  na  negatívnu.  Nebude  to  pozitívne.  Preto  ak  sa  chceš  mať  dobre,  mať  sa  
dobre  s  partnerom,  dobre  s  rodinou,  dobre  so  susedmi,  dobre  v  spoločnosti...  pomôž  všetkým.  
Pretože  sme  jedno.

To  znamená:  ak  chcete,  aby  vaše  dieťa  bolo  v  tehotenstve  dobrým  človekom,  mali  by  ste  si  prečítať  
knihy  o  dobrých  radách  a  dobrých  skutkoch.  Takto  učíte  svoje  budúce  dieťa  byť  dobrým  človekom.  
Ak  bude  váš  syn  v  budúcnosti  dobrý  človek,  vaša  rodina  a  zvyšok  vašich  detí  bude  mať  dobrú  
budúcnosť.  Ak  v  tehotenstve  stále  premýšľate  sebecky,  ste  nervózna,  smutná  alebo  máte  akékoľvek  
negatívne  emócie,  keď  sa  vám  narodí  dieťa,  bude  smutné,  negatívne  a  v  budúcnosti  z  neho  bude  zlý  
človek.  To  veľmi  opatrne,  pretože  svoje  dieťa  učíte  už  od  tehotenstva.  Preto  by  ste  v  tehotenstve  
nemali  fajčiť,  pretože  nikotín  ovplyvňuje  aj  vaše  dieťa.  To  isté  sa  deje,  keď  pijete,  alkohol  sa  dostáva  
do  krvi  vášho  budúceho  dieťaťa.  Ak  bude  vo  vyššom  veku  nosiť  alkohol,  veľmi  pravdepodobne  bude  
alkoholik  a  ak  vy  fajčíte,  váš  syn  bude  veľmi  pravdepodobne  fajčiar.  Preto  pozorne  sledujte.

ďalšia  vec.  Ver  mi,  vždy  vo  všetkom  mysli  najprv  na  druhú  stranu.

Ak  ste  dobrá  matka,  musíte  pre  svoje  budúce  dieťa  urobiť  všetko  preto,  aby  sa  narodilo  zdravé  na  
duchu  aj  na  tele.  Matkina  láska  je  najväčšia  na  svete.  Pre  svoje  dieťa  musíte  urobiť  všetko  v  pozitívnom  
myslení.  Napríklad,  ak  chcete,  aby  vaše  dieťa  bolo  hudobníkom,  počúvajte  hudbu  každý  deň  a  
preneste  tak  na  svoje  dieťa  všetky  tie  emócie  hudby.  Ak  chcete  mať  zo  mňa  lekára,  musíte  každý  deň  
čítať  knihy  na  túto  tému.

Nie  vo  vás,  pretože  čím  väčšie  „ja“  budete  mať,  váš  život  bude  negatívnejší  a  budete  mať  viac  
problémov.  Ak  chcete  žiť  veľmi  dobre  a  šťastne,  mať  dlhý  život  s  láskou  a  zdravím,  musíte  „ja“  
zmenšovať  a  zmenšovať,  až  kým  nezmizne.

To  je  vedecky  dokázané.  Ľudia  si  mysleli:  „Ach,  to  dieťa  nič  nevie,  ešte  sa  nenarodilo  a  nič  nevie.  Mýliš  
sa.  Vie  všetko,  čo  mu  prenášate,  čo  jete,  čo  pijete,  všetko.  To  si  uvedomuje  každá  budúca  mamička.  
Pokúste  sa  ovládať  všetky  negatívne  emócie,  aby  ste  mali  zdravé  dieťa.  To  je  prvé.

Čo  je  to  materská  láska?

Ak  to  urobíte,  môžete  získať  všetko  najlepšie  pre  svoj  život  a  všetky  vaše  pozitívne  priania  sa  splnia.  
Všetko  negatívne,  z  dlhodobého  hľadiska  zaplatíte  draho  a  s  úrokmi.  Ľudia  sa  mýlia  a  myslia  si:  „pozri,  
ako  klamú  ľudí,  dostávam  výhody“.

Po  druhé,  keď  sa  vám  narodí  dieťa,  nemyslite  si:  Ach,  to  dieťa,  ktoré  sa  práve  narodilo,  nič  nevie!  
Nevie  rozprávať,  nevie  jazyky  a  pred  bábätkom  začne  robiť  negatívne  veci,  naučí  sa  všetko,  čo  vidí  a  
počuje.  Bábätko,  ktoré  je  ako  čistý  papier,  závisí  od  toho,  ako  na  ten  prázdny  papier  píšete,  ono  to  
zaregistruje.  Baby  pocuvaj,  ak  kričíš,  krič  a  krič...  dieťa  nevie,  či  je  to  dobré  alebo  zlé  a  naučí  sa  to  a  
keď  bude  staršie,  bude  tiež  rado  kričať.  všetko  čo  povieš  resp

,

MATERINSKÁ  LÁSKA

Machine Translated by Google



V  mnohých  krajinách  sa  dievčatá  vzdelávajú  v  tom,  že  im  hovorí,  že  človek  je  boh,  že  ho  musia  vo  
všetkom  poslúchať,  a  dievča  odmalička  hltá  tento  príbeh,  ktorý  nie  je  ani  spravodlivý,  ani  skutočný.  
Keď  je  staršia,  robí  to,  čo  ju  učili  v  detstve.  V  Európe  sa  vyučuje  sloboda  a  rovnosť.  Dievča  si  nebude  
myslieť  taký  nezmysel,  že  človek  je  boh  a  že  ho  musí  vo  všetkom  poslúchať.  Muž  si  môže  vziať  ženy  
aké  chce  a  žena  si  môže  vziať  len  jedného  muža.Preto  záleží  na  vzdelaní.Pred  zákonom  bohov  sú  si  
muž  a  žena  rovní,  niet  nadriadeného.  Nemôžeš  rozdrviť  slabých.  Žena  je  logicky  slabšia  ako  muž.  Ale  
to,  že  je  slabšie,  neznamená,  že  je  menejcenné.

Preto,  ak  chcete  šťastnú  rodinu  a  mať  úžasné  deti,  dobré  s  rodinou,  dobré  s  vami  v  spoločnosti,  
musíte  ich  učiť  od  tehotenstva,  od  narodenia  a  od  detstva.

Patrí  do  nižšej  kategórie.  Všetko  závisí  od  výchovy,  od  tehotenstva,  od  novorodenca  až  po  rast.

Ak  svoje  dieťa  dobre  nevychováte,  ako  každý  deň  vidíme  veľa  vrahov  a  teroristov,  ktorí  zabíjajú  ľudí.  
Prečo  sa  títo  ľudia  venujú  zabíjaniu?  pretože  od  detstva  na  neho  otec  alebo  matka  prenášajú  
negatívne.  Dieťa  vyrastalo  v  negatívnom  a  pomstychtivom  prostredí.

robíte  pred  bábätkom,  bábätko  všetko  zaznamenáva.  Akoby  to  bolo  video,  zaznamenáva  všetko  
dobré  aj  zlé.

Prosím,  ak  nie  ste  pozitívne  pripravený,  môžete  počkať,  keď  jedného  dňa  budete  pozitívne  pripravený  
mať  deti,  a  nie  s  kritickou  situáciou,  s  problémami  v  rodinnom  živote,  pretože  to  ovplyvní  vaše  dieťa.  
Preto  je  najdôležitejšie  vychovať  z  dieťaťa  dobrého  človeka.  Vždy  myslite  za  druhých,  to  je  dobrý  syn

Všetci  myslia  na  mňa,  na  mňa,  na  mňa  a  nemyslia  na  ostatných.  V  takom  prípade  to  nebude  v  
poriadku  s  vami  alebo  s  vašou  rodinou.  Ani  v  spoločnosti  to  nedopadne  dobre.  Ak  svoje  dieťa  správne  
nevychováte,  ovplyvní  to  nielen  vás,  ale  aj  spoločnosť  a  celý  svet.  Preto  prosím,  je  to  veľmi  dôležité,  
nejde  len  o  vášho  syna.  Váš  syn  je  odkázaný  na  vzdelanie,  môže  byť  svätý  alebo  diabol.  Záleží  na  vás  
ako  matke.  Preto  máte  ako  matka  veľmi  dôležité  poslanie.

Preto  sa  veľa  ľudí  mýli,  keď  si  myslia,  že  bábätko  nič  nevie,  ale  ja  vám  hovorím,  že  bábätko  vie  všetko,  
všetko,  čo  žije  v  detstve,  ho  poznačí  počas  vývoja  jeho  života,  v  jeho  budúcnosti.  Ak  nerešpektujete  
svojho  otca  alebo  matku,  vaše  dieťa  vidí,  počúva  a  učí  sa  a  potom,  keď  bude  staršie,  nebude  
rešpektovať  ani  vás.  Pretože  sa  od  vás  všetko  naučí.  Ak  teda  chcete,  aby  vás  vaše  dieťa  rešpektovalo,  
rozmaznávalo,  staralo  sa  o  vás,  musíte  to  isté  urobiť  aj  vy  so  svojimi  rodičmi.  Pred  synom  si  musíš  
vážiť  matku,  otca,  rodinu,  manžela.  Takže  váš  syn  sa  bude  učiť  od  vás  a  keď  budete  starý,  váš  syn  
bude  robiť  to  isté,  čo  videl,  čo  ste  robili  vy  so  svojimi  rodičmi,  rodinou  a  manželom.  Vaše  dieťa  sa  
naučí  100%  toho,  čo  robíte.  To  si  treba  uvedomiť.  Baby  všetkému  rozumie.  Ak  sa  pred  novorodencom  
usmejete,  dieťatko  odpovie  úsmevom.

Dobre  sa  vzdelávajte,  aby  ste  mali  dobré  dieťa  pre  seba  a  boli  prínosom  pre  spoločnosť.  Preto  dobre  
počúva:  nemal  by  prenášať  negatívne  myšlienky  priamo  ani  nepriamo.  Nie  je  to  len  o  vás,  ovplyvňuje  
to  aj  spoločnosť,  štát  a  celý  svet.

Ak  sa  človek  veľmi  nahnevá,  dieťa  začne  plakať.  Ak  to  neskúsite,  postavte  sa  pred  dieťa  a  urobte  tieto  
dve  tváre,  aby  ste  videli,  ako  reaguje.  Preto  hovorím,  že  dieťa  nevie  rozprávať,  ale  to  neznamená,  že  
nič  nevie.  Bábätko  sa  učí  všetko  dobré  aj  zlé.  Všetko,  čo  tomu  predchádza.  Pozor!
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V  škole  učia  len  byť  múdry,  neučia,  ako  byť  dobrým  človekom.  Dobre  si  zapamätajte,  či  je  vaše  budúce  
dieťa  dobré  alebo  zlé,  je  vo  vašich  rukách.  Preto  je  poslanie  matky  veľmi  dôležité.  Musíte  poznať  
dôležitosť  tohto.  Nikdy  sa  nepokúšajte  o  potrat,  pretože  to  zabíja  vaše  dieťa:  vaše  budúce  dieťa.  
Tiger,  lev...  sú  mäsožravce  a  jedia  všetky  druhy  zvierat,  ale  nikdy  nejedia  svoje  deti,  nikdy  svoje  deti  
nezabíjajú.  My  ľudia,  inteligentnejší,  takí  dobrí  v  srdci...  a  zabíjame  naše  deti?  To  má  veľmi  vážne  
následky,  psychické  aj  fyzické.  Po  2  alebo  3  potratoch  už  nebudete  môcť  mať  viac  detí.  Keď  budeš  
starší,  budeš  mať  šťastnú  rodinu  a  budeš  chcieť  mať  deti,  nebudeš  môcť.  Nepočúvajte  ľudí,  ktorí  sú  
za  potraty.

Následky  ponesieš  ty,  nie  iná  osoba,  budeš  mať  psychické  problémy,  fyzické  problémy  v  lone,  
problémy  vo  svedomí...tak  si  druhých  nevšímaj,  nič  sa  im  nestane,  oni  nebude  znášať  následky  ako  
ty.  Ver  mi,  je  to  pre  teba  ako  matku  veľmi  dôležité.  Matkina  láska  je  najväčšia  láska  na  svete.  A  ak  
svoje  budúce  dieťa  naozaj  tak  veľmi  milujete,  musíte  ho  to  naučiť  už  od  tehotenstva.  Preto  musíte  
odstrániť  všetky  svoje  zlozvyky,  myšlienky,  fajčenie,  pitie,  nervy,  smútok,  hnev...  všetky  tieto  negatívne  
činy  musia  byť  odstránené.  Ak  chcete,  aby  bol  váš  syn  v  budúcnosti  dobrým  synom,  musíte  urobiť,  čo  
vám  poviem,  a  budete  mať  úžasného  syna.  Nezáleží  na  tom,  či  ste  bohatý  alebo  chudobný.  Aj  keď  ste  
milionár,  ak  svojho  syna  dobre  nevychováte,  o  pár  dní  minie  váš  majetok,  peniaze  a  celá  rodina  
upadne  do  chudoby.  Dobre  si  zapamätaj  moje  slová.  Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Miluj  seba.  Najprv  musíte  milovať  seba.

pre  vás  a  dobrého  občana  pre  spoločnosť.  Vychovávate  svätca  alebo  démona  alebo  teroristu;  všetko  
na  vás.

Ak  je  toto  Ja  malé,  môžeš  urobiť  čokoľvek  pre  dobro  iných.  Ak  myslíš  len  na  druhých,  logicky  každý  
chce  byť  tvojím  priateľom,  každý  ťa  zbožňuje,  pri  každej  dobrej  príležitosti  mysli  na  teba  ako  prvý,  
pretože  si  dobrý  človek,  dobrý  občan.  Aby  si  bol  dobrý,  musíš  pred  všetkým  myslieť  na  druhých.  
Keďže  v  prvom  rade  myslíte  na  druhých  a  nemyslíte  na  svoje  vlastné  záujmy,  všetci  vás  milujú:  kto  by  
nechcel  byť  vaším  priateľom?  Pretože  ste  starostlivý,  pôsobivý  starostlivý  človek  so  zlatým  srdcom.  
Každý  ťa  má  rád,  tvoj  život  bude  úžasný.  Budete  mať  každú  príležitosť  na  tomto  svete,  každý  vám  
chce  pomôcť,  každý  vás  miluje.  Aby  ste  to  dosiahli,  ja  musí  byť  menšie  a  menšie,  kým  sa  nestane  0.  
Ak  ste  schopní  premeniť  toto  ja  na  0,  stanete  sa  bohom  v  tomto  svete.  Budete  najvítanejším  človekom  
na  tejto  planéte.  Presne  ako  Ježiš  Kristus.  V  Ježišovi  Kristovi  nie  je  žiadne  „ja“,  Ježiš  Kristus  zomiera  za  
ľudí.  Keby  bol  Ježiš  Kristus  trochu  „mňa“  vedel,  v  deň  a  hodinu,  kedy  ho  Rimania  prišli  hľadať,  aby  ho  
zabili,  utiekol  by.  A  neuteká.  To  znamená,  že  Ježiš  Kristus  myslí  len  na  druhých,  myslí  len  na  záujmy  
iných.  Zomri  pre  nás.  To  znamená,  že  Ježiš  Kristus  prichádza  zredukovať  „ja“  na  0.

Čo  to  znamená?  Ak  sa  naozaj  milujete,  čo  musíte  urobiť  ako  prvé,  je  dať  malé  „ja“,  kým  žiadne  „ja“  
nebude.

Preto  je  toho  schopný.  Keby  sme  vedeli  deň  a  hodinu,  kedy  nás  prídu  zabiť,  určite  by  sme  utiekli.  Teda
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A  vaše  bunky  sa  stanú  negatívnymi.  Najprv  sa  chystajú  zaútočiť  na  seba  a  logicky  budete  mať  v  sebe  
svetovú  vojnu:  dobré  alebo  zlé  všetko  je  zabité  a  zaplatíte  zdravím.  Každá  negatívna  myšlienka  
ovplyvňuje  vaše  bunky  a  tie  sa  stávajú  negatívnymi.  Ak  chcete  zastaviť  akýkoľvek  typ  choroby,  musíte  
zmeniť  svoje  myslenie.  Musíte  milovať:  milujte  svoje  bunky,  ak  dáte  lásku  svojim  bunkám,  naučia  sa  
milovať  samy  seba  a  ak  sa  milujú,  milujú  aj  vás  a  neochorejú.  Takže  si  dobre  zapamätajte:  bunky

Preto  sa  každý  môže  stať  svätým,  otázka  je,  či  chcete  alebo  nie.

Aké  je  tvoje  vnútro?

zaručené.  Toto  je  rozdiel  medzi  ľuďmi  so  mnou  a  ľuďmi  bezo  mňa.  Toto  je  jediný  rozdiel.  Rovnako  
ako  J  dosiahne  seba  0  a  stane  sa  bohom.  Ak  to  robí  Ježiš  Kristus,  môžeme  to  robiť  aj  my  ako  Božie  
deti.  Záleží  len  na  tom,  či  to  chcete  alebo  nie.

Vaše  vnútro  je  plné  miliónov  buniek.  Všetky  tieto  bunky  tvoria  naše  telo.  To  isté  pre  mužov  ženy.  
Ľudia  robia  chyby:  veľká  chyba.  Ak  niekto  ochorie,  chce  len  zabíjať  a  zabíjať:  tu  ľudia  robia  chyby.  
Bunky  sú  súčasťou  samého  seba.  Ak  chcete  zabiť  niečo  zo  seba,  mýlite  sa,  pretože  tieto  bunky  pred  
ochorením  boli  dobré  bunky.  Prečo  sa  jedného  dňa  stanú  zlými  bunkami,  chorými  bunkami,  
rakovinovými  bunkami  alebo  inými  typmi  chorôb?  Pretože?  Poviem  vám  prečo:  bunky  dostávajú  
informácie  z  nášho  mozgu.  Ak  váš  mozog  myslí  negatívne,  logicky  sa  negatívne  informácie  dostanú  
do  vašich  buniek.  čo  je  negatívne?  Negatív  je  veľa  vecí:  smútok,  pomsta,  zneužívanie  ľudí  vo  svoj  
prospech,  ubližovanie  ľuďom.

Môžeme  sa  stať  bohom,  otázkou  je,  či  chceš  alebo  nie.  Ak  toto  ja  nechcete  opustiť,  jedného  dňa  vás  
pán  smrti  prinúti  zomrieť,  keďže  toto  ja  opustiť  nechcete,  stávate  sa  dušou  z  pekla.  Ak  opustíte  seba,  
stanete  sa  najšťastnejším  človekom  na  svete  a  keď  zomriete,  stanete  sa  bohom.  Ak  sa  na  tomto  svete  
nachytáš,  budeš  sebecký,  budeš  využívať  ľudí,  zlého  človeka,  nikto  ťa  nebude  milovať,  všetky  dvere  
budú  zatvorené,  všetky  cesty  zablokované,  budeš  mať  zlé  zdravie,  smolu...  Čím  som  väčší,  tým  viac  
problémov  budete  mať  v  tomto  živote  a  aj  po  smrti.  Staneš  sa  démonom,  pôjdeš  do  pekla  a  nič  ti  
nevyjde.  Preto  ak  sa  milujete,  musíte  to  urobiť  pre  seba.  A  robiť  dobro  pre  seba  znamená,  že  namiesto  
toho,  aby  ste  boli  sebeckí  a  mysleli  na  svoje  záujmy,  musíte  ľuďom  rozdávať  lásku.

Čokoľvek,  čo  využijete  iných.  Toto  sa  nazýva  negatívne  myslenie.  Pri  tomto  type  myslenia  ste  prvý,  
kto  zaplatí  účet.  Pretože  pri  tomto  type  myslenia  si  bunky  myslia  to,  čo  si  myslíte  vy:  ak  myslíte  
negatívne,  vaše  bunky  myslia  negatívne.

Je  to  opak  toho,  čo  si  ľudia  myslia.  Či  už  ľudí  poznáte  alebo  nie,  musíte  sa  k  nim  správať  rovnako,  
pretože  všetci  sú  Božími  deťmi,  všetci  sme  v  rovnakej  kategórii.  Nedá  sa  rozlišovať  medzi  bohatými,  
chudobnými,  ušľachtilými,  žobrákmi,  peknými,  škaredými...  pred  naším  Bohom  máme  všetci  rovnakú  
kategóriu,  rovnakú  úroveň.  Nikto  nie  je  nadradený  druhému:  všetci  sme  rovnakí.  Dobre  si  
zapamätajte:  pred  Bohom  sú  žobrák  alebo  kráľ  rovnakej  kategórie,  majú  rovnakú  dušu.  Jediný  rozdiel  
je  v  tom,  že  králi,  princovia  či  milionári  vo  svojich  minulých  životoch  robili  dobro  pre  ľudí.  Takže  v  
tomto  živote  si  môžete  užívať.  Žobrák,  v  minulom  živote  bol  veľmi  sebecký  človek,  takže  v  tomto  
živote  nemá  nič.  Líšia  sa  len  v  tomto.  Jeho  duša  je  z  rovnakej  kategórie.
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Toto  je  veľmi  dôležité.

Najprv  musíte  milovať  seba  a  keď  je  vo  vás  láska,  potom  musíte  túto  lásku  prenášať  
navonok  tým,  že  budete  milovať  iných.

Nemali  by  ste  jesť  žiadne  chemické  prípravky,  musíte  jesť  prírodné  produkty  bez  chémie.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Ak  neprestanete  jesť  chemikálie,  tabletky,  lieky,  konzervanty...

predtým  neboli  negatívne.  Prečo  sú  teraz  negatívne?  Pretože  ste  svojim  myslením  obrátili  
bunky  na  negatívne.  Pretože  ak  ich  naučíte  negatívne,  učia  sa  negatívne:  vaše  bunky  sa  
učia  od  vás.

Preto  ak  milujete  svoje  vnútro,  milujte  najprv  svoje  bunky,  ak  milujete  svoje  bunky,  oni  vás  
budú  milovať  späť.  Tak  sa  zlé  bunky  stanú  dobrými.

,

Mnoho  vecí  môže  zmeniť  vaše  bunky,  v  prvom  rade  je  však  dôležité  vaše  myslenie.

Druhým  je  jedlo.  Dobre  si  zapamätajte:  nemali  by  ste  jesť  konzervačné  látky.

Keď  sa  vám  podarí  milovať  svoj  interiér,  musíte  milovať  aj  svoj  exteriér,  aby  ste  túto  lásku  
prepojili  s  ostatnými.  Ak  milujete  iných,  svoju  rodinu,  priateľov...  budete  milovať  spoločnosť,  
svoju  krajinu  a  celý  svet,  tak  táto  zem  bude  rajom.

Myšlienka  dáva  poriadok  celému  organizmu  a  automaticky  sa  celý  organizmus  zastaví.  Ak  
dá  organizmu  príkaz,  že  má  žiť,  máte  nádej.  Ale  musíte  milovať  svoje  vnútro,  tie  choré  
bunky,  aby  sa  zahojili.

Po  tretie:  dych:  musí  byť  dlhý,  jemný  a  mäkký,  až  po  pupok.

Pokúste  sa  naučiť  svoje  bunky,  aby  sa  stali  svätými  bunkami  na  dobré  bunky.  Vaše  bunky  
vám  teda  pomáhajú  namiesto  toho,  aby  vás  otravovali  a  ubližovali  vám.  Preto  milujte  svoje  
zlé  bunky,  aby  ste  ich  vyliečili  a  mali  veľa  zdravia.  Ak  dáte  svojim  bunkám  veľa  lásky,  oni  vás  
milujú  späť.  Ak  chcete  krásu,  bunky  vám  dajú  krásu  a  mladosť.  Vaše  bunky  vás  poslúchajú.  
Všetko  však  závisí  od  vás.  Bunky  len  dostávajú  príkazy,  nekonajú  vlastnou  myšlienkou,  nie.  
Nerozmýšľajú,  len  prijímajú  rozkazy.

Bunky  potrebujú  kyslík.  Ak  dýchate  iba  do  pľúc,  dych  je  veľmi  krátky.  Musíte  dýchať  až  po  
pupok,  s  dlhým  nádychom.  Vaša  krv  potrebuje  kyslík,  naučte  sa  dýchať  jemne,  pomaly,  
jemne  a  dlho.  Musíte  si  telo  zvyknúť  na  to,  že  takto  dýcha  24  hodín.  Takže  vaše  bunky  sa  
vám  poďakujú  a  budete  mať  dobré  zdravie.

Na  vyliečenie  akejkoľvek  choroby  vám  lekári  pomáhajú  30  %,  zvyšných  70  %  musíte  dať  do  
svojho  pozitívneho  myslenia.

Ako  budú  bunky  v  poriadku?  Snažte  sa  konzumovať  prírodné  lieky  a  užívajte  menej  
chemických  liekov.  Každý  vie,  že  lieky  jednu  vec  liečia  a  druhú  kazia.

Záleží  na  vás,  ak  pacient  nechce  žiť,  ani  Boh  ho  nezachráni.

SPÄŤ  INDEX
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30.  I.  POZNAJ  ROZDIEL.  JA  TY  ON

Ľudia,  ktorí  vždy  myslia  na  MŇA,  sa  mýlia.  Toto  nás  vedie  k  zlému  životu.  Všetko,  čo  začína  JA,  sa  
pokazí:  svet,  osobné  vzťahy.  Že  ja  nie  som  to  pravé  ja.  To  ja,  je  produktom  spojenia  spermie  a  vajíčka,  
je  to  mäso  a  krv  I.

Toto  ja  sa  rodím  a  umieram.  Keď  sa  narodíme,  neprinesieme  nič,  ani  bohatstvo,  ani  nič,  čo  vidíme  
alebo  sa  dotýkame.  Keď  zomrieme,  nič  si  so  sebou  neberieme.  Ľudia,  ktorí  myslia  a  bojujú  len  za  toto  
I,  dosiahnu  koniec  života  a  všetko  sa  stane  ničím  a  nič  nie  je  0.  Ak  je  0,  čo  robíme,  keď  bojujeme  za  
toto  fantazijné  ja,  za  toto  falošné  ja?

Keď  spíte,  je  to  ako  keby  ste  boli  mŕtvi.  Nevieme,  či  na  druhý  deň  vstaneme.  Aká  bude  naša  posledná  
noc?  nevieme.  Ak  chcete  dobre  žiť,  je  potrebné  toto  ja  zmenšiť,  pretože  čím  väčšie  toto  ja  je,  tým  viac  
problémov  budeme  mať.  Ak  budem  malý,  budeme  mať  menej  problémov.  Čím  väčšie  toto  ja,  znamená  
to,  že  sme  sebeckejší.  Čím  sebeckejšie,  tým  ťažšie  je  žiť  so  všetkými.  Kto  chce  sebeckého  priateľa  
alebo  člena  rodiny?  Nikomu  nezapadnete,  ani  k  rodine,  ani  k  priateľom,  ani  k  spoločnosti,  ani  k  štátu.  
Sebectvo  nás  zvádza  na  scestie,  vedie  k  zlému  životu.  Ak  je  toto  ja  malinké,  vždy  myslí  na  iných.  Takže  
milujete  všetky  živé  bytosti;  vaša  rodina,  vaši  priatelia  a  celá  spoločnosť.  Ak  milujete  druhých  tak,  ako  
milujete  seba,  každý  bude  chcieť  byť  po  vašom  boku  a  pomáhať  vám.  Ak  sa  k  človeku  správate  tak,  
ako  keby  ste  boli  sami  sebou,  ak  milujete  druhých  láskou,  logicky  vás  budú  milovať  aj  ostatní.  Je  to  
ako  keby  ste  boli  pred  zrkadlom.  Ak  sa  s  láskou  pozriete  do  zrkadla,  obraz  odrazený  v  zrkadle  vám  
lásku  vráti.  Ak  sa  sebecky  pozriete  do  zrkadla,  zrkadlo  bude  odrážať  aj  sebectvo.  Láska  lásku  vracia.  
Sebectvo  vráti  sebectvo  a  veci  vám  nikdy  nevyjdú.  Ak  chcete,  aby  sa  vám  darilo,  boli  šťastní,  mali  
dobrú  budúcnosť  a  život  plný  pozitívnych  vecí,  stačí  myslieť  na  druhých.  Nemysli  na  I.

Koľko  rokov  žijeme?  nevieme.  Každý  večer,  keď  ideme  spať,  sa  odpájame  od  sveta,  tomu  sa  hovorí  
malá  smrť.

Čím  viac  budete  o  sebe  myslieť,  tým  ťažší  bude  váš  život,  ak  budete  sebec,  všetci  vás  budú  nenávidieť  
a  nebudete  mať  priateľov.  Nikto  ťa  nebude  milovať  človeka,  ktorý  myslí  len  na  seba.  Preto  najprv  vždy  
myslite  na  druhých  a  každý  bude  chcieť  byť  s  vami  a  pomáhať  vám.  Samozrejme.

Ak  tu  chcete  mať  raj,  musíte  mať  v  prvom  rade  srdce  plné  lásky.  Potom,  vaše  okolie,  vaši  ľudia,  vaše  
prostredie,  všetci  budú  s  vami  anjelmi,  budú  s  vami  svätí.  Najprv  musíte  byť  anjelom,  svätcom  a  
všetko  okolo  vás  sa  pre  vás  stane  anjelom.

Ak  neprestanete  otravovať  ostatných,  kto  sa  k  vám  bude  chcieť  priblížiť?  Ak  si  podávate  ruky  s  
ostatnými,  ste  pozitívni,  rozdávate  radosť,  usmievate  sa  so  srdcom  plným  lásky,  garantujem,  že  vám  
to  každý  vráti  rovnakou  mincou.  Ak  dávaš  lásku,  všetci  ťa  milujú  späť.  Ak  chcete  dať  svojmu  životu  
zmysel,  mať  skutočné  bohatstvo  a  nádherný  život,  už  viete,  všetko  závisí  od  vás,  od  toho,  čo  dáte.  Ak  
chcete,  aby  bolo  prostredie  okolo  vás  pozitívne,  musíte  sa  najprv  správať  pozitívne  k  ostatným.
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Ľudia  hovoria:  toto  telo  je  moje.  Mýliš  sa,  toto  telo  nie  je  naše.  Používame  toto  telo.  Telo  je  dar  od  
našich  rodičov,  nie  je  tvoje.  Stačí  ho  použiť.  Telo  je  ako  auto,  auto  je  vaše,  ale  nie  ste  to  vy.  Nie  je  
potrebné  robiť  zlé  skutky,  aby  ste  získali  výhody  pre  toto  falošné  telo.  Nakoniec,  keď  zomrieme,  nič  
si  so  sebou  nevezmeme,  tak  za  čo  bojujeme?  tak  to?  je  to  zbytočné;  majetok,  peniaze,  rodina.  Keď  
zomrieme,  je  po  všetkom:  keď  zomriete,  nemôžete  si  vziať  svoje  deti,  manželku,  majetok  ani  
bohatstvo  akéhokoľvek  druhu.  Nikto  za  teba  nemôže  zomrieť.  Nikto  sa  nemôže  tešiť  za  vás.  Preto  
všetko  závisí  od  vás.  –  Ak  chcete  žiť  v  atmosfére  šťastia  a  mať  všetko  dobré,  stačí  milovať  každú  živú  
bytosť  a  nevidieť  na  iných  žiadnu  chybu,  pretože  nikto  nie  je  dokonalý.  Ak  nie  sme  dokonalí,  
nemôžeme  na  nikoho  ukazovať  prstom,  pretože  všetci  máme  svoje  chyby  ako  všetci  ostatní.  Ak  ste  
dobrý  človek,  snažte  sa  nevidieť  nedostatky  iných.  Je  to,  ako  keby  vám  niekto  povedal:  „Máš  na  sebe  
čiernu  škvrnu

Môžete  tak  žiť  plnohodnotný  šťastný  život  a  môžete  si  splniť  všetky  svoje  priania.  Väčšina  ľudí  sa  
nestará  o  ostatných.  Preháňajú  kohokoľvek  vo  svoj  vlastný  prospech.  Raz  na  seba  budete  môcť  stúpiť,  
keďže  vás  ľudia  nepoznajú,  nechajú  si  na  seba  stúpiť.

Ale  ak  to  skúsite  druhýkrát,  nikto  vám  nedovolí,  aby  ste  ich  znova  využili  a  nikto  vás  nebude  chcieť  
po  svojom  boku,  pretože  ste  ich  využili.  Potom  bude  vaša  budúcnosť  peklom.  Preto  ak  chceš  dobre  
žiť,  musíš  mať  najprv  srdce  plné  Lásky.Miluj  každú  živú  bytosť.  Pretože  ak  budeš  dávať  lásku,  všetci  
ťa  budú  milovať  a  tvoj  život  bude  fantastickým  rajom:  ak  chceš  peniaze,  môžeš  mať  peniaze,  pretože  
každý  ti  pomôže  a  každý  ti  dá  šancu.  Všetko  dobré  vám  bude  ponúknuté  ako  prvé,  pretože  ste  lepší  
ako  ostatní.  Naopak,  ak  budeš  stále  myslieť  na  seba  a  nebude  ti  záležať  na  iných,  nikto  ťa  nebude  
milovať  a  všetci  ťa  budú  otravovať.  V  tom  prípade  sa  nikam  nedostanete,  ďaleko  sa  nedostanete.  
Preto,  keď  povieme:  Vidím:  keď  niečo  uvidíš,  budeš  rozlišovať,  či  sa  ti  to  páči  alebo  nepáči.  Milujem;  
keď  povieš  milujem,  rozdiely  medzi  milujem  a  nemilujem.  Myslím:  Myslím  dobre  alebo  zle.  Vždy  
myslíš  a  hovoríš  o  mne  ako  prvý  a  robíš  veľkú  chybu,  pretože  hovoríš,  že  myslím,  vidím,  chcem,  želám  
si,  si  veľmi  egoistický.  Ak  myslíš  na  seba  ako  prvý,  druhí  sú  po  tebe  až  na  druhom  mieste.  Ale  mýliš  
sa,  ostatní  sú  na  prvom  mieste.  Môžeme  žiť  dobre,  závisí  to  od  prostredia  a  ľudí.  Ak  je  prostredie  
pozitívne,  ľudia  sú  pozitívni  a  vy  žijete  plný  šťastia,  lásky  a  váš  život  je  rajom.  Preto  nikdy  neobviňujte  
ostatných.  Za  svoje  veci  môžeme  len  my  sami.  Ak  využijeme  iných  vo  svoj  prospech,  nakoniec  draho  
zaplatíme.  Ak  necháte  niekoho  iného,  aby  vás  trochu  využil,  táto  osoba  vám  bude  vždy  dlžná  láskavosť  
a  bude  k  vám  dobrá.  Ak  niekoho  čo  i  len  trochu  využijete,  ten  druhý  si  to  o  vás  bude  myslieť  zle  a  
nebude  s  vami  nič  chcieť.  Z  tohto  dôvodu,  čo  hovorím  a  ľudia  tomu  nerozumejú,  mať  veľké  ja  je  
veľkým  nešťastím  pre  váš  život,  vaše  zdravie.  Čím  väčšie  ja,  tým  viac  nešťastí  máte.  Ak  budeš  mať  to  
menšie  Ja,  budeš  šťastnejší  a  budeš  si  môcť  splniť  všetky  svoje  túžby  Chceš  byť  šťastný?  Chcete  si  
splniť  všetky  želania?  Chcete  mať  šťastnú  rodinu,  priateľov,  partnera,  prácu,  bohatstvo,  krásu...?  
Všetko  závisí  od  vášho  myslenia.  Čo  chcete  zmeniť,  zmení  sa  podľa  vášho  myslenia.  Ak  chcete,  aby  
vaše  prostredie  bolo  ako  peklo,  zmeňte  sa  ako  peklo.  Tak  to  je.
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tvár“  a  druhý  odpovedá:  „A  čo  ty,  máš  to  celé  čierne,  pokryté  špinou“.  Vždy  vidíme  chyby  druhých,  
nikdy  nevidíme  svoje  vlastné  chyby.  Preto  skôr,  ako  ukážete  prstom  na  iného,  najprv  ukážte  na  seba.  
Ak  máte  chyby,  nemôžete  a  nemáte  právo  na  nikoho  ukazovať  prstom.  Každý  robí  chyby,  treba  
odpustiť.  Ak  nie  ste  schopní  odpustiť  nikomu,  ostatní  vám  neodpustia.  Vždy  robíme  chyby,  tak  sa  
snaž  nebyť  taký  tvrdohlavý  a  nehovor,  že  to  tak  chcem  a  tak  to  bude.  tak  to?  koľko  rokov  budeš  žiť?  
Snažte  sa  žiť  dobre,  pokojne,  bez  toho,  aby  ste  niekomu  ubližovali.  Nemôžete  dobre  žiť  popri  bolesti  
iných.  Takto  sa  dobre  žiť  nedá,  skôr  či  neskôr  draho  zaplatíte.  Ak  hodíte  loptu  tvrdo  o  stenu,  lopta  
vás  posilní.  A  čím  ťažšie  ho  hodíte,  tým  silnejší  bude.

Sme  ako  kvapka.  Keď  príde  vlna,  pád  môže  skočiť  z  vody,  ale  vráti  sa  späť  do  mora.  Keď  tento  pád  
vyskočí  z  vody,  myslíme  na  „ja“,  ale  nie  je  to  skutočné,  pretože  keď  sa  raz  vráti  do  vody,  všetci  sme  
jedno.  Všetci  sme  jedno.  My  a  ostatní  sme  jedno  a  vesmír  je  jedno.  Ak  ubližujete  iným  ľuďom,  
ubližujete  aj  sebe.  ja  ja  ja.

Rozdiel  medzi  Svätým  a  nami  je  v  tom,  že  Svätý  robí  a  myslí  len  na  druhých  a  my  konáme  len  pre  svoj  
vlastný  prospech,  pre  seba.  Pre  nikoho  nič  nerobíme.  Keby  sme  robili  to  isté  ako  Boh,  Ježiš  Kristus  
alebo  Budha,  boli  by  sme  bohmi  ako  oni.  Toto  „ja“  jednoducho  musíte  zahodiť.

Vždy  sa  vám  to  vráti  s  rovnakou  silou:  dobre  alebo  zle.  Ak  chcete  mať  dobré  zdravie,  môžete  ho  mať  
vďaka  mysleniu.  Pretože  z  hlavy  sa  cez  chrbticu  vysielajú  signály  do  celého  tela  a  každý  stavec  má  
nervy,  ktoré  tú  myšlienku  prenášajú  do  celého  organizmu.  Ak  je  vaša  myšlienka  negatívna,  negatívne  
to  ovplyvňuje  vaše  telo,  vaše  zdravie.  Ani  lekár  ťa  nevylieči.  Ak  máte  len  negatívne  myšlienky,  prejde  
do  tela,  zablokuje  sa  a  vždy  budete  mať  zdravotné  problémy.  Aby  vaše  telo  dobre  fungovalo,  mozog  
musí  vysielať  pozitívne  správy,  myslieť  pozitívne.  Preto,  ak  máte  pozitívne  myšlienky,  vaše  zdravie  
bude  pozitívne  a  váš  život  tiež.  Ak  ste  pozitívny  k  svojej  rodine,  vaša  rodina  bude  pozitívna  k  vám.  
Všetko  bude  pozitívne.  Ak  ste  negatívni,  všetko  bude  negatívne  a  všetko  sa  pokazí,  pretože  vaše  
myslenie  je  negatívne.  Nie  je  iný  vinník  ako  vy  sami.  Chyba  je  na  nás.  Preto  si  všetko  dobré  či  zlé  
spôsobujeme  sami.  Nesnažte  sa  na  nikoho  ukazovať  prstom,  pretože  nie  je  iný  vinník  ako  vy.  To  som  
JA.  Ak  chcete  dobre  žiť,  zabudnite  na  Ja  a  šírte  lásku  všetkým.  Potom,  keď  zomrieš,  môžeš  byť  anjelom,  
pretože  anjeli  majú  veľké  srdce  plné  lásky.  Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Problém,  ktorý  máme  pred  slobodou,  je  ten,  že  nevieme  rozlišovať.  Predtým  sme  hovorili  o  prvom  
probléme  a  teraz  budeme  hovoriť  o  druhom.  Aký  rozdiel  to  znamená?  "Ja,  ty,  on,  ktorí  začíname  
rozlišovať,  ale  mýlime  sa,  pretože"  ja,  ty  a  ktokoľvek  iný  "neexistuje,  pretože  sme  všetci  jedno.  "Ja,  ty,  
on"  neexistuje.

Ak  necháš  toto,  „chcem  toto,  chcem  to  druhé,  chcem....“  stále  na  teba  myslím.  Ak  by  ste  mohli  myslieť  
len  na  iných,  na  a

VEDIEŤ  ODLIŠOVAŤ
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A  keď  zomriete,  vaša  duša  môže  byť  slobodná.

Podľa  Budhovho  písma  je  na  iných  planétach  očakávaná  dĺžka  života  od  1  000  do  1  000  000  rokov  alebo  viac.

Čím  viac  budete  hľadať  tento  druh  bohatstva...  koľko  rokov  môže  toto  bohatstvo  vydržať?  20  alebo  30,  40  
alebo  50  rokov?  A  keď  potom  zomrieme,  čo  budeš  robiť  so  všetkým  tým  bohatstvom,  nič  si  so  sebou  
nevezmeme.  Kiežby

Na  týchto  planétach  nie  je  toľko  túžob,  nie  je  toľko  rozmarov,  nie  sú  také  sebecké  ako  my.  Preto,  ak  sme  
schopní  myslieť  ako  bohovia,  budeme  bohmi,  sme  bohmi.

Okamžite  by  ste  sa  stali  Budhom  alebo  Ježišom  Kristom.  Závisí  to  od  našej  myšlienky,  od  jedinej  myšlienky,  
tak  jednoduchej.

Ahoj.  Nechajte  všetky  túžby,  aby  ste  mali  všetky  túžby.  Ak  v  živote  chceš  mať  všetko,  najprv  sa  musíš  vzdať  
všetkých  túžob.

Náš  duch  pochádza  zvonka,  nepochádza  z  tejto  planéty  Zem.

V  posmrtnom  živote  môžu  všetci  bohovia  zomrieť  a  znovu  vstať.  Ak  by  sme  niekedy  mohli  opustiť  toto  „ja“,  
stali  by  sme  sa  v  okamihu  svätým,  anjelom  alebo  bohom  a  boli  by  sme  oslobodení  od  narodenia  a  smrti.  
Mohli  by  sme  prísť  sem  alebo  ísť  na  inú  planétu.

Nezdá  sa  to  veľmi  logické,  ale  je  to  tak.  V  živote  by  vás  nemalo  sklamať  žiadne  želanie,  ktoré  sa  vám  nesplnilo.  
Keď  príde  sklamanie,  kvôli  túžbe  ste  schopní  urobiť  čokoľvek  zlé,  aby  ste  to  dosiahli.  Následky  sú  veľmi  vážne,  
akoby  to  bol  „chlieb  na  dnes  a  hlad  na  zajtra“.  Preto  musíte  nechať  všetky  túžby  s  uvoľnením  a  vážnosťou,  
aby  ste  konali  správne.  Mnoho  ľudí,  aby  splnili  svoje  túžby  po  bohatstve,  páchajú  všetky  druhy  zločinov.  
Každý  deň  zákon  zasiahne  a  vezme  vám  všetko  a  pôjdete  do  väzenia.

Buddha  hovorí:  Na  onom  svete  je  3  000  veľkých  vesmírov  a  náš  vesmír  je  jedným  z  týchto  3  000  vesmírov.  
Ježiš  Kristus,  Budha,  žijú  mimo  našej  slnečnej  sústavy.  Ak  chceme  byť  slobodní,  musíme  sa  naučiť  opustiť  
toto  ja,  ako  Ježiš  Kristus  alebo  Budha.  potom  budeme  úplne  slobodní.  Nie  ako  u  nás,  každý  deň  o  čokoľvek  
bojovať  a  potom  nič  nebrať.  Každú  chvíľu  zomrieme,  tak  prečo  bojujeme?  Ježiš  bol  chudobný,  Budha  bol  
chudobný,  nič  nepotrebovali.  Musíte  len  pochopiť,  že  toto  „ja“  musíte  opustiť.  Ak  zastavíte  toto  „ja“,  ak  
prestaneme  myslieť  len  na  seba,  na  svoj  prospech,  ak  prestaneme  byť  sebeckí,  nikto  by  sa  na  tejto  zemi  ani  
na  iných  planétach  nedopustil  žiadneho  zločinu.  Pôvod  zla  začína  egoizmom,  začína  „ja“.  Keby  každý  prestal  
myslieť  na  seba,  nikto  by  nespáchal  žiadny  zločin  a  táto  zem  by  bola  rajom.  Naším  poslaním  tu  na  zemi  je  
pomáhať  druhým,  nie  sme  tu  na  dovolenke.  Tu  máme  viac  zlého  ako  dobrého.  Toto  nie  je  raj.  Preto  by  som  
chcel,  aby  ste  všetci  pochopili,  že  ak  chcete  byť  ako  Budha  alebo  Ježiš  Kristus,  musíte  len  opustiť  toto  „ja“.  A  
nič  iné,  je  to  také  jednoduché.

Priemerná  dĺžka  života  na  tejto  planéte  je  približne  100  rokov.

Existujú  negatívne  túžby  a  pozitívne  túžby.  Nesnažte  sa  mať  túžby  po  veciach  iných  ľudí.  Presne  ako  Ježiš  
Kristus,  ktorý  všetko  zanechal  a  všetci  si  ho  pamätajú,  pretože  všetko  dal  za  iných.  Alebo  ako  Budha,  ktorý  
prestal  byť  princom,  opustil  svoju  moc,  všelijaké  bohatstvo,  pohodlie...

AK  Opustíš  „JA“,  BUDEŠ  BOH
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Túžba  po  pomste  je  negatívna.  Akákoľvek  myšlienka  alebo  čin  za  žiadnych  okolností  nemôže  ublížiť  
ľuďom,  živým  bytostiam,  prírode...  pretože  všetci  sme  jedno.  Ako  teraz,  keď  sme  zničili  prírodu  a  máme  
veľa  prírodných  katastrof,  zemetrasení,  tajfúnov,  atď...  Preto  by  ste  mali  vedieť,  že  my  a  príroda  sme  
jedno.  Ak  chcete  dobre  žiť,  musíte  rešpektovať  prírodu,  ako  keby  som  to  bol  ja.

Nehovoria  to  len  budhisti,  ale  aj  katolíci  a  iné  náboženstvá.

Vesmír,  príroda,  všetci  ľudia  a  živé  bytosti,  všetko  je  jedno,  nie  dve.  Sme  ako  kvapka  vody  v  mori.  Keď  
voda  narazí  na  skalu  a  vyskočí  z  mora,  stane  sa  kvapkou,  ale  keď  sa  vráti  do  mora,  stane  sa  opäť  morom,  
jedným.  Preto,  aby  sme  dobre  žili,  musíme  sa  o  seba  navzájom  starať.  Sme  dušou  miliárd  nekonečných  
duší,  ktoré  pochádzajú  z  vesmíru.

Verte  mi,  všetko  zlo,  ktoré  robíte,  je  zaznamenané  vo  svedomí  našej  duše.  Nemyslite  si,  že  vás  nikto  
nevidí  a  nepočúva.

robíš  pre  mňa,  môj,  môj...  nakoniec  ti  nezostane  nič.  Navyše  robíte  ľuďom  toľko  zla,  aby  ste  zbohatli...  Po  
smrti  budete  trpieť  následkami  zákona  bohov  a  tieto  následky  budú  trvať  milión  rokov;  Každý  deň  ťa  
budú  trhať,  biť...

Ak  to  pochopíte,  môžeme  sa  vrátiť  do  vesmíru.  Ak  chcete  bohatstvo,  je  to  veľmi  jednoduché,  najprv  
musíte  mať  pozitívne  myslenie.  Myslite  na  zarábanie  peňazí  pozitívne.

A  „robím  si,  čo  chcem“.  Áno,  je  tu  niekto,  kto  to  vidí,  ste  to  vy  sami,  vaše  svedomie  vám  to  neodpustí.  
Preto  veľa  ľudí,  ktorí  škodia,  nemôže  v  noci  spať,  máva  nočné  mory,  bojí  sa  všetkého,  lebo  ich  svedomie  
trestá.  Žije  v  pekle.  To  musíte  vedieť.

Ako  vo  videu  "hlasy  z  pekla"  >>  pozri  video,  ktoré  vysvetľuje,  ako  ruský  vedec  objavuje  v  hĺbke  14,4  km.  
pod  zemou,  hlasy  pekla  a  nahráva  ich.

Na  youtube  je  veľa  videí,  ktoré  hovoria,  že  len  24  hodín  denne  premýšľaním  o  peniazoch  peniaze  prídu.  
Nie  je  to  takto.  Ak  by  to  tak  bolo,  všetci  by  sme  mysleli  na  peniaze,  aby  sme  mali  veľa  peňazí.  nemožné.  
Keby  sme  to  dokázali  dosiahnuť  len  premýšľaním  o  peniazoch,  v  tomto  svete  by  sme  boli  všetci  milionári.  
Ale  nie  je  to  správne.  Najprv  musíte  myslieť  pozitívne:  ak  myslíte  pozitívne,  výsledok  je  pozitívny,  ak  
myslíte  negatívne,  výsledok  je  negatívny.  Toto  je  správne.  Pozitívne  myslieť  na  peniaze  je  správne.  Ale  ak  
premýšľate  o  peniazoch  ako  blázni  a  myslíte  len  na  to,  že  ste  milionár,  toto  je  príbeh,  nie  je  skutočný.  
Správna  vec  je:  byť  skutočným  milionárom.  Najprv  si  predstavte  veľa  peňazí,  ale  pomyslite  si,  že  účelom  
týchto  peňazí  je  pomáhať  druhým,  nie  pre  naše  rozmary;  ako  nákup  multimiliónového  auta,  luxusného  
domu...  že  sa  mýliš.

Nemyslite  si,  že  to  nikto  nevie,  že  to  nikto  nevidel,  problém  ste  vy  sami.  Problém  nie  je  v  tom,  že  vás  
potrestá  niekto  iný,  problém  je  v  tom,  že  vy  sami  seba.  Ak  chcete  mať  dobrú  budúcnosť,  musíte  opustiť  
všetky  druhy  túžob,  ak  túžba  prekročí  hranicu,  ľudská  bytosť  je  schopná  urobiť  čokoľvek.

Hovorím  vám,  že  peklo  existuje,  ak  nepôjdete  za  učiteľom  hypnózy,  ktorý  potvrdí,  že  máme  minulý  život.  
Ak  existuje  minulý  život,  existuje  nebo,  peklo,  trest...  všetko  existuje.

Myslite  na  veľa  peňazí,  ale  musíte  dodať,  že  ide  o  pomoc  druhým.  S  touto  myšlienkou  môžete  zarobiť  
veľa  peňazí.  Nemíňať  ich  na  hlúposti,  na  rozmary...takto  nikdy  nebudete  mať  peniaze.
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Milionár  je  milionár,  pretože  v  minulom  živote  pomohol  mnohým  ľuďom,  z  tohto  
dôvodu  je  v  tomto  živote  milionárom.  Ľudia  nevedia,  že  ak  milionár  míňa  peniaze  na  
hlúposti  a  vôbec  nepomáha  ľuďom,  bohatstvo,  ktoré  máme  z  minulých  životov,  sa  
míňa  super  rýchlo.  Preto  mnohí  milionári  pred  dovŕšením  staroby  o  všetko  prídu,  sú  
zničení.  Sú  sebeckí,  nevedia  sa  podeliť  o  svoje  bohatstvo  s  ľuďmi  v  núdzi.  Ak  chcete,  
aby  vám  bohatstvo  vydržalo,  podeľte  sa  oň  s  tými,  ktorí  to  najviac  potrebujú.  Ak  chceš,  
aby  sa  chudoba  stala  bohatstvom,  počúvaj  ma,  pomôž  iným  obohatiť  tvoje  svedomie,  
tvoju  dušu.  Všetko,  čo  musíte  urobiť,  aby  ste  boli  milionárom,  je  myslieť  dobre  a  
pomáhať  druhým.

Preto  je  veľa  ľudí  sklamaných,  keď  si  peniaze  nevedia  zarobiť  a  robia  všelijaké  zločiny,  
aby  ich  získali.  Toto  netrvá  dlho,  pretože  sme  závislí  od  minulého  života;  Ak  robíme  
veci  dobre,  nazbierate  si  zásluhy  a  potom  sa  môžete  dobre  baviť,  užívať  si.  Ale  ak  
páchate  zločiny  a  ubližujete  ľuďom,  tieto  zásluhy  sa  míňajú  veľmi  rýchlo.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

SPÄŤ  INDEX
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31.-  SEX  a  PORNOGRAFIA

20-ročný  muž  môže  ejakulovať  každých  osem  dní.  30-ročný  muž  môže  ejakulovať  každých  štrnásť  dní.  
40-ročný  muž  môže  ejakulovať  každých  20  dní.  Päťdesiatročný  muž  môže  ejakulovať  raz  za  mesiac.  
60  ročný  muž  by  nemal  ejakulovať.

Môžu  prejsť  všetkými  druhmi  pohlavne  prenosných  chorôb.

Ak  máte  sex  bez  ejakulácie,  nie  je  to  až  taký  problém.  Sex  niekoľkokrát  denne  môže  spôsobiť  sériu  
problémov:  najprv  s  obličkami  a  pečeňou  a  potom  to  ovplyvní  vaše  celkové  zdravie.  Nebudete  sa  cítiť  
dobre,  nebudete  mať  silu,  nebudete  môcť  chodiť,  stratíte  pamäť,  budete  smutní,  stanete  sa  
antispoločenskými,  stratíte  inteligenciu  a  stanete  sa  hlúpym.  To  je  to,  čo  spôsobuje  veľa  sexu  každý  
deň.  Nohy  strácajú  silu,  chudnú  a  prsty  začínajú  hniť.  Môže  ísť  až  po  amputáciu  prstov  a  dokonca  aj  
nôh.  To  všetko  kvôli  prílišnému  sexu.  Ak  máte  sex  bez  zastavenia,  telo  to  neznesie.  Vlasy  môžu  tiež  
vypadávať.  To  sa  môže  vyskytnúť  u  mužov  aj  žien.  Žena  starne  rýchlejšie,  ak  má  30  rokov,  bude  
vyzerať  na  60.  Tvár  stmavne,

Preto  by  ste  nemali  mať  sex  mimo  páru.  Ak  má  žena  sex  s  tromi  rôznymi  mužmi  za  24  hodín,  semeno  
týchto  troch  mužov  sa  zhromaždí  v  tele  ženy  a  stane  sa  toxickým.  Tento  jed  začne  hniť  a  potom  sa  
zmení  na  rakovinu.  Môže  spôsobiť  aj  iné  ochorenia  krčka  maternice.  Je  to  ako  trest  od  Boha.  Boh  
trestá  zlé  správanie  lymfomanky.

Pamätajte  si  dobre:  nemôžete  a  nemali  by  ste  mať  sex  s  tromi  rôznymi  mužmi  za  24  hodín.  Toto  je  
veľmi  dôležité.

Sex.  Podľa  Budhovho  písma  je  zakázané  mať  sex  mimo  páru.  Základom  spoločnosti  na  celom  svete  
je  rodina.  Ak  je  manželstvo  šťastné,  rodina  je  šťastná,  deti  sú  šťastné  a  všetci  sú  fyzicky  a  duševne  
zdraví.  V  rodine  je  predovšetkým  pár.  Ak  žijete  šťastne,  spoločnosť  je  šťastná,  krajina  je  šťastná,  celý  
svet  je  šťastný.

Každý  muž  alebo  žena,  ktorí  majú  sex  mimo  manželstva,  budú  potrestaní  zákonom  bohov.  to  nie  je  
vtip.  Dá  sa  to  skontrolovať.  Existuje  mnoho  svedectiev,  ktoré  ospravedlňujú,  že  to  nie  je  „kec“.  Takže  
opatrne  so  sexom.

Je  to  ako  dom,  základy  musia  byť  veľmi  pevné.  Ak  tento  základ  nebude  pevný,  nikto  nebude  v  
poriadku.  Základom  je  manželstvo  muž  a  žena.  Ak  sa  sex  uskutočňuje  mimo  páru,  má  to  následky:  
Vo  svete  ročne  zomrie  3  400  000  ľudí  na  AIDS  a  ročne  sa  nakazí  2  454  314  ľudí.  Každý  muž,  ktorý  má  
sex  mimo  páru,  môže  dostať  AIDS.  Najmä  mládež.  Mladí  ľudia  sexujú,  chlapci  s  mnohými  dievčatami  
a  dievčatá  s  mnohými  chlapcami.
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ZA  NIE.  Podľa  zákona  bohov  sú  najviac  trestané  činy  súvisiace  s  pornografiou,  so  sexom.  Každý,  muž  
alebo  žena,  kto  robí  pornografiu,  na  film  alebo  video,  verejný  alebo  súkromný,  každý,  kto  robí  porno,  
si  dobre  pamätajte,  všetci  idú  do  pekla  na  najmenej  1  000  000  rokov.  Dúfam,  že  všetci,  ktorí  robia  
pornografiu,  nikdy  nezomrú,  pretože  keď  zomrú,  začnú  sa  ich  nočné  mory.  Nehovorím  to,  hovoria  to  
bohovia.  Rozmary  sú  platené  veľmi  draho.  Teraz  využívaš  svoju  mladosť,  ukazuješ  svoje  nahé  telo,  
pohlavné  orgány,  no  a  čo?  Kúsok  mäsa.  Čoskoro  budeš  starý  alebo  starý  a  čo  budeš  učiť?  Ak  70%  tela  
tvorí  voda  a  je  plné  žíl,  hovienka,  cikania,  plné  hlienov,  krvi...  čo  chceš  učiť?  Myslíte  si,  že  vaše  telo  je  
úžasné?  Nepozerá  sa  dovnútra:  sú  tam  črevá  plné  hovienka,  kosti,  žily,  pečeň,  srdce...  tak  ako  keď  
zabijete  prasa,  otvoríte  ho  a  je  tam  to  isté.  Keď  otvoríte  telo,  je  také,  aké  je.  Nemajte  fantázie  a  
povedzte,  aké  krásne,  aké  pekné!  Nepomýliť  sa.

Podľa  zákona  bohov  dievčatá  s  malým  alebo  žiadnym  oblečením,  ktoré  neustále  provokujú  ľudí,  
neskončia  dobre.  Keď  dosiahnu  svoj  vek,  budú  mať  veľmi  zlé  časy  a  keď  zomrú,  čaká  ich  trest  bohov  
za  to,  že  provokovali  ľudí  a  spôsobili  tak  veľa  škody  spoločnosti.  Od  Boha  neexistuje  žiadne  odpustenie.  
Preto  radím  všetkým  krásnym  a  sexi  dievčatám,  aby  nechodili  provokovať,  aby  ľudia  nemali  zlé  
myšlienky.  Aby  mohli  žiť  pokojne  a  šťastne  so  svojou  rodinou.  Prosím,  neprovokujte  ľudí,  nezneužívajte  
svoje  sexi  telo  na  ubližovanie  druhým.  To  spôsobí  problémy  sebe  aj  ľuďom.  Prosím  ťa.  Ďakujem.

Porno  stránky,  časopisy,  televízia  a  porno  filmy  by  nemali  vidieť  maloletí.  Tie  staršie  nám  tiež  
nevyhovujú.  Čím  viac  sa  pozeráte  na  tieto  typy  obrázkov,  tým  viac  chcete  mať  sex.  Vaša  hlava  je  plná  
porno  fantázií,  snažíte  sa  mať  sex  akokoľvek  môžete  a  ejakulujete  toľkokrát,  koľkokrát  je  to  možné.  
Ak  chcete  mať  dobré  zdravie,  musíte  sa  najskôr  vyhnúť  zobrazovaniu  týchto  typov  obrázkov,  najmä  
tých  menších.  Otec  a  matka  musia  dbať  na  to,  aby  ich  dieťa  nevidelo  tieto  obrázky  v  časopisoch,  
televízii,  videách...  sporo  odetých  žien,  ktoré  sexuálne  vzrušujú  a  provokujú.  Mali  by  svojim  deťom  
zabrániť,  aby  videli  čokoľvek,  čo  súvisí  so  sexom.  Tieto  obrazy  sú  negatívne  pre  naše  myslenie  a  
najmä  pre  neplnoletých.  Ak  máme  hlavu  plnú  porna,  sexu,  nie  je  to  dobré  pre  naše  fyzické  ani  
duševné  zdravie.  V  súčasnosti  je  čoraz  viac  obrázkov  tohto  typu,  viac  sexu  a  pornografických  filmov.  
Ak  chcete  dobre  žiť,  snažte  sa  tomu  všetkému  vyhnúť.  Ak  muž  vidí  veľa  sexu,  nebude  mu  stačiť  s  
manželkou  a  bude  sa  snažiť  nájsť  si  iné  ženy  okrem  partnerky  a  potom  bude  mať  rodinné  problémy  
a  pohlavné  choroby,  AIDS...  Preto  by  nemal  majte  nablízku  pornografické  alebo  sexuálne  obrázky,  
aby  ste  sa  vyhli  problémom  so  svojím  zdravím,  so  svojou  rodinou,  so  svojimi  deťmi.  Toto  je  veľmi,  
veľmi  dôležité.  Preto  chcem,  aby  ste  sa  držali  čo  najďalej  od  všetkých  týchto  pornosexuálnych  
obrázkov.

vypadnú  mu  zuby,  stratí  zrak,  bude  smutný...  To  všetko  za  príliš  veľa  sexu.

PORNO  HERCI

PORNOGRAFIA.
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Pomôžte  ľuďom,  svojej  rodine,  manželke,  deťom,  spoločnosti...  ako  som  ja.  V  živote  je  veľa  vecí,  z  
ktorých  sa  môžete  tešiť.  Čo  záleží  na  väčšom  alebo  menšom  genitále,  na  väčšom  alebo  menšom  
prsníku.  Aký  je  rozdiel,  ak  je  všetko  rovnaké?  Čo  je  vo  vnútri  hrudníka?

čo  chceš  učiť?  Prečo  neučíš,  keď  máš  menštruáciu,  celú  od  krvi?  Ak  ukážeš,  ako  ti  to  dali  do  zadku,  
prečo  neukážeš,  ako  kakáš?  To  nie  je  pekné,  naozaj,  to  je  prevrátené  myslenie.  Ubližuješ  sebe  a  
ubližuješ  ľuďom.

O  pár  rokov  bude  vaše  telo  plné  vrások,  prsia  ochabnuté  a  plné  vrások  a  muži  už  nemajú  erekcie,  
penis  sa  nedvíha  a  telo  je  plné  vrások.  Mladosť  je  krátkodobá.  Potom  čo?  čo  budeš  učiť?  Učíte  mladých  
ľudí  robiť  porno  a  voľný  sex  so  šialenstvom,  čo  tým  získate? :  nič  a  ešte  k  tomu  vyhrávaš  trest  bohov.  
Ak  neveríš  v  Boha,  nič  sa  nedeje,  nájdeš  ho,  keď  zomrieš.  Okrem  toho  má  každý  trezor  v  lietadle,  kde  
je  evidované  všetko,  dobré  aj  zlé.  Všetko  zostáva  vo  vašom  svedomí.  Čo  s  tým  vyhráte?  je  
zaregistrovaný,

Je  tu  tuk,  nič  iné,  celý  tuk.  Čo  môžeš  naučiť?  A  vo  vnútri  tela  je  cikanie  a  kakanie,  nechápem,  čo  sa  s  
tebou  deje.

To  sa  nekončí  dobre,  nikdy  to  nekončí  dobre.

V  živote  treba  hľadať  šťastie,  dobrú  budúcnosť,  s  pornom  sa  nikam  nedostanete.  Koľko  môžete  dostať  
za  porno?  Bieda.

V  živote  sú  úžasné  veci,  z  ktorých  sa  treba  tešiť.  Všetky  rozmary  sú  drahé.

Dnes  som  si  uvedomil,  že  veľa  návštevníkov  mojej  stránky  prichádza  z  porno  stránok.  Dúfam,  že  
jedného  dňa  budú  dobre  počúvať  moje  slová,  to,  čo  hovorím.  Život  má  veľa  krásnych  vecí.  Nemusíte  
byť  gay  alebo  lesba,  aby  ste  si  užívali  život.  Ľudia  nevidia  jasne.

Vytváranie  porno  videí  a  ich  nahrávanie  na  internet,  aký  nezmysel!  Nič  nedostanete  a  navyše  idete  
proti  Božiemu  zákonu.  Si  taký  hlúpy!  Ideš  sa  potrestať.  Nezískate  žiadnu  výhodu,  naopak  budete  mať  
smolu,  veľkú  smolu.

Profesionálni  ľudia  stále  zarábajú  nejaké  peniaze,  ale  existujú  veľmi  hlúpi  ľudia,  ktorí  natáčajú  svoje  
vlastné  videá  a  dávajú  ich  na  internet,  aby  si  ich  pozrelo  veľa  ľudí.  Nič  nezarobia  a  ešte  k  tomu  idú  do  
pekla...  tí  ľudia  sú  najhlúpejší,  čo  existuje.  Ide  len  o  to,  že  títo  ľudia  naozaj  nemajú  mozog.  Nemyslí.  
Takže  to?  Nerozumiem.  Učia  prekrúcať  mysle  nových  generácií  a  potom  robia  šialené  veci.  Všetci  tí  
ľudia,  ktorí  sa  venujú  pornu;  filmy,  domáce  videá,  čokoľvek...  pôjdu  do  pekla,  kým  jedného  dňa  porno  
nezmizne  na  zemi.  Ak  to  bude  trvať  1  000  000  rokov,  strávite  1  000  000  rokov  v  pekle.  A  každý  deň  
vám  budú  strčiť  palicu  do  zadku,  kým  nebude  krvácať.  Každý  deň  zomriete  rovnakým  spôsobom  a  
budete  znovuzrodení,  aby  ste  znova  podstúpili  rovnaké  mučenie.  čo  s  tým  máš?  Hovorím  vám:  
rozmary,  ktoré  zaplatíte,  sú  veľmi  drahé.  Ukazuješ  svoje  pohlavné  orgány,  no  a  čo?

Nebojujte  proti  bohom,  sme  chudobní  ľudia,  nikdy  nezvíťazíme  nad  bohmi.  Neučte  zlé  veci  mladých,  
zaplatíte  draho,  veľmi  draho.

Dúfam,  že  budete  z  celého  srdca  sledovať  a  počúvať,  čo  hovorím  na  mojej  stránke.  Nesmú  ísť  proti  
zákonu  bohov.  Život  je  krátky,  v  každom  okamihu  vzduch  nevstúpi  a  už  si  mŕtvy.  Tak  prečo  toľko  
zlozvykov?

Všetci  sú  rovnakí,  všetci  to  majú  rovnako.  Aký  je  tam  rozdiel?

Naučte  mladých  robiť  veci  dobre,  prosím,  neučte  porno,  pretože  draho  zaplatíte,  veľmi  draho.
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Jediné,  čo  môžete  urobiť,  je  činiť  pokánie.  Čiňte  pokánie  z  celého  srdca.  Neveríš  všetkému,  čo  
hovorím,  ale  stane  sa  ti  to,  či  sa  ti  to  páči  alebo  nie,  pretože  toto  je  zákon,  je  to  zákon  bohov.  Keď  
zomriete,  vstúpi  zákon  bohov  a  všetky  hriechy  budú  tvrdo  potrestané.  Ja  osobne  nevchádzam  ani  
nevychádzam,  každý  si  so  životom  robí  čo  chce,  len  ti  radím.

Prosím,  počúvaj  ma,  hľadaj  pozitívny  život,  robiť  porno  bude  mať  len  smolu  a  tvoj  život  bude  každým  
dňom  horší.  Prosím  počúvaj  ma.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Nie  som  proti  nikomu,  len  ti  hovorím  budúcnosť,  ktorá  ťa  čaká.

Pôjdeš  do  pekla.  Vypočujte  si  video,  ktoré  mám  na  svojej  stránke  o  hlasoch  pekla,  vypočujte  si  krik  
ľudí,  ktorí  sú  v  pekle  a  uvidíte,  ako  trpia  bolesťou.  Každú  chvíľu  môžete  zomrieť,  na  cintoríne  nie  sú  
len  dôchodcovia,  je  tu  veľa  mladých  ľudí,  myslite  na  to.  Neučte  sex  verejnosť,  je  to  diabolská  cesta,  
nevychádza  to.  Diabol  sa  ľahko  dostane  dovnútra  a  je  ťažké  sa  dostať  von.

SPÄŤ  INDEX
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33.-  MUŽ,  ŽENA,  MANŽELSTVO  A  RODINA.

Potrat  môže  v  budúcnosti  ovplyvniť  mať  deti.  Ak  pôjdete  na  potrat,  budete  mať  o  25  
%  menšiu  pravdepodobnosť  otehotnenia.  Ak  potratíte  dvakrát,  budete  mať  o  50  %  
menšiu  šancu  mať  deti.  Ak  prerušíte  trojnásobok,  pravdepodobnosť,  že  budete  mať  
deti,  sa  zníži  o  75  %.  Okrem  výrazných  psychických  problémov.  Ak  4-násobne  prerušíte,  
pravdepodobnosť,  že  budete  mať  deti,  sa  zníži  takmer  o  100  %.  Keď  idete  na  potrat,  
máte  niekoľko  problémov:  prvý  je,  že  ťažko  otehotniete,  druhý  problém,  keď  ste  
tehotná,  možno  o  2,  3,  4,  5,  6  alebo  7  mesiacov,  dieťa  zomrie  v  maternici.  Pretože?  
pretože  jej  lono  je  postihnuté  potratmi.  V  maternici  je  zima,  nie  je  teplo  a  plod  vo  
vnútri  sa  cíti  zle,  ako  keby  to  bol  dom,  ktorý  je  veľmi  studený  a  navyše  má  pod  sebou  
veľa  vody.  To  je  zlé  pre  plod.  Ak  jedného  dňa  chcete  mať  deti,  nepotraťte  pre  svoje  
dobro,  pretože  sme  stvorení  z  mäsa  a  kostí.  Telo  to  neznesie,  psychicky  nemôžete  byť  
pokojní.  Nikdy  nebudete  mať  odpustenie  od  svojho  svedomia  ani  od  bohov.  Hoci  
ľudské  zákony  odpúšťajú,  zákon  posmrtného  života  vám  nikdy  neodpustí.

50-ročný  by  nemal  mať  sex  s  ejakuláciou  viac  ako  raz  za  mesiac.  60-ročný  muž  musí  žiť  
bez  sexu.  Toto  je  pre  zdravie.  Jedzte,  že  ľudia  majú  radi  sex,  fajn,  ale  sexujte  bez  
ejakulácie,  aby  ste  si  zachovali  svoje  zdravie.

Chudne,  nemôže  dobre  chodiť,  má  bolesti  obličiek,  zle  mu  cirkuluje  krv,  nemôže  dobre  
spať,  pretože  má  veľa  nočných  môr,  stáva  sa  nespoločenským  a  to  všetko  pochádza  z  
toho,  že  príliš  masturbuje.  mladý  vek.  Ak  máte  od  tak  mladého  veku  veľa  sexu,  budete  
mať  zdravotné  problémy  a  môžete  si  spôsobiť  cukrovku.  Cukrovka  postihuje  čoraz  
mladších  ľudí.

Existuje  veľa  žien,  ktoré  majú  zlozvyk  sexu  mnohokrát  denne,  a  muži  tiež.  To  môže  
spôsobiť  problémy  s  obličkami  u  mužov  aj  žien.  Ak  muž  ejakuluje  veľakrát  denne,  bude  
mať  zdravotné  problémy.  Keď  máte  problémy  s  obličkami,  najskôr  si  všimnete,  že  vám  
postupne  vypadávajú  vlasy  a  cítite  sa  slabšie  a  slabšie,  vaša  tvár  žltne,  bledne.

Dám  vám  príklad:  Raz  príde  žiak  základnej  školy  ku  kamarátovi,  ktorý  mu  premietne  
pornofilm.  Od  toho  dňa  doma  masturbuje  4-krát  denne.  Tento  žiak  bol  najlepší  v  
triede  a  pre  toľkú  masturbáciu  mal  zdravotné  problémy:  bolesť  hlavy,  vypadávanie  
vlasov,  zeleno-bielu  farbu  tváre.

20-ročný  muž  by  nemal  a  nie  je  pre  neho  dobré  mať  sex  s  ejakuláciou  viac  ako  raz  za  
týždeň.  30-ročný  muž  by  nemal  mať  sex  s  ejakuláciou  viac  ako  raz  za  pätnásť  dní.  40-
ročný  muž  by  nemal  mať  sex  s  ejakuláciou  viac  ako  raz  za  20  dní.
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Manželstvo  teda  trvá  celý  život.

Už  sme  videli,  že  je  toľko  teroristov,  pretože  rodiny  neučia  dobre  a  deti  pokrivkávali.  Vinní  sú  otec  a  
matka.  To  je  dôvod,  prečo  pár,  ktorý  nie  je  šťastný,  nie  je  v  poriadku

Láska  prichádza  a  odchádza.  Keď  láska  odíde,  hľadá  sa  iná  láska  a  potom  príde  rozvod.  Najvhodnejšie,  
ako  hovoria  budhisti,  je,  aby  sa  pár  vzájomne  rešpektoval,  aby  mohol  žiť  šťastný  život.

,

Pretože  rešpekt  je  oveľa  dôležitejší  ako  láska.  Pretože  láska  je  nespoľahlivá.

Na  druhej  strane,  keď  príde  leto,  ženy  nosia  ľahké  oblečenie,  traky,  voľný  chrbát,  krátke  blúzky  s  
pupkom,  krátke  sukne  na  provokáciu  mužov.  To  nie  je  pekné.  Krásna  je  tá  elegantná.  Nemali  by  ste  
nosiť  ľahké  oblečenie.  Ukazuje  všetko,  čo  máte,  provokuje  mužov.  Nie  je  to  dobré  pre  vás  ani  pre  ľudí.

Toľko  rozvrátených  rodín,  toľko  detí,  ktoré  znášajú  následky.  To  môže  byť  pre  dieťa  traumatizujúce  a  
spôsobiť  problémy  v  budúcnosti  dieťaťa,  v  budúcnosti  spoločnosti  a  celého  sveta.  Preto  musíte  mať  
šťastnú  rodinu,  aby  ste  mali  fyzicky  a  duševne  šťastné  dieťa.

Ahoj.  Manželstvo  je  základom  spoločnosti,  krajiny,  celého  sveta.  Je  to  najdôležitejšie.  Pretože  ak  
manželstvo  nevychádza  dobre,  začínajú  problémy,  ktoré  sa  prenášajú  na  spoločnosť,  štát,  krajinu  a  
celý  svet.  Keď  manželstvo  neklape,  vždy  sa  hádajú  a  bojujú,  deti  to  vidia  a  naučia  sa  to  a  potom  to  
prenášajú  do  spoločnosti,  to  isté  robia  so  svojím  budúcim  partnerom.  V  myšlienkach  dieťaťa  sú  
všetky  veci  zaznamenané  a  keď  je  staršie,  robí  to  isté,  čo  sa  naučilo  od  svojich  rodičov.  Manželstvo  sa  
rozvedie,  deti  ostanú  samé  s  matkou  alebo  s  otcom.  Rodina  nie  je  kompletná.  Nedá  sa  to  veľmi  
vyvážiť,  lebo  to  nie  je  v  šťastnej  rodine.  Porovnáva  sa  s  inými  deťmi,  ktoré  majú  šťastnú  rodinu,  a  to  
mu  spôsobuje  veľa  problémov.

,

Ako  mnoho  ľudí,  keď  zostarnú,  zabíjajú,  páchajú  zločiny,  vraždia,  stávajú  sa  teroristami...  To  všetko  
preto,  že  rodina  neučí  a  nevychováva  dobre.  Preto  v  rodine,  ktorá  má  problémy,  môžu  byť  deti,  keď  
vyrastú,  problémom  pre  spoločnosť...

Aby  ste  sa  vyhli  všetkým  týmto  problémom,  nenoste  ľahké  oblečenie  a  neukazujte  všetko,  provokujte  
všetkých.

Teraz  sa  ľudia  ženia  len  na  jednom  základe:  láska.  Ale  láska  prichádza  a  odchádza.

Nie  je  to  dobré  pre  vás  ani  pre  ostatných.

V  takom  prípade,  keď  láska  odíde,  budú  mať  deti  problémy.

Keď  má  žena  podväzky  a  všetko  otvorené,  aby  jej  nebolo  horúco,  problém  je,  keď  vojde  do  obchodu  
s  klimatizáciou,  rozdiel  medzi  teplom  vonku  a  chladom  vo  vnútri  môže  spôsobiť  vstup  studeného  
vzduchu  cez  chrbát,  pupok,  postihuje  pľúca,  obličky,  maternicu.

Či  už  je  láska  alebo  nie,  ak  si  dokážete  zachovať  vzájomnú  úctu  a  starostlivosť  o  seba  srdcom,  toto  
manželstvo  môže  trvať  celý  život.  Základom  je  vzájomný  rešpekt.  Po  tejto  úcte  vzniká  láska  a  táto  
láska  je  pevná,  pretože  je  založená  na  vzájomnej  úcte.

Keď  lono  zostane  chladné,  môžete  mať  problémy  v  tejto  časti  tela.  Studený  vzduch  sa  môže  dostať  aj  
medzi  nohy  až  do  lona.

MANŽELSTVO
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Ak  má  rodina  problémy,  spoločnosť  nebude  dobrá  a  ani  vláda.

Všetko  je  jedno:  rodina,  spoločnosť,  vláda  a  svet,  všetci  sme  jedno.  Ak  deťom  neposkytujeme  
dobré  vzdelanie,  nezáleží  na  dôvode,  na  zlyhaní  rodičov,  pretože  nedávajú  dobré  vzdelanie.  
Sme  otcami  a  matkami  a  musíme  vychovávať  naše  deti  k  dobrým  občanom,  k  pomoci  
spoločnosti,  k  pomoci  rodine,  štátu  a  iným  ľuďom.  Naším  poslaním  nie  je  len  mať  deti  a  
vychovávať  ich.  Najdôležitejšie  je  dať  im  dobré  vzdelanie,  aby  bol  náš  syn  dobrým  človekom  
a  pomáhal  druhým,  to  je  najdôležitejšie.  Radím  ti,  pre  lásku  k  svojmu  dieťaťu  by  si  mala  byť  
na  partnera  menej  náročná  a  nesnažiť  sa  nájsť  si  iného,  tvoj  skutočný  partner  je  v  poriadku.  
Vták  v  ruke  má  vo  vzduchu  väčšiu  cenu  ako  sto.  Snažte  sa  byť  šťastní  a  nebuďte  príliš  
nároční,  aby  váš  vzťah  vydržal  navždy  a  pre  dobro  všetkých,  to  je  veľmi  dôležité.  Nemysli  
stále  na  seba  a  snaž  sa  nájsť  si  iného  partnera,  tvoj  skutočný  partner  je  v  pohode,  nepozeraj  
na  iného  a  tak  môžeš  byť  šťastná.  Prosím,  vypočujte  si  ma,  sme  zodpovední  za  činy  našich  
detí,  či  už  priamo  alebo  nepriamo.  Všetky  deti,  ktoré  neboli  dobre  vzdelané,  ak

Ak  rodina  nie  je  šťastná,  môže  to  ovplyvniť  spoločnosť,  vládu,  svet.

spoločnosť  tiež  nie  je  dobrá.  Ak  nie  je  v  poriadku  spoločnosť,  nie  je  v  poriadku  ani  celá  
krajina.  Ak  nie  je  v  poriadku  celá  krajina,  tento  svet  nie  je  v  poriadku  vôbec.

Ak  dieťa  nebude  vychovávané  správne  a  jeho  otec  a  matka  mu  neposkytnú  dobré  vzdelanie,  
jedného  dňa  môže  ublížiť  svojej  rodine,  spoločnosti,  krajine  či  dokonca  svetu.  Ako  teroristi,  
ktorí  dokážu  vyhodiť  do  vzduchu  lietadlo  a  zabiť  veľa  ľudí  alebo  samovražedné  bombové  
útoky  či  masové  vraždy  so  zbraňami.  Je  to  výsledok  zlého  vzdelania.  Ak  rodičia  neposkytujú  
dobré  vzdelanie,  môže  to  ovplyvniť  spoločnosť,  vládu  a  svet.

Preto  je  riešenie  od  začiatku.  Všetci  musíme  robiť  so  srdcom  jeden  pre  druhého,  
nevyžadovať  toľko.  Lepšie  poznať  zlé  ako  dobré  vedieť.  Snaží  sa  udržať  rodinu  tým,  že  sa  
vzdáva  oboch,  pre  dobro  manželstva  aj  pre  dobro  detí,  ktoré  sú  nevinné.  Deti  za  to  nemôžu.  
Snažte  sa  žiť  vo  vzájomnom  rešpekte,  aby  ste  nerozbili  rodinu.  Snažte  sa  nepotratiť,  pretože  
všetko,  čo  dieťa  vidí,  sa  rýchlo  naučí,  dobré  aj  zlé.  Nič  to  nehovorí,  ale  rýchlo  sa  učíte.  Pre  
dobro  všetkých,  prosím,  musíme  byť  všetci  zodpovední  k  svojim  deťom,  dobre  ich  
vychovávať  a  učiť.

Najdôležitejšia  je  rodina.  Manželia  musia  byť  šťastní  a  nemôžu  sa  rozviesť,  keď  sa  rozvedú,  
najviac  trpia  ich  deti  a  keď  sú  vychovávaní  v  neúplnej  rodine,  môžu  mať  viac  psychických  
problémov.  Snažte  sa  byť  šťastní,  nerozvádzajte  sa.  Pre  dobro  spoločnosti  je  na  prvom  
mieste  dobrý  vzťah  medzi  rodičmi  a  ich  deťmi.

Ak  sa  v  rodine  neučí  dobre,  deti,  keď  vyrastú,  spôsobia  problémy  všetkým.  Preto  všetko  
začína  manželstvom.  Ak  bude  manželstvo  šťastné,  táto  spoločnosť,  tento  svet  bude  rajom.

FAMILY
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Nikdy  nezvyšujte  hlas  na  otca  a  mamu,  v  žiadnom  prípade  nikdy  neprotestujte  ani  sa  
nesťažujte,  všetko  robte  skromne,  na  všetko  si  vypýtajte  od  rodičov  povolenie.  Toto  je  
princíp  dobra,  akéhokoľvek  dobra.  V  prvom  rade  buď  dobrý  k  rodičom.  Pamätajte,  že  keď  
vám  jedného  dňa  zomrú  rodičia,  podľa  budhistov  nemôžete  žúrovať  3  roky.  Vždy  na  ne  
budete  musieť  myslieť.  Nerobte  to  ako  mnohí  ľudia,  ktorí  po  pohrebe  idú  o  pár  dní  na  párty  
a  bezcitne  na  všetko  zabudnú.  Ak  splníš  všetky  tieto  podmienky,  budeš  dobrý  syn.

Nikdy  nebudeš  mať  priateľov,  ak  im  nedáš  prednosť  a  nebudeš  k  nim  dobrý.

Keď  vám  zavolajú,  musíte  okamžite  ísť,  nemôžete  povedať  nie.  Musíte  im  prejaviť  všetku  
vašu  úctu.  Keď  oslovíte  otca  alebo  mamu,  malo  by  to  byť  jemným  hlasom,  s  úsmevom  a  
sklonenou  hlavou.  Našim  rodičom  dlhujeme  toľko  láskavostí!  musíme  splatiť  všetko,  čo  pre  
nás  urobili.  Ak  to  urobíte,  budete  dobrý  človek  a  vaše  deti  budú  k  vám  dobré.  Pretože  
všetko  sa  učí.  Ak  si  dobrý  syn,  môžeš  byť  dobrým  priateľom,  dobrým  občanom  pre  
spoločnosť,  pre  štát,  pre  celý  svet.  V  prvom  rade  musíš  byť  dobrý  k  svojmu  otcovi  a  matke.  
V  žiadnom  prípade  by  ste  nemali  zvyšovať  hlas.  Nemali  by  ste  protestovať.  Musíte  pokorne  
požiadať  svojho  otca  a  matku  o  povolenie  urobiť  čokoľvek.

Keď  vaši  rodičia  niečo  potrebujú,  nemali  by  sa  pýtať,  musíte  vedieť,  aké  sú  ich  potreby.  
Musíte  im  ponúknuť  všetko,  čo  môžete  z  celého  srdca.

Otec  a  matka  dávajú  svojim  deťom  veľa  lásky  a  ak  ich  nemilujete  vy,  aký  ste  človek?  V  prvom  
rade  musíš  vedieť,  že  musíš  byť  dobrý  syn.  Keď  odchádzate  z  domu,  musíte  sa  vhodne  
obliecť,  musíte  pozdraviť  a  požiadať  o  povolenie.  Vždy,  keď  sa  s  vami  vaši  rodičia  rozprávajú,  
mali  by  ste  ich  vždy  počúvať.

Ľudské  zákony  netrestajú  svojich  rodičov,  Boží  zákon,  za  to,  že  neposkytujú  dobré  vzdelanie.

Otec  a  matka  dávajú  deťom  veľa  lásky.  Ak  deti  nemilujú  a  nerešpektujú  svojich  rodičov,  akí  
sú  to  ľudia?  Takže  vieš,  v  prvom  rade  musíš  byť  dobrým  synom.

Keď  vám  zavolajú,  musíte  povedať  ich  meno  a  byť  k  nim  úctivý,  veľmi  úctivý.  Keď  s  nimi  
hovoríte,  malo  by  to  byť  jemným  tónom  hlasu,  s  úsmevom  a  poklonou  od  nich.  Rodičov  
musíme  brániť,  pretože  im  veľa  dlhujeme  a  tieto  priazne  im  musíme  vrátiť.  Ak  to  urobíte,  
budete  dobrý  človek  a  vašim  deťom  bude  s  vami  dobre.

Musíte  vedieť,  že  v  prvom  rade  musí  byť  rodina  v  poriadku,  preto  sme  všetci  jedno.

Pred  odchodom  z  domu  sa  musíte  vhodne  obliecť,  pozdraviť  rodičov  a  požiadať  ich  o  
povolenie  odísť.

Ak  sa  nebudete  mať  dobre  s  rodičmi,  nebudú  s  vami  v  budúcnosti  dobré  ani  vaše  deti,  
pretože  všetko  je  naučené.  Ak  si  dobrý  syn,  môžeš  byť  dobrým  priateľom,  dobrým  otcom,  
dobrým  občanom  pre  spoločnosť,  pre  štát,  pre  všetkých,  ale  najprv  musíš  byť  dobrý  k  
svojim  rodičom.

Keď  rodičia  hovoria,  musíte  ich  počúvať  so  všetkou  úctou.

BUĎ  DOBRÝ  SYN
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Dobre  si  pamätajte,  podľa  budhistickej  teórie,  keď  vám  zomrie  otec  alebo  matka,  nemôžete  
žúrovať  3  roky  a  musíte  na  nich  vždy  myslieť.  Nie  ako  mnohí  ľudia,  ktorí  sa  pár  dní  po  smrti  
otca  alebo  mamy  vyberú  na  párty.  Títo  ľudia  nemajú  žiadne  pocity.  Ak  budeš  robiť  tieto  
veci,  budeš  dobrý  syn.

Ak  váš  otec  alebo  matka  niečo  potrebujú,  nemali  by  o  to  žiadať,  pretože  predtým,  ako  vás  
požiadajú,  musíte  vedieť,  čo  potrebujú,  a  automaticky  im  to  z  celého  srdca  ponúknuť.

Takže  budeš  dobrý  syn.

Ponúknite  im  všetko,  čo  môžete.

Toto  je  začiatok  všetkého  dobrého.  Najprv  musíte  byť  dobrý  k  svojmu  otcovi  a  matke,  aby  
ste  urobili  akýkoľvek  dobrý  skutok.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

SPÄŤ  INDEX
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33.  CHOROBY  A  SEBALIEČENIE

Mŕtvy  človek  je  mŕtvola  a  nič  viac.  Hnije,  vychádzajú  červy...  nezáleží  na  bohatých,  chudobných  alebo  
mocných.  Keď  zomrieme,  telo  sa  o  niekoľko  hodín  zhorší.  A  do  posmrtného  života  si  so  sebou  
neberieme  nič.

Pretože  keď  sa  robí  chemoterapia,  chemikália  zabíja  zdravé  bunky  a  rakovinové  bunky.  Takto  sa  to  
nelieči.

Aby  ste  sa  vyliečili,  musíte  urobiť  pre  druhých  a  zabudnúť  na  svoje  záujmy.

Ak  máte  operáciu  na  odstránenie  časti  postihnutej  rakovinou,

To  je  všetko,  čo  môžete  urobiť.

Keď  má  človek  rakovinu,  je  veľmi  ťažké  ju  vyliečiť.

Aby  ste  si  vyliečili  všelijaké  choroby  súvisiace  s  psychikou  a  zlepšili  nervy,  stres...  stačí  menej  myslieť  
na  „ja“.  Myslite  menej  na  seba,  majte  veľké  srdce  na  pomoc  druhým.  Toto  musíte  pochopiť.

Pretože?

Spôsob  myslenia  je  jediná  vec,  ktorá  môže  liečiť.  Pomocou  tabletiek  môžete  chorobu  na  chvíľu  ovládať,  
ale  to  neznamená,  že  je  vyliečená.

V  takom  prípade  nebudú  žiadne  psychické  problémy.

Akákoľvek  túžba,  ak  nebola  splnená,  spôsobuje  veľké  sklamanie.  Čím  viac  prianí,  tým  viac  sklamaní.  
Skúste  si  neželať.  Žili  sme  v  tom  svete  niekoľko  rokov.  Túžby  sú  čistou  fantáziou,  nie  je  nič  skutočné,  
nič  nie  je,  nič  neexistuje.  To  je  čistá  fantázia.  "Ja"  má  niekoľko  rokov  života.  Kým  existuje  telo,  existuje  
„ja“,  ale  keď  sa  telo  rozpadne  a  zomrie,  toto  „ja“  zmizne.  To,  čo  vidíte  a  čoho  sa  dotýkate,  je  ako  
televízna  obrazovka.  Cez  televíznu  obrazovku  prejde  veľa  dobrých  aj  zlých  obrázkov,  no  keď  televízor  
vypneme,  čo  zostane?  nič  nezostalo,  všetky  obrázky  zmizli.  To  je  to,  čo  my  budhisti  vidíme,  čistá  
fantázia.

Ak  to  dokážete  pochopiť,  bude  sa  vám  žiť  oveľa  lepšie  a  nebudete  mať  žiaden  tlak  ani  chorobu.

Nič  nezostane  na  obrazovke. .  Neexistuje  nič  skutočné.

Aby  ste  sa  z  takýchto  chorôb  dostali,  jedinou  účinnou  vecou  je  naučiť  sa  budhistickú  teóriu.  Všetky  
typy  psychických  chorôb  závisia  od  spôsobu  myslenia.

Budhista  sa  snaží  učiť  a  robiť  všetko  pre  druhých.  My  budhisti  nemáme  tieto  druhy  chorôb,  pretože  
chápeme,  že  život  je  čistá  fantázia,  nič  skutočné  neexistuje.  Myslíme  si,  že  všetko  je  fantázia.

Budhisti  sa  učia  ovládať  naše  myslenie.  Ak  chcete  ovládať  svoje  myslenie,  prvá  vec,  ktorú  musíte  
urobiť,  je  naučiť  sa  myslieť  za  ostatných.  Nemyslime  na  seba.  Čím  viac  budete  myslieť  na  „mňa“,  tým  
viac  problémov  budete  mať.

AKO  LIEČIŤ  RAKOVINU
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A  hromadí  sa  v  jednom  bode,  pretože  nemôže  dobre  cirkulovať,  v  tom  bode  kúsok  po  
kúsku  hnije  a  vytvára  
nádor,  ktorý  sa  neskôr  zvrhne  na  rakovinu.

2.-  Jedlo.

Život  je  plný  nervov,  tlaku  v  práci,  hnevu,  smútku...

85%  ľudí,  ktorí  majú  rakovinu,  je  kvôli  jedlu  a  tomu,  čo  jeme.

A  všetky  druhy  sladkostí.  Konzumácia  týchto  potravín  môže  spôsobiť  rakovinu.

Rakovina  sa  nazýva  aj  choroba  bohatých.  Pretože  bohatí  jedia  veľa  potravín  s  množstvom  vitamínov  a  veľmi  
„bohatých“.

Všetky  druhy  negatívnych  emócií,  ktoré  menia  krvný  obeh.

Nie  všetko  je  odstránené,  rakovina  je  stále  vo  vnútri.  Z  tohto  dôvodu  sa  rakovina  
ťažko  lieči.

Ak  chcete  byť  zdraví,  mali  by  ste  ísť  spať  skoro  večer.

2.-  Jedlo.

Prvým  príznakom  je,  že  telo  prekysne.

V  tele  vytvárajú  aj  kyslé.

Akékoľvek  jedlo,  ktoré  sa  dostane  do  tela,  najskôr  vyživuje  rakovinové  bunky.  Čím  bohatšie  budete  
jesť,  tým  viac  rakoviny  dostanete.

1.-  Myšlienka.

Myšlienka  a  činy  sú  veľmi  dôležité,  aby  ste  dokázali  vyliečiť  rakovinu.

a  ráno  musíte  vstať  skoro

Existujú  dva  spôsoby,  ktoré  spôsobujú  rakovinu:

To  je  jedna  z  príčin,  prečo  to  isté  telo  produkuje  rakovinu.

Čím  viac  budete  jesť  tento  typ  jedla,  tým  živšia  bude  rakovina  vo  vašom  tele.  Ak  budete  jesť  viac  
"chudobných"  rakovina  bude  chudobnejšia.

Potraviny,  ktoré  spôsobujú  kyslosť  tela,  sú  tiež;  šunka,  kuracie  mäso,

1.-  Myšlienka

Veľa  ľudí  chodí  spať  veľmi  neskoro.  Telo  má  odpočívať  podľa  svojej  povahy.

Krava,  kôň,  prasa...  teda  všetky  druhy  mäsa  a  rýb.  Chlieb  a  tuky  ako  maslo

Existuje  lekárska  štúdia  o  budhistických  mníchoch,  ktorí  žijú  na  hore.  Podľa  tejto  štúdie  takmer  nikto  nemá  
rakovinu.

To  závisí  od  jedla.  Títo  ľudia  jedia  veľa  vajec,  syrov,  bieleho  cukru,

Ako  sa  to  lieči?

Ak  krv  necirkuluje  dobre,  nemôže  sa  dostať  do  všetkých  častí  tela,

Som  si  istý,  že  ak  ma  budete  počúvať  a  budete  postupovať  podľa  mojich  pokynov,  môžete  sa  vyliečiť.
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Ani  lekári  ti  nevedia  pomôcť.  Ak  neprestanete  dávať  rakovinovým  bunkám  jedlo,  ktoré  majú  radi,  ako  
sa  vyliečite?

Dobre  si  zapamätajte:  ak  nedávate  potravu  rakovinovým  bunkám.  Rakovina  nemôže  žiť.  Musíme  mať  
na  pamäti,  že  chemoterapia  zabíja  dobré  aj  zlé  bunky.  Všetko  je  v  našom  tele.  Chémia  najskôr  zabíja  
dobré  bunky,  potom  zlé  bunky.

Aby  bol  krvný  obeh  dobrý,  nemali  by  ste  sa  hnevať  ani  nervovať.

Každý,  kto  má  pred  rakovinou  príznaky,  že  niečo  nie  je  v  poriadku  s  jeho  telom.

Keď  máte  tieto  príznaky,  mali  by  ste  rýchlo  prejsť  na  diétu

Ak  dôjde  k  zlému  obehu,  ovplyvňuje  to  vaše  zdravie.

Pretože?

Išiel  sa  poradiť  s  iným  lekárom,  ktorý  mu  povedal:  hojenie  je  veľmi  jednoduché.  Hovorím  vám,  čo  
môžete  alebo  nemôžete  jesť  a  budete  vyliečení.  Musíte  byť  vegetarián:  nemali  by  ste  jesť:  mäso,  ryby,  
vajcia,  syry,  cukor,  koláče,  musíte  ich  úplne  vylúčiť  zo  stravy.  Musíte  jesť  len  ako  vegetarián:  cereálie,  
ovocie,  zelenina,  čaj  a  piť  trochu  vína,  ale  bez  opitia.

Čím  viac  vitamínov  jedlo  obsahuje,  tým  sú  rakovinové  bunky  šťastnejšie.  Každým  dňom  silnie,  
rýchlejšie  sa  rozmnožuje  a  ľudia  skôr  zomierajú.

Príznaky  sú:  pokožka  sa  neleskne,  veľmi  rýchlo  sa  unaví,  napríklad  keď  ide  po  schodoch,  veľmi  sa  
unaví,  keď  si  sadne,  zaspí,  zapáchajú  mu  nohy.  Všetky  tieto  príznaky  znamenajú,  že  sa  zle  stravujeme  
a  telo  nás  varuje,  že  niečo  nie  je  v  poriadku.

Ak  chcete  vyliečiť  rakovinu,  je  povinné  vzdať  sa  všetkých  druhov  mäsa,  syrov,  vajec,  sladkostí,  chleba.  
Maslo.

Žiadne  z  týchto  potravín  by  ste  nemali  jesť.  Musíte  žiť  pokojný  život,  bez  nervov,  bez  smútku,  bez  tlaku.  
Pokúste  sa  žiť  pokojne.

Tieto  vegetariánske  jedlá,  pretože  sú  chudobné,  rakovinové  bunky  nemôžu  žiť.  Keďže  rakovinové  
bunky  nekŕmite,  postupne  tieto  bunky  odumierajú  a  rakovina  mizne.  Ak  nie  je  jedlo,  nie  je  možné  žiť.

Jedia  cereálie,  jablká,  banány,  citróny,  hrozno,  čaj...  všetky  tieto  druhy  potravín  sú  zdravé  a  chudobné.  
čo  je  chudobné

nemožné.

Že  na  vitamíny  nie  je  bohatstvo.

Bol  tam  človek,  ktorý  mal  rakovinu  a  lekár  mu  povedal,  že  nemôže  nič  robiť,  že  už  je  neskoro.

Slabé  zdravie  a  obranyschopnosť  znamená,  že  musíte  zmeniť  stravu.

Po  prvé,  kvôli  ich  pokojnému  životu  nemajú  žiadne  nervy.

Ak  neprestanete  jesť  mäso,  syry,  cukor...  nikdy  sa  z  rakoviny  nevyliečite.  Boh  ti  nebude  môcť  pomôcť.  
Jediný,  kto  vám  môže  pomôcť,  ste  vy  sami.

Po  druhé  a  podľa  lekárov  na  jedlo.  čo  jedia?
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To  všetko  je  produkované  zlým  krvným  obehom.  Ak  krv  nebude  dobre  cirkulovať,  ani  Boh  ťa  nezachráni.  
Aby  krv  dobre  cirkulovala,  potrebujete  dobrú  kvalitu  krvi.  Ak  je  krv  hustá  a  plná  tuku,  zle  cirkuluje.  Nikto  
ti  nepomôže.  Ani  Boh.  Jediná  vec,  ktorá  vám  môže  pomôcť,  je  byť  vegetariánom.  Ak  chcete  dobre  žiť  s  
dobrým  zdravím  a  dlhým  životom  (pretože  zdravie  je  najdôležitejšia  vec  v  živote  pred  bohatstvom,  
rodinou  a  všetkým  ostatným),  o  zdravie  sa  musíte  starať  tak,  že  sa  budete  starať  o  stravu  a  mať  dobré  
myšlienky.

Ahoj.  Existujú  dve  príčiny,  dva  problémy,  ktoré  spôsobujú  cukrovku:  1.-  Jedlo.  Ak  jete  

veľa,  nie  primerane  a  jete  to,  čo  by  ste  nemali,  ovplyvňuje  to  fungovanie  vašich  obličiek.  Ak  jete  príliš  veľa  
mäsa,  ktoré  je  ťažko  stráviteľné,  ovplyvňuje  to  vaše  obličky  a  žalúdok.

Musíte  robiť  dobré  skutky  pre  iných.  Byť  pozitívny,  pomáhať  ľuďom  mať  tú  pozitívnu  energiu  a  byť  
radostní.  Ako  ja,  keď  pomáham  ľuďom,  cítim  sa  super,  super,  super  dobre.  Neviem  prečo.  Som  super  
šťastný  a  super  pozitívny.  Aby  ste  to  dosiahli,  musíte  pomáhať  ľuďom  A  robiť  pozitívne  činy  pre  druhých.  
Vždy  s  pozitívnym  myslením,  používajte  dobré  slová,  nehovorte  o  nikom  zle.  Vždy  si  myslite,  že  

všetci  sú  dobrí.  Môcť  mať  dlhý  život,  dobrú  budúcnosť,  dobrú  rodinu,  lásku...  to  všetko  na  získanie  
pozitívnej  energie.

vegetariánsky.  Ak  sa  nezmení,  kedykoľvek  môžete  mať  problémy  s  rakovinou.

2.-  Sex.  Ak  máte  príliš  veľa  sexu,  ovplyvňuje  to  vaše  obličky.  Ako  povedal  lekár  naturálnej  medicíny:  „30-
ročný  muž  môže  ejakulovať  raz  za  8  dní,  aby  sa  vyhol  zdravotným  problémom.  40-ročný  muž  každých  15  
dní,  50-ročný  muž  môže  ejakulovať  každých  20  dní  a  60-ročný  muž  by  nemal  mať  sex.  Je  to  prirodzenosť  
nášho  tela  pre  normálnych  ľudí.  V  tomto  prípade,  keďže  väčšina  mužov  má  veľmi  rada  sex,  jediné,  čo  
môžete  urobiť,  je

Niet  inej  cesty.  Dávať  peniaze  ľuďom,  ktorí  ich  potrebujú,  toto  je  potrava  pre  našu  dušu.  Ak  nebude  tento  
typ  jedla,  budeme  na  tomto  svete  žiť  veľmi  chudobne,  smutné,  veci  nedopadnú  dobre.  Čím  sebeckejšie,  
tým  drahšie  zaplatíte.  Aby  sa  to  nestalo,  chcem,  aby  ste  všetci  zmenili  spôsob  života,  spôsob  stravovania.  
Zmeňte  sa  pomocou  druhým.  Ak  pomáhaš  iným,  pomáhaš  aj  sebe.

Všetky  druhy  škodlivého  tuku  pochádzajú  z  mäsa.  Tuk,  ktorý  cirkuluje  v  krvi,  pochádza  z  mäsa.  Krv  sa  
nám  zahusťuje  a  čím  je  krv  hustejšia,  tým  ťažšie  cirkuluje.  Ak  máte  väčšie  ťažkosti  s  pohybom,  vytvára  to  
sériu  negatívnych  dôsledkov  pre  naše  telo;  ak  prejde  srdcom,  zablokuje  ho  a  spôsobí  srdcový  infarkt;  ak  
prejde  mozgom,  môže  spôsobiť  detskú  mozgovú  obrnu  a  v  dôsledku  toho  sa  polovica  tela  stane  
invalidnou;  krv  sa  nedostáva  dobre  do  kĺbov.

To  musíš  pochopiť.  Ak  sa  chceš  mať  dobre  a  mať  dobrý  život,  musíš  najprv  robiť  dobro  pre  ľudí.

Nohy,  ktoré  sú  najďalej  od  srdca,  trpia  následkami  ako  prvé,  potom  to  postupne  stúpa  po  nohách,  čo  
spôsobuje  bolesť  a  ťažkosti  pri  chôdzi.  To  isté  sa  deje  s  pažami,  ktorým  dochádzajú  sily.

CUKROVKA
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Preto  vám  radím,  aby  ste  sa  snažili  neejakulovať  každý  deň.

Prvým  príznakom  zlyhania  obličiek  je,  že  sa  vám  stenčujú  nohy.  Potom  nohy  znecitlivia  a  necítite  ich,  ako  
keby  boli  grogy.  Pri  chôdzi  máte  pocit,  že  šliapete  na  penu,  akoby  ste  sa  nedotýkali  zeme  (nedostatok  
citlivosti).  A  nakoniec,  prsty  na  nohách  začnú  černieť  (nekrotizujú)  a  musia  sa  odrezať,  pretože  inak  sa  
gangréna  môže  dostať  hore  na  nohu  a  musí  sa  odrezať  celá  noha.

Ak  ste  mladí,  každých  8  dní,  ak  máte  40  rokov,  každých  15  dní,  ak  máte  50  rokov,  každých  20  dní  a  ak  
máte  60  rokov,  snažte  sa  predĺžiť  pohlavný  styk  čo  najdlhšie.

Preto  musíte  vedieť,  že  celý  tento  problém  pochádza  z  nadmerného  praktizovania  sexu.  Telo  sa  musí  
riadiť  svojou  prirodzenosťou,  nesmie  svoje  telo  nútiť.  Neužívajte  tabletky,  ktoré  vám  pomôžu  mať  viac  
sexu,  pretože  čím  viac  sexu,  tým  rýchlejšie  môžete  ochorieť  a  zomrieť.

robiť  je  mať  sex  bez  skutočného  „behania“,  bez  ejakulácie.  30  ročný  muž,  aby  mohol  robiť  všetky  svoje  
rozmary  bez  toho,  aby  to  ovplyvnilo  obličky,  zdravie,  môže  ejakulovať  iba  každých  8  dní,  40  ročný  muž  
každých  15  dní.  Takže  už  viete,  čo  robiť,  ak  chcete  mať  dobré  zdravie  a  sex  neovplyvňuje  vaše  obličky  a  
pečeň.  Problémy  s  obličkami  totiž  ovplyvňujú  fungovanie  celého  organizmu,  keďže  všetka  energia  
pochádza  z  obličiek.

Ak  spozorujete  niektorý  z  príznakov,  ktoré  som  opísal  vyššie,  dávajte  si  pozor!  Musíte  sa  ponáhľať,  aby  
ste  si  zachránili  život,  pretože  ako  sa  hovorí,  človek  žije  len  raz.  Snažte  sa  žiť  zdravo.  Bez  zdravia  nie  je  nič.

Môže  tiež  spôsobiť  prasknutie  cievy  v  mozgu.

Ak  zlyhá  oblička,  zlyhá  celý  organizmus.  Hlavnou  príčinou  zlyhania  obličiek  je,  že  máte  príliš  veľa  sexu.  
Treba  si  to  uvedomiť.  Viete,  ak  chcete  byť  zdraví,  sexujte  bez  ejakulácie.

Vysvetlím  skutočný  fakt:

V  dôsledku  tohto  prasknutia  časť  mozgu  nedostane  potrebný  prietok  krvi  a  bunky,  ktoré  nedostávajú  
kyslík,  prestanú  pracovať  a  odumierajú.  To  môže  spôsobiť  ochrnutie  na  jednej  strane  tela  a  mnoho  
ďalších  zdravotných  problémov  a  dokonca  aj  smrť.  Všetko  pochádza  z  toho,  že  máte  príliš  veľa  sexu  a  
toľko  sexu  sa  draho  odpláca  vášmu  zdraviu.

Pamätajte,  že  50-ročný  muž  môže  ejakulovať  iba  každých  20  dní  a  60-ročný  muž,  ak  je  možné  neejakulovať.  
Robte,  čo  môžete,  ale  neejakulujte  toľkokrát,  aby  ste  si  udržali  dobré  zdravie.

15-ročný  dobrý  študent  začne  pozerať  veľa  pornografických  filmov  a  4-krát  denne  masturbuje  s  
ejakuláciou.  Každý  deň  sa  sperma  odoberá  4  krát.  Potom  začne  mať  zdravotné  problémy.  Predtým,  ako  
bol  dobrým  študentom,  v  škole  vždy  dostával  10,  pretože  študoval  a  bol  veľmi  inteligentný.  Potom  si  
osvojil  zlozvyk  sexu  osamote  a  začne  mu  zlyhávať  pamäť,  začnú  mu  vypadávať  vlasy,  objavia  sa  tmavé  
kruhy,  zožltne  mu  tvár,  trasú  sa  mu  nohy  pri  chôdzi,  má  problémy  s  obličkami,  pečeňou... .  Všetky  tieto  
zdravotné  problémy  pochádzajú  z  masturbácie  veľmi  mladých  a  často  (4-krát  denne).  Po  konzultácii  s  
lekárom  svoje  správanie  napravil  a  je  v  normále.
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3.  Ľudia,  ktorí  pochopili  teóriu  Budhovho  učenia:  pochopili,  že  všetko,  čo  vidíte  a  čoho  sa  dotýkate  v  tomto  
svete,  je  čistá  fantázia.  Neexistuje  nič  skutočné.  Naša  duša  vstupuje  do  tela,  keď  sa  narodí  a  opúšťa  telo,  
keď  umiera.  Potom  vstúpi  do  nového  tela  a  narodí  sa,  aby  neskôr  znova  zomrel  a  odišiel.  Ale  duša  nikdy  
nezomrie.  Stačí  ísť  dovnútra  a  von  z  tela,  aby  ste  sa  naučili,  že  život  je  čistá  fantázia,  nie  je  tam  nič  skutočné.

Preto  si  musíte  prestať  priať.  Keď  príde  koniec  nášho  života  Všetky  naše  túžby  sú  =  0.  Pretože  keď  zomrieme,  
nič  si  so  sebou  neberieme.  Neexistuje  nič  skutočné.  Bez  ohľadu  na  váš  stav;  Ak  ste  milionár,  mocný,  
chudobný  alebo  žobrák,  telo  zomiera  a  hnije  rovnako.  Preto  to,  čo  teraz  máte,  je  sen.  Niektorí  ľudia  majú  
dobré  sny  a  niektorí  nočné  mory,  ale  nič  nie  je  skutočné.  Ak  to  niekto  dokáže  pochopiť,  ten  človek  už  nikdy  
nezomrie.  Vaša  duša  bude  slobodná  a  môžete  sa  narodiť  na  tejto  alebo  inej  planéte.  Všetko  závisí  od  nás.

V  tomto  svete  sú  tri  druhy  ľudí,  ktorí  neochorejú:

Viete,  ak  chcete  žiť  dobre  v  zdraví,  ovládate  sex.  Nepozerajte  veľa  pornografických  filmov,  pretože  čím  viac  
sa  pozeráte,  tým  viac  váš  mozog  premýšľa,  drôty  sa  prekrížia  a  zblázni  sa  a  neprestane  mať  sex,  neprestane  
masturbovať  alebo  „vystrekať“.  Potom  na  neho  prídu  všelijaké  zdravotné  problémy:  cukrovka,  porucha  
funkcie  obličiek,  pečene...  všetko  je  dôsledok  toho,  že  má  veľa  sexu.  Preto  je  príliš  veľa  sexu  cestou  k  smrti.  
Ak  poviem  nemať  sex,  ľudia  mi  povedia,  že  to  je  nemožné,  no,  v  tomto  prípade  vám  radím,  že  ak  máte  tak  
radi  sex,  neejakulujte,  cvičte  do  polovice  bez  dosiahnutia  konca,  bez  „vystreknutia“ .  Takto  zostanete  zdraví.  
Ak  máte  príliš  veľa  sexu,  ste  viac  mŕtvy  ako  živý.  Nemŕtvy  spôsobuje  len  problémy  rodine,  problémy  v  práci,  
psychické  problémy...  Keď  má  tieto  príznaky,  stiahne  sa  do  seba,  stáva  sa  nespoločenským,  nechce  sa  
stýkať  s  ostatnými,  izoluje  sa  vo  svojej  izbe  a  nechce  sa  s  nikým  rozprávať.

Ak  sa  dokážeme  zbaviť  tohto  telesného  ja,  potom  nikdy  neochoriete.  Každý  musí  pochopiť.  Ak  sme  všetci  
jeden  a  jeden  sa  stará  o  druhého,  nikdy  neochorieme.  kým  ja  je  viac

1.  Dobrí  ľudia.  Sú  to  ľudia,  ktorí  vždy  pomáhajú  ľuďom.  Vo  svojom  srdci  máte  mier  a  harmóniu.  Keď  
pomáhate  iným  ľuďom,  vytvárate  pozitívnu  energiu,  ktorá  vám  dáva  spokojnosť  a  radosť.  Títo  ľudia  nikdy  
neochorejú.

Ak  má  vaše  dieťa  niektorý  z  týchto  príznakov,  buďte  opatrní,  aby  to  nezašlo  ďalej  a  vážne  neovplyvnilo  vaše  
zdravie.  Rodičia  musia  svoje  deti  sledovať  a  starať  sa  o  ne,  pretože  deti  nevedia  a  musia  sa  učiť.

2.  Ľudia,  ktorí  cvičia  jogu.  Prostredníctvom  jogy  môžete  udržať  svoje  myslenie  uvoľnené,  môžete  ovládať  
všetko  svoje  myslenie.  Ako  ja,  ktorá  cvičím  jogu  už  40  rokov.  Ráno,  keď  vstanem,  cvičím  ½  hodiny  jogy  a  
pred  spaním  cvičím  ďalšiu  pol  hodinu.  Takže  každý  deň  už  viac  ako  40  rokov.  Nikdy  som  nebol  chorý,  nemal  
som  žiadne  choroby.  Neviem  čo  je  bolesť  a  nikdy  nemám  zdravotné  problémy.  Toto  je  druhý  typ  ľudí,  ktorí  
nikdy  neochorejú.

Toto  vám  dnes  radím  o  sexe.  Ďakujem.

DLHÝ  ŽIVOT  SO  ZDRAVOM
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Preto  musíte:

Ahoj.  Ako  samy  vyliečiť  všetky  druhy  chorôb.  Nedávno  som  bol  s  členom  rodiny  navštíviť  lekára  kvôli  problémom  
s  chrbticou.  Pomerne  starý  lekár.  Povedal,  že  ak  máte  problémy  s  chrbticou,  musíte  brať  tabletky,  masírovať,  
plávať,  robiť  gymnastiku  a  to  je  všetko.  Viac  sa  nedá.  Rodinný  príslušník  robí  všetko,  čo  mu  lekár  povie,  no  stále  
má  bolesti.  Neskôr  sme  navštívili  ďalšiu  anglickú  lekárku,  mladú  a  niekoľko  rokov  licencovanú  a  povedala  nám:

V  mozgu  máme  milióny  buniek  na  komunikáciu  so  zvyškom  tela.  Prostredníctvom  týchto  buniek  mozog  dáva  
príkazy  zvyšku  tela.

1.-  Dávajte  si  pozor  na  to,  čo  jete.  Vaša  strava  musí  byť  zdravšia.  Nemali  by  ste  jesť  konzervy,  pretože  je  to  zlé  pre  
vaše  zdravie

Najprv  vám  musím  dať  teoretickú  hodinu,  aby  ste  vedeli,  ako  sa  vyliečiť.  Metóda  bola  iná  ako  u  lekára,  ktorého  
sme  navštívili  prvýkrát.  Moderná  lekárka  ma  prekvapila,  pretože  povedala,  že  jediné,  čo  sa  dá  urobiť  na  vyliečenie  
akejkoľvek  choroby,  je  samoliečba.  A  ako  sa  to  robí?

veľké  je  viac  sebectva  a  život  je  ťažší,  má  viac  nešťastí,  viac  chorôb,  najkratší  život,  máš  smolu...  Preto,  ak  nechcete  
mať  choroby,  už  poznáte  tri  spôsoby,  ako  si  udržať  zdravie  a  neochorieť.

2.-  Nemajte  negatívne  myšlienky,  musíme  zmeniť  spôsob  myslenia,  pretože  všetky  druhy  negatívnych  myšlienok  
ovplyvňujú  zdravie.

Najprv  nám  vysvetľuje:

Keď  jeme  konzervanty,  alebo  sme  smutní,  či  sme  negatívni,  okolie  je  negatívne,  mozog  je  ovplyvnený,  komunikácia  
nervov  so  zvyškom  organizmu  je  zablokovaná.  Informácie  sú  prerušené  alebo  sa  nedostanú  do  zvyšku  organizmu.  
Napríklad,  ak  sa  informácie  nedostanú  k  srdcu  dobre,  srdce  nefunguje  dobre.

Ďakujem.

Keď  pociťujeme  negatívne  emócie,  napríklad  keď  sme  smutní,  zaujímame  sa  o  polohy,  ktoré  postupne  deformujú  
naše  telo  a  ovplyvňujú  chrbticu.  Vysvetlil  nám,  že  chrbticou  prechádza  rad  nervov  a  každý  nerv  komunikuje  s  
časťou  organizmu.

Keď  máme  nervy  v  každodennom  živote;  jeme  zle,  prefabrikované  potraviny  a  konzervy,  plné  konzervantov  a  
farbív;  alebo  sa  hneváme  a  smutníme;  alebo  sa  nehýbeme  a  nerobíme  gymnastiku.  Dýchame  znečistený  vzduch,  
znečistenú  vodu...  Všetky  tieto  veci  ovplyvňujú  naše  zdravie.

Každá  krajina  má  svoju  priemernú  dĺžku  života.  Ľudia,  ktorí  sa  dožívajú  najdlhšie,  sú  Japonci,  pretože  sa  veľmi  
dobre  starajú  o  svoje  prostredie,  prácu,  sú  veľmi  nároční  na  jedlo,  dbajú  na  to,  aby  bolo  všetko  čo  najprirodzenejšie.

Tieto  nervy  sa  spájajú  priamo  s  mozgom.

SEBALIEČENIE

Machine Translated by Google



Musíte  odpúšťať  chyby  iných,  myslieť  pozitívne  a  neochorieť.  Ak  ti  niekto  ublíži  a  ty  si  vždy  
pamätáš,  kto  ťa  rozdrvil,  kto  ti  ublížil,  kto  ti  vrazil  nôž  do  chrbta,  kto  ťa  naštval...  váš  
mozog  je  zablokovaný  a  informácie  neprechádzajú  do  nervov,  ktoré  ich  distribuujú  do  
zvyšku  tela.  Celý  život  budete  mať  zdravotné  problémy.  Ak  máte  zdravotné  problémy,  
nebudete  dlho  žiť,  aj  keď  máte  veľa  peňazí.

Prečo  je  potrebné  učiť  sa  budhistickú  teóriu?

Nebude  sa  dobre  žiť.  V  živote  je  na  prvom  mieste  zdravie.  Ak  nie  si  zdravý,  nemáš  nič.  
Preto  vám  radím,  aby  ste  sa  pokúsili  viesť  život  so  srdcom  lásky.  Odpúšťajte  druhým  tak,  
ako  odpúšťate  sebe.

Budhistická  teória  vysvetľuje,  že  život  treba  žiť  zdravo.  To  znamená,  že  musíme  žiť  pokojný  
život,  bez  túžob,  bez  negatívnych  myšlienok,  za  dosiahnutie  vecí  nesmieme  dávať  žiadnu  
cenu.  Takto  sa  nedá  dobre  žiť.  V  živote  sa  trápime,  je  to  normálne  a  logické,  ale  za  
dosiahnutie  svojich  cieľov  alebo  túžob  nesmieme  platiť  žiadnu  cenu.  Ak  nám  prídu  do  
cesty  dobré  veci,  dobre.  Ale  ak  sa  veci  nevyvíjajú  tak,  ako  by  sme  chceli,  dobre,  čo  budeme  
robiť?  Ak  príde  v  poriadku,  dobre.  Ak  nepríde,  je  to  tiež  v  poriadku.  Budhistická  filozofia  
obhajuje  boj  o  život,  ale  nemali  by  sme  byť  sklamaní,  ak  svoje  želania  nedosiahneme.

Najnižšia  priemerná  dĺžka  života  na  svete  je  v  Afrike.  Atmosféra  je  zlá,  jedlo  je  zlé,  všetko  
je  zlé.  Preto  títo  ľudia  žijú  len  niekoľko  rokov.

Neukazujte  prstom,  snažte  sa  nikoho  nekritizovať,  pretože  my  sami  nie  sme  dokonalí.  
Nikto  nie  je  dokonalý.  Preto  neupozorňuješ  na  chyby  iných.  Takto  budete  žiť  v  zdraví  a  
budete  si  môcť  užívať  svoj  život,  svoju  rodinu.  Ale  viete,  ak  niečo  chcete,  musíte  za  to  
niečo  dať.

Nemali  by  ste  byť  sklamaní,  keď  sa  vám  v  živote  nedarí  splniť  cieľ.  Musíme  bojovať  s  
pokojným  srdcom,  s  čistým  srdcom,  bez  toho,  aby  sme  niekomu  ubližovali,  bez  toho,  aby  
sme  využívali  iných.  Snažte  sa  pomáhať  ľuďom.  Ak  pomôžete  ľuďom,  ľudia  sa  vrátia  
dvojnásobne,  trojnásobne  alebo  stokrát  viac.  Namiesto  toho,  aby  si  stále  myslel  na  mňa,  
mňa,  mňa.  Toto  hovorí  budhizmus.

Ak  chcete  prežiť  veľa  rokov  v  zdraví,  stačí,  ak  sa  vyliečite.  Lekárka  nám  dala  zoznam  20  či  
30  vecí,  ktorým  by  ste  sa  mali  vyhnúť,  opraviť,  zmeniť,  ktoré  by  ste  nemali  robiť,  ale  
nenaučila  nás,  čo  máme  robiť,  aby  sa  nám  negatívne  informácie  nedostali  do  mozgu;  ako  
nervy,  smútok...  Nevedela.  Toto  nás  učí  budhistická  teória.

Bojujeme  za  svoje  aj  za  iných.  Dve  veci  naraz.  Nemali  by  ste  vždy  myslieť  na  „ja“;  moja  
rodina,  moji  priatelia...  vždy  pre  mňa.  Neexistuje  dobrá  budúcnosť  ani  dobré  zdravie,  ak  
myslíte  len  na  svoje.  Ak  chcete  dobré  zdravie  a  dobrý  život,  vezmite  si  budhistickú  
filozofiu.  Nesnažte  sa  šliapať  po  iných,  aby  ste  dosiahli  svoje  želania.  To  je  dnes  ako  chlieb  
a  zajtra  hlad.  Jediný  spôsob,  ako  žiť  dobre,  je  myšlienka  lásky  a  porozumenia.

Budhistická  teória  nás  učí,  ako  dosiahnuť  pokojný  život.  Neexistuje  žiadny  iný  spôsob,  
ako  stabilizovať  náš  spôsob  života  a  myslenia  tak  negatívne.  Iba  prostredníctvom  
budhistickej  teórie  a  praxe.
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Samoliečivý  zázrak.  Buddha  hovorí:  všetko  sa  splní  podľa  našej  mysle.  Všetko  je  vo  vašej  mysli;  tvoje  
zdravie,  tvoj  život,  tvoja  budúcnosť,  tvoja  rodina,  tvoj  partner,  všetko  dobré  aj  zlé.  Všetko  je  vo  vašej  
mysli.  Nemali  by  sme  sa  pýtať  Boha,  pretože  my  sme  Boh,  sme  Božie  deti.  Preto  namiesto  toho,  aby  
ste  sa  pýtali  Boha,  spýtajte  sa  sami  seba  a  budete  vyliečení.  Včera  som  pomohol  susednému  páru  
vyliečiť  sa.  Manžel  má  85  rokov  a  manželka  80  rokov,  obaja  katalánci,  španielski.  Tento  pár  už  dlhé  
roky  nevychádza  na  ulicu,  pretože  obaja  majú  problémy  s  nohami.  Keď  dosiahnete  určitý  vek,  vaše  
nohy  strácajú  silu  a  nemôžete  dobre  chodiť.  Včera  som  im  pomohol  vyliečiť  sa.  Nohy  85-ročného  
muža  bolia  už  dlhšie,  bol  u  lekára  veľakrát,  no  bolesť  sa  mu  nevyliečila.  Chodí  veľmi  pomaly  a  
zakrivene  a  podopiera  sa  palicou,  pretože  má  veľké  bolesti.  Keď  som  ich  išiel  navštíviť,  povedal  som  
Pánovi:  -  Počúvaj  ma  a  dôveruj  mi.  Rob,  čo  ti  hovorím,  nemysli  na  nič  iné.  Odpovedá  mi:  Dobre.  
Hovorím  mu:  Ver  mi.  Odteraz  vás  už  nebolí  nohy,  opustite  palicu  a  choďte  rovno  a  rýchlo.  Muž  zrazu  
odloží  palicu,  zdvihne  hruď  a  rýchlo  prejde  po  podlahe.  Žena  prekvapene  povedala:  -  Nikdy  som  
nevidela  svojho  manžela  chodiť  ako  malý  chlapec.  Jeho  byt  je  veľký  a  keď  sa  muž  vráti  tam,  kde  sme,  
pýtam  sa  ho,  ako  sa  má.  Odpovedá  mi:  -  Neviem,  čo  mi  je,  už  ma  nebolia  nohy,  ide  mi  to  veľmi  dobre  
a  mám  veľa  energie.  Predstavte  si,  že  dlhé  roky  nechodil  na  ulicu,  pretože  nemohol  chodiť,  a  zrazu,  
keď  dostal  odo  mňa  príkaz,  jeho  strach  zmizol  a  vyliečil  sa.  Za  pár  sekúnd  zmizla  choroba,  ktorou  
trpel  toľko  rokov.  Toto  nie  je  zázrak  od  Boha,  nie.  Toto  je  jeho  zázrak,  pretože  si  verí.  Myseľ  môže  
liečiť  a  zlepšovať  zdravie  alebo  ho  poškodiť.  Ale  musíte  mať  100%  dôveru.  Celý  vesmír  je  tu,  vo  vašej  
mysli,  všetka  dobrá  budúcnosť  je  tu,  všetko  šťastie,  dlhý  život.  Tu  vo  svojej  mysli  si  môžeš  urobiť  raj  
alebo  peklo.Keď  som  išiel  za  Pánom,  najprv  som  sa  ho  opýtal:  -  Čo  sa  deje,  pane?  Odpovedá  mi:  -  
Mám  85  rokov,  už  ma  nebaví  žiť,  chcem  zomrieť,  už  nemám  nádej  a  nechcem  už  žiť.  Odpovedám:  -  
Život  sa  začína  vo  veku  60  rokov  a  ak  máte  85  rokov,  teraz  máte  len  25  rokov  a  ste  v  plnej  mladosti.

Teraz  musíte  myslieť,  ako  keby  ste  mali  25  rokov.  Tých  85  rokov  je  preč,  odteraz  máte  25  rokov.  Keď  
mi  verí,  zrazu,  v  jednom  bode,  táto  myšlienka  vstúpi  do  jeho  mozgu  a  dá  príkaz  jeho  telu,  aby  správne  
fungovalo.  Za  pár  minút  sa  vaše  zdravie  a  vaša  myseľ  úplne  zmenili  na  pozitívne.  Je  to  zázrak.  Je  to  
zázrak  samoliečby.  To  je  úžasné!

•Chceš  vstať?  Chcete  sa  prejsť?  Pani  mi  odpovedá:  •  Áno,  áno.  Tak  veľmi  si  želám,  aby  som  mohol  
vstať  a  kráčať  sám!  Hovorím  mu:  •  Ak  chceš  vstať,  počúvaj  ma  a  rob,  čo  ti  hovorím.  Ak  mi  dôverujete  
na  100%,  garantujem,  že  vstanete.  Pani  odpovedá:  •  Dobre.  Na  druhý  deň  si  pani  pomyslí:  „Majster  
Roger  mi  povedal,  že  ak  chcem,  môžem  vstať  a  chodiť.  Idem  to  skúsiť"

Teraz  budem  hovoriť  o  pani.  Má  80  rokov,  spadol  na  zem  a  zlomil  si  kosť  na  nohe.  Musel  na  operáciu  
a  už  dlho  leží  v  posteli  bez  toho,  aby  mohol  vstať.  Pýtam  sa  ho:

Potom  jej  na  myseľ  príde  táto  myšlienka  a  sama  vstane  z  postele.  Oprel  sa  o  stenu  a  začal  chodiť.  
Ako  je  to  možné?  Doktor  ma  nedokázal  vyliečiť,  majster  Roger  mi  hovorí  "ak  chceš,  môžeš  vstať  z  
postele  a  chodiť"  Prečo  nie?  Chcem  sa  dlho  liečiť,  nechcem  tam  byť  celý  deň
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Každý,  kto  ma  teraz  počúva,  ak  premýšľa  o  všetkých  mojich  slovách  a  počúva  ma,  môže  byť  vyliečený:  
•  Môžete  chodiť  •  Nemáte  žiadne  bolesti  •  Vaša  choroba  zmizne.  Ale  musíš  byť  presvedčený  a  veriť  
mojim  slovám.  Takže  sa  dokáže  samoliečiť  v  okamihu.  Toto  je  sila  mysle.  Nie  je  to  žiadny  zázrak.  Robíš  
zázrak.  Iba  vy  sa  môžete  zachrániť.  Lekári  vedia,  že  vám  môžu  pomôcť  len  na  30  %  a  zvyšných  70  %  
závisí  od  vás,  od  vašej  mysle.

Každý,  kto  ma  počúva  a  100%  dôveruje  mojim  slovám,  sa  dokáže  sám  uzdraviť.  Navyše  je  to  zadarmo.  
Skúšaním  nič  nestratíte.  Len  ma  vezmite  za  slovo.  Všetky  druhy  chorôb  sa  dajú  vyliečiť,  Akákoľvek  
choroba  je  za  chvíľu  vyliečená.  Ak  ma  budete  počúvať,  môže  vám  to  zachrániť  život  a  môžete  mať  
život  plný  šťastia.

Takže  všetky  želania  sa  môžu  splniť.  Také  jednoduché.  Komplikujeme  si  život.  Život  nie  je  zložitý.  
Choroba  kazí  naše  telo  a  my  ochorieme,  pretože  máme  negatívne  myšlienky.  Z  mozgu  prechádza  
negatívna  myšlienka  cez  chrbticu  a  prenáša  ju  do  celého  organizmu.  Preto  táto  negatívna  myšlienka  
ovplyvňuje  celé  vaše  telo.  Predtým,  ako  ublížite  ľuďom,  premýšľajte  o  tom,  pretože  ubližujete  sebe.  
Hovorí  to  lekár  z  Barcelony,  ktorý  lieči  problémy  s  chrbticou.

v  posteli.  Preto  s  touto  myšlienkou  pani  vstala  a  kráčala.  Teraz  pani  chodí  pomaly,  pretože  bola  dlho  
v  posteli  bez  toho,  aby  vstala.  Choď  na  to! ;  samoliečba.

Vždy  so  srdcom  plným  Lásky,  plným  pozitívneho  myslenia.

Dobre  si  pamätajte,  ak  chcete  mať  dobré  zdravie,  nemajte  žiadne  negatívne  myšlienky.  Nemali  by  ste  
mať  stres,  nervy,  hnev,  smútok...  to  všetko  negatívne  ovplyvňuje  vaše  zdravie...  Ak  sa  chcete  dostať  z  
akéhokoľvek  problému,  počúvajte  moje  slová.  Myslite  pozitívne  celou  silou  svojej  mysle  a  garantujem,  
že  všetko  negatívne  sa  stane  pozitívnym.  Je  to  jednoduché,  je  to  len  toto.  Prosím,  ak  ma  počúvate,  
skúste  to  ako  manželstvo.  Dokázali  sa  vyliečiť,  vyliečili  sa  za  minútu.  Po  toľkých  rokoch  choroby,  bez  
nádeje  na  život,  sa  v  jednom  bode  jeho  život  zmenil  k  lepšiemu.  To,  čo  som  urobil  s  týmto  párom,  
môžem  urobiť  aj  s  vami.  Musíte  len  veriť  mojim  slovám  a  dôverovať  mi.  Ak  mi  dôverujete  a  veríte  mi,  
pomôžem  vám  okamžite  vyliečiť  akúkoľvek  chorobu.  Toto  nie  je  fantázia,  je  to  realita.  Prosím,  len  vás  
žiadam,  aby  ste  ma  počúvali  a  verili  mi.  Ak  ma  počúvate  a  vyliečite  sa  touto  teóriou,  povedzte  to  
svojej  rodine  a  priateľom,  aby  sa  aj  oni  mohli  vyliečiť.  Pamätajte,  že  na  to,  aby  to  fungovalo  a  aby  ste  
sa  mohli  vyliečiť,  musíte  mať  pozitívnu  energiu.  Ak  chcete  získať  energiu  a  pozitívne  myslenie,  musíte  
každý  deň  pomáhať  ľuďom,  musíte  pre  ľudí  urobiť  3  dobré  skutky.  Ak  ste  plní  negatívnej  energie,  
táto  teória  samoliečenia  nefunguje.  Už  viete,  že  na  to,  aby  to  fungovalo,  je  nevyhnutné  byť  dobrým  
človekom  a  pomáhať  ľuďom.  Keď  je  človek  negatívny,  samoliečenie  je  nemožné.  Pamätajte:  Energia  
a  pozitívne  myslenie,  aby  ste  mali  dlhý  život  so  zdravím.  Mocní  ľudia,  milionári,  všetci  chcú  dobre  žiť.  
Pretože  ak  nemáte  zdravie,  vaše  bohatstvo  je  zbytočné.  Ak  chcete  žiť  dlho,  použite  svoje  peniaze  na  
pomoc  ľuďom.  Takže  ostatní  sa  s  vašou  pomocou  môžu  zlepšiť.  Ak  zlepšíte  životy  iných,  získate  
pozitívnu  energiu  a  zlepší  sa  aj  váš  život.  Ak  svoju  moc  a  peniaze  nepoužívate  na  pomoc  druhým,  
moc  a  peniaze  sa  pre  vás  stanú  bremenom.  Keď  zomrieš,  pôjdeš  do  pekla,  ale  ak  budeš  pomáhať  
druhým,  pôjdeš  do  neba.

Dobre  si  zapamätajte:  Využite,  použite  svoje  peniaze  a  zdroje  na  pomoc
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Neexistuje  žiadny  iný  spôsob  samoliečby.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

ľudia,  pretože  tak  pomáhate  sami  sebe.  Vždy  hovorím:  -  Keď  hodíš  loptu  na  stenu,  ak  ju  hodíš  
tvrdo,  posilní  ťa  to.  Preto  čím  viac  budete  ľuďom  pomáhať,  tým  sa  budete  mať  lepšie  a  budete  
mať  lepší  život  plný  zdravia  a  pozitívnych  vecí.  Nechceli  by  ste  mať  dlhý  život  v  dobrom  zdraví?  
No  viete,  jediné,  čo  musíte  urobiť,  je  pomáhať  ľuďom.  Iný  zázrak  neexistuje.  Ak  sa  pýtate  
Boha,  keď  robíte  zlo,  je  nemožné,  aby  vám  pomohol.  Boh  ti  nemôže  pomôcť.  Všetko  na  vás.  
Ak  teda  chcete  mať  dlhý  život  a  dobré  zdravie,  počúvajte,  čo  vám  hovorím:  buďte  vždy  pozitívni  
a  pomôžte  ľuďom,  ktorí  to  potrebujú.

SPÄŤ  INDEX
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34.  REINKARNACIA

Existuje  mnoho  svedectiev,  ktoré  môžu  ospravedlniť  existenciu  reinkarnácie.

Raz  ma  zhypnotizoval  jeden  z  mojich  študentov  a  že  som  sa  mohol  vrátiť  do  rímskeho  obdobia.  Moja  
učiteľka  hypnózy  raz  zhypnotizovala  negramotnú  ženu,  ktorá  nedostala  žiadne  vzdelanie,  keď  bola  v  
hypnóze,  vedela  perfektne  po  nemecky  a  vedela  po  nemecky  aj  písať.  Keď  bola  mimo  dosahu  
hypnózy,  pustil  som  si  nahrávku  a  spýtal  som  sa  jej,  čo  hovorí  a  čo  je  napísané  na  papieri.  Odpovedala,  
že  nikdy  nechodila  do  školy  a  vedela  len  po  španielsky,  iné  jazyky  neexistujú  a  netušila,  čo  bolo  na  
nahrávke  ani  čo  bolo  napísané  na  papieri.  Hypnóza  bola  spomenutá  v  mnohých  knihách  lekárov  z  
USA  alebo  medzinárodná  hypnóza,  vysvetľujú,  že  vďaka  hypnóze  môžete  objaviť  svoje  minulé  životy.

Mnoho  ľudí  neverí,  že  po  smrti  sa  môžu  znovu  narodiť,  neveria  v  peklo,  neveria  v  nebo  ani  v  Boha,  
neveria  v  nič.  Tieto  typy  ľudí,  ktorí  v  nič  neveria,  sú  najnebezpečnejší,  pretože  sú  schopní  urobiť  
čokoľvek.  Neveria  v  božie  tresty  ani  tresty  uložené  ľudskými  zákonmi,  ja  sa  o  nič  nestarám,  môžu  
robiť  zlé  veci,  toto  je  najnebezpečnejšie.

Ak  sa  chceš  znovuzrodiť  ako  človek,  nejedz  mäso,  tak  nejedz

Ak  existuje  reinkarnácia,  existujú  aj  božské  tresty,  peklo  a  akýkoľvek  druh  trestu.  Človek  sa  môže  
reinkarnovať  do  človeka  alebo  zvieraťa,  všetko  sa  deje  cez  reinkarnáciu.  Keďže  veríme  v  reinkarnáciu,  
ak  to  urobíme  zle,  v  ďalšom  živote  sa  nenarodíme  ako  ľudské  bytosti,  narodíme  sa  ako  zvieratá.  Ak  
budeme  jesť  mäso,  v  našom  ďalšom  živote  budeme  ako  narodené  zvieratá  a  zvieratá,  ktoré  sa  
narodia  ako  ľudia,  a  bude  rad  na  nich,  aby  jedli  zvieratá  a  kruh  sa  nikdy  neskončí.

Reinkarnácia  bola  preukázaná  technikou  hypnózy.

Kto  tomu  neverí,  môže  si  vyhľadať  učiteľa  hypnózy  a  keď  ste  zhypnotizovaný,  hovoríte  o  svojej  
minulosti  sami  sebe,  nikomu  inému.  Budete  cítiť  všetko,  čo  sa  stalo  v  minulosti  a  potom  uveríte,  že  
existuje  reinkarnácia,  existuje  peklo  a  existuje  aj  boží  trest.  Vidím  ťa,  cítim  a  verím,  že  reinkarnácia  
existuje.  Všetci  lekári  hypnózy  dosvedčujú,  že  reinkarnácia  existuje  prostredníctvom  tejto  techniky,  
ale  lekári  nie  sú  pripútaní  k  žiadnemu  náboženstvu,  sú  to  vedci,  len  vyskúšajte  hypnózu.  Kto  neverí,  
môže  ísť  k  akémukoľvek  lekárovi  na  hypnózu  a  na  jednom  sedení  uvidíte,  že  hovorím  pravdu.  Na  trhu  
je  dostupných  veľa  kníh  a  nie  som  jediný,  kto  to  tvrdí,  aj  mnohí  lekári,  ktorí  neveria  v  Boha,  ale  v  
reinkarnáciu.  Všetci  dokážu  ospravedlniť  to,  čo  teraz  hovorím.
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Títo  lekári  nie  sú  budhisti  a  neveria  v  Boha  ani  Budhu,  ale  veria  v  reinkarnáciu.

Je  lepšie  ich  nechať  žiť  a  vám  sa  bude  žiť  lepšie  teraz  aj  v  budúcnosti.

Budhisti  nepraktizujú  hypnózu,  no  vďaka  lekárom  či  učiteľom  hypnózy  ukázali,  že  budhisti  
hovoria  pravdu,  ktorá  nie  je  lož.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Budú  súčasťou  tohto  začarovaného  kruhu,  pretože  zvieratá,  ktoré  sa  chcú  pomstiť.

Hypnózu  nevymysleli  budhisti,  ale  Američania.

SPÄŤ  INDEX
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35.-  BUNKA

Náš  organizmus  má  pozitívne  bunky  a  negatívne  bunky.  Skúste  žiť  s  oboma.  Nemyslite  na  zabíjanie  
negatívnych  buniek,  pretože  ak  na  to  myslíte,  negatívne  bunky  sa  budú  snažiť  brániť  a  každý  deň  
budú  útočiť  na  vaše  telo  viac.  Ak  myslíte  len  na  zabíjanie  negatívnych  buniek,  vedia  sa  aj  brániť.  
Musíte  s  nimi  bojovať  pozitívnym  myslením,  nie  premýšľať  o  „zabíjaní“,  pretože  sú  vašou  súčasťou.  
Predtým,  ako  to  boli  negatívne  bunky,  boli  pozitívne  a  prostredníctvom  našich  negatívnych  myšlienok  
a  toho,  čo  prijímame,  sa  infikovali  a  premenili  na  rakovinové  bunky.  Preto  by  ste  mali  cvičiť  jogu,  
relaxovať  a  mať  dobré  myšlienky.

1-  Postarajte  sa  o  to,  čo  jeme.  Konzumácia  akéhokoľvek  druhu  mäsa  alebo  rýb  predstavuje  riziko  pre  
naše  zdravie.  Nikto  nevie,  aké  vírusy  sú  v  mäse,  ktoré  jeme;  bravčové,  hydinové,  hovädzie...  všetky  
tieto  druhy  mäsa  nesú  zlé  bunky,  o  ktorých  nevieme.  Aby  ste  sa  vyhli  infekciám,  snažte  sa  nie

Zlé  bunky  spôsobujeme  my;  transformujú  sa  z  pozitívnych  na  negatívne  hlavne  z  dvoch  dôvodov:  
PRVOU  príčinou  sú,  ako  som  vám  už  povedal,  nervy,  stres  a  negatívne  

emócie.

jesť  mäso.

2  -  Negatívne  myslenie.  Keď  je  človek  nervózny,  smutný  alebo  má  nejaké  silné  negatívne  emócie,  
ovplyvňuje  to  jeho  krvný  obeh.  To,  čo  jeme  a  čo  si  myslíme,  môže  spôsobiť  obštrukciu  v  malých  žilách,  
čo  neumožňuje  cirkuláciu  krvi.  Krv  sa  v  tomto  bode  hromadí  a  o  niekoľko  dní,  mesiacov  alebo  rokov  
neskôr  sa  vytvorí  hrudka,  ktorá  sa  kúsok  po  kúsku  transformuje  z  pozitívnej  bunky  na  negatívnu,  
degenerujúc  na  rakovinu  alebo  akýkoľvek  iný  typ  ochorenia.  Príčinou  toho  všetkého  sú  toxíny,  ktoré  
v  sebe  nesie  mäso,  ktoré  jeme,  a  negatívne  myslenie.  Ak  nie  je  zdravie,  nie  je  nič  a  aby  sme  mali  
dobré  zdravie,  musíme  sa  vzdať  pôžitku  z  jedenia  podľa  toho,  aký  druh  jedla.  Pokúste  sa  zo  svojho  
myslenia  vylúčiť  „zabiť,  zabiť  a  zabiť“.

Ahoj.  Dnes  budem  hovoriť  o  dobrých  a  zlých  bunkách,  ktoré  sú  našou  súčasťou.

Všetci  máme  v  tele  negatívne  bunky.  Časť  z  vás  sú  negatívne  bunky.  Závisí  to  od  množstva  týchto  
negatívnych  buniek,  ktoré  máme  v  tele.  Ak  je  ho  veľa,  môže  sa  to  prejaviť  na  vašom  zdraví.

Všetky  bunky  premýšľali.  Každá  dobrá  alebo  zlá  bunka  chce  žiť.  Akákoľvek  rakovinová  bunka  alebo  
akákoľvek  iná  choroba,  produkujeme  ju  zlými  myšlienkami  alebo  tým,  čo  jeme,  toto  je  výsledok.  Aby  
sme  bojovali  so  zlými  bunkami,  ktoré  má  naše  telo,  všetko,  čo  musíme  urobiť,  je:
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Iné  riešenie  neexistuje.

Zabi,  je  jedno  koho;  na  vlastné  dieťa,  na  potrat,  na  zvieratá...  na  tie,  ktoré  sa  nevedia  brániť,  vytvára  
to  negatívnu  energiu  vo  vedomí  a  to  ovplyvňuje  zdravie.  Každého,  kto  podporuje  alebo  uvažuje  o  
zabíjaní,  zabíjaní  a  zabíjaní,  si  skôr  či  neskôr  vyberie  svoju  daň  svedomie,  potrestá  ich,  potrestá  sám  
seba.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Dobre  si  zapamätajte:  ak  chcete  dobré  zdravie,  dlhý  život  a  dobrú  budúcnosť,  nezabíjajte  bunky,  ani  
zvieratá,  ani  žiadnu  živú  bytosť,  ani  nič,  čo  sa  hýbe.  Žiť  a  nechať  žiť.

Druhou  príčinou  je  jedlo,  ktoré  jeme.  Ak  jeme  akýkoľvek  druh  živočíšneho  mäsa,  môže  to  mať  vplyv  
na  naše  zdravie,  preto  sa  mu  pre  svoje  zdravie  snažte  vyhýbať.  Ak  nie  je  zdravie,  nie  je  nič.

Zabíjanie  produkuje  násilie,  takže  ak  chcete  vyliečiť  akýkoľvek  typ  rakoviny,  musíte  mať  pozitívne  
myslenie  a  s  týmto  pozitívnym  myslením  vykonávať  činy,  ktoré  pomáhajú  ľuďom,  a  tak  mať  pozitívnu  
energiu.  Nestačí  mať  pozitívne  myšlienky,  musíte  konať,  musíte  túto  myšlienku  uskutočniť  tým,  že  
budete  pomáhať  ľuďom  akýmkoľvek  spôsobom,  peniazmi,  činmi,  slovami...  tak  získate  pozitívnu  
energiu  a  zmeníte  rakovinové  bunky  na  pozitívne  bunky,  pretože  lekár  vám  môže  pomôcť  len  trochu.

Ak  chcete  mať  zdravie,  dlhý  život  a  šťastnú  rodinu,  musíte  pre  seba  niečo  urobiť.  Ak  chcete  mať  
pozitívne  myslenie,  snažte  sa  pomáhať  druhým  slovami,  činmi,  peniazmi...  tak  získate  pozitívnu  
energiu  na  boj  s  negatívnymi  bunkami.  Nemyslite  na  zabíjanie  pozitívnych  buniek,  skúste  ich  zmeniť  
z  negatívnych  na  pozitívne,  pretože  predtým  to  boli  aj  pozitívne  bunky.  S  pozitívnym  myslením  
môžete  zmeniť  negatívne  bunky  na  pozitívne.

Dobre  si  zapamätajte;  všetko  má  svoje  následky.  Ak  chcete  dobre  žiť,  musíte  urobiť  niečo  pre  seba,  
pomáhať  druhým.

Lekári  vám  môžu  pomôcť  v  boji  proti  chorobám,  ako  je  rakovina,  o  30  %,  zvyšných  70  %  závisí  od  vás.  
Lekári  môžu  odstrániť  iba  časť  rakoviny,  ale  rakovina  je  stále  vo  vašom  tele.  Nedokážu  odstrániť  
všetku  rakovinu.  Ľudské  bytosti  myslia  len  na  zabíjanie,  všetky  činy,  to,  čo  robíme,  čo  si  myslíme,  
musí  byť  vždy  pozitívne.
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DOBRÉ  MYŠLIENKY

36.-  POZITÍVNE  MYSLENIE

Ďalším  z  našich  problémov  je,  že  myslíme  na  veľa  fantázií.  Každú  sekundu  prejde  našim  mozgom  12  
000  000  myšlienok.

Všetko,  čo  robíme  zle  v  myšlienkach  a  skutkoch  zo  sebectva  alebo  akejkoľvek  inej  výhovorky,  všetko  
zlé,  čo  robíme  druhým,  nakoniec  draho  zaplatíme,  tak  či  onak  za  to  platíme.  Trestáme  sami  seba.  
Preto  si  nemyslite,  že  sa  nič  nestane,  ak  nás  nikto  nevidí  robiť  zlý  čin,  mýlite  sa,  ak  vás  niekto  videl  
alebo  nevidel,  to  je  niečo  iné,  dôležité  je,  čo  sme  urobili,  či  nás  vidí,  resp.  nie  niekto,  ktorý  sa  zapíše  
do  nášho  vedomia.  Preto,  ak  človek  robí  dobré  skutky  pre  druhých,  má  dobrú  budúcnosť,  pretože  vás  
všetci  podporujú,  pretože  vás  všetci  milujú,  pretože  vám  všetci  pomáhajú.  Ak  sa  pokúsite  využiť  ľudí,  
čokoľvek,  každý  deň  vám  bude  stáť  v  ceste  viac  nepriateľov.  Ak  chcete  mať  dobrú  budúcnosť,  musíte  
mať  dobré  myšlienky.  Pozitívne  myslenie  vám  môže  priniesť  aj  dobré  zdravie,  dobrú  budúcnosť  a  dlhý  
život.

Predtým,  než  čokoľvek  urobíme,  premýšľame,  ak  vyriešime  to,  čo  si  myslíme,  neurobíme  nič.  Ak  máme  
zlé  myšlienky,  môžeme  ich  napraviť  a  potom  nemôžeme  konať.  Ak  je  myšlienka  nesprávna,  zo  
sebectva,  pomsty  alebo  čohokoľvek  iného,  táto  myšlienka  sa  môže  zmeniť  na  zlé  činy.  Preto  jediná  
vec,  ktorú  môžeme  urobiť,  aby  sme  zabránili  všetkým  druhom  zla,  je  napraviť  túto  zlú  myšlienku.

Naopak,  s  negatívnym  myslením  si  všimnete,  že  postupne  zostávate  na  tomto  svete  sami.  Preto  
musíte  pochopiť,  že  toto  všetko  musíte  uviesť  do  praxe.  Dôležité  je,  ako  som  povedal,  robiť  pre  
druhých.  Jediná  vec,  ako  dosiahnuť  dobrú  budúcnosť,  je  robiť  pre  ostatných.  To  je  pozitívne  myslenie.  
Ďakujem.

Najprv  musíte  vedieť,  že  každá  negatívna  myšlienka,  ktorá  prejde  mozgom,  produkuje  200  Hz,  to  
spôsobuje  stres,  nervy,  nízke  napätie  a  má  všetky  druhy  zdravotných  problémov.

Každá  dobrá  alebo  zlá  myšlienka  je  zaregistrovaná  v  našom  vedomí.  Ak  zle  myslíme  a  zle  konáme,  
všetko  sa  zaregistruje  a  my  sa  trestáme  a  znervózňujeme.

Keď  máte  dobré  myšlienky,  produkujete  viac  ako  1000  Hz.  To  môže  zlepšiť  vaše  zdravie,  sebaúctu,  
dobrú  budúcnosť,  byť  veselí  a  šťastní.

Je  veľa  ľudí,  ktorí  hovoria:  "Boží  trest."  Boh  netrestá,  my  sami  sa  trestáme.  Každý  zlý  čin  je  taký,  ktorý  
prospieva  len  nám  a  nie  iným.  Dobrý  čin  je  taký,  ktorý  prospieva  iným  a  nie  nám  samým.  Tieto  činy  sa  
považujú  za  dobré.

Všetko  závisí  od  myslenia.
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Musíte  si  vybrať.  Ak  chcete  žiť  negatívne,  viete,  kam  pôjdete:  do  pekla.  Ak  nechceš  ísť  do  pekla,  mysli  
pozitívne  a  pôjdeš  do  neba.  Sú  ľudia,  ktorí  hovoria,  že  neveria  v  posmrtný  život,  dobre.  Ak  tomu  
neveríte,  myslite  aspoň  pozitívne,  aby  ste  v  tomto  živote  dobre  žili  a  všetky  vaše  priania  sa  splnia.

Ak  nie  teraz  o  pár  rokov,  skôr  či  neskôr  doplatíte  na  negatívne  myšlienky.  Preto  ak  chcete  mať  v  
živote  všetko  dobré,  musíte  mať  pozitívne  myšlienky,  myslieť  na  druhých,  aby  ste  mali  všetko  dobré.  
Ak  nenávidíte  všetkých,  ostatní  vás  nenávidia  späť.  Je  to  ako  zrkadlo,  ak  sa  našpúlite  do  zrkadla,  
zrkadlo  bude  našpúliť  aj  vás.  Nikdy  nečakajte,  že  ak  sa  pred  zrkadlom  našpúlite,  zrkadlo  sa  na  vás  
usmeje.  nemožné.  Preto  musíme  mať  najprv  dobré  myšlienky  voči  druhým.  Nečakajte,  že  sa  na  vás  
iní  usmejú  ako  prví,  najprv  musíme  siahnuť.  Ak  to  dokážete  pochopiť,  garantujem  vám,  že  budete  
mať  fantastický  život  s  dobrým  zdravím  a  množstvom  priateľov.  Všetko  závisí  od  nás.

To  je  najdôležitejšie.

Buddha  povedal:  „Všetko  sa  dá  zmeniť  myšlienkou,  ak  myslíme  negatívne,  celé  prostredie,  ktoré  nás  
obklopuje,  prítomnosť  a  budúcnosť,  sa  zmení  na  negatívne.  Ak  máte  pozitívne  myslenie,  prítomnosť  
a  budúcnosť  budú  pozitívne.  Naše  túžby  sa  splnia."

Ak  chcete  mať  budúcnosť  a  dobre  žiť,  musíte  mať  vždy  dobré  myšlienky.  Voči  nám  a  voči  ostatným...  
pretože  sme  jedno.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Nemyslite  si,  že  preto,  že  vám  niekto  ublížil,  musíte  to  zlo  vrátiť  na  pomstu.  Jediný,  kto  za  to  zaplatí,  
ste  vy.  So  svojím  zdravím,  zlou  budúcnosťou  a  zlými  vzťahmi.

Nikto  nemyslí  na  svoje  zlo,  všetci  myslíme  na  svoje  dobro  a  keďže  sme  všetci  jedno,  je  všetko  v  
poriadku.  Ak  dokážete  takto  myslieť,  budete  mať  dobrú  budúcnosť,  dobrú  rodinu,  dobrých  priateľov...  
zo  všetkého.  Ak  myslíte  na  druhých,  každý  bude  chcieť  byť  s  vami,  pretože  ste  najlepší.

Život  je  krátky,  takže  ak  chcete  žiť  dobre,  dostať  sa  do  posmrtného  života  a  byť  veľkým  anjelom,  ako  
Budha  alebo  Ježiš  Kristus,  myslite  pozitívne.  Budete  veľkým  pozitívom.  Ak  budete  žiť  pozitívne,  keď  
zomriete,  budete  tiež  žiť  pozitívne.

Ak  je  myšlienka  správna,  nikdy  neurobíte  chyby.  Ak  je  myšlienka  negatívna,  vždy  sa  budete  mýliť  a  
všetko,  čo  urobíte,  bude  nesprávne.  Telo  za  vaše  zlé  myšlienky  draho  zaplatí,  vlastným  zdravím.
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37.-  ŽELANIE.

Ak  chcete  byť  slobodní,  musíte  opustiť  všetky  túžby.  Všetky  priania  tohto  sveta  sú  na  pár  rokov.  Ak  
dokážete  opustiť  túžby  tohto  sveta  tak  ako  Ježiš  Kristus,  stanete  sa  bohom.  Buddha  zanechal  všetky  
túžby  ako  človek,  všetko  svoje  bohatstvo,  všetku  svoju  moc.  Ak  sa  vzdáte  túžob  svojho  tela  a  krvi,  tohto  
sveta,  potom  môžeme  byť  ako  Ježiš  Kristus,  môžeme  byť  ako  Budha;  úplne  slobodná  duša.

Budhove  písma  hovoria,  že  za  týmto  svetom  je  raj.  Život,  nie  je  to  ako  u  nás,  že  máme  všetky  druhy  
prírodných  katastrof,  znečistenie,  infekcie,  choroby,  negatívnych  ľudí...  na  tomto  svete  je  veľa  zla  a  veľmi  
málo  dobra.

Ak  chcete  pre  seba  lepšiu  budúcnosť,  musíte  si  prestať  priať  veci  tohto  sveta  a  snažiť  sa  urobiť  pre  
druhých  všetko,  čo  je  vo  vašich  silách.  Už  vás  táto  krajina  s  týmto  negatívnym  spôsobom  života  nezaujíma,  
preto  to  musíte  urobiť  pre  iných.  Preto,  ak  sme  skutočne  sebeckí,  konajme  ako  Ježiš  Kristus  alebo  Budha,  
zasväťme  svoj  život  iným  a  nie  sebe.  Musíte  však  pochopiť,  že  všetko,  čo  vidíte  a  čoho  sa  dotknete,  je  
čistá  fantázia.

Obloha,  v  posmrtnom  živote  má  obloha  28  poschodí.  Táto  krajina  je  ako  nížina,  nad  ňou  je  28  úrovní  
kategórií.  Každá  planéta  v  inej  slnečnej  sústave  nad  našou  má  predpokladanú  dĺžku  života  1  000  až  1  000  
000  rokov.  V  týchto  solárnych  systémoch  nie  je  toľko  problémov  žiť,  jesť,  pracovať...  Fungujú  inak.  Každý  
človek  alebo  živá  bytosť  môže  žiť  minimálne  1000  rokov.  Po  týchto  28  úrovniach  sa  dostanete  do  kategórie  
Budhu  alebo  Ježiša  Krista.  Aby  ste  sa  dostali  do  posmrtného  života,  musíte  prestať  túžiť  po  všetkom,  čo  
vidíte  a  čoho  sa  dotknete.  Ak  sa  ti  páči  čokoľvek  na  tomto  svete,  pripútaš  sa  k  tejto  túžbe  a  nemôžeš  ísť  
nikam  inam,  pretože  tu  tak  veľmi  miluješ,  vráť  sa  sem.

To,  čo  teraz  žijeme,  je  ako  sen.  Dobré  sny,  zlé  sny  závisia  od  nás,  od  každého  jedného.  Ak  je  to  zlý  sen,  je  
to  ako  negatívny,  strašidelný  film  a  keď  film  skončí,  ste  späť  sami  sebou.  To,  čo  ste  videli,  nie  je  skutočné.  
Náš  život  je  ako  film,  keď  si  pustíte  film,  všetky  obrázky  sa  objavia  na  obrazovke.  Naša  duša  je  ako  plátno,  
keď  film  skončí,  čo  zostane  na  plátne?  nič,  nula.  Obraz  nezostane  na  obrazovke.  Potom  sa  začne  ďalší  
film,  ďalší  nový  príbeh,  takto  znova  a  znova,  miliónkrát,  je  to  ako  pohyb  v  kruhu  a  my  sa  nemôžeme  
dostať  von,  pretože  nerozumieme.  Nemôže  to  tak  byť,  všetky  životy  trpia  pre  nič  za  nič.  Už  som  pochopil,  
preto  ti  radím,  aby  si  otvoril  oči  svojej  duše  a  videl,  že  všetko,  čo  vidíme  a  čoho  sa  dotýkame,  je  čistá  
fantázia.  Je  to  pre  váš  vlastný  prospech,  takže  môžete  byť  slobodnou  dušou.  Akonáhle  je  duša  oslobodená,  
„pán  smrti“  s  vami  nemôže  nič  urobiť.  Ak  si  neprestanete  priať,  nie  je  pre  nás  nič  dobré;  Narodíme  sa,  
máme  choroby,  zlý  život,  umierame...  všetko  závisí  od  iných.  Preto  ti  ukazujem  cestu,  skús  sa  učiť,  toto  ja  
z  mäsa  a  kostí  nechaj  na  konci  a  na  konci
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Preto  vám  radím,  aby  ste  otvorili  oči,  všetko,  čo  vidíte  na  obrazovke,  nie  je  skutočné,  je  to  obraz,  ktorý  obrazovka  
premieta.  Neexistuje  nič  skutočné.
Nasleduj  moju  radu  a  pozeraj  sa  očami  duše  a  budeš  sa  môcť  oslobodiť  z  tohto  sveta  a  slobodne  cestovať  cez  nekonečno,  
už  sa  nenarodíš  ani  nezomrieš,  pretože  duša  nikdy  nezomrie.  Duša  vstupuje  do  tela  a  používa  ho  na  učenie  sa  a  na  
konanie  dobra.  Ale  väčšina  ľudí  to  robí  len  pre  seba  bez  toho,  aby  mysleli  na  druhých,  no  je  to  zlé.  Pretože  keď  zomrieš,  
Boh  sa  ťa  opýta:  čo  si  urobil  počas  svojho  pobytu  na  zemi?  Budete  môcť  odpovedať  len:  Urobil  som  to  len  pre  mňa,  pre  
mňa  a  pre  mňa.  To  robí  väčšina.  Ak  máte  radi  Ježiša  Krista  alebo  Budhu,  ktorý  zasvätil  svoj  život  iným,  potom  sa  dostanete  
z  kruhu  zrodenia  a  smrti.

Negatívne  myslenie  smeruje  na  územie  pekla.  Peklo  víta  ľudí  s  negatívnym  myslením,  sebcov,  ktorí  robia  len  pre  seba  
bez  toho,  aby  mysleli  na  druhých.  Ak  sa  chcete  oslobodiť,  choďte  do  raja  naozaj,  stačí  mať  pozitívne  myslenie,  plné  
láskavosti  k  druhým.  Pretože  ostatní  a  my  sme  jedno.  Dám  vám  príklad:  sme  ako  bunka  v  tele  a  toto  telo  má  milióny  
buniek.  Sme  jednou  bunkou  z  tých  miliónov  buniek,  ktoré  tvoria  toto  telo.  Sme  kvapky  vesmíru.  Sme  jeden,  nie  sme  
dvaja.  My  s  vesmírom  sme  jedno.  My  s  ostatnými  sme  jedno.  My  so  všetkými  živými  bytosťami  tvoríme  jedno.  My  a  
príroda  sme  jedno,  nie  dve.  Ak  ste  schopní  pochopiť  toto,  že  všetci  sme  jedno,  môžete  to  urobiť  pre  druhých  celým  svojím  
srdcom,  pretože  ostatní  a

Ak  chcete  byť  slobodní  a  prestať  trpieť,  jediný  spôsob  je  pochopiť,  že  to,  čo  vidíme,  je  čistá  fantázia.  Nerobte  už  žiadne  
chyby.  Odteraz  rob  pre  ja  duše  svojho  svedomia  a  budeš  slobodný  na  nekonečnú  dobu.  Raj  je  zázrak;  všetko,  čo  si  myslíte  
v  sekunde  sa  stane  skutočnosťou.  Ak  chcete  obrovský  dom,  zrazu  sa  objaví  obrovský  dom  ako  vo  vašich  snoch.  Ak  chcete  
dom  pokrytý  drahými  kameňmi,  diamantmi...  všetko,  po  čom  túžite,  sa  splní.  Logicky  s  pozitívnym  myslením,  pretože  
tam  žiadne  negatívne  myslenie  neexistuje.  Každý,  kto  dosiahne  túto  úroveň,  má  pozitívne  myslenie.  Je  to  spoločné  pre  
všetkých.

Toto  telo  vydrží  niekoľko  rokov  a  zmení  sa  na  červy.  Všetci  sa  menia  na  červíkov,  nezáleží  na  tom,  či  si  pekný,  bohatý,  
mocný,  milionár,  žobrák  alebo  chudobný,  nezáleží  na  tom,  kedy  príde  čas  „pán  smrti“  a  všetko,  čo  máš,  je  preč,  všetko,  
čo  láska  je  preč,  skončila,  vaše  deti,  vaša  žena,  vaša  rodina,  vaše  bohatstvo...  Je  po  všetkom.  A  začínate  od  0.  Ak  jedného  
dňa,  ako  vám  radím,  môžete  opustiť  toto  fantazijné  ja,  budete  skutočne  slobodní,  budete  môcť  cestovať  do  vesmíru,  
narodiť  sa  na  akejkoľvek  planéte,  znovu  sa  narodiť  na  tejto  zemi  žiť  pár  rokov....  a  opustíš  kruh  narodenia  –  smrti.  Či  už  
umierate  radi  alebo  sa  vám  to  nepáči,  príde  čas,  keď  vás  „pán  smrti  príde  hľadať“.  Berie  vás  silou  alebo  vôľou  (málokto  
chce  zomrieť  z  vlastnej  vôle)

sme  jeden.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.
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38.-  AKO  SA  STAŤ  NESMRTEĽNÝM

Ahoj.  Ďakujem,  že  ste  ma  vypočuli,  ďakujem..  Ako  sa  stať  nesmrteľným.  Je  to  najdôležitejšie.  Boh  
hovorí,  že  existuje  viac  ako  84  000  rôznych  ciest  alebo  spôsobov,  ako  sa  stať  nesmrteľným.  Prvým  a  
najjednoduchším  je  recitovanie  mantry:  to  znamená  opakovanie  mena  Boha.

Pre  katolíkov  opakujte  meno  Ježiš  Kristus,  Otče  náš  alebo  Mária  sústredene  24  hodín  denne.  Len  si  
pomyslite  na  meno  Boha,  ktorého  máme  radi,  a  keď  príde  čas  vašej  smrti,  Boh  vás  príde  hľadať.  Toto  
je  najjednoduchší  spôsob,  najmä  pre  starších  ľudí,  ktorí  sú  v  rezidencii  alebo  doma  a  nič  nerobia.  Je  
to  najpriamejší  a  najjednoduchší  spôsob,  ako  sa  stať  nesmrteľným.  Ak  sa  chceš  stať  nesmrteľným,  
mysli  len  na  Božie  meno  a  nemysli  na  nič  iné.

Rovnako  ako  my,  keď  sa  presúvame  z  jedného  miesta  na  druhé,  musíme  všetko  zahodiť,  aby  sme  
mohli  ísť.  Nemôžeme  nechať  kúsok  tela  na  jednom  mieste  a  druhý  kúsok  tela  na  inom  mieste.  Ak  
idete  z  jedného  miesta  na  druhé,  musíte  si  so  sebou  vziať  celé  telo.  Znamená  to,  že  keď  chcete  byť  
nesmrteľní  a  ísť  na  iné  územie,  musíte  opustiť  chuť  na  túto  zem,  rovnako  ako  keď  cestujeme.  Keď  
cestujeme,  opúšťame  celú  našu  rodinu  a  ideme  na  iné  miesto.  Preto,  aby  sme  sa  stali  nesmrteľnými,  
je  dôležité  prestať  túžiť  po  veciach  tohto  sveta;  čo  vidíme,  dotýkame  sa,  čo  cítime  a  čo  všetko  vidíš  a  
nevidíš.  Všetko  treba  nechať,  aby  ste  mohli  ísť  niekam  inam.

V  budhizme  sa  recituje  „namo  Amituofo“.  Táto  mantra  recituje  meno  Budhu.  V  moslimskom  
náboženstve  recitujte  v  Alahovi.V  tomto  prípade,  keď  zomriete,  Alah  vás  príde  hľadať.  To  všetko  je  v  
rámci  84  000  spôsobov,  ako  sa  stať  nesmrteľným.  Ale  nemá  zmysel  len  opakovať  Božie  meno.  To  nie  
je  dosť.  Najdôležitejšie  je  pri  recitovaní  myslieť  a  cítiť  srdcom.  Recitovať  Božie  meno  a  myslieť  na  
niečo  iné  bez  sústredenia  je  zbytočné.  Recitovať  treba  srdcom.  Aj  keď  budete  kričať  Božie  meno,  až  
budete  chrapľaví,  ak  to  neurobíte  srdcom,  ani  to  nebude  fungovať.  Jediná  vec,  ktorá  je  užitočná,  je  
recitovať  a  premýšľať  o  mene  akéhokoľvek  Boha,  toho,  koho  máte  radi,  celým  svojím  srdcom  a  
zabudnúť  na  všetky  ľudské  túžby.  To  znamená,  prestaňte  túžiť  a  milovať  veci  a  ľudí  tohto  sveta,  Boha,  
všetko,  čo  je  vidieť,  čo  nie  je  vidieť,  čo  cítite.  Všetko  musíte  opustiť  celým  svojím  srdcom,  ale  bez  toho,  
aby  ste  sa  prinútili  to  opustiť.  Ak  budete  nútiť,  nikam  nejdete.

Keď  sa  jedného  dňa  stanete  nesmrteľným,  môžete  sa  narodiť  v  akejkoľvek  slnečnej  sústave  a  môžete  
sa  vrátiť  k  svojmu  pôvodu.  Nie  ako  teraz,  keď  sme  uviazli  tu  na  tomto  svete.  Znovu  a  znovu,  1  milión,  
2  milióny,  100  miliónov  rokov  a  my  tu  stále  trčíme  a  nie  sme  schopní  sa  dostať  von.  Vesmír  je  
nekonečný.  Táto  Zem  je  v  jednej  slnečnej  sústave  z  miliónov  slnečných  sústav.  Podľa  Budhu  má  
vesmír  nekonečno  slnečných  sústav.  My,  ak  chceme  byť  slobodní,  nesmrteľní,  musíme  si  len  prestať  
priať.  Najprv  musíte  opustiť  toto  JA  tohto  tela,  to,  ktoré  identifikujeme  s  menom.  Toto  som  ja  na  pár  
rokov.  Niektorí  sa  narodia  a  o  niekoľko  dní  zomrú.  Niektorí  zomierajú  mladí,  iní  starí...  v  akejkoľvek
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Toto  ja  nie  som  ja,  ako  som  vám  už  mnohokrát  povedal.  Toto  ja  je  to,  čo  v  tejto  chvíli  máme,  
používame  to.  Toto  telo  sa  hýbe,  hovorí,  dýcha,  pretože  má  vo  vnútri  dušu.  Je  ako  lampa.  Ak  lampa  
nemá  prúd,  nerozsvieti  sa.  Je  to  mŕtva  lampa.

Premýšľajte,  čo  je  pre  vás  najlepšie.

Toto  telo  je  ako  lampa  a  duša  ako  prúd.  Toto  musíte  pochopiť.  Nemôžete  byť  sklamaní  z  vecí  tohto  
života,  v  ktorom  sme  žili  niekoľko  rokov.  V  tomto  živote  sa  stáva  viac  zlých  vecí  ako  dobrých.  Vieme,  
že  to  nie  je  raj.  Sme  ako  žaba,  ktorá  je  na  dne  studne.  Vidíme  len  oblohu,  ktorú  nám  studňa  umožňuje  
vidieť,  nie  sme  schopní  vidieť  ďalej,  ani  cestovať  medzi  vesmírmi.  Musíme  sa  pokúsiť  dostať  zo  studne.  
Budeme  slobodní  ako  bohovia.  Vo  vesmíre  je  veľa  slobodných  bohov  a  my  nie  sme  slobodní,  pretože  
sme  nepochopili.  Dobre  si  zapamätaj.  Je  oveľa  viac  slobodných  bohov  ako  bohov,  ktorí  nie  sú  slobodní  
ako  my.  V  tomto  vesmíre,  na  nekonečnom  území,  kde  slobodní  bohovia  chcú,  aby  sme  všetci  pochopili  
tému,  o  ktorej  teraz  hovorím,  chcú,  aby  sme  si  uvedomili,  aby  sme  sa  stali  slobodnými.  Priateľ  môj,  
je  tu  málo  ľudí,  ktorí  by  ti  poradili  tak,  ako  teraz  ja.  Každý,  kto  vám  radí  ísť  akoukoľvek  cestou,  ak  sa  
nemôžete  oslobodiť,  je  neplatný.  Je  veľa  ľudí,  ktorí  hovoria  o  mnohých  veciach,  ale  nikam  nevedú.  
Aby  ste  sa  odtiaľto  dostali,  musíte  toto  ja  opustiť.  Ja  neexistujem,  ten,  kto  tu  dnes  hovorí,  o  pár  rokov  
zomrie  a  vy  zomriete  tiež  a  všetci

Akonáhle  budete  slobodní,  budete  môcť  cestovať  do  všetkých  solárnych  systémov.

moment,  kedy  môžeme  zomrieť  Nie  je  tu  nikto,  kto  by  nám  oznámil  našu  smrť,  neexistuje  žiadne  
predchádzajúce  oznámenie.  Vždy  je  to  prekvapenie.  Preto  nevieme,  kedy  zomrieme.  Nemyslite  si,  že  
keď  ste  mladí,  nemôžete  zomrieť  a  že  vám  zostáva  veľa  rokov,  aby  ste  boli  starí.  Nikto  nevie.

Môžete  sa  narodiť  v  akejkoľvek  slnečnej  sústave.  Naša  slnečná  sústava  je  najhoršia  zo  všetkých  
solárnych  sústav.  Ten  s  najnižšou  úrovňou.  V  našej  slnečnej  sústave  sa  môžeme  dožiť  maximálne  100  
rokov  (niektorí  o  niečo  dlhšie).  V  slnečnej  sústave,  ktorá  je  najbližšie  k  našej,  trvá  život  najmenej  1000  
rokov.  Existujú  systémy  1  000  000  rokov  alebo  5  000  000  miliónov  rokov.  Život  vo  všetkých  týchto  
solárnych  sústavách  je  rovnaký,  keď  jedného  dňa  zomriete,  všetko  sa  skončí.

Na  cintoríne  je  veľa  mladých  ľudí,  nie  všetci  sú  starí.  Myslite  múdro.  Využite  tých  pár  rokov,  čo  tu  
žijeme,  aby  ste  sa  naučili  byť  slobodní,  nesmrteľní.  Ako  Boh,  Ježiš  Kristus,  Mária,  Budha,  Alah...

Jediná  vec,  ktorú  môžeme  urobiť,  je  prestať  túžiť  po  tomto  ja  tohto  tela.

Všetci  sa  musíme  od  nich  učiť,  aby  sme  sa  stali  nesmrteľnými.  Je  ľahké  stať  sa  nesmrteľným.  Za  1  
sekundu  môžeš  byť,  ak  prestaneš  túžiť  po  veciach  tohto  sveta,  takže  môžeš  byť  nesmrteľný.  Ak  človek  
premýšľa  a  recituje  mantru  3  roky  alebo  dokonca  1  sekundu,  môže  sa  stať  slobodným,  bohom,  
nesmrteľným.  Nie  je  to  fantázia.  Vo  svojom  pôvode  sme  všetci  bohmi.  Sme  tu,  pretože  sme  boli  
zmätení,  sme  veľmi  zmätení.  Myslíme  si,  že  toto  ja  je  nesmrteľné  a  v  skutočnosti  to  telo  o  chvíľu  
zomrie,  zhnije  a  je  po  všetkom.  Nezáleží  na  tom,  čo  všetko  sme  v  tomto  živote  dosiahli;  bohatstvo,  
moc,  láska,  za  1  sekundu  sa  minieš  z  ničoho,  je  =  0.  Preto  toto  nie  som  to  pravé  ja.  Teraz  vám  hovorím:  
využite  výhody  tohto  tela.  Duša  je  v  tomto  tele,  kým  je  nažive.  Okrem  toho  v  duchovnom  svete  je  
všetko  oveľa  komplikovanejšie  a  hroznejšie  ako  na  zemi.  Snažte  sa  nedostať  do  toho  negatívneho  
duchovného  sveta.  Démoni  nie  sú  ako  tu.  Môžete  stráviť  1  deň  ako  milión  rokov  utrpením,  je  to  také  
bolestivé!  Radím  ti  nechať  túžbu  a  chuť  na  toto  JA  prirodzene,  nie  sa  vnucovať.  Musíte  si  prestať  priať  
prirodzene,  zo  srdca.
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Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Chcem,  aby  si  ma  počúval,  prosím.  Možnosť  dostať  sa  odtiaľto  závisí  len  od  vás.  Nezávisí  od  žiadneho  
učiteľa,  ani  od  nikoho.  Pre  žiadneho  učiteľa  sa  netreba  blázniť.  Jediný,  kto  ťa  môže  zachrániť,  si  ty  sám.  
Nikto  okrem  vás.  Nikto  ti  nemôže  pomôcť  byť  nesmrteľným,  nikto  sa  nemôže  postaviť  na  tvoje  miesto,  
všetko  závisí  od  teba.

Dobre  si  zapamätaj.

zomrieme  a  ľudia  sa  znova  narodia.  Ja,  ktoré  sa  rodí,  nie  je  pravé  ja.  Nemôžete  mať  ani  myslieť  na  toto  
ja,  ani  vidieť  seba  ostatných.  Pretože  ak  som  ja  a  je  tu  iný,  rozlišujete  medzi  vami  a  tým  druhým.  Aby  ste  
sa  stali  nesmrteľnými,  musíte  najprv  opustiť  negatívne  ja,  sebecké  ja,  a  stať  sa  ja,  ktoré  slúži  všetkým  a  
nerobí  rozdiely  medzi  ľuďmi.  Pretože  všetci  sme  jedno,  vrátane  zvierat  a  všetkého  živého.  Ak  toto  
dokážete  pochopiť,  čo  vám  hovorím,  môžete  sa  oslobodiť,  môžete  to  ja  zahodiť.  Toto  ja  je  fantázia.  O  
niekoľko  rokov  zomiera,  preto  využíva  svoje  telesné  ja,  aby  sa  stal  navždy  nesmrteľným.  Duša  nikdy  
nezomrie.  Veriť  alebo  neveriť  v  dušu.  Duša  je  v  tele  a  naše  telo  sa  hýbe,  pretože  má  vo  vnútri  dušu.

Ste  jediný,  kto  to  môže  urobiť  za  vás,  nikto  vám  nemôže  pomôcť.

SPÄŤ  INDEX

Machine Translated by Google



39.-TEST

SZO

Veľa  ľudí,  ktorých  bolí,  nemôžu  spať,  sú  nervózni...

Peklo  neexistuje.  Existuje,  pretože  si  vytvárame  vlastné  peklo,  trestáme  sa.  My  sami  ukladáme  druh  
trestu  a  trestáme  sa.  Boh  netrestá.  Dobre  si  zapamätaj.  Máme  „čiernu  skrinku“  ako  lietadlá  a  nikto,  
ani  bohovia,  nám  nemôže  vziať  vedomie,  kde  sú  zaznamenané  všetky  naše  činy.  Život  je  sen,  len  sen,  
ak  rozdrvíš  ľudí,  aby  si  zbohatol,  keď  zomrieš,  čo  sa  stane?  všetky  tie  peniaze,  tú  moc,

Keď  niekto  robí  zle,  vytvára  negatívnu  energiu.  Svedomie  vie,  že  urobilo  zle  a  to  spôsobuje  zlý  krvný  
obeh.  Keď  ubližujete  ľuďom,  ubližujete  sebe,  pretože  mozog,  z  ktorého  sa  informácie  posielajú  do  
zvyšku  organizmu,  sa  zablokuje  a  začne  mať  choroby,  nádory,  rakovinu,  krv  zle  cirkuluje...  Nemáme  
dokážeme  si  odpustiť,  aj  keď  nám  odpustí  naša  obeť.  Tu  je  problém:  uvedomenie  nič  nemení.  
Neodpustíte  si.  Platíte  zdravím,  smolou,  niekedy  vaše  negatívne  činy  zasiahnu  aj  vašu  rodinu,  vaše  
deti  začnú  choroby,  nehody,  biznis  sa  pokazí,  prídu  zdravotné  problémy...  všetko  je  zničené...  Pretože  
keď  robíme  zle,  generujeme  čierna,  negatívna  energia.  Táto  negatívna  energia  je  smolou  pre  
všetkých  okolo  vás.  Pretože  negatívne  priťahuje  negatívne.  Prichádza,  uisťujem  vás,  garantujem,  že  
nikto  neutečie.  Boh  to  hovorí.  Môžete  si  byť  istí,  že  nikto  nikdy  neunikne.  Ako  sa  veľmi  často  objavuje  
v  novinách,  polícia  chytí  banditov  alebo  obchodníkov  s  drogami...  keď  ich  polícia  chytí,  vyberie  im  
všetky  nahromadené  peniaze  a  bohatstvo  a  uväzní  ich.  Dostaňte  sa  do  konca,  nikto  sa  nedostane  k  
dobrému,  šéf  zomrie  dobre.  Ubližovanie  susedom,  priateľom,  ubližovanie  rodine,  spoločnosti,  štátu,  
celému  svetu...  všetko  má  svoje  následky,  všetko  sklo  na  zaplatenie.  Nemôžete  uštipnúť  iných.  Toto  
je  zákon  Vesmíru.

Nikto  nebude  výnimočný.  Každý  sa  bude  súdiť  a  sám  sa  potrestá.  Jedného  dňa  otázka:  Boh  ako  ty  
taký  štedrý,  taký  dobrý...  prečo  odsudzuješ  ľudí  do  pekla,  aby  trpeli?  Odpovedá:  Nie,  nie  som.  Takže...  
bolo?

Ahoj.  Trest.  Dôsledky.  využívať  druhých  alebo  ubližovať  iným,  aby  využili,  ponesú  následky.  Každý  čin  
má  následky.  Ľudia  hovoria:  ak  robíš  zlo,  Boh  ťa  potrestá.

Kto  uvrhol  toľko  ľudí  do  pekla  a  prečo. ?  Boh  hovorí:  on  sám  vstúpil  do  pekla.  Sám  si  za  svoje  zlé  
skutky  uložil  trest.  Sám  vytvára  peklo,  aby  zaplatil  za  svoje  zlé  skutky  vo  svojom  vnútri.

Ale  to  nie  je  úplne  presné.  Každý,  kto  štípe,  využíva,  využíva  ľudí,  ubližuje  ľuďom...  tieto  činy  registruje  
vo  svojom  svedomí.  Všetci  máme  v  sebe  vedomie,  podobné  čiernej  skrinke  v  lietadle.  Všetko  je  
zaznamenané  akýkoľvek  akt,  rozhovor.  Tomu  sa  hovorí  svedomie.  To,  čo  urobíte  zle,  dokážete  pred  
zrakmi  iných  skryť,  no  problém  je  v  tom,  že  vy  sami  si  neodpúšťate.
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Nikto  nemôže  skákať.  Ľudia  vás  potrestajú  a  dajú  do  väzenia  a  nielen  to,  keď  sa  dostanete  
z  väzenia,  keď  zomriete,  čaká  na  vás  vaše  vlastné  peklo.  Potom  sa  narodia  ako  zviera  a  raz  
v  pekle  sa  nebudete  môcť  dostať  von  najmenej  1000  rokov.  Nie  100,  1000.  moment  
sebectva,  ktorý  zaplatíš  tisícročím  v  pekle.  smútok.

Naše  telo  závisí  od  vzduchu.  Ak  ďalší  vzduch  nevstúpi,  je  po  všetkom.  Infarkt,  krv  netečie...  
a  je  to.  Zrazu,  v  okamihu,  bolo  po  všetkom.  ak  máš  šťastnú  rodinu,  veľa  bohatstva,  dobrý  
život...  ak  nepríde  ďalší  vzduch,  ostaň  tu.  nie  tu.  prichádza  po  smrti.  Po  smrti  sa  potrestáš,  
odsúdiš  sa  do  pekla.  Dobre  si  zapamätajte,  opakujem  to  niekoľkokrát,  Bohovia  a  Budha  
neklamú,  vždy  hovoria  pravdu.  Všetky  činy  majú  svoje  následky.  bolí,  musíš  činiť  pokánie  z  
celej  svojej  duše.  Potom  robte  dobro  a  pomôžte  ľuďom  vyrovnať  to.  Ak  len  prosíš  Boha  o  
odpustenie,  tak  to  nefunguje.  Jediné,  čo  môže  fungovať,  je  činiť  pokánie  a  už  nepáchať  tie  
isté  hriechy.

Myslite  na  to  skôr,  ako  spôsobíte  škodu,  nestojí  to  za  to.  Myslite  múdro.

Začnite  konať  dobro  tým,  že  budete  pomáhať  druhým.  Takže  toto  všetko  môžete  mať  
zdravie,  dlhý  život,  veľa  šťastia.  Niet  inej  cesty,  Boh  ti  nemôže  pomôcť,  jediné,  čo  ti  môže  
pomôcť,  si  ty  sám.  Nikto  iný  okrem  teba  neexistuje.  Pomôž  Bohu,  ak  zabíjaš  ľudí,  určite  ti  
Boh  nepomôže,  ak  budeš  zabíjať  ľudí.  to  urobiť.  Preto  si  pamätajte.

kde  tieto  vlastnosti?  Do  hrobu  si  to  nevezmeš.  Ani  králi,  ani  milionári,  ani  egyptskí  faraóni,  
nikto  neukladá  bohatstvo  do  hrobu.  tak  zabudni  na  vyuzivanie  ludi,  toto  vsetko  nikam  
nevedie.

Ježiš  zomiera  za  ľudí  a  my  naňho  stále  spomíname.  Ak  zabiješ  alebo  urobíš  zle,  nikto  si  to  
nebude  pamätať.  Ľudia  si  pripomínajú  Ježiša  Krista  alebo  Budhu,  pretože  svoj  život  zasvätili  
iným.  Preto  my  vždy

Každý  jeden  z  nás  je  zodpovedný  za  svoje  činy.

Keď  robíte  zle,  sami  si  skrátite  život.  Ovplyvňuje  vaše  zdravie,  máte  smolu.  Keď  príde  
staroba,  všetko  skončí  zle.  V  živote  som  videl  veľa  ľudí,  ktorí  platia  draho,  veľmi  draho.  Sú  
milionári,  ktorí  hryzú  ľudí,  podvádzajú  ľudí  a  vďaka  tomu  zarobili  veľa  peňazí.  O  5  rokov  
neskôr  kvôli  zlej  dohode  a  nezostane  mu  nič.  Tak  či  onak  sa  trestá,  v  noci  nemôže  spať,  čo  
ovplyvňuje  krvný  obeh.  Nikdy  nezabudnite:  ak  hovoria,  že  Boh  neexistuje,  je  to  rovnaké,  či  
existuje  alebo  nie,  nie  je  nič  vidieť.  Ty  sám  si  ten  boh,  ktorý  ťa  potrestá,  keď  urobíš  zle.  Boh  
netrestá.  Preto  nikto  neutečie.  Nemyslite  si,  že  „narobil  som  veľa  škody“  teraz  ste  v  poriadku,  
ale  čo  sa  stane  zajtra?  A  vaši  synovia?  a  tvoja  rodina?  všetko  ovplyvňuje  rodinu.  Nikdy  
nezabudnite,  nikto  neunikne,  dokonca  ani  bohovia,  celý  vesmír,  žiadna  živá  bytosť,  ktorá  
škodí,  bude  musieť  znášať  následky.  Negatívne  činy  vytvárajú  negatívnu  energiu  a  
garantujem,  že  keď  príde  čas,  zaplatíte  za  ne.

Pravda  zákona  bohov,  zákon  vesmíru.

Všetkých  vás  prosím:  keď  sa  narodíme,  nič  neprinesieme  a  keď  zomrieme,  tiež.  Jediné,  čo  
nosíme,  je  naše  svedomie.  Je  to  ako  nahrávanie  čiernej  skrinky  v  lietadle,  vedomie  
zaznamenáva  všetky  dobré  veci  a  všetko  zlé.  Všetko  je  zaregistrované  vo  vašom  vedomí.  
Nemôžeš  klamať  sám  seba,  veľmi  dobre  vieš,  čo  robíš.  Ak  si  nič  neberieme,  lebo  ubližujeme  
ľuďom,  lebo  využívame  iných.  Pretože?
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Prosím,  počúvajte  ma,  prosím,  snažte  sa  pomáhať  ľuďom,  prosím  vás.  Život  je  taký:  ak  chceš  všetko  
správne,  konaj  celým  svojím  srdcom.  príležitosť  robiť  dobro  pre  ľudí.  Toľko  je  osobný  záujem,  na  tom  
nezáleží.

Nič  neberieme,  nič  neberieme:  všetko  je  po  starom.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne

pamätáme  si  ich.  To  je  jediná  vec,  ktorá  stojí  za  to  na  tejto  ceste  na  zem.  Dobrý  sen  stojí  za  to  žiť  na  
tejto  zemi.  Prosím,  pomôžte  ľuďom,  aby  sa  tento  sen  stal  dobrým  snom.  budeme  z  toho  žiť  veľmi  
dobre,  v  nebi,  na  zemi  alebo  v  akomkoľvek  inom  kúte  vesmíru.  Je  to  veľmi  dôležité.  Prosím,  robte  
ľuďom  dobre,  nerobte  ľuďom  zle.
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40.-  VEGETARIÁNSKA  DIÉTA

Prvým  dôvodom  je,  že  sme  bylinožravé  zvieratá,  len  pri  pohľade  na  naše  zuby  môžete  vidieť,  že  máme  
rovnaký  typ  zubov,  ako  kone,  kravy,  majú  rovnaký  tvar  ako  zuby,  ktoré  máme  my,  preto  majú  črevá  ktoré  
sú  dvanásťkrát  väčšie  ako  dĺžka  nášho  tela.  Mäsožravé  zvieratá  ako  tigre  a  levy  majú  tesáky  a  ich  črevá  
sú  trikrát  dlhšie  ako  ich  telo.  Keď  zjedia  mäso,  veľmi  rýchlo  ho  vyprázdnia,  ale  keďže  naše  črevo  je  
dvanásťkrát  dlhšie  ako  naše  telo,  keď  jeme  mäso,  pred  evakuáciou  je  vnútri  prehnité.  Naše  telo  dostane  
časť  bielkovín,  kalórií  a  iných  častí  mäsa,  škodlivé  prvky.

Prečo  by  sme  mali  byť  vegetariánmi?

Prednedávnom  sme  mali  problémy  s  vtáčou  chrípkou  a  prasacou  chrípkou,  niektoré  zvieratá  mali  túto  
chorobu  a  my  sme  si  neuvedomili,  že  to,  čo  sme  ich  kedysi  zjedli,  nás  zvádza  a  nevieme,  ako  to  vyliečiť.  
Ak  nevieme,  ako  vyliečiť  rakovinu,  nieto  ešte  vyliečiť  zvieracie  vírusy,  ktoré  sú  silnejšie  ako  rakovina,  tak  
ako  to  môžeme  vyliečiť?  Keď  jete  mäso,  riskujete,  pretože  to  závisí  od  šťastia.  Ak  máte  šťastie,  môžete  
jesť  zdravé  mäso  bez  vírusov,  ale  ak  zjete  mäso  z  chorého  zvieraťa,  ako  je  kuracie,  bravčové,  hovädzie  
alebo  akékoľvek  zviera  nakazené  chorobou,  nikto  sa  to  nedozvie,  pretože  nikto  netestuje  každé  zviera,  je  
to  nemožné.

Predtým,  s  problémom  "šialenej  kravy",  aj  keď  bolo  mäso  uvarené,  vírus  nezomrel,  preto  zomrelo  veľa  
ľudí.  Nevieme,  aké  choroby  môže  mať  zviera.  Niektoré  opice  majú  AIDS  a  ja  som  nemal  žiaden  problém,  
ale  keď  ľudia  začali  jesť  mäso  z  opíc,  vírus  sa  prenáša  z  jedného  človeka  na  druhého  a  naše  telo  na  to  nie  
je  pripravené.  Naše  telo  prijíma  všetky  choroby  a  vírusy  od  zvierat.  Zvieratá  môžu  prenášať  mnoho  nám  
neznámych  vírusov.

Ak  chcete  žiť  šťastne  a  mať  dlhý  život,  musíte  prestať  jesť  mäso,  to  je  prvý  krok.  Po  druhé,  podľa  
budhistickej  teórie  sú  všetky  živé  veci  v  rovnakej  kategórii.  Sme  múdrejší  ako  ostatné  zvieratá,  ale  sme  
tiež  zvieratá,  nie  sme  Boh.  Ak  sme  Božími  deťmi,  Božími  deťmi  sú  aj  zvieratá,  ktoré  sú  inteligentnejšie  
ako  ostatné.  Vesmír  nemôže  byť  ovládaný  zákonom  džungle,  kde  najsilnejší  zabíjajú  slabých,  nikdy  to  
nerobte.  Ako  niektorí  muži,  ktorí  ubližujú  ženám,  pretože  sú  silnejšie,  a  každý  rok  je  zabitých  veľa  žien,  to  
nie  je  správne.  Všetci  muži,  ženy  a  zvieratá  majú  rovnaké  právo  na  život,  nikto  nemá  právo  zabíjať  ženy  
alebo  zvieratá.

Nemôžete  zabíjať  pre  potešenie  alebo  jesť  pre  potešenie.  Je  to  jednoduché,  len  si  pomysli,  chceš  sa  
nechať  zabiť?  Som  si  istý,  že  odpoveď  je  nie.  Páči  sa  ti  ubližovať?  Nie.  Ak  nechcú  byť  zabití,  nie.
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Všetky  dlhy  musia  byť  splatené.  Každý  človek,  ktorý  ublížil  druhým,  za  to  musí  zaplatiť,  
to  je  zákon  Vesmíru,  každý  musí  zaplatiť.

zabíjajte  iných,  ktorí  sú  slabší  ako  vy.  Ak  nechceš  byť  zranený,  neubližuj  iným.  Musíte  
sa  vžiť  do  ich  kože,  byť  ľudskejší  a  chápať  ostatných.  Nepoužívajte  zákon  džungle,  kde  
vždy  vyhráva  najsilnejší,  nikdy  to  nebude  mať  dobrý  koniec.

Ak  toto  nechcete,  nerobte  to.  Postarajte  sa  o  každého  človeka  vo  svojom  okolí,  či  už  
vás  pozná  alebo  nie,  pomôžte  mu  a  tak  je  to  aj  so  zvieratami.  Neubližujú  ostatným  a  
nejedia  mäso.  Ak  chcete  mať  šťastný  život  a  pevné  zdravie,  nejedzte  mäso.  Ak  chcete  
jesť  mäso,  pamätajte,  že  za  to  budete  musieť  zaplatiť  nielen  svojím  zdravím,  ale  aj  
zákonmi  Vesmíru,  ktorý  na  to  bude  musieť  doplatiť.

Podľa  budhistov  každý  človek,  ktorý  ubližuje  druhým,  bude  v  ďalšom  živote  zvieraťom,  
ktoré  sa  ako  zviera  narodí.

SPÄŤ  INDEX
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Ak  teda  chcete  mať  dobré  zdravie,  musíte  pre  seba  niečo  urobiť.  Nezáleží  na  tom,  či  ste  bohatí,  mocní  
a  šťastní,  ak  chcete  dobre  žiť  a  mať  dlhší  život,  musíte  cvičiť  jogu,  inak  to  nejde.  Brať  tabletky,  ktoré  
sú  chemické,  nie  je  dobré,  čím  viac  ich  budete  brať,  tým  viac  sa  poškodí  vaše  zdravie.

Aby  ste  mali  dobrý  krvný  obeh,  mali  by  ste  cvičiť  jogu.  Vďaka  joge  a  mysľou  si  spravíte  krvný  obeh  a  
tým  pádom  nebudete  mať  cystu  ani  rakovinu.

Spôsob  myslenia  môže  zmeniť  náš  vzhľad.  Ak  myslíme  negatívne,  ovplyvní  to  náš  vzhľad  a  stane  sa  
negatívnym.  Keď  sme  nahnevaní,  vyzeráme  nahnevane,  môžeme  to  vidieť,  a  keď  sme  smutní,  máme  
smutný  pohľad.  Ak  chcete  vyzerať  dobre,  musíte  vždy  myslieť  pozitívne.  Ak  je  všetko  pozitívne:  váš  
vzhľad  bude  pozitívny,  váš  život  bude  pozitívny,  vaše  zdravie  bude  pozitívne,  vaša  budúcnosť  bude  
pozitívna,  vaša  rodina  bude  pozitívna.

Cvičím  jogu  viac  ako  štyridsať  rokov  a  za  štyridsať  rokov  som  nikdy  nemusel  ísť  do  nemocnice,  ani  
som  nepodstúpil  žiadnu  operáciu.  Nikdy  som  nebol  chorý  a  nikdy  som  necítil  bolesť.

Život  závisí  od  krvného  obehu.  Ak  krv  nebude  dobre  cirkulovať,  zomrieme.  Ak  to  nebude  cirkulovať  
cez  srdce,  môžeme  dostať  infarkt  a  zomrieť.  Ak  nebude  cirkulovať  cez  mozog,  môžeme  dostať  mŕtvicu  
a  smrť.  Zdravie  závisí  od  krvného  obehu.

DRUHÁ  ČASŤ

KRÁTKE  TEXTY
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Milionár,  ktorý  počúval  rozhovor,  povedal  Buddhovi:  "Prinášam  pre  teba  auto  plné  ryže."  Buddha  
povedal:  "Dobre."  Čoskoro  prišiel  s  autom  plným  ryže  a  povedal  Budhovi:  "Žobrák  mu  dal  misku  ryže  
a  v  jeho  ďalšom  živote  bude  milionárom,  ja  budem  neskôr  kráľom."  Buddha  mu  povedal:  "Poď  so  
mnou,  ukážem  ti  to,  pozri  sa  na  to  dobré."  Milionár  videl  vola,  ktorý  obrábal  zem  a  odháňal  muchy  
chvostom.  Milionár  sa  spýtal  Budhu:

Každý  sa  chce  stať  milionárom.  Podľa  Budhu  musí  každý  človek,  ktorý  chce  byť  milionárom,  v  prvom  
rade  rozdávať  peniaze  chudobným  a  pomáhať  núdznym.  Tým,  že  pomáhate  druhým,  aby  boli  veľmi  
šťastní,  budete  mať  pocit  šťastia.  Tým  sa  zlepší  vaše  zdravie,  váš  majetok  a  pomôže  vám  to  robiť  
správne  rozhodnutia.  Toto  je  jedna  vec.  Druhá  vec,  vysvetlím  príbeh  o  Budhovi:  Raz  jeden  žobrák  
ponúkol  Budhovi  misku  ryže.  Jediné,  čo  mal,  bola  táto  miska  ryže.  Žobrák  povedal  Budhovi:  "Budha,  
toto  je  všetko,  čo  mám  a  rád  by  som  ti  to  dal,  aj  keď  dnes  nejem,  nie  je  to  pre  mňa  problém.  Rád  
ponúkam  Budhovi  všetko,  čo  mám."  "  Buddha  mu  povedal:  "Poď  so  mnou,  musím  ti  niečo  ukázať"  Išli  
spolu  k  studni  a  Buddha  mu  povedal:  "Dobre  sa  na  to  pozri."  Žobrák  videl  obraz  milionára,  ktorý  žije  
v  obrovskom  dome  plnom  sluhov  a  pohodlia.  Žobrák  sa  spýtal  Budhu:  "Kto  je  to?"  A  Buddha  
odpovedal:  "Si  to  ty"  "Ja?"

Všetko  závisí  od  vašej  energie  a  vášho  spôsobu  myslenia.  Ak  chce  žena  vyzerať  krásne,  aby  bola  
krásna,  milá  a  milá  a  aby  sa  jej  v  živote  darilo,  musí  mať  v  prvom  rade  pozitívne  myslenie.  Pozitívna  
myšlienka  urobí  váš  život  a  všetko  okolo  vás  pozitívnym.  Ak  budete  myslieť  negatívne,  celý  váš  život,  
všetko  okolo  vás,  vaša  budúcnosť  a  vaše  túžby  budú  negatívne.  Teraz  už  viete,  že  ak  chcete  byť  šťastní  
a  splniť  si  svoje  túžby,  musíte  len  myslieť  pozitívne.  Každý,  kto  o  vás  robí  alebo  hovorí  zle,  nenechajte  
sa  tým  ovplyvniť,  pretože  vás  to  prinúti  myslieť  negatívne  a  bude  to  zlé  pre  nás  samých.  Pre  naše  
dobro  sa  nesmieme  trápiť  nad  situáciou  ani  prostredím,  nedovoľme,  aby  to  ovplyvnilo  náš  stav  mysle  
alebo  spôsob  myslenia.  Vždy  je  v  poriadku  byť  pre  seba  pozitívny.  Prajem  všetkým  šťastie.  Ak  chcete  
byť  šťastní,  prosím,  počúvajte  ma,  snažte  sa  byť  pozitívnymi  svojimi  činmi  a  myšlienkami,  to  je  jediné,  
čo  bude  pre  vás  dobré.  Všetky  negatívne  činy,  ako  je  vražda,  ubližovanie  iným  ľuďom,  pomsta  s  
rozumom  alebo  bez  neho,  zlé  zaobchádzanie  s  ľuďmi  alebo  ubližovanie  rodine,  priateľom,  spoločnosti  
alebo  štátu,  sú  negatívne  činy.

"Áno,  v  budúcom  živote  budeš  týmto  milionárom,  pretože  si  mi  dnes  ponúkol  misku  ryže,  všetko,  čo  
si  mal,  a  to  je  odmena  za  tvoju  láskavosť."

Ako  mať  dobrú  budúcnosť  a  ako  sa  stať  milionárom?
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Ak  sa  chceš  stať  milionárom,  daj  čo  najviac  tým,  ktorí  to  potrebujú,  tým,  ktorí  sú  chudobnejší  ako  ty,  
a  dostaneš  odmenu,  že  sa  staneš  milionárom.  Ak  chcete  byť  milionárom,  jedinou  cestou  je  pomáhať  
ľuďom,  ktorí  potrebujú  viac  ako  vy.  Všetky  vaše  dary  pre  tých,  ktorí  to  potrebujú,  sa  ako  odmena  
znásobia  sto  alebo  miliónkrát.  Jediný  spôsob,  ako  uniknúť  chudobe,  je  pomáhať  iným  ľuďom,  ktorí  sú  
chudobnejší  ako  vy,  a  pomáhať  im,  ako  len  môžete.  Budha  hovorí,  že  potom  bude  mať  svoju  odmenu  
a  Budha  nikdy  neklame,  Budha  vždy  dodrží  svoje  sľuby.  Od  Buddhovej  smrti  uplynulo  tri  tisícročia  a  
všetko,  čo  povedal,  platí  dodnes.

"Čo  to  je?"  A  Buddha  odpovedal:  "ty",  "ja?",  "Áno,  všetky  peniaze,  ktoré  máš,  si  dostal  na  úkor  
chudobných,  takže  si  zbohatol.  To  bude  tvoj  trest.  Budeš  musieť  odpracovať  milióny  rokov  a  narodil  
som  sa  ako  vôl,  aby  som  ti  vrátil  všetko,  čo  si  vzal  chudobným  a  pretože  si  mi  dnes  dal  auto  plné  ryže,  
tento  vôl  má  chvost.  Nezáleží  na  množstve,  záleží  to  na  tvojom  srdci."

Zabíjať  a  zabíjať.  Všetci  sme  deti  Božie.  Za  žiadnych  okolností  nemôžeme  zabíjať  jeden  druhého,  ľudí,  
zvieratá  ani  živé  bytosti.  Ten,  kto  vraždí,  musí  podľa  zákonov  Božích  zaplatiť  miliónkrát  životom  tomu,  
kto  bol  zavraždený.  Za  žiadnych  okolností  a  dôvodov,  ani  pod  menom  Boha,  ani  pod  iným  menom  sa  
nesmie  zabíjať,  nesmie  sa  zabíjať.  To  je  v  ľudských  zákonoch  a  Božích  zákonoch  neodpustiteľné.  
Zvieratá  a  ľudské  bytosti  nemožno  zabíjať.  Jeme  zvieratá,  ktoré  sú  slabšie  ako  my.  Pretože  jeme  mäso,  
ľudia  pre  nás  zabíjajú  zvieratá.  Ak  nejedia  mäso,  nikto  zvieratá  nezabije.  Žiť  a  nechať  žiť.  Pamätajte,  
že  zabitie  akejkoľvek  živej  bytosti,  či  už  priamo  alebo  nepriamo,  zaplatí  za  ich  hriechy,  za  všetky,  
vrátane  plodu,  že  srdce  bije.  Každá  živá  bytosť  má  právo  žiť,  rovnako  ako  ty  alebo  ja,  ako  všetci  
ostatní.  Preto  nemôžeme  zabíjať,  bez  ohľadu  na  dôvod,  meno,  pod  žiadnym  menom  akéhokoľvek  
Boha,  nemôžeme  zabíjať.  Pamätajte,  že  každý,  koho  zabijete,  či  už  priamo  alebo  nepriamo,  pôjde  po  
smrti  do  pekla  a  prejde  cez  horu  lístia.  Duša  nezomiera,  ale  môže  trpieť  bolesťou  prechodu  cez  horu  
lístia  a  pomaly  zomrieť.  Keď  raz  zomrie,  bude  vstávať  a  umierať  znova  a  znova  tisíc  rokov  za  každý  
život,  ktorý  si  vzal.  Odpustenie  neexistuje,  Božie  zákony  sú  horšie  ako  ľudské.  Iný  život  je  
komplikovanejší  a  ťažší  ako  tento  život  s  démonmi,  oveľa  komplikovanejší.  Nemyslite  si,  že  to  treba  
vidieť,  aby  ste  tomu  uverili.

Jedno  euro  od  žobráka  je  to  isté  ako  milión  od  milionára.
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5.-  PRÍRODNÉ  KATASTROFA

Myšlienky  sú  prvým  problémom  a  druhým  je  to,  čo  robíme.  Znečistenie  a  iné  veci,  ktoré  
poškodzujú  životné  prostredie  a  následne  trpíme  povodňami,  tajfúnmi,  zemetraseniami...  
Všetko  spôsobujeme  my.  Prečo  nám  to  spôsobuje?  Pretože  nepochopili,  že  sme  súčasťou  
prírody,  sme  celok  a  túto  skutočnosť  nechcú  akceptovať.  Príroda,  vesmír  a  my  sme  jedno,  
nie  dvaja.

Nie  je  to  chyba  prírody,  jediné,  čo  môžu  ľudia.

Ak  si  uvedomíme,  že  všetko  je  našou  súčasťou,  prírode  ani  vesmíru  to  už  neublíži.  Musíme  
to  vedieť,  aby  sme  sa  vyhli  prírodným  katastrofám.  My  sme  jediní,  kto  to  dokáže  vyriešiť.  
Ublížili  sme  prírode  a  teraz  je  príroda  proti  nám,  ale  nie  je  to  chyba  prírody  alebo  prírodných  
katastrof,  je  to  len  naša  chyba.  Musíme  to  spôsobiť  znečistením  a  priemyselnými  odvetviami,  
ktoré  vidia  len  svoje  záujmy.  Nestaráme  sa  o  ľudí,  životné  prostredie  alebo  príroda,  preto  
trpíme  týmito  problémami,  ktoré  sa  zo  dňa  na  deň  zhoršujú.  Aby  sme  zachránili  našu  
planétu,  prírodu  a  seba,  musíme  si  myslieť,  že  sme  súčasťou  prírody.

V  prvom  rade  je  to  vďaka  našim  myšlienkam.  Ľudia  sa  stávajú  sebeckejšími  a  čoraz  viac  ľudí  
má  zlé  myšlienky.

Naše  telo  má  napríklad  pečeň,  obličky,  srdce...sú  súčasťou  nášho  tela.  Nášmu  žalúdku,  
srdcu,  obličkám,  črevám,  ruke  či  nohe  nemôže  ublížiť,  keďže  sú  našou  súčasťou.  Musíme  
pochopiť,  že  sme  jedno,  musíme  pochopiť,  že  sme  celok.  Staráme  sa  o  svoje  telo,  srdce,  
obličky,  stále  sa  snažíme  starať  o  seba.  Ak  máte  nejaký  zdravotný  problém,  mali  by  ste  ísť  k  
lekárovi,  aby  problém  vyriešil.

Táto  negatívna  energia  ovplyvňuje  prírodu  a  vesmír.

To  isté  musíme  urobiť  s  prírodou  a  vesmírom,  potom  budeme  rajom.  Ak  to  urobíte,  v  
budúcnosti  nebudete  mať  toľko  prírodných  katastrof.  Všetko  závisí  od  nás  samých.

Z  tohto  dôvodu  ľudia  nechápu,  že  to  vedie  k  prírodným  katastrofám.

Myslíme  si,  že  prírodné  katastrofy  s  nami  nemajú  nič  spoločné,  ale  v  skutočnosti  sme  to  
my,  kto  tieto  katastrofy  spôsobuje.
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6.-  BOHATÝ  A  CHUDÝ  ČLOVEK

Chudák  povedal  cestovateľovi:  "Poď  ku  mne  domov,  sadni  si,  osviež  sa  a  daj  si  čaj,  potom  môžeš  
pokračovať  v  ceste."

Ľudia,  pretože  vám  tak  kúsok  po  kúsku  pomohli,  keď  budete  starý,  zbohatnete  a  ľudia,  ktorí  vám  
pomôžu,  vaša  pozitívna  energia  sa  posilní  a  všetka  pozitívna  energia  ľudí,  ktorí  vám  pomohli,  vám  
pomôže,  pretože  ste  dobrý  človek  a  dobrí  ľudia  vám  pomôžu.

Keď  máš  peniaze  a  chceš  mať  viac  peňazí,  mať  dobré  zdravie,  šťastie  a  dlhý  život,  stačí,  ak  budeš  
pomáhať  chudobným  a  potom  budeš  vždy  bohatý,  vždy  mocný,  budeš  mať  dlhý  život  a  mať  dobré  
zdravie,  pretože  kedy

Cestovateľ  povedal:  "Si  dobrý  človek,  nepoznáš  ma  a  pozval  si  ma  k  sebe  na  čaj,  oddych  a  zapol  si  
ventilátor,  aby  si  ma  schladil,  si  dobrý  človek.  Čo  teraz  robíš?" ?"  Môj  priateľ  povedal:  "Nič"  A  on  
odpovedal:  "Prečo?"

Nikto  nepomôže  zlému  človeku,  nikto  nepomôže  sebeckému  človeku,  nikto,  pretože  ak  si  sebecký,  
nikdy  sa  nikomu  nepoďakuješ  a  preto  ti  nikto  nepomôže.  Ak  chceš  pomoc,  máš  šancu  byť  dobrým  
človekom  a  potom  ti  pomôžu  všetci.

Chudobní  povedali:  "Pretože  nemám  peniaze  a  len  som  sa  trochu  učil  a  nič  som  nenašiel."

Predtým  som  mal  priateľa,  ktorý  bol  veľmi  chudobný.  Sedával  pred  domom  a  opaľoval  sa.  Cestovateľ  
prešiel  okolo  jeho  dverí.

Prečo  chudobní?  Podľa  budhistickej  teórie  boli  všetci  Chudobní  v  minulých  životoch  chamtiví  a  
sebeckí,  všetko  bolo  pre  nich  a  nikdy  nepomáhali  iným,  preto  sú  v  tomto  živote  chudobní.

Cestovateľ  potom  povedal:  "Vidím,  že  si  dobrý  človek.  Pomôžem  ti.  Vyrábam  prikrývky.  Dám  prikrývky  
a  predám  ti  ich  a  dám  mi  peniaze.  Verím  ti,  pretože  si  dobrý."  "  osoba  Cestovateľ  to  urobil  a  teraz  je  
môj  priateľ  miliardár  len  za  to,  že  pomohol  cestujúcemu  oddýchnuť  si.  Ak  chcete  mať  dobrú  
budúcnosť,  
musíte  pomáhať  ľuďom  bez  toho,  aby  ste  za  to  niečo  žiadali.

Bolo  leto,  bolo  veľmi  horúco  a  cestovateľ  bol  smädný.

Bohatí  ľudia  boli  vo  svojich  minulých  životoch  štedrí  k  chudobným  a  pomáhali  tým,  ktorí  to  
potrebovali,  takže  v  tomto  živote  sú  bohatí,  sú  milionári.  Ak  ste  teraz  chudobní,  ako  môžete  zlepšiť  
svoje  financie?  Chudobný  človek  nemá  veľa  peňazí,  ale  má  aspoň  groše.  Stovka  od  chudobného  
človeka  má  rovnakú  hodnotu  ako  milión  od  milionára.  Keď  vám  dá  chudobný  cent,  má  rovnakú  
hodnotu  ako  istý  milión  a  milionár.  V  Buddhových  očiach  je  1  cent  a  1  milión  to  isté,  záleží  len  na  
tom,  či  pomáhate  druhým  zo  srdca.  Ak  chcete  byť  bohatý,  musíte  pomáhať  ľuďom,  ktorí  sú  
chudobnejší  ako  vy,  ako  len  môžete.

Ak  mocný  milionár  zle  zaobchádza  s  ľuďmi,  je  sebecký,  nikdy  nepomáha  druhým,  chce  si  len  užívať  
život  s  večierkami  a  míňa  peniaze  len  na  seba  a  svoju  rodinu  a  nikoho  iného,  tento  človek,  ktorý  sa  
teší  zo  šťastia  jeho  predchádzajúci  život,  toto  šťastie  sa  veľmi  rýchlo  skončí.  Drvivá  väčšina  milionárov  
v  starobe  skončí  chorá  a  chudobná  a  nikto  sa  o  nich  nestará.  Toľko  zápasov  a  peňazí  vynaložených  
za  priateľov,  ktorí  sa  o  nich  nestarajú,  keď  sú  chudobní.
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Ak  ti  niekto  ublíži,  neboj  sa,  on  sa  potrestá,  jeho  svedomie  potrestá.  Možno  si  to  pred  
ostatnými  nechce  priznať,  ale  vo  vnútri,  keď  spí,  keď  je  sám,  sa  bude  pomaly  trestať.  
Boh  nepotrebuje  trestať.  Každý  má  svoje  svedomie  a  ak  niekto  ublíži,  potrestá  sa  oveľa  
viac,  ako  keď  sa  mu  pomstíte.  Trestá  sa  oveľa  pomalšie,  tvrdšie  ako  vaša  vlastná  
pomsta.  Preto  nie  je  potrebné  prechovávať  zášť  alebo  sa  mstiť.  Ak  vám  niekto  ubližuje,  
berte  to  tak,  ako  keby  ste  sa  skúšali,  ako  keby  ste  skúšali.  Ak  dokážete  zložiť  túto  
skúšku,  postúpite  o  úroveň  vyššie.  Preto  si  musíte  pamätať,  že  nemusíte  mať  zášť  voči  
ľuďom,  ktorí  vám  ubližujú.  Ak  to  dodržíte,  budete  mať  veľa  problémov:  nervy,  stres,  
zlý  krvný  obeh...  čo  ovplyvní  váš  život,  budete  rýchlejšie  starnúť,  budete  stále  chorí  a  
nič  vám  v  živote  nepôjde  dobre,  pretože  vaše  myslenie  je  úplne  negatívne. .

Ak  chcete  dobre  žiť,  skúste  odpustiť,  je  to  jediné  riešenie,  iné  neexistuje.  Neboj  sa,  Boh  
a  jeho  svedomie  ho  za  teba  potrestá.  Iste  svoj  trest  splní  v  plnej  miere,  Boh  i  on  sám  
sa  ti  pomstí.

Musíme  odpustiť  každému,  kto  nám  ublížil.  Podľa  budhistickej  teórie  musíme  okrem  
odpúšťania  aj  ďakovať.  Nesmiete  prechovávať  zášť  a  musíte  zabudnúť  na  zlo,  ktoré  
vám  robí  iná  osoba,  pretože  keď  toto  všetko  v  sebe  držíte,  ubližujete  len  sebe.  Aj  keď  
máte  úplnú  pravdu,  pomstou  a  zlobou  sa  vám  podarí  ublížiť  len  sebe.  Nemôžete  žiť  v  
pokoji,  nemôžete  žiť  pokojne,  vždy  myslíte  negatívne  a  to  ovplyvňuje  vaše  zdravie  a  
nemôžete  mať  kvalitu  života.

Ak  vám  niekto  v  tomto  živote  ublíži  a  vy  ublížite  jemu  v  ďalšom  živote,  potom  ten  
druhý  v  inom  živote  znova  ublíži  vám  a  vy  jemu  v  ďalšom  živote...  a  tak  ďalej,  tento  
cyklus  sa  nikdy  nekončí,  nikdy  nekončí.

Nikdy  nezdvihneš  hlavu.  Aby  ste  sa  mali  dobre,  všetko,  čo  musíte  urobiť,  je  odpustiť.  
Odpúšťajte,  ako  keby  ste  odpúšťali  sebe.  Musíte  odpustiť,  aby  ste  žili  v  pokoji  a  pokoji,  
pretože  pomsta  prináša  len  pomstu  a  ďalšiu  pomstu  a  ďalšiu  pomstu...  takže  nemôžete  
žiť  dobre.

ak  to  urobíte,  vytvoríme  pozitívnu  energiu  a  Boh  vám  pomôže,  verte  alebo  nie,  Boh  
vám  pomôže.

Podľa  budhistickej  teórie  je  každý  človek,  ktorý  nám  ubližuje,  preto,  že  v  minulom  
živote  ste  mu  ublížili.  Takže  v  tomto  živote  ti  oplatí  za  to  zlé,  čo  si  jej  urobil.  Ak  mu  
odpustíte,  dlh  bude  vyrovnaný,  budete  mať  pokoj.
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Nemusíte  to  robiť.  Neprechovávaj  zášť.  Snažte  sa  dobre  žiť.
Toto  je  budhistická  teória  konfliktov.

Fajčenie  cigariet  zabíja  pomaly.  Každá  cigareta  je  za  5  minút  vášho  života.  Na  každom  balení  je  napísané:  
fajčenie  vážne  bolí,  fajčenie  zabíja,  fajčenie  spôsobuje  rakovinu  pľúc  a  všetci  fajčiari,  prečítajte  si  toto  a  je  
im  to  jedno.  Niektorí  sa  zľaknú  a  snažia  sa  dostať  z  tohto  zlozvyku.  Predtým  sa  jeden  z  mojich  študentov  
jogy  pokúsil  prestať  fajčiť.  Dalo  sa  to  zastaviť  na  rok,  ale  odolalo  to.  O  rok  neskôr  som  to  už  nevydržal.  
Predtým,  ako  som  prestal,  som  fajčil  krabičku  denne  a  po  tom  roku  som  fajčil  3  krabičky  denne.  Onedlho  
bol  späť  v  tom  roku  bez  dymu.  To  je  dôvod,  prečo  prestať  fajčiť,  nemusíte  sa  nútiť,  pretože  to  nebude  
fungovať  a  nikdy  nebudete  môcť  prestať.  Aby  ste  prestali  fajčiť  navždy,  musíte  presvedčiť  seba  a  seba.  Ak  
sa  nepresvedčíte,  nikdy  neprestaňte,  nikdy.  Presvedčte  sa  sami,  či  chcete  žiť  dlhšie,  mať  dobré  zdravie,  
mať  dlhší  život.  Ak  chcete  byť  zdravý  a  netrpieť  rakovinou  pľúc,  musíte  prestať  fajčiť.  Pre  všetky  tieto  
dôvody  sa  musíte  presvedčiť.  Niekedy  je  možné  prestať  fajčiť  pomocou  hypnózy.  Keď  ste  zhypnotizovaný,  
môžete  vidieť  svoje  pľúca  plné  nikotínu,  také  špinavé  a  nechutné.  Jedným  zo  spôsobov,  ako  prestať  fajčiť,  
je  nechutne  sa  pozerať  na  svoje  pľúca.  Najlepší  a  jediný  spôsob  je  presvedčiť  samých  seba,  že  je  to  len  
rozmar,  že  to  nie  je  nutnosť.  Predstavte  si,  že  máte  dobrú  rodinu,  dobrý  biznis/prácu,  pokojne  žijete  so  
svojimi  deťmi  a  veľmi  pohodlne  a  v  najlepšej  časti  svojho  života  umierate  na  tabak.  Nebola  by  to  škoda?  
Ak  ste  boli  mladí,  chudobní  a  nič  nemáte,  možno  si  myslíte,  že  je  to  v  poriadku,  pretože  nemáte  čo  stratiť,  
ale  to  zvyčajne  príde,  keď  máte  takmer  50  rokov.  Ľudia  začnú  umierať  v  najlepšej  časti  svojho  života,  keď  
je  všetko  vyriešené,  všetko  je  dokonalé.  Milujete  svoju  ženu,  svoje  deti  a  všetko  je  perfektné,  no  zakaždým,  
keď  si  dáte  cigaretu  a  zafajčíte,  uberiete  si  zo  života  5  minút.  Ak  sa  chcete  dožiť  80  rokov,  je  škoda,  že  
môžete  zomrieť  vo  veku  50  alebo  60  rokov,  keď  je  celý  život  vypracovaný.  Pre  vaše  dobro,  pre  vašu  rodinu,  
vaše  deti,  zamyslite  sa  a  presvedčte  sa,  aby  ste  prestali  fajčiť.
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9.-  ALKOHOL

10.-  VOJNA

Konzumácia  alkoholu  je  zakázaná.  To  znamená,  nepite  alkohol.
Ak  tak  urobíte,  len  trochu  pite.  Alkohol  zničil  mnoho  rodín.  Keď  je  niekto  opitý,  koľko  
zločinov  môže  spáchať?  Konzumáciou  alkoholu  koľko  ľudí  zomrelo  pri  dopravných  
nehodách?  A  v  dôsledku  toho  mnoho  rodín  stratilo  otca,  matku  alebo  svoje  deti  kvôli  
alkoholu.

Buddha  nehovorí  piť  alkohol.  Pamätajte,  že  alkohol  spôsobuje  len  nešťastie,  neprináša  
dobré  veci,  len  nešťastie  vašej  rodine,  vám,  spoločnosti  a  mnohým  ďalším.  Preto  by  
ste  nemali  piť  alkohol.  Ak  začnete  piť  a  stanete  sa  alkoholikom,  ako  prekonáte  svoju  
závislosť  od  alkoholu?  Zničíš  si  život,  tvoja  budúcnosť  bude  temná,  nebude  nič,  nikto  
nebude  vedľa  opilca.  Nepite  alkohol,  ak  chcete,  môžete  piť  trochu.  Alkoholizmus  je  zlý  
pre  vás,  pre  vašu  rodinu,  pre  spoločnosť,  pre  štát,  pre  všetkých.  Keď  ste  opitý,  môžete  
zabiť  iného  človeka  alebo  urobiť  čokoľvek  poburujúce.  Pamätajte,  že  by  ste  nemali  piť  
alkohol,  je  to  zakázané  zákonmi  budhistov,  nepite.  Ak  chcete  žiť  šťastne  so  svojou  
rodinou,  nepite  alkohol,  pretože  ovplyvňuje  ostatných.  Nepiť.

Aby  sa  zabránilo  vojne,  všetky  krajiny  sa  musia  navzájom  rešpektovať.  Pretože?  
Pretože  sme  všetci  jedno,  všetky  krajiny  sú  jedno  a  tvoria  jeden  celok.  S  vojnou  budú  
mať  všetky  zainteresované  krajiny  smrť,  potečie  veľa  peňazí,  ľudia  zomrú,  stanú  sa  
chudobnejšími  a  zničenie  bude  úplné.  Nič  nebude  dobré,  všetko  bude  zlé.  Ľudia  musia  
vedieť,  že  smrť  prináša  len  nešťastie.  Zabíjanie  detí,  smrť  plodu  alebo  smrť  zvierat  
prináša  našej  planéte  len  deštrukciu,  nič  dobré.  Musíme  sa  naučiť  byť  láskaví,  srdeční  
a  zhovievaví  k  celému  svetu  alebo  každej  krajine.  Nesnažte  sa  viesť  vojnu,  na  oboch  
stranách  budú  úmrtia,  toto  je  jediná  vec,  ktorú  z  vojny  dostanete.  Musíme  vedieť,  že  
všetky  ľudské  bytosti  sú  jedno,  vesmír  je  jeden  a  príroda  je  jedno.  Ak  neveríme,  že  
sme  jedno  a  každý  myslí  len  na  seba,  že  teraz  vidíme  výsledky,  ničíme  prírodu  a  
ovplyvňuje  nás  aj  životné  prostredie

Vojna  prináša  len  nešťastie.  V  druhej  svetovej  vojne  zomrelo  sto  ľudí,  minulo  sa  500  
miliárd  dolárov  a  vo  vojne  vo  Vietname  sa  minulo  18  miliárd  dolárov.  Predstavte  si  
všetky  stratené  peniaze.  Ak  by  sa  tieto  peniaze  investovali  do  tretích  krajín  s  cieľom  
zlepšiť  kvalitu  ich  života  a  zastaviť  chudobu,  svet  by  bol  rajom.  Toľko  vojen  a  úmrtí,  čo  
je  pre  nás  pozitívne?  Nič,  všetko  je  negatívne.
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na

Napríklad  v  druhej  svetovej  vojne  sa  Hitler  pokúsil  zjednotiť  všetky  európske  krajiny  
násilím,  vojnou.  Mohlo  by  to  dosiahnuť  svoj  účel?  Nie.  Japonci  sa  pokúsili  vojnou  
ovládnuť  ázijské  krajiny,  dokázali  to  dosiahnuť?  Nie.  Predtým  sa  Rimania  pokúšali  
ovládnuť  celú  Európu,  mohli  uspieť?  Prečo  nie?  Pretože  silou  a  negatívnymi  
myšlienkami  nič  nedosiahnete,  nakoniec  zlyháte.  Zomiera  veľa  nevinných  ľudí,  náklady  
na  vojnu  sú  veľmi  vysoké  a  celý  svet  je  poškodený,  preto  nie  je  dôvod.  môžeme  viesť  
vojnu,  nie  sme  jedno,  boj  by  sa  nemal  odohrávať  medzi  rodinnými  príslušníkmi  alebo  
bratmi,  je  to  zakázané.  Boh  hovorí,  že  je  to  zakázané,  bez  ohľadu  na  dôvod,  nemôžeme  

sa  navzájom  zabíjať.  Ak  by  mal  mať  každý  srdce  zo  zlata,  tento  svet  sa  stane  rajom.  
Najdôležitejšie  je,  že  lídri  všetkých  krajín  musia  mať  zlaté  srdce.  Vodcovia  sú  
služobníkmi  ľudu,  nie  sú  hlavami  ľudu,  musia  byť  pokornými  služobníkmi  ľudu.

Teraz  sú  všetky  vojny  zlé,  prinášajú  len  smrť,  môžu  spôsobiť  skazu  celému  svetu.  Tomuto  sa  treba  
vyhnúť,  keďže  sú  jedno.  Toto  je  vojna  a  mier.  Ak  chcete  dobre  žiť,  rešpektujte  a  starajte  sa  o  prírodu,  
starajte  sa  o  zvieratá  a  ľudí  a  oni  sa  postarajú  o  nás,  aby  sme  si  vytvorili  raj  na  Zemi.  Niektorí  vodcovia  
a  ľudia  ničia  planétu.  Aby  ste  dobre  žili,  pamätajte,  že  sme  jedno.  Akákoľvek  iná  krajina,  človek,  zviera,  
príroda  alebo  vesmír,  všetci  sme  jedno.  Ak  to  pochopíme,  budeme  žiť  v  raji.  Ďakujem.

na

prostredia  s  globálnym  otepľovaním  a  tiež  počet  prírodných  katastrof  narastá.  Deje  
sa  to  preto,  lebo  si  neuvedomujeme,  že  všetci  sme  jedno.  Pamätajte,  že  toto  všetko  
musíte  urobiť  úprimne,  aby  sa  Zem  zmenila  na  raj.  Stačí  si  pomáhať,  veď  sme  jedno.  
Ak  je  krajina  v  problémoch,  môže  sa  to  dotknúť  aj  nás.  Rovnako  ako  AIDS,  problém  
začal  v  Afrike  a  zasiahol  zvyšok  sveta,  takže  musíme  pomôcť  každej  krajine,  ktorá  má  
problémy  z  celého  srdca.  Ak  im  nepomôžeme  okamžite,  ovplyvní  to  nás  a  aj  zvyšok  
sveta.  Sme  jedno,  my  a  vesmír  sme  jedno,  jedna  krajina  a  druhá  sú  jedno,  sme  jedno,  
nie  dve.  Nesmieme  byť  sebeckí,  inak  to  nepôjde.  Ak  budeme  všetci  spolupracovať,  
všetko  bude  v  poriadku.  Vojna  neprináša  nič  dobré.

Všetko,  čo  je  dobré  pre  ľudí,  treba  urobiť.  Nemali  by  minúť  ani  cent  na  niečo,  čo  nie  je  
prospešné  pre  ľudí.  Všetko  treba  robiť  láskavo,  bez  ohľadu  na  politickú  stranu.  Dôležité  
je,  že  každá  politická  strana  musí  robiť,  a  ja  verím,  že  to  najlepšie  pre  ľudí.  Bez  ohľadu  
na  politické  hľadisko,  najdôležitejšie  je  robiť  to,  čo  je  najlepšie  pre  ľudí  a  nerobiť  vojnu.
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11.-SAMOVRAŽDA

Každý  človek  má  v  živote  zlé  chvíle,  ale  nemali  by  ste  byť  smutní,  pretože  čoskoro  vyjde  slnko.  Keď  
vyjde  slnko,  nesmiete  byť  šťastní,  pretože  čoskoro  príde  tma.  Toto  je  život.

Každý  deň  je  veľa  ľudí,  ktorí  spáchajú  samovraždu.  Ľudia,  ktorí  spáchajú  samovraždu,  si  myslia,  že  po  
smrti  je  všetko  vyriešené.  No  mýliš  sa,  oni  sa  veľmi  mýlia.

Ak  človek  spácha  samovraždu  pitím  toxickej  tekutiny,  každých  7  dní  bude  musieť  túto  toxickú  tekutinu  
vypiť  znova.  Ak  sa  táto  osoba  obesí  na  lane,  každých  7  dní  sa  bude  musieť  obesiť  na  lane….  toto  do  
konca  života.  Predstavte  si,  že  ak  človek  skočí  z  veľmi  vysokej  výšky,  bude  musieť  skákať  z  vrcholu  
znova  každých  7  dní.  Pred  smrťou  si  predstavte  bolesť,  ktorá  prešla!  Po  spáchaní  samovraždy  sa  duša  
dostane  do  pekla  a  je  tam  potrestaná  na  100  až  500  rokov.  Potom  sa  na  dlhé  roky  rodí  ako  zviera.  
Toto  všetko  ľudia  nevedia  a  čudujú  sa:  existuje  reinkarnácia?  Samozrejme.  Pretože?  opýtajte  sa  
ktoréhokoľvek  učiteľa  hypnózy,  prečítajte  si  akúkoľvek  knihu,  hypnóza  nemá  nič  spoločné  s  
budhizmom,  ale  ospravedlňuje,  že  všetci  máme  v  živote  minulosť,  prítomnosť  a  budúcnosť.  Že  život  
nekončí  v  tomto  živote,  preto  samovražda  komplikuje  existenciu.  Nič  to  nerieši.  Máte  nejaký  vážny  
problém,  je  ako  o  polnoci,  všade  je  tma,  ale  čo  sa  stane  po  noci?  kúsok  po  kúsku  vychádza  slnko,  
kúsok  po  kúsku  sa  veci  zlepšujú.  Preto,  keď  máte  problémy,  vydržte,  kým  môžete,  pretože  pomaly  
vyjde  slnko  a  všetko  sa  vyrieši.  Keď  má  človek  veľké  šťastie,  nemal  by  byť  šťastný,  pretože  po  
poludňajšom  slnku  prichádza  západ  slnka  a  noc,  tma.

Takže  akýkoľvek  problém  máte,  nepokúšajte  sa  zabiť.
Keď  niekto  spácha  samovraždu,  v  posmrtnom  živote  ho  čaká  nekonečný  čas  trápenia,  trestov  a  
utrpenia.  Nestojí  to  za  to.  Ak  by  samovražda  všetko  vyriešila,  potom  by  každý  spáchal  samovraždu  a  
každý  by  bol  šťastný  a  boli  by  sme  potom  ako  anjeli  a  svätí.

NIE!  Ak  spáchate  samovraždu  alebo  niekoho  zabijete,  budete  mať  svoj  trest.

Ako  veľmi  jasne  uvádzajú  Budhove  písma,  každý,  kto  z  akého  dôvodu  spácha  samovraždu,  ak  táto  
osoba  musí  žiť  80  rokov  a  

spácha  samovraždu  v  30,  prestane  žiť  50  rokov.  On  sám  si  vzal  život.  Podľa  Písma  Budhu  tento  človek  
každých  7  dní  spácha  samovraždu  znova  jeho  duša.  koľko  bolesti!  Koľko  trápenia!  Všetky  tieto  
podvody  sa  musia  stať  každých  7  dní.

SPÄŤ  INDEX

Machine Translated by Google



12.-  ŽIVOTNÉ  PROSTREDIE.

Budhove  písma  hovoria:  „Každý  deň  je  dobrý  deň,  každá  hodina  je  dobrá  hodina,  každý  človek  je  
dobrý  človek,  všetko  je  dobré,  každá  vec  je  dobrá  vec...“  Ak  dokážete  byť  takí,  bude  sa  vám  žiť  veľmi  
dobre.  Prečítajte  si  o  výhodách  budhizmu.  Ktokoľvek  vás  chce  provokovať,  nepočúvajte  ho  a  
neprotestujte,  takto  trafil  do  prázdna.  Ak  ti  chce  niekto  ublížiť  a  ty  vstaneš  a  začneš  bojovať,  nikdy  to  
neskončí.  Ak  vám  niekto  povie  niečo,  čo  sa  vám  nepáči,  ignorujte  ho.  Kým  nebudete  počúvať,  nebude  
môcť  nič  urobiť.  To,  čo  chce,  je  vyprovokovať  ťa.  Ak  sa  ním  nenecháte  vyprovokovať,  nikdy  sa  
nepohádate.  Táto  osoba  vás  musí  ľutovať,  pretože  to  nevie  a  preto  sa  vám  snaží  ublížiť.  Škodu  si  však  
spôsobuje  sám.  Nie  je  pre  neho  nič  dobré.

Toto  hovorí  Budha.  Všetkým  ľuďom  treba  ďakovať  s  veľkou  láskou  a  tak  sa  dá  žiť  veľmi  dobre.  Bez  
ohľadu  na  situáciu,  musíte  žiť  v  harmónii,  ďakovať  všetkým  a  všetkému.

Musíme  sa  naučiť,  že  nič  neovplyvňuje  naše  myslenie  ani  našu  náladu.  Aby  sme  mohli  dobre  žiť.

Ak  sú  ľudia,  ktorí  vám  ubližujú,  urážajú  vás...  nemali  by  ste  sa  hnevať,  musíte  prijať  všetko,  čo  príde.  
Ako  Budha.  Prijmite  všetko,  čo  príde,  neprechovávajte  zášť  a  ďakujte.  Ľudia  sa  pýtajú:  prečo  musíme  
ďakovať  niekomu,  kto  nám  chce  ublížiť?

Robte  to  takto  vo  svojom  každodennom  živote,  vo  svojom  každodennom  živote.

No  je  to  ako  prejsť  testom.  Preto  musíš  ďakovať  srdcom,  myšlienkami  tomu  človeku,  ktorý  ti  ubližuje.  
Nemali  by  ste  sa  hnevať  ani  prechovávať  zášť.  Ak  to  robíte,  mýlite  sa,  veľmi  sa  mýlite.

Ahoj.  Aby  nás  prostredie  neovplyvňovalo,  musíme  sa  naučiť  svoje  prostredie  hýbať:  hýbeme  
prostredím.  O  to  ide,  aby  sme  mohli  žiť  v  harmónii.  Nedovoľte,  aby  vás  ovplyvnila  žiadna  situácia.

Toto  je  spôsob  myslenia,  ako  žiť  šťastne,  s  dobrým  zdravím,  dobrou  budúcnosťou  a  dlhým  
životom.

Musíme  sa  učiť  ako  Budha:  Ak  je  nejaká  situácia,  prijmeme  ju  celým  srdcom,  budeme  žiť  v  dobrom  
zdraví,  dlhom  živote,  s  mnohými  priateľmi,  s  dobrou  budúcnosťou...

Svoje  prostredie  musíme  hýbať  s  láskou,  ďakovať  každému,  a  tak  mať  život  s  veľkou  láskou.  Toto  
hovorí  Budha.  Ak  poďakujete  všetkým,  môžete  mať  zdravý  život  s  množstvom  lásky.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.
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Jediný,  kto  vám  môže  pomôcť,  ste  vy  sami.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Joga,  aby  joga  fungovala,  snaž  sa  pomáhať  ľuďom,  život  je  krátky,  ak  pomáhaš  ľuďom,  môžeš  mať  dobrú  
budúcnosť  a  dlhý  život,  pevné  zdravie  a  všetky  priania,  ktoré  si  môžeš  splniť.  Predtým  však  musíte  urobiť  
pre  ostatných.  Ak  len  prosíš  Boha  a  nerobíš  pre  iných,  táto  túžba  nemôže  prísť.  Najprv  pomôžte  svojim  
činom  chudobným,  pomôžte  ľuďom  v  núdzi,  kúpte  lieky  ľuďom,  ktorí  nemajú  peniaze,  aby  si  ich  mohli  
kúpiť,  aby  si  mohli  predĺžiť  život,  zlepšiť  zdravie,  pretože  keď  to  robíme,  cítime  sa  dobre  a  veľmi  šťastní  a  
mať  v  sebe  veľmi  pozitívnu  energiu  po  tom,  čo  robíme  dobré  kaktusy  pre  iných.  Tento  radostný  pocit  
vám  môže  pomôcť  zlepšiť  vaše  zdravie  a  predĺžiť  váš  život.  Preto  musíte  pochopiť,  aby  ste  mohli  realizovať  
svoje  sny.

TRETIA  ČASŤ.

JOGOVÁ  TEÓRIA  A  PRAX
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JOGOU  MAJTE  ZDRAVIE  A  DLHÝ  ŽIVOT.

Aby  ste  sa  naučili  techniku  jogy,  musíte  urobiť  tri  dôležité  veci:

Lieky,  ktoré  kúpite  v  lekárni,  sú  čistá  chémia,  liečia  sa  nimi  choroby,  no  jedna  vec  vás  vylieči  a  druhá  
poškodí.  Jedna  vec  ťa  lieči  a  druhá  ťa  otravuje.

1.-  DYCH.

A  potom  je  celý  organizmus  zlý.  Treba  si  uvedomiť.  Musíte  len  aktivovať  obranyschopnosť  tela.  
Pretože  Boh  urobil  naše  telo  úžasným,  ale  my  ho  nevieme  použiť.

Najprv  sa  musíte  naučiť  dýchať.  Keď  vzduch  vstúpi,  musíte  sa  nafúknuť  ako  balón.  Keď  nafúknete  
balón,  balón  sa  zväčší  a  keď  vypustíte  vzduch,  balón  sa  vyfúkne.  to  je  to,  čo  máš

Máte  veľké  šťastie,  že  ste  počuli  moje  slová.

Naučím  vás,  ako  pomocou  jogy  a  meditácie  môžete  mať  zdravie  a  dlhý  život.

Začínam  vás  učiť:  na  začiatok  si  sadnite  ako  ja,  s  prekríženými  nohami,  je  to  joga  na  najvyššej  úrovni.  
Akýkoľvek  spôsob  sedenia  alebo  ležania,  chôdze,  v  posteli,  na  stoličke...  je  dobrý,  pretože  jogová  
meditácia  je  z  mysle,  nie  z  toho,  ako  sedíte.  Dôležité  je,  aby  ste  sa  cítili  pohodlne  a  príjemne,  sedeli  s  
vystretou  chrbticou  a  rukami  pri  sebe  a  opreli  sa  o  nohy.  Sú  ľudia,  ktorí  ich  dajú  od  seba  a  každý  si  
opierajú  o  kolená,  ale  ak  vaše  ruky  dokážu  lepšie  komunikovať.  Ale  ak  sa  vám  to  páči  inak,  žiadny  
problém.  Musíte  sa  cítiť  pohodlne.  Čokoľvek  máš  rád.  Poloha  musí  byť  prirodzená  a  pohodlná,  nesmie  
sa  rozptyľovať,  aby  ste  si  udržali  správnu  polohu.  Napríklad,  keď  spojíte  ukazovák  a  palec,  ako  sa  
mnohým  ľuďom  páči,  myseľ  si  musí  byť  vedomá  toho,  že  neoddeľuje  prsty  alebo  dlane...  a  myseľ  je  
rozptýlená  udržiavaním  správneho  držania  tela.  Najprirodzenejšia  poloha  je  taká,  ako  vám  hovorím,  
takže  sa  nemusíte  namáhať,  aby  ste  spojili  prsty  alebo  dlane...  Zavreté  oči,  jazyk  na  podnebí  bez  
nátlaku  a  zatvárania  úst.  Dýchajú  nosom,  nie  ústami.  Dýchanie  musí  byť  jemné  a  pomalé,  asi  30  
sekúnd  na  vstup  a  30  sekúnd.  Ísť  von.  Keď  ste  uvoľnení,  nevšimnete  si,  že  dýchate,  budete  uvoľnenejší.  
Keď  je  dych  silný,  nie  je  to  dobré  pre  zdravie.  Čím  ste  nervóznejší,  tým  viac  musíte  dýchať...

Ak  niekto  počúva,  čo  teraz  poviem,  je  to  preto,  že  má  veľké  šťastie,  je  to  historická  lekcia.  Nie  je  to  
fantázia.  Tejto  technike  sa  venujem  už  dlho,  pred  40  rokmi.  Za  tých  40  rokov  som  nikdy  neochorel.  
Neviem,  čo  je  bolesť,  neviem,  čo  je  choroba.  Táto  technika  mnou  vynájdená,  zmiešaná  s  teóriou  TAO.  
Ako  každý  človek  môžem  ochorieť  a  mať  horúčku,  chrípku...  ale  pomocou  jogy  a  meditácie  sa  vyliečim.
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Pretože?  Ak  totiž  dýchate  krátko,  do  krvi  sa  nedostane  dostatok  kyslíka  a  vaše  telo  sa  skôr  rozpadne.  Ak  
prichádza  veľa  kyslíka,  vaše  telo  je  aktívne,  zdravé  a  v  poriadku.  Kyslík  je  život,  ak  nie  je  kyslík,  je  to  ako  
mŕtvy  človek:  čo  je  mŕtvy?  Ide  o  to,  že  nedýcha,  že  nevstupuje  vzduch,  nevstupuje  kyslík,  preto  je  mŕtvy.  Ak  
sa  do  vášho  tela  dostane  menej  kyslíka,  tým  kratší  život.

Ak  ste  muž  alebo  žena,  ktorí  nechcú  mať  deti,  bodom  koncentrácie  by  mali  byť  tri  prsty  pod  pupkom.  V  
strede  tela.

2.-  JEDLO.

Ak  ste  žena  a  chcete  mať  deti,  musíte  sústrediť  svoju  myseľ  tri  prsty  nad  pupok.  V  strede  tela.

robiť.  Vzduch  vám  musí  siahať  pod  pupok.  Ako  speváci,  ktorí  dokážu  spievať  minútu  bez  dýchania.  
Dostávajú  sa  do  vzduchu  až  pod  pupok.  Vo  všeobecnosti  dýchame  až  do  pľúc,  takže  sa  rýchlo  unavíme,  
dýchať  treba  až  pod  pupok.  Ako  športovci,  ktorí  dokážu  zabehnúť  veľa  kilometrov  bez  únavy,  pretože  
používajú  túto  techniku  dýchania;  vstupujú  vzduchom  dnu,  vyťahujú  ho  mäkký  a  mäkký  doň  vstupujú.  To  
je  to,  čo  sa  musíte  naučiť  a  cvičiť,  kým  sa  to  nestane  zvykom  a  budete  takto  dýchať  24  hodín  denne.

Každý  druh  zvieraťa  má  iné  choroby.  Napríklad  ľudia  majú  rakovinu  a  rakovina  pochádza  z  krvného  obehu.

Zamyslite  sa  nad  tým  webom.

Pamätajte  si,  že  nielen  pri  joge  musíte  takto  dýchať,  musíte  si  zvyknúť  na  to,  že  takto  dýchate  24  hodín  
denne,  aj  keď  spíte.  Zdravie  organizmu  väčšinou  závisí  od  krvného  obehu.Krv  potrebuje  kyslík  a  bez  kyslíka  
cirkuluje  zle.  Keď  krv  dosiahne  srdce,  potrebuje  kyslík,  aby  ju  prečistila  a  vrátila  ju  do  zvyšku  tela  čistú.  
Srdce  čistí  krv  a  čistí  ju  kyslíkom  pre  zvyšok  tela.  Ak  je  málo  kyslíka,  krv  zle  cirkuluje,  ak  krv  necirkuluje  čistá  
každé  dva  na  tri,  ochoriete  a  budete  mať  veľké  alebo  malé  choroby.  Krv  sa  dostáva  do  všetkých  žíl,  veľkých  
alebo  malých.  Ak  krv  neprechádza  cez  malé  žily,  zostáva  na  tomto  mieste.  A  časom  sa  zmení  na  hrčku,  
ktorá  sa  môže  zmeniť  na  rakovinu  alebo  iný  problém.  Pretože  krv  sa  v  jednom  bode  upchala.  A  v  tom  je  
ten  problém.

Mnoho  chorôb,  ktoré  ľudia  majú,  pochádza  zo  zvieracieho  mäsa.  Keď  jeme  ich  mäso,  kontaminujeme  sa  
ich  chorobami.  AIDS  pochádza  z  opice.  Opica  bola  vždy  prenášačom  vírusu  AIDS  a  nemajú  žiadne  problémy  
a  môžu  žiť  v  pokoji.  Ako  my,  ktorí  môžeme  mať  chrípku  a  nič  sa  nestane.  Stále  nosíme  vírusy  a  nič  sa  
nedeje.  Problém  je,  že  nemáme  obranu  proti  chorobám  iných  druhov  zvierat,  preto  má  na  nás  AIDS  ďalší  
vplyv.

Dobre  si  zapamätajte:  dýchanie  musí  byť  dlhé  až  pod  pupok  24  hodín  denne.  Ak  je  dych  dlhý,  život  je  dlhý,  
ak  je  dych  krátky,  život  je  krátky.

Ak  chcete  robiť  jogu,  musíte  sa  zamerať  na:

Všetky  zvieratá  majú  svoje  choroby.  Rovnako  ako  v  Ázii  sú  voľne  žijúce  vtáky  prenášačmi  vírusových  
ochorení  a  ľudia,  ktorí  tieto  vtáky  zjedli,  ochoreli,  vírus  chytili  z

Machine Translated by Google



Pred  bohmi  sú  si  všetci  rovní.

Neexistuje  žiadna  náprava.  Nič  na  tomto  svete  nie  je  zadarmo.  Ak  chceš  zdravie  a  dlhý  život,  nejaký  
rozmar  musíš  opustiť,  náprava  neexistuje,  všetko  má  svoju  cenu.  Teraz  a  každým  dňom  je  viac  
vegetariánov,  nielen  pre  náboženské  presvedčenie,  ale  aj  pre  zdravie.  Niektoré  náboženstvá  sa  
snažia,  aby  ľudia  pochopili,  že  každá  živá  bytosť  chce  žiť,  napríklad  taký  maličký  mravček,  skús  ho  
zabiť  a  uvidíš,  ako  utečie,  nechce  zomrieť.  A  ako  sa  hovorí,  ži  a  nechaj  žiť.  Snažte  sa  neobťažovať  
ostatných,  ak  neubližujú  vám,  neubližujte  im.  Ak  vás  zvieratá  nechcú  zabiť,  nezabíjajte  zvieratá.

Nie  je  fér,  že  človek  zabíja  zvieratá  pre  potešenie.  Tak  ži  a  nechaj  žiť.  Nikto  nemôže  nikoho  rozdrviť,  
nikto  nemôže  nikoho  využiť,  nikto  nemôže  nikoho  zabiť,  aj  keď  je  slabší.  Musíme  byť  súcitní  so  
zvieratami  a  ešte  viac  so  ženami,  ktoré  sú  síce  slabšie  ako  muži,  ale  majú  rovnakú  povahu  ako  muži,  
sú  rovné  mužom,  nie  sú  menejcenné,  sú  v  rovnakej  kategórii.  Nepomýliť  sa.

Nerob  to,  čo  nechceš,  aby  oni  robili  tebe.  To  hovorí  náboženstvo.

tieto  vtáky.  Najvážnejšie  je,  že  sa  to  šíri  vzduchom,  už  len  dýchaním  to  dostanete  a  zomriete.  Každý  
potrebuje  dýchať  a  nie  je  možné  nosiť  kyslíkovú  fľašu  24  hodín  denne,  aby  dýchal  nekontaminovaný  
vzduch.

Snažte  sa  nejesť  konzervy  s  konzervačnými  látkami,  jedzte  prirodzenú  stravu  čím  prirodzenejšia,  tým  
lepšia.

Je  to  ako  ľudský  princíp:  sme  zvieratá,  inteligentnejšie  ako  ostatní,  ale  stále  sme  zvieratá.  Zostúpili  
sme  z  opice  a  evolúciou  sme  sa  stali  tým,  čím  sme  teraz.  Preto  sú  opičie  gény  na  80  %  alebo  90  %  ako  
ľudia.  Náš  pôvod  pochádza  z  opíc.  Sme  zvieratá  len  preto,  že  sme  inteligentnejší  a  nemali  by  sme  
využívať  svoju  inteligenciu  na  ubližovanie  druhým,  na  zabíjanie  tých  najslabších.  Nie  je  to  fér!

Preto  by  sme  sa  nemali  baviť  so  zvieratami.  Nevieme,  aké  choroby  môžu  prenášať  zvieratá.  Sú  vírusy,  
ktoré  aj  keď  ich  uvaríte,  nezomrú.

3.  MYŠLIENKA.

Rovnako  ako  muži,  ktorí  sú  silnejší  ako  ženy  a  keď  je  problém,  zabijú  svoju  manželku,  priateľku  či  
kamarátku.  V  Španielsku  v  roku  2011  zabili  viac  ako  50  žien.  Najsilnejší  využívajú  výhodu  najslabších.  
Nie  je  to  fér.

Rovnako  ako  pred  pár  rokmi  u  šialených  kráv  mali  choroby  a  ľudia  jedli  ich  mäso  a  zomreli.  To  je  
veľmi  nebezpečné.  Snažte  sa  nejesť  mäso  pre  svoje  zdravie  a  pre  svoj  život.

Lekári  to  potvrdzujú.  Sú  ľudia,  ktorí  spáchajú  samovraždu,  skočia  z  mrakodrapu  a  pred  dopadnutím  
na  zem  zomrú.  Pretože?  pretože  si  myslí,  že  "teraz  dopadnem  na  zem  a  budem  ako  kaša"  s  týmto  
šokom  pred  dopadom  na  zem,  táto  osoba  je  už  mŕtva.  Len  myšlienkou.  Myšlienka  nám  môže  urobiť  
dobre  alebo  zle.  Preto  sa  snažte  nemať  a  neuchovávať  si  negatívne  myšlienky,  neprechovávať  zášť  za  
to,  čo  nám  iní  robia,  nenechávať  si  odpadky,  ktoré  na  vás  ľudia  hádžu.  Ak  v  sebe  držíš  negatívne  
myšlienky,  ubližuješ  len  sebe,
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Takže  viete,  čo  myslím?

Snažte  sa  pomáhať  a  robiť  pre  druhých.  A  tento  pozitívny  prístup  bude  generovať  pozitívnu  energiu  a  budete  
mať  dlhý  život.

Teraz  vás  naučím,  ako  sa  vyliečiť.

Ak  chcete  mať  dobré  myšlienky,  musíte  každý  deň  urobiť  niečo  pozitívne  pre  ostatných.  Aspoň  jedna  vec.  Pre  
ľudí,  ktorých  nepoznáte.

Pretože  ak  v  sebe  držíte  zášť,  úzkosť,  nervy,  smútok...  ovplyvňuje  to  váš  krvný  obeh.  Všetci  lekári  to  vedia.  
Pretože  mozog  je  spojený  so  zvyškom  tela  prostredníctvom  nervov,  ktoré  smerujú  k  chrbtici,  ktorá  sa  skladá  
z  „kostných  prstencov“,  ktoré  komunikujú  so  zvyškom  tela.  Keď  máte  nervy  alebo  negatívne  myšlienky,  
ovplyvňuje  to  celý  organizmus.  Pretože  komunikácia  a  jedlo  sú  zablokované  a  nedostanú  sa  do  zvyšku  tela  a  
potom  ochoriete.  Nemali  by  ste  mať  žiadne  negatívne  myšlienky,  aj  keď  máte  úplnú  pravdu,  aj  keď  ste  
obeťou.  Vždy  treba  myslieť  pozitívne.

Najprv  musíte  vypustiť  všetky  myšlienky  z  mysle.  Každú  sekundu  prejdú  našim  mozgom  2  bilióny  myšlienok.

Pretože?  Ako  hovorí  náboženstvo,  ak  robíš  dobro  pre  druhých,  Boh  ti  pomôže.  Ak  budete  pomáhať  ľuďom,  
budete  sa  vo  svojom  vnútri  cítiť  dobre,  budete  cítiť  príjemnú  energiu.  Budete  veľmi  šťastní  a  šťastní.  Táto  
pozitívna  energia,  uspokojenie  zo  svojich  činov,  veľmi  prospieva  vášmu  zdraviu,  dlhému  životu  a  svetlej  
budúcnosti.  Pretože  máte  pozitívnu  energiu  a  je  to  vidieť  na  vašej  tvári.  Každý  sa  teda  chce  k  vám  priblížiť.  Ak  
si  nasadíte  tvár  démona,  kto  sa  k  vám  chce  priblížiť?  Nikto.

Musíte  mať  súcit  s  tými  ľuďmi,  ktorí  ubližujú,  pretože  je  to  rodina,  škola,  spoločnosť,  ktorá  ich  neučila  dobre.  
Všetci  ľudia,  ktorí  škodia,  skôr  či  neskôr  zaplatia  draho  pred  spoločnosťou,  pred  zákonom,  svojimi  životmi.  
Všetko  sa  pokazí,  jeho  život  sa  stane  osudným.  Každý  chce  pre  neho  to  najlepšie.  A  títo  ľudia  sa  mýlia,  pretože  
si  myslia,  že  škodiť,  využívať  druhých  a  podvádzať  je  pre  nich  dobré.  Nie,  nie  je  to  tak.  Ide  o  to,  že  nepochopil,  
že  ubližovaním  druhým  ubližuje  len  sebe.  Môžete  oklamať  ostatných,  ale  nie  seba.  Viete,  že  klamete  iných  a  
momentálne  si  to  tí  druhí  neuvedomujú,  no  skôr  či  neskôr  si  to  uvedomia  a  keď  sa  tak  stane,  začnete  draho  
platiť  za  škody,  ktoré  ste  napáchali.  Ak  dáte  ľuďom  1  dobrú  vec,  ľudia  vám  vrátia  10  alebo  100.  Ak  ľuďom  
spôsobíte  1  škodu,  ľudia  vám  vrátia  10  alebo  100-násobok  škody,  ktorú  ste  spôsobili  im.  Preto  čísla  
nevychádzajú.

Ani  si  to  neuvedomujeme.  A  ako  tieto  myšlienky  odstrániť  alebo  zahnať?  Cez  mantru.  Ak  ste  katolík,  môžete  
recitovať  Otče  náš,  Ježiša  Krista  alebo  Máriu.  Neprestávajte  vo  svojom  vnútri  opakovať  to  meno.  Vaša  
myšlienka  sa  musí  sústrediť  na  Božie  meno.

Takže  ak  ste  pozitívni,  je  to  ako  rádio,  ktoré  má  rôzne  kanály,  ak  chcete  počúvať  pozitívne,  všetko  bude  
pozitívne,  ak  pripojíte  negatívny  kanál,  všetko  okolo  vás  bude  negatívne.  Každý  kanál  má  inú  vlnu,  závisí  to  
od  kanálu,  ktorý  chcete  naladiť.

Dobre  si  premyslite,  ako  ublížite  ľuďom.  Ak  chcete  mať  dobrú  budúcnosť,  musíte  byť  pozitívni  a  pomáhať  
ľuďom  s  dobrým  srdcom  a  ľudia  vám  to  vracajú  srdcom.  Ak  podvádzate  alebo  ubližujete,  ľudia  sa  k  vám  
nepriblížia.
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Mám  miestnosť  na  jogu  v  Barcelone.  Kurzy  jogy  robím  už  viac  ako  10  rokov,  je  to  zadarmo.

Po  troch  mesiacoch  sa  pani  vracia  na  konzultáciu.  Doktor  sa  pýta:  ako  to  bolo?  A  pani  odpovedá:  
super  dobrý  doktor,  s  tými  zázračnými  tabletkami  sa  všetko  vyliečilo.  Nemám  nič.  Tá  pani  nemá  nič,  
všetko  je  v  jej  mysli.  Myslí  si,  že  je  stará  a  preto  musí  mať  problémy.

Tabletky  neboli  nič,  ale  pani  doktorovi  a  tabletkám  dôveruje  a  je  vyliečená.  Celý  problém  bol  v  jeho  
myslení.

Ak  neveríte  v  Boha;  keď  sa  nadýchnete  a  myslíte  1,  keď  sa  znova  nadýchnete,  myslite  na  2  a  tak  ďalej  
až  do  10.

Nestojí  to  za  to.  Vaše  pozitívne  myšlienky  a  činy  vám  pomôžu  mať  zdravý  a  dlhý  život,  dobrú  
budúcnosť  a  dobrú  rodinu.  Všetko  musíš  robiť  so  zlatým  srdcom  a  láskavosťou,  určite  sa  k  tebe  každý  
vráti  so  zlatým  srdcom  a  láskavosťou.  Takže  váš  život  bude  fantastický.  Ak  postavíte  pred  zrkadlo  
pozitívnu  tvár,  zrkadlo  vás  urobí  pozitívnymi.  Pamätajte

Organizmus  dostáva  len  vaše  príkazy,  musíte  pevne  nariadiť,  aby  sa  táto  stránka  vyliečila:  "liečiť,  
liečiť,  liečiť  a  liečiť."  O  pár  dní  sa  budete  cítiť  lepšie,  pretože  je  to  vaše  prianie.  Myšlienka  môže  pomôcť  
alebo  poškodiť  vaše  telo.  Je  to  ako  dvojsečný  nôž.

Ak  si  myslíte,  že  budete  mať  problémy  na  jednom  mieste  tela,  garantujem  vám,  že  v  krátkom  čase  
budete  mať  problémy  na  tomto  mieste.

Jedného  dňa  mi  jeden  lekár  povedal,  že  každý  deň  prijal  do  kancelárie  dôchodkyňu,  každý  deň  sa  
sťažoval  na  iné  miesto.  Neprestal  sa  sťažovať.  Jedného  dňa  jej  lekár  dal  fľaštičku  s  tabletkami  a  
povedal:  „Pozrite  sa,  pani,  tieto  tabletky  sú  zázračné,  užívajte  si  1  každý  deň  a  uvidíte,  že  sa  budete  
postupne  cítiť  lepšie.  Všetky  zdravotné  problémy  zmiznú.  Veríš  mi?  Pani  odpovedá:  Áno.

Zamyslite  sa  nad  tým  webom.  Po  uvoľnení  by  ste  sa  mali  sústrediť  na  miesto,  kde  máte  problém  a  
prikázať  telu,  aby  to  miesto  pomohlo  vyliečiť.  Silnou  myšlienkou,  so  všetkou  túžbou  zavolajte  svoje  
telo,  aby  vyliečilo  to  miesto:  "liečiť,  liečiť"

Za  túto  prax  jogy  si  nikdy  neúčtujem  poplatky.  Každý  vo  vašom  živote  musí  urobiť  dôležité  
rozhodnutia.  A  pri  všetkých  rozhodnutiach  musíte  byť  uvoľnení,  aby  ste  to  dosiahli,  musíte  najprv  
cvičiť  jogu  a  keď  ste  uvoľnení,  dáte  si  dokonalé  riešenie  svojich  problémov.  Pretože  ak  je  človek  veľmi  
nervózny,  nedokáže  sa  dobre  rozhodnúť.  Aby  ste  sa  dobre  rozhodli,  musíte  byť  uvoľnení  a  bez  nervov.  
Takže  toto  vám  môže  v  živote  veľmi  pomôcť.  Život  závisí  od  toho,  či  robíte  správne  rozhodnutia  alebo  
nie.  Ak  urobíte  správne  rozhodnutia,  váš  život  bude  úžasný.  Je  to  tak?

Ako  keby  ste  boli  v  komunite,  voláme  všetkých  susedov,  aby  nám  pomohli.  Ak  má  iný  sused  problémy  
iný  deň,  pomôže  celá  komunita.

Preto  sa  vždy  snažte  pomáhať  ľuďom,  aby  vás  všetci  podporili  a  mali  ste  perfektnú  cestu.  Nesnažte  
sa  rozdrviť  a  využiť  ľudí,  pretože  to  bude  mať  negatívne  dôsledky  pre  váš  život.

Ak  sa  pomýlite,  nič  sa  nedeje,  musíte  sa  sústrediť,  kým  sa  nedostanete  na  10  bez  chyby.  Ak  ste  sa  
dobre  sústredili,  prestanete  myslieť  na  Božie  meno  alebo  na  čísla,  ktoré  počítate.

Lekár  vám  môže  pomôcť  z  30  %  pri  liečbe  vašej  choroby,  zvyšných  70  %  závisí  od  vás.  Myslite  múdro.  
Všetko  závisí  od  vášho  myslenia.

Potom  sa  musíte  sústrediť  na  miesto,  kde  máte  chorobu;  kosť,  črevo,  kdekoľvek  v  tele,  kde  cítite  
bolesť.
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Táto  technika  je  100%  účinná.  Pretože  ja  sám  som  túto  techniku  vyskúšal  už  40  rokov  a  funguje.  Navyše  je  
to  zadarmo,  čo  viac  si  môžete  priať?

Preto  je  v  živote  na  prvom  mieste  zdravie.  Ak  nemáte  zdravie,  nie  je  láska,  peniaze  ani  nič  iné,  pretože  ste  
viac  mŕtvy  ako  živý.

Veľa  štastia.  A  nech  sú  všetci  šťastní.  Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Počúvajte  a  cvičte.  Ak  máte  nejaké  otázky,  môžete  ma  kontaktovať  cez  Skype  a  ja  vám  odpoviem.

no,  ak  máte  problémy  s  jednou  stránkou,  zamerajte  sa  na  túto  stránku.  Keď  robíte  jogu,  odpojte  všetko;  
mobil,  telefón,  rádio,  TV...  Nemal  by  byť  prievan.

Pamätajte:  všetci  sme  jedno.  Ak  ste  v  poriadku,  ja  som  v  poriadku  a  všetci  sú  v  poriadku.  Ak  sa  mýlim,  
mýliš  sa  ty  a  všetci  sa  mýlia.  Jeden  pomáha  druhému.  Ak  pomáhate,  ten  druhý  pomáha  vám.  A  všetko  
bude  fantastické.

Každý  deň,  kedykoľvek  a  kdekoľvek:  všetko  je  dobré.  Ak  to  urobíte,  dosiahnete  to,  čo  som  dosiahol  ja,  za  
40  rokov  som  nemal  žiadny  typ  choroby.  Ak  nie  si  zdravý,  nemáš  nič.  Ak  máte  perfektnú  rodinu,  perfektnú  
prácu,  ste  milionár...

Po  cvičení  jogy  vydýchnite  trikrát  toľko  vzduchu,  koľko  môžete.  Keď  skončíte,  pretrite  si  ruky  po  celom  tele,  
aby  ste  sa  vrátili  do  normálu.

Ale  ty  nemáš  zdravie,  v  posteli  si  viac  mŕtvy  ako  živý,  toto  všetko  si  nevieš  užiť,  nič  si  nevieš  užiť.
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CVIČENIE  JÓGY

Čím  kratšie  sa  nadýchnete,  tým  kratší  bude  váš  život.

Bežne  ľudia  dýchajú  len  po  pľúca  a  v  tomto  prípade  sa  dodáva  len  malé  množstvo  kyslíka.

Nadýchnite  sa.

Kvôli  tomuto  nedostatku  kyslíka  majú  zlý  krvný  obeh  a  to  spôsobuje  choroby  a  nedostatočnú  
obranyschopnosť.

Tretím  problémom,  s  ktorým  sa  môžete  stretnúť  po  prekonaní  prvého  a  druhého  problému,  je  nuda.  
Štvrtý  problém,  zostávate  uvoľnení  a  nenapredujete  v  joge.  Každú  sekundu  nám  hlavou  prebehne  
dvanásť  miliónov  myšlienok,  v  takom  prípade  sa  musíte  sústrediť  všetky  do  jedného.  Spôsob,  ako  to  
urobiť,  je  počítať  od  1  do  10.

a

Nevdychujte  až  do  pľúc,  čo  je  nesprávne.

Pokúste  sa  sústrediť  svoju  krv  tu  v  bruchu,  ak  je  to  možné,  24  hodín.

Čím  kratšie  sa  nadýchnete,  tým  kratší  bude  váš  život.

spôsobom.

nadýchnuť  saa

Toto  je  prvý  problém,  s  ktorým  sa  môžete  stretnúť,  že  nádych  a  výdych  nie  sú  rovnomerné.  Druhým  
problémom,  s  ktorým  sa  môžete  stretnúť,  je,  že  pri  nádychu  a  výdychu  môže  vychádzať  hluk.  Tretí  
problém,  s  ktorým  sa  môžete  stretnúť,  je,  že  je  to  v  poriadku,  ale  vdychovanie  výdychu  je  určitým  
druhom  blokády.  Pri  nádychu  sa  zhlboka  nadýchnite  do  podbruška  a  pri  vstupe  vzduchu  sa  nafúknite.

Výdych.

Vaša  krv  potrebuje  na  čistenie  veľa  kyslíka.

Záleží  len  na  tom,  čo  je  pre  vás  najpohodlnejšie.  Dajte  ruky  s  palcami  k  sebe.  Udržujte  chrbát  rovný,  
ale  pohodlný.  Dajte  bradu  trochu  dole.  Zatvorte  ústa,  oči  a  položte  jazyk  na  zadnú  časť  podnebia.  Než  
začnete,  trikrát  vydýchnite,  aby  ste  dostali  von  čo  najviac  vzduchu.  Vysvetlím,  ako  správne  dýchať.  
Vzduch  by  sa  mal  vdychovať  jemne  a  pomaly.

Nevdychovať  len  do  pľúc  je  nesprávne.

Nadýchnite  sa  a  číslo  1,  znova  sa  nadýchnite  a  počítajte  od  2  do  10.

Pri  nádychu  môžete  zistiť,  že  nádych  a  výdych  sa  cítite  nepríjemne,  pretože  nie  ste  zvyknutí  dýchať  
týmto  spôsobom.

Čím  dlhšie  budete  vdychovať,  tým  dlhší  bude  váš  život.

Niekedy,  ak  zabudnete,  ktoré  číslo  bolo  ďalšie,  mali  by  ste  začať  znova  od  1  do  10.  Keď  ešte  jeden  
tréning  a  raz

Snažte  sa  vždy  zhlboka  dýchať  do  podbruška,  vydychovať  veľmi  pomaly.  Jemný  nádych  a  výdych  by  
mali  trvať  30  sekúnd,  toto  je  správny  spôsob  dýchania.  Keď  začnete  robiť  jogu  a  sadnete  si,  vaša  myseľ  je  plná  myšlienok,  

pravdepodobne  je  to  prvý  problém,  ktorý  môžete  mať.  Druhý  problém,  keď  máte  menej  myšlienok,  
začnete  pociťovať  ospalosť.

Na  cvičenie  jogy  existujú  tri  polohy.

Čím  dlhšie  budete  vdychovať,  tým  dlhší  bude  váš  život.

Toto  je  prvá  pozícia.  Ak  to  nezvládnete,  môžete  si  takto  vysunúť  nohy.
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V  tomto  prípade  je  držanie  tela  správne,  oči  a  ústa  sú  zatvorené.

Ak  krv  dobre  cirkuluje,  nikdy  netrpíte  žiadnou  chorobou  alebo  chorobou,  to  je  veľmi  
dôležité.  Ak  krv  nebude  dobre  cirkulovať,  akákoľvek  malá  žilka,  ak  krv  nebude  cirkulovať,  
stane  sa  z  nej  cysta  a  potom  rakovina  a  nakoniec  zomriete.

Ak  chcete  mať  pevné  zdravie  a  dlhší  život,  stačí,  ak  budete  cvičiť  jogu  doma  a  budete  
postupovať  podľa  mojich  pokynov,  ako  ju  cvičiť.  Ak  urobíte,  čo  som  povedal,  budete  veľmi  
zdraví.

ktorí  vedia  počítať  od  1  do  10  bez  chýb,  môžu  postúpiť  do  druhej  úrovne.  Na  druhej  úrovni  
môžete  premýšľať  o  tom,  ako  sa  nadýchnuť  a  vydýchnuť.  Postupne  budete  cítiť,  že  život  je  
krehký,  život  závisí  len  od  hrozby  vzduchu.

Ak  sa  počas  cvičenia  jogy  objaví  akýkoľvek  obraz  alebo  zvuk,  akýkoľvek  typ  obrazu  
alebo  zvuku,  pamätajte,  že  to  nie  je  skutočné,  je  to  len

My  sme  tí,  ktorí  si  poškodzujú  zdravie,  preto  sa  môžeme  liečiť  len  sami.  Lekári  dokážu  
vyliečiť  len  30%  z  nás,  zvyšných  70%  závisí  od  nás,  môžu  sa  vyliečiť  len  my  sami,  závisia  od  
nášho  stavu  mysle,  našich  myšlienok.

Z  toho  dôvodu  všetky  zdravotné  choroby  závisia  od  nás.  To  je  dôvod,  prečo  existuje  joga.

Vedci  dokázali,  že  s  jogou  môžete  mať  pocit  pohody.  Môžete  sa  zlepšiť  a  vyliečiť  stres  a  
pocit  nervozity,  všetky  fyzické  a  psychické  problémy,  ale  jogu  treba  cvičiť  aspoň  raz  denne,  
lepšie  by  bolo  dva-trikrát.  Neponáhľajte  sa  ráno,  popoludní  a  večer.  Ráno  po  prebudení,  
popoludní  a  večer  pred  spaním.  Urobte  si  čas,  10,  20  alebo  30  minút,  v  závislosti  od  vášho  
voľného  času.  Boh  a  lekári  vám  nemôžu  dať  dobré  zdravie,  musíte  pochopiť,  že  ste  jediný,  
kto  môže  dať  svojmu  telu  dobré  zdravie.  To  je  dôležité,  pri  cvičení  jogy  sa  to  musí  robiť  na  
vetranom  mieste,  ale  bez  prievanu,  malo  by  byť  ticho  a  všetky  elektrospotrebiče  musia  byť  
odpojené,  takže  to  neovplyvní.  Mali  by  ste  mieriť  na  tento  bod,  spodné  brucho,  2  palce  pod  
brucho,  priamo  do  stredu  a  tam  je  čakra.  Koncentračný  bod  pre  mladé  ženy  je  2  palce  nad  
vaším  bruchom,  v  strede  tohto  bodu  je  vaša  čakra.  Koncentrovaný  je  ten  bod,  pretože  tu  sa  
hromadí  krv  a  my  sa  musíme  pomocou  meditácie  a  koncentrácie  pokúsiť  rozprúdiť  krv  v  
našej  mysli.

Keď  to  zvládnete,  sústrediť  všetky  svoje  myšlienky  na  jednu,  odstráňte  túto  jedinú  myšlienku  
alebo  mantru  a  potom  budete  na  vyššej  úrovni  jogy.

Keď  skončíte,  mali  by  ste  trikrát  vydýchnuť  ako  na  začiatku.

Vďaka  joge  sa  dajú  vyliečiť  všetky  choroby.

Keď  skončíte,  mali  by  ste  to  urobiť  rukami,  aby  ste  získali  normálnu  telesnú  teplotu.  Takto  
sa  to  dá  praktizovať.  Vdychovaný  vzduch  by  mal  ísť  sem  a  sústrediť  sa  na  tú  čakru.  Dobre,  
toto  je  základná  joga.  Ak  máte  nejaké  otázky,  môžete  ma  kontaktovať  cez  Skype  alebo  e-
mail.

Toto  je  druhá  úroveň.  Ak  si  myslíte,  že  počítanie  od  1  do  10  je  ťažké,  skúste  mantry  
nahradiť  číslami.  Napríklad  Ježiš,  Mária  alebo  Boh,  alebo  budhistická  mantra  
„Amituofo“.  Vezmite  si  mantru,  ktorá  sa  vám  najviac  páči.

Zdravotné  problémy  nemám,  lebo  cvičím  jogu.

Pokúste  sa  sústrediť  všetky  svoje  myšlienky  na  jednu.
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Keď  ste  v  tomto  bode,  musíte  sa  vyhnúť  pohlavnému  styku,  aby  ste  mali  silu  rozprúdiť  
svoju  krv  a  presunúť  energiu  do  celého  tela.

Ak  sa  to  stane,  čo  znamená,  že  robíte  jogu  veľmi  dobre,  je  to  dôvod,  prečo  sa  potíte.  Ak  sa  
vaše  telo  nezohrieva,  znamená  to,  že  máte  veľa  myšlienok,  ktorých  sa  nedokážete  zbaviť  a  
vzduch,  ktorý  vdychujete,  vám  nejde  dobre  do  podbruška  a  dym  nevdychujete  plynulo.  a  
pomaly,  aby  ste  necvičili  jogu  správne.  Najprv  musíte  dôverovať  svojej  schopnosti  to  
urobiť.  Toto  je  prvá  vec,  ktorú  by  ste  mali  vedieť,  najskôr  si  verte.  Ak  po  cvičení  jogy  
pociťujete  akúkoľvek  bolesť,  znamená  to,  že  krv  v  tom  čase  zle  cirkuluje  a  máte  tam  
problém.  V  prípade  potreby  choďte  k  lekárovi,  všimnete  si,  že  tam  máte  problémy.  Ak  
máte  akúkoľvek  chorobu,  pri  joge  sa  sústreďte,  myslite  na  bod,  s  ktorým  máte  problémy,  
myslím,  že  v  tom  bode  sa  sústreďte  a  myslite  na  to,  že  krv  môže  cirkulovať,  že  tento  bod  
sa  dá  vylepšiť  so  všetkou  vašou  energiou  a  sústredením.

Každý  človek,  ktorý  dosiahne  túto  vyššiu  úroveň  jogy,  môže  iniciovať  túto  energiu  vo  
svojom  tele  a  nikdy  netrpí  žiadnou  chorobou.

Záverečné  cvičenie  jogy.  Keď  cvičíte  jogu,  niektorým  ľuďom  to  bude  trvať  jeden,  dva  alebo  
tri  mesiace,  ale  po  cvičení  jogy  dvakrát  denne  tu  nakoniec  pocítite  horúcu  energiu,  v  tomto  
bode  horúci  pocit.

fantázia.

Rovnako  ako  ja  som  nikdy  netrpel  žiadnou  chorobou,  nikdy,  viac  ako  45  rokov.  Keď  
dokážete  naštartovať  svoju  energiu  a  dostať  ju  do  obehu  telom,  uisťujem  vás,  že  budete  
zdraví  po  celý  život.

Desať  dní  po  tom,  ako  začnete  pociťovať  teplo  v  bruchu,  budete  cítiť,  ako  sa  táto  energia  
pohybuje  tu  a  všade.

Ak  sa  chcete  dobre  sústrediť  a  robíte  jogu,  dobre,  o  týždeň  alebo  2  alebo  3  týždne,  v  
závislosti  od  každého  človeka,  ak  sa  dokážete  sústrediť,  budete  cítiť,  že  telo  sa  odtiaľto  
začne  zahrievať .

Učím  ťa  a  ty  sa  musíš  riadiť  mojimi  pokynmi.  Potom,  čo  prenesiete  svoju  energiu  do  svojho  
tela,  už  nikdy  nebudete  trpieť  žiadnou  chorobou.  Všetky  choroby  sú  spôsobené  zlým  
krvným  obehom,  ako  je  detská  mozgová  obrna,  krv  cirkuluje  len  v  jednej  polovici  mozgu,  
takže  druhá  polovica  je  paralyzovaná.

Nezľaknite  sa,  keď  sa  energia  začne  hýbať,  je  to  prirodzené,  pretože  si  nabíjate  energiu.  
Vaša  krv  je  tu  horúca,  vaša  horúca  energia  je  pripravená  cirkulovať  vašou  mysľou.  V  tomto  
bode  by  ste  mali  nasmerovať  svoju  energiu  vašou  mysľou  do  čakry,  ktorá  sa  nachádza  pod  
vašim  konečníkom,  spustiť  energiu  do  tejto  čakry  a  potom  cez  chrbát.  Svoju  energiu  
musíte  nasmerovať  pod  a  potom  za  chrbát.  Potom  to  nechajte  prejsť  sem,  kde  máme  
ďalšiu  čakru,  a  potom  nech  váš  príjem  energie  pôjde  po  tejto  ceste,  ktorá  je  plná  čakier,  
na  vašej  tvári  a  potom  sem.  Tu  máme  ďalšiu  čakru  a  potom  späť  k  čakre,  ktorá  sa  nachádza  
2  palce  pod  bruchom,  tej,  na  ktorú  sa  zameriavame  každý  deň.  V  tomto  prípade  je  vaša  
energia  v  pohybe  a  keď  začnete  robiť  jogu,  zahreje  sa  a  akonáhle  sa  zahreje,  naštartuje  
pohyb  a  naberie  na  sile.

Ak  to  robíte  správne,  po  polhodinovom  sedení  sa  potenie  zastaví,  toto  sa  môže  stať.

Vďaka  joge  krv  cirkuluje  s  dostatočnou  silou,  aby  prešla
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Zamyslite  sa  znova  nad  špičkou  nosa,  ale  iným  spôsobom,  je  to  ako  myslieť  si,  že  tu,  na  špičke  nosa,  
premýšľate  bez  premýšľania.

Veľa  ľudí  zomiera  na  rôzne  záchvaty,  infarkt,  nervové  zrútenie,  mozgovú  príhodu...  Len  s  jogou  sa  
dokážete  uvoľniť  a  nasmerovať  mysľou  obeh  krvi  a  energie  po  tele  tak,  aby  ste  netrpeli  žiadnou  chorobou.  
To  je  cieľom  jogy.  Verte  mi,  každý,  kto  tvrdí  opak,  sa  mýli.

Predtým  ste  sa  museli  sústrediť  tu,  ale  teraz  je  to  ako  sústrediť  sa  len  na  polovicu,  myslieť  a  nemyslieť.  V  
tomto  prípade  budete  cítiť,  že  vaša  myseľ  a  telo  sa  postupne  začínajú  cítiť  uvoľnene,  ako  keby  ste  boli  
nesmrteľní,  budete  cítiť,  že  prichádzate .  Potom,  keď  to  dokážete,  sústreďte  sa  na  vzduch,  ktorý  
vdychujete,  sústreďte  sa  celou  mysľou  na  vzduch,  ktorý  nevidíte,  na  vzduch,  ktorý  dýchate.

Táto  JOGA  sa  praktizuje  už  viac  ako  5000  rokov.  Joga  sa  cvičí  už  viac  ako  5000  rokov  a  ja  vás  učím  
zadarmo,  takže  v  mojom  vlastnom  záujme  nie  je  nič,  ani  slovo.  Keďže  nemám  žiadne  pocity  záujmu,  učím  
vás  cvičiť  tradičnú  jogu,  v  minulosti  sa  to  mohli  učiť  iba  budhistickí  mnísi.

mozgom,  nie  ako  predtým.  Tým,  že  vašou  mysľou  spustíte  pohyb  svojej  energie,  nasmerujete  energiu  
tak,  aby  prechádzala  okolo  vášho  tela  a  všetko,  čo  bolo  predtým  zablokované,  bude  môcť  dobre  cirkulovať  
a  potom  prekonáte  svoju  chorobu.  Akonáhle  krv  cirkuluje  správne,  môžete  sa  zotaviť  z  akéhokoľvek  
druhu  choroby,  ako  je  ochrnutie,  krívanie  alebo  keď  nemáte  dostatok  sily  v  rukách  alebo  nohách,  alebo  
v  akejkoľvek  časti  tela,  kde  pociťujete  bolesť  alebo  paralýzu  spôsobenú  slabou  obeh.sangvinik .

Vaše  srdce  aj  vaša  duša  by  sa  mali  sústrediť  na  vzduch,  ktorý  ide  dovnútra  a  von,  dovnútra  a  von.  
Postupne  budete  cítiť,  že  vaše  telo  neexistuje,  pretože  ste  zabudli  na  svoju  vlastnú  existenciu  a  existenciu  
svojho  tela,  pretože  sa  sústredíte  na  vzduch,  budete  mať  pocit,  že  vzduch  nie  je  nič  viac  ako  vzduch,  nič  
iné,  tento  vzduch  je  len  fantázia.

Teraz  vás  naučím,  ako  mať  dobré  zdravie.  Aby  ste  to  dosiahli,  musíte  sa  najskôr  uvoľniť  a  prestať  myslieť.  
Teraz  podrobne  vysvetlím  celý  proces:  Najprv  sa  začnite  hýbať  a  ohrievať  svoju  energiu  v  tejto  čakre.  Aby  
ste  to  urobili,  raz  sa  nadýchnete  a  pomyslíte  na  „jeden“,  znova  sa  nadýchnete  a  pomyslíte  na  „dva“  a  tak  
ďalej  až  do  „desiatky“.  Ak  ste  uvoľnení  a  dokážete  myslieť  až  na  „desiatku“,  bez  toho,  aby  ste  predtým  
zabudli  nejaké  číslo,  druhým  krokom  je  sústrediť  sa  na  špičku  nosa  a  premýšľať  o  tom,  ako:  „vzduch  ide  
dovnútra  a  von“,  „vzduch  ide  dovnútra  a  von“.  von“,  a  neskôr  pocítite,  ako  vzduch  napĺňa  celé  telo,  všetky  
jeho  póry.  Budete  cítiť  svoj  dych  a  ste

Keď  dlho  sedíme,  nohy  znecitlivia  a  sú  ako  keby  spali  a  snažíme  sa  vstať,  nemáme  silu  chodiť,  ochrnutie  
je  rovnaké.  Infarkt  je  spôsobený  blokádou  prietoku  krvi  do  srdca.

Keď  budete  na  tejto  úrovni,  budete  na  rovnakej  úrovni  ako  učiteľ  jogy,  ako  keby  ste  boli  na  rovnakej  
úrovni  ako  Ježiš  Kristus.

jeden.

Každý,  kto  má  tieto  príznaky  a  naučí  sa  robiť  jogu,  v  tom  kritickom  momente,  kto  môže  robiť  jogu  v  stoji  
alebo  v  sede,  sústrediť  sa  a  robiť  jogu,  môže  prekonať  túto  krízu  a  žiť  dlhšie.

V  tejto  chvíli  jeho  srdce  už  nemyslí  na  rozdiel  medzi  tebou,  ním,  mnou  alebo  čímkoľvek,  pretože  všetko  
bude  jedno.
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Joga  nám  pomáha  vrátiť  sa  do  štádia  pred  narodením.  Predtým,  ako  sme  sa  narodili,  sme  boli  veľkí  
učitelia  jogy.  Predstavte  si,  že  ste  nenarodené  bábätko,  hlavičkou  dole  a  dýchate  cez  pupočnú  šnúru  
pripojenú  k  matke.  Dýchate  a  kŕmite  sa  pupkom,  dýchate  cez  pupočnú  šnúru  so  sklonenou  hlavou  v  
obmedzenom  priestore  a  vydržali  by  sme  8  alebo  9  mesiacov.  Ak  by  sme  sa  teraz  mali  vložiť  do  malého  
vrecúška,  ako  dlho  môžeme  vydržať,  kým  sa  z  nás  zblázni  alebo  pocítime  trápenie?

Ak  sme  to  dokázali  predtým,  aj  teraz.  Joga  pozostáva  z  návratu  do  tohto  stavu,  na  začiatku  pred  
narodením.  Pred  narodením  sme  boli  všetci  zdraví.  Naše  telo  sa  rozpadá  s  našimi  túžbami,  našimi  
rozmarmi  a  zlými  návykmi.  S  jogou  sa  môžete  vrátiť  do  momentu,  keď  sme  boli  v  brušku  našej  mamy.

Predtým,  ak  ste  vydržali  byť  v  maternici  8  alebo  9  mesiacov,  ako  učiteľ  jogy,  predtým,  než  ste  sa  
narodili,  s  cvičením  jogy  sa  môžete  vrátiť  do  tohto  okamihu.  To  je  cieľom  jogy,  vrátiť  sa  na  začiatok,  
aby  ste  boli  vždy  zdraví  a  vďaka  joge  mohli  žiť  dlhšie,  mať  dlhší  život.

Budete  mať  rovnakú  úroveň  ako  Ježiš  Kristus,  ako  svätý,  toto  je  najvyššia  úroveň  jogy.  Ďakujem.
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CVIKUJTE  DUCHOVNÚ  JOGU

koniec  jogy  To  „ja“  už  chápeme,  že  neexistuje.  Ak  nedosiahne  úroveň  pochopenia,  že  „ja“  tela  
neexistuje,  logicky  vystupuje  ako  človek  z  tela  a  z  mäsa.  Keď  prestanete  byť  ľuďmi,  prestanete  sa  
automaticky  správať  ako  ľudia  a  budete  konať  s  celým  svojím  svedomím  a  dušou  ako  Ježiš  Kristus  
alebo  Budha.  Ježiš  Kristus  pri  viacerých  príležitostiach  robil  zázraky,  napríklad  kráčal  po  vode,  nasýtil  
celý  svet  kúskom  chleba...  Robiť  tieto  zázraky  je  veľmi  ľahké  a  jednoduché:  každý  človek  môže  robiť  
všetky  druhy  zázrakov,  pokiaľ  nechá  všetko  myslenie  ako  ľudské,  pokiaľ  opustí  „ja“  tohto  tela  a  bude  
konať  ako  Ježiš  Kristus  alebo  Budha.  Akýkoľvek  zázrak  sa  dá  urobiť,  akoby  to  bola  prirodzená  vec.  
Väčšina  Buddhových  učeníkov,  keď  príde  chvíľa  a  pochopia,  nechá  toto  „ja“  ako  otroka  tohto  tela.  Keď  
si  to  uvedomí,  vyslobodí  sa  z  otroctva  tela  a  stane  sa  svätým  a  každý  svätec  dokáže  urobiť  akýkoľvek  
zázrak.  Svätí  nežiadajú  peniaze  ani  bohatstvo,  to  by  bolo  veľmi  ľahké;  Prostredníctvom  jogy  môžete  
ísť  do  budúcnosti  a  vedieť,  čo  sa  bude  diať,  môžete  poznať  čísla  bazénu,  lotérie...  všetko  sa  dá  ľahko  
zistiť.  Čo  sa  stane,  je,  že  keď  človek  jedného  dňa  dosiahne  kategóriu  svätca,  už  to  všetko  nechce.  Ale  
ak  chcete  ísť  do  budúcnosti,  nie  je  problém,  pokiaľ  zabudnete  na  prítomnosť.  Súčasnosť  si  ty.  Ak  
neexistuje  „vy“,  v  prítomnosti  môžete  ísť  do  budúcnosti  a  do  minulosti.  Budete  slobodní.  Ale  teraz  to  
musíte  odstrániť  z  mysle,  zo  svojho  vedomia.  Koncom  jogy  je  pochopiť,  že  duša  využíva  toto  telo  na  
prenos  tejto  teórie.  Akékoľvek  telo  je  ako  mŕtvola,  rovnako  ako  žiarovka,  ak  žiarovka  nemá  prúd  je  
zbytočná,  ale  keď  prúd  prechádza  do  žiarovky,  rozsvieti  sa.  Žiarovka  ako  telo,  duša  ako  elektrický  
prúd.  Je  to  len  toto.  Ak  to  niekto  pochopí,  bude  môcť  cestovať  medzi  hviezdami,  aj  keď  bude  nažive.

Teraz  vás  naučím,  ako  musíte  robiť  duchovnú  jogu.

Ako  keď  vidíme  horor  a  bojíme  sa,  keď  skončí,  žijeme  ďalej,  nič  sa  nám  nestalo,  len  v  myšlienkach  
veríme,  že  to,  čo  vidíme,  je  skutočné,  ale  nie  je  to  skutočné,  je  to  fantázia.  Preto,  ak  chceš  byť  svätým,  
mužom,  ktorý  robí  zázraky,  chceš  byť  bohatý,  mocný,  milionár,  mať  dlhý  život,  vidieť  splnené  všetky  
svoje  túžby,  byť  super  muž,  zabudnúť  na  súčasné  „ja“  a  prestaňte  sa  správať  ako  „ja“.“  tohto  tela.  
Konaj  ako  Ježiš  Kristus

Tento  obrázok  je  super  majster  učiteľ  jogy  zvaný  "Tamo",  ktorý  keď  prvýkrát  prišiel  na  čínske  územie,  
vstúpil  do  chrámu  Shaolin  v  malom  meste  a  robil  jogu  6  rokov  bez  toho,  aby  vôbec  šiel  von,  bez  jedla  
a  pitia.  Meditujte  6  rokov.  Toto  je  učiteľ  učiteľov,  číslo  jedna  zo  všetkých  učiteľov  jogy.  Na  mojej  
webovej  stránke  môžete  vidieť  príklad  toho,  ako  15-ročný  chlapec  v  Tibete  strávi  10  mesiacov  jogou  
bez  jedla  a  pitia,  čo  ukazuje,  že  joga  nie  je  fantázia.  Pomocou  jogy  môžete  dosiahnuť  to,  čo  chcete,  
len  sa  musíte  vzdať  a  zabudnúť  na  „ja“.  Ak  tam  „ja“  nie  je,  toto  telo  neexistuje  a  vy  budete  slobodní.  
Je  to  také  jednoduché,  sme  to  my,  kto  sa  komplikuje.  Berieme  fantáziu  a  veríme,  že  je  to  skutočné.
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Buddha  povedal:  „Celá  táto  teória  je  ako  liek,  keď  sa  vyliečite,  logicky  prestanete  užívať  
tento  liek.  Toto  je  budúcnosť,  ktorá  nás  čaká.  Dúfam,  že  sa  ja  a  vy  všetci  spolu  jedného  
dňa  opäť  stretneme  v  posmrtnom  živote.  Môžeme  dosiahnuť  ten  raj,  územie  Budhu  
alebo  Ježiša  Krista  a  môžeme  komentovať,  čo  sa  nám  stalo  v  tomto  živote.  Ak  budete  
počúvať  moje  posolstvo,  jedného  dňa  sa  všetci  budete  môcť  vrátiť  k  nášmu  pôvodu.  
Odkiaľ  sme  všetci  prišli.

alebo  Budha  a  splnia  sa  ti  všetky  želania,  je  to  tak  jednoduché,  nepotrebuješ  dlhé  roky  
štúdia,  ani  jogu,  nie.

Prosím  vás,  aby  ste  opustili  toto  fantasy  "ja"  a  poďme  spolu  domov.

Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Musíme  opustiť  túto  fantáziu  a  vrátiť  sa  domov.  Náš  dom  na  nás  čaká  miliardy  rokov,  
prosím,  urobte  to  a  poďme  všetci  domov.  Všetci  sme  bohovia,  sme  hviezda,  prosím  vráť  
sa  domov.  Vráťme  sa  k  nášmu  pôvodu,  ktorým  je  nekonečný  vesmír,  kde  neexistuje  smrť,  
smútok,  všetko  je  úžasné.

Každá  teória  Budhu  a  Ježiša  Krista  je  ako  liek.  Teraz  sme  zmätení,  sme  blázni,  naše  mozgy  
sú  plné  fantázie.  Teória  Budhu  a  Ježiša  Krista  je  ako  liek,  ak  si  dáme  tento  liek,  vyliečime  
sa  z  tejto  choroby  šialenstva,  ktorá  nás  núti  zamieňať  si  realitu  s  fantáziou.  Keď  užijete  
tento  liek  a  uvidíte,  že  ste  vyliečení  z  tohto  šialenstva,  už  nepotrebujete  žiadnu  teóriu.  Je  
to,  ako  keby  sme  museli  prejsť  cez  rieku  a  mali  by  sme  ísť  loďou,  no,  táto  teória  (o  
Budhovi  alebo  Ježišovi  Kristovi  je  ako  loď,  nastúpime  na  loď  a  učíme  sa  teóriu,  a  keď  sa  
dostaneme  na  druhú  stranu  Vystúpime  z  lode  a  nesieme  loď  na  ramenách  alebo  necháme  
loď  na  brehu  rieky?
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ĎAKUJEM  zo  SRDCA

Ďakujem,  ďakujem  z  celého  srdca.

Dôležité  je,  že  musíme  poďakovať  tvojej  matke  a  otcovi,  priateľom,  rodine,  
spoločnosti,  celému  svetu.  Ak  vo  svojom  srdci  vždy  budete  ďakovať  všetkým,  
budete  mať  dobrú  budúcnosť,  dobré  zdravie.  Pretože?  Ak  človek  vie  ďakovať  
svojimi  činmi,  nielen  slovami,  bude  dobrým  synom,  dobrým  otcom,  dobrou  
mamou...ak  sa  človek  nevie  poďakovať,  ten  človek  nebude  mať  dobrú  budúcnosť,  
pretože  ten  človek  sa  snaží  len  využiť  svoju  rodinu,  spoločnosť  ľudí.  Ten  človek  
nebude  mať  dobrú  budúcnosť.  Pretože  ak  využijete  raz,  druhýkrát  sa  ľudia  
nenechajú  využiť.  Ak  dostanete  1,  musíte  sa  vrátiť  10-krát.  Ak  to  viete  urobiť,  
budete  mať  na  svojej  strane  všetkých  priateľov,  celú  rodinu,  celú  spoločnosť  a  
vždy  vám  pomôžu,  aby  všetko  dobre  dopadlo.  Preto  je  veľmi  dôležité:  rozdiel  
medzi  ľuďmi  a  zvieratami  je  v  tom,  že  musíme  vedieť  ďakovať  srdcom,  skutkami,  
nielen  slovami.  Ako  sa  to  stalo  predtým  v  jednom  meste:  Bol  tam  muž,  ktorý  veľmi  
miloval  svojho  psa.  Jedného  dňa  zomrel  a  jeho  pes  chodil  každý  deň  navštevovať  
hrob  svojho  pána,  kým  nezomrel.
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ruky.

Žite  s  veľkým  srdcom  plným  čistej  lásky  a  vďaky.

Aj  zviera  vie  svojmu  pánovi  poďakovať  za  toľko,  že  ho  milovalo.  A  my  ľudia  musíme  vedieť,  že  
všetko,  čo  dostávame,  najmä  od  otca  a  matky,  ktorí  nám  poskytli  toľko  pomoci.  Keby  nebolo  
tvojho  otca  a  mamy,  dnes  by  si  tu  nebol.  1º  ak  vaša  matka  potratila,  pred  narodením  ste  mŕtvy.  
2º  ak  sa  narodíš  a  oni  sa  o  teba  nepostarajú,  dnes  by  si  tu  nebol.  Za  to  všetko  musíme  vrátiť  túto  
priazeň  nášmu  otcovi  a  matke,  ktorí  sa  o  nás  bezpodmienečne  starali.  Nielen  dobrými  slovami  
sa  musíte  odvďačiť  rodičom  za  všetko,  čo  pre  vás  urobili,  ale  aj  svojimi  činmi.  Najprv  čokoľvek,  
čo  tvoj  otec  a  matka.
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Ďakujem  ti  veľmi  pekne.

Ak  máme  tanier  s  jedlom,  najprv  ho  vždy  musíte  ponúknuť  otcovi  a  mame.  Ak  to  urobíte,  vaše  
deti  budú  robiť  to  isté  s  vami.  To  je  dobré  pre  vás,  pre  vášho  otca  a  mamu  a  pre  vaše  budúce  
dieťa,  vnúčatá...  všetko  závisí  od  toho,  čo  ste  urobili  z  celého  srdca.  To  isté  musíte  urobiť  s  
priateľmi;  Ak  vám  vaši  priatelia  pomôžu,  nemusíte  len  poďakovať,  nie.  Vaši  priatelia  vám  
pomáhajú  s  činmi  s  faktami,  nemôžete  len  poďakovať  a  je  to.  Ako  sa  tu  hovorí:  „slová  sú  unášané  
vetrom“,  to  sa  nepočíta.  Poďakovanie  sa  nepočíta.

Ak  vám  rodina,  spoločnosť,  štát,  celý  svet...  robí  nejakú  láskavosť,  musíte  ju  vrátiť  skutkami,  
nielen  slovami,  a  musíte  ich  vrátiť  vynásobené  10  alebo  100.  V  takom  prípade  vaša  budúcnosť  
bude  jasná  a  ako  cesta  ruží.  Každý,  kto  vám  urobí  malú  láskavosť,  musíte  sa  vrátiť  veľkou  
láskavosťou.  Ak  to  urobíte,  získate  srdcia  celého  sveta  a  celý  svet  vás  bude  milovať.  Ako  vaša  
partnerka:  varí  vám,  stará  sa  o  domácnosť,  dáva  vám  lásku...  za  toto  všetko  musíte  byť  vďační.  
Ak  pár  žije  ďakovaním,  žije  veľmi  šťastne  a  vec  funguje.  Neexistuje  žiadna  nenávisť  ani  pomsta.  
Ak  ďakuješ  srdcom,  slovami,  skutkami...  každý  ťa  má  rád.  Ak  viete,  ako  poďakovať,  vyhrali  ste  
celý  svet.  Ak  poďakujete  pred  zrkadlom,  zrkadlo  sa  poďakuje  vám.  Priateľ  môj,  chcela  by  som,  
aby  sme  všetci  žili  v  raji  a  ten  raj  je  v  našom

od  majstra  Rogera

Prvé  vydanie  Barcelona  14.  júna  2013
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